
РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

АУТОНОМНА ПОКРАЈИНА ВОЈВОДИНА 

ГРАД НОВИ САД 

СКУПШТИНА ГРАДА НОВОГ САДА 

Број: 06-1/2019-1433-I 

12. децембар 2019. године  

НОВИ САД 

З А П И С Н И К 

 

са LVIII седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 12. децембра 2019. године, у згради Скупштине 

Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 9.31 часова. 

 

 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 

 

 На основу електронске евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи 

одборници: 

 

1. ВЕЉКО АБРАМОВИЋ 34.  ДЕЈАН КОВАЧ 

2.  РЕЉА АЛЕКСИЋ 35.  СИНИША КРЕСОЈЕВИЋ 

3.  ЖИВОРАД АРСИЋ 36.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 

4.  ЈЕЛЕНА АЋИМОВИЋ 37.  ДРАГОСЛАВА ЛУКИЋ 

5.  БРАНКА БЕЖАНОВ 38.  Доц. др сци.мед. МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 

6.  БРАНИСЛАВ БОГАРОШКИ 39.  ЈЕЛЕНА МАНДАРИЋ 

7.  ВАЊА БОЖИЋ 40.  СЛОБОДАНКА МАРКОВ 

8.  АЛЕКСАНДАР БУЈИЋ 41.  МАЈА МАТИЋ 

9.  ЦВИЈА ВАСИЋ 42.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 

10.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 43.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ - РАДОМИРОВИЋ 

11.  ДИНА ВУЧИНИЋ 44.  КРИСТИНА МЕНЕШИ 

12.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 45.  СЛОБОДАН МИЛИЋ 

13.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 46.  НЕГОВАН МИТКОВИЋ 

14.  ИВАНА ВУЈАСИН 47.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 

15.  САЊА ДРАШКО 48.  МАРИНА НЕДЕЉКОВИЋ 

16.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 49.  ДАНКО НЕНЕЗИЋ 

17.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 50.  САША НОВАКОВИЋ 

18.  ЗДРАВКО ЈЕЛУШИЋ 51.  МИЛОШ ПАЈОВИЋ 

19.  МАРКО ЈОВАНОВИЋ 52.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 

20.  АЛЕКСАНДАР ЈОВАНОВИЋ 53.  ЗОРАН ПЕТКОВИЋ 

21.  НИКОЛА ЈОВАНЧЕВИЋ 54.  АЛЕКСАНДАР ПОПАДИЋ 

22.  ЉУБОМИР ЈОКИЋ 55.  ДУШАН ПОПОВИЋ 

23.  ЛАЗАР КАЊЕРИЋ 56.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 

24.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 57.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 

25.  РОБЕРТ КОЛАР 58.  СОЊА РАДАКОВИЋ 

26.  БОГДАН КОЛАРСКИ 59. . МИЛОВАН РАДИН 

27.  ЂУЛА  КИШ 60. . МИЛОРАД РЕЉИЋ 

28.  ВЛАДИМИР КОВАЧЕВИЋ 61.  Мр МАЈА СЕДЛАРЕВИЋ 

29.  ДУШАН КОВАЧЕВИЋ 62.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 

30.  ЗОРИЦА КЕЧА 63.  ПЕТАР ЋИРОВИЋ 

31.  ДАНИЈЕЛА КОСТИЋ 64.  САЊА УЗЕЛАЦ 

32.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ     65. МР СЛОБОДАН ЦВЕТКОВИЋ 

33.  СЛАЂАНА КРИЖАНИЋ   

 

Седници нису присуствовали: Бојан Вулин, др Вељко Крстоношић, др  Горан Радојев,  

Живко Курјачки, Ивана Вељовић Переула, Јелена Црногорац, Лазар Руњанин, Марија Вребалов, 

доц. др Мирослав Копања, Никола Поповић, Предраг Тешановић, мр сци. др Софија Болиновска 

и Стеван Латиновић. 

 

 



2 

 

Седницу је отворио и њеним радом руководио Здравко Јелушић, председник 

Скупштине Града Новог Сада. 

 

Председник Скупштине је замолио одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 

присутних одборница и одборника на седници. 

 

Председник Скупштине је утврдио да седници Скупштине Града присуствује 50 

одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  

 

Председник Скупштине је обавестио одборнице и одборнике су га одборници:  

Мирослав Копања, Јелена Црногорац, Бојан Вулин, Никола Поповић, Ивана Вељовић 

Переула и Предраг Тешановић  обавестили да су спречени да присуствују седници. 

 

Председник Скупштине је такође обавестио одборнице и одборнике да је Сташи 

Стојановић, Гојку Палалићу, Адријани Загорац, Игору Црнобарцу и Лени Нешовић 

поводом захтева, у складу са чланом 120. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

одобрио присуство седници Скупштине Града. 

 

 Записник са 57. седнице Скупштине Града Новог Сада, достављен је 

одборницама и одборницима уз допис од 10.  децембра 2019. године. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли има примедби на Записник.   

 

Пошто није било примедби на Записник, председник Скупштине је ставио на 

гласање Записник са 57. седнице Скупштине Града Новог Сада. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са 57. седнице Скупштине 

Града.   

 

Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 

 

Предлог дневног реда одборницама и одборницима достављен је у сазиву и 

дописима од 10. и 11. децембра 2019. године. 

 

На основу члана 79. став 2. и 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Савет 

за заштиту животне средине доставио је 10. децембра 2019. године председнику 

Скупштине Града образложен предлог да се дневни ред 58. седнице Скупштине Града 

Новог Сада, допуни по хитном поступку тачком: Предлог одлуке о образовању Радне 

групе „Зелена столица“. 
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Наведени предлог одборницама и одборницима достављен је уз допис од 10. 

децембра 2019. године. 

  

Председник Скупштине је упитао да ли представница предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда по хитном поступку.  

 

Пошто представницa предлагача није желела да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда по хитном поступку, председник Скупштине је ставио на 

гласање предлог Савета за заштиту животне средине да се Предлог одлуке о образовању 

Радне групе „Зелена столица“ уврсти у дневни ред по хитном поступку и предложио да се 

разматра као 80. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“ , да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда по хитном поступку. 

 

На основу члана 79. став 2., 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

Одборничка група „СОЦИЈАЛДЕМОКРАТСКА ПАРТИЈА СРБИЈЕ – ЗЕЛЕНА 

СТРАНКА – НОПО“ доставила је 10. децембра 2019. године председнику Скупштине 

Града образложен предлог да се дневни ред 58. седнице Скупштине Града Новог Сада, 

допуни тачком: Предлог Одборничке групе „СОЦИЈАЛДЕМОКРАТСКА ПАРТИЈА 

СРБИЈЕ – ЗЕЛЕНА СТРАНКА – НОПО“ за разрешење заменице чланице и именовање 

заменика чланице Градске изборне комисије. 

 

Наведени предлог одборницама и одборницима достављен је уз допис од 10. 

децембра 2019. године. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председник Скупштине је ставио на гласање предлог 

Одборничке групе „СОЦИЈАЛДЕМОКРАТСКА ПАРТИЈА СРБИЈЕ – ЗЕЛЕНА 

СТРАНКА – НОПО“ да се тачка: Предлог Одборничке групе 

„СОЦИЈАЛДЕМОКРАТСКА ПАРТИЈА СРБИЈЕ – ЗЕЛЕНА СТРАНКА – НОПО“ за 

разрешење заменице чланице и именовање заменика чланице Градске изборне комисије  

уврсти у дневни ред и предложио да се разматра као 81. тачка дневног реда.  

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.   

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“  и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 

и мандатно-имунитетна питања, који су одборницама и одборницима достављени уз 

допис од 11. децембра 2019. године. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли заменица председнице Комисије за 

кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања жели да изнесе предлоге 

Комисије.  

 

Бранка Бежанов, заменица председнице Комисије за кадровска, административна 

и мандатно-имунитетна питања, представница предлагача: Комисија за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања Скупштине Града Новог Сада је на 

седници од 11. децембра 2019. године утврдила следеће предлоге решења: на основу 

достављених предлога по јавном позиву кандидата интересног удружења корисника 

енергертских услуга у Граду Новом Саду Комисија је утврдила Предлог решења о 

именовању три члана Управног одбора Агенције за енергетику Града Новог Сада. 

Комисија је утврдила и предлоге решења о престнаку дужности председника Надзорног 

одбора Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“, Нови Сад, члана Надзорног 

одбора Позоришта младих Нови Сад. Комисија је такође утврдила предлоге решења о 

именовању председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Новосадска 

топлана“ Нови Сад, члана Надзорног одбора Позоришта младих Нови Сад. У складу са 

предлогом Савета родитеља Техничке школе „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад, 

Комисија је утврдила и Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског 

одбора наведене школе. Предлажем Скупштини Града Новог Сада да наведена решења 

донесе у предложеном тексту“. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог да се предлози решења 

Комисије уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања и предложио да се разматрају као 82. 

тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.   

 

Након закључења гласања председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“ , да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 

На основу члана 80. став 2. тачка 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председник Скупштине је предложио да се промени редослед тачке дневног реда тако да 

се Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о правима на финансијску подршку 

породици са децом (која је у сазиву била 63. тачка), разматра као 4. тачка дневног реда.  

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“  и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова усвојила наведени предлог. 

 

На основу члана 80. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председник Скупштине је предложио спајање расправе: 

 

 за тачке од 8. до 11, о предлозима одлука и програма који се односе на 

финансирање одређених комуналних делатности од локалног интереса, одржавање 

објеката путне привреде, обезбеђивање услова за несметано одвијање јавног превоза 

путника и заштите од пожара за 2020. годину 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.   

 

Након закњучења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“ , да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

 за тачке од 12. до 25, о предлозима одлука о програмима инвестиционих 

активности јавног и јавних комуналних предузећа за 2020. годину и Предлогу решења о 

давању сагласности на Програм инвестиционих улагања и текућег одржавања водовода и 

канализације за 2020. годину, који се не финансира из буџета Града Новог Сада  

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 48 

одборника гласало „за“ , да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

 за тачке од 26. до 40, о предлозима решења о давању сагласности на 

програме пословања јавних комуналних предузећа, програме рада јавних агенција и 

Међуопштинске радне групе за управљање комуналним отпадом за 2020. годину 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.   

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 49 

одборника гласало „за“ , да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

 за тачке од 42. до 54, о предлозима решења о давању сагласности на 

програме рада установа културе чији је оснивач Град Нови Сад за 2020. годину 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 49 

одборника гласало „за“ , да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

 за тачке од 55. до 59, о предлозима одлукe о изменама и допунама Плана 

детаљне регулације, изради планова детаљне регулације и изради измена и допуна 

планова генералне регулације 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 49 

одборника гласало „за“ , да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

 за тачке од 64. до 73, о предлозима одлука о изменама и допунама одлука, 

које се усклађују са Одлуком о Комуналној милицији 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 49 

одборника гласало „за“ , да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

 за тачке од 75. до 78, о предлозима одлука о проглашењу споменика 

природе са заштићеним подручјем 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 49 

одборника гласало „за“ , да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

 за тачку 82, о предлозима Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 49 

одборника гласало „за“ , да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

Председник Скупштине је замолио одборнице и одборнике да се изјасне о 

предложеном дневном реду у целини. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.   

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 49 

одборника гласало „за“ , да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила следећи  

 

Дневни ред 

 

1. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности за 

2019. годину које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне 

послове Града Новог Сада 

2. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о измени Програма пословања 

Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2019. 

годину 

3. Информација о степену усклађености планираних и реализованих активности из 

програма пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град 

Нови Сад за период 01. јануар – 30. септембар 2019. године 

4. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о правима на финансијску подршку 

породици са децом 

5. Предлог одлуке о буџету Града Новог Сада за 2020. годину 

6. Предлог кадровског плана градских управа, посебних организација и служби 

Града Новог Сада за 2020. годину 

7. Предлог одлуке о Програму уређивања грађевинског земљишта за 2020. годину  

8. Предлог одлуке о Програму финансирања одређених комуналних делатности, као 

делатности од локалног интереса у 2020. години 

9. Предлог одлуке о Програму одржавања објеката путне привреде за 2020. годину  

10. Предлог програма за обезбеђивање услова за несметано одвијање јавног превоза 

путника Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2020. 

годину – текуће субвенције 

11. Предлог одлуке о Програму коришћења средстава за заштиту од пожара за 2020. 

годину 

12. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног 

предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2020. годину 
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13. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности 

Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2020. годину  

14. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности 

Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2020. годину 

15. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног 

предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2020. годину 

16. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности 

Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2020. годину 

17. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности 

Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 

2020. годину 

18. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 

градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2019. и 2020. годину  

19. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног 

предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2020. годину 

20. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног 

предузећа „Пут“ Нови Сад за 2020. годину 

21. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног 

предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 

2020. годину 

22. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2020. годину  

23. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности на изградњи регионалног 

центра за управљање отпадом у 2020. години 

24. Предлог решења о давању сагласности на Програм инвестиционих улагања Јавног 

комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања 

водовода и канализације за 2020. годину, који се не финансира из буџета Града 

Новог Сада 

25. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног 

предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад: “Озелењавање градова – развој и 

промоција енергетске ефикасности и одрживе урбане животне средине у 

градовима прекограничне регије“ 

26. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног  

предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2020. годину 

27. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2020. годину 

28. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2020. годину 

29. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2020. годину 
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30. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2020. годину 

31. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2020. годину 

32. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања ЈКП „Информатика“ 

Нови Сад за 2020. годину 

33. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2020. годину  

34. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Пут“ Нови Сад за 2020. годину 

35. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног градског 

саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2020. годину  

36. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2020. годину 

37. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 

2020. годину 

38. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада и финансијски план 

Агенције за енергетику Града Новог Сада за 2020. годину 

39. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Стамбене агенције Града 

Новог Сада за 2020. годину 

40. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Међуопштинске радне 

групе за управљање комуналним отпадом за 2020. годину 

41. Предлог решења о давању сагласности на Предлог одлуке о повећању основног 

капитала Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад, број: 01-

13523/1 

42. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Историјског архива Града 

Новог Сада, Нови Сад за 2020. годину 

43. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Позоришта младих, Нови 

Сад за 2020. годину 

44. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада "Новосадског позоришта - 

Újvidéki Szinház", Нови Сад за 2020. годину 

45. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Стеријиног позорја, Нови 

Сад за 2020. годину 

46. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Музеја Града Новог Сада, 

Петроварадин за 2020. годину 

47. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Новосадског дечијег 

културног центра, Нови Сад за 2020. годину 
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48. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Културног центра Новог 

Сада, Нови Сад за 2020. годину 

49. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Завода за заштиту 

споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2020. годину 

50. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Градске библиотеке у 

Новом Саду, Нови Сад за 2020. годину 

51. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Установе за културу и 

образовање Културни центар „Младост“, Футог за 2020. годину 

52. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Установе за културу и 

образовање Културни центар „Кисач“, Кисач за 2020. годину 

53. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Културног центра 

„Руменка“, Руменка за 2020. годину 

54. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Установе за израду 

таписерија „Атеље 61“, Петроварадин за 2020. годину 

55. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације Малог Лимана 

у Новом Саду (локалитет у Улици Максима Горког број 49) 

56. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену западно од Суботичког булевара и северно од Булевара војводе 

Степе у Новом Саду (локалитет атлетског стадиона и др.) 

57. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације дела блока музеја и Рибље 

пијаце у Новом Саду 

58. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену западно од Суботичког булевара и северно од Булевара војводе 

Степе у Новом Саду (због промене ширине коридора далековода 110kV) 

59. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације становања „Авијатичарско 

насеље“ у Новом Саду 

60. Предлог одлуке о ангажовању ревизора за обављање екстерне ревизије завршног 

рачуна буџета Града Новог Сада за 2019. годину  

61. Предлог одлуке о образовању робних резерви Града Новог Сада  

62. Предлог одлуке о измени Одлуке о начину, поступку и критеријумима за 

успостављање права службености на грађевинском земљишту у јавној својини 

Града Новог Сада 

63. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о накнадама за коришћење јавних 

површина на територији Града Новог Сада 

64. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о уређењу Града Новог Сада  

65. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о одржавању чистоће 

66. Предлог одлуке о изменама Одлуке о условима и начину организовања послова у 

вршењу комуналних делатности испоруке воде и уклањања вода 
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67. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о обављању комуналне делатности 

одржавање јавних зелених површина 

68. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о уређивању и одржавању пијаца 

69. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о обављању комуналне делатности 

управљање гробљима и погребне услуге 

70. Предлог одлуке о изменама Одлуке о управљању кејом у Граду Новом Саду  

71. Предлог одлуке о изменама Одлуке о држању домаћих животиња 

72. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о обављању делатности зоохигијене  

73. Предлог одлуке о измени Одлуке о производњи, дистрибуцији и снабдевању 

топлотном енергијом из Топлификационог система Града Новог Сада  

74. Предлог одлуке о Локалном омбудсману 

75. Предлог одлуке о проглашењу Споменика природе „Храст лужњак на 

Петроварадинској тврђави“ заштићеним подручјем  

76. Предлог одлуке о проглашењу Споменика природе „Стабло гинка код хотела 

„Парк“ у Новом Саду“ заштићеним подручјем  

77. Предлог одлуке о проглашењу Споменика природе „Стабло копривића у Улици 

Мирослава Антића у Новом Саду“ заштићеним подручјем  

78. Предлог одлуке о проглашењу Споменика природе „Стабло тисе у Улици 

Мирослава Антића у Новом Саду“ заштићеним подручјем  

79. Предлог закључка о ослобађању обавезе плаћања доприноса за уређивање 

грађевинског земљишта, као инвеститора на изградњи 94 стамбене јединице, у 

Ветернику, у Улици Милана Тепића бб, у циљу обезбеђења трајних стамбених 

решења за најугроженије избеглице, у оквиру Регионалног стамбеног програма – 

Стамбени програм у Републици Србији, Потпројекат 7 и Потпројекат 9 Компонента 

1А 

80. Предлог одлуке о образовању Радне групе „Зелена столица“ 

81. Предлог Одборничке групе СОЦИЈАЛДЕМОКРАТСКА ПАРТИЈА СРБИЈЕ – 

ЗЕЛЕНА СТРАНКА – НОПО за разрешење заменице чланице и именовање 

заменика чланице Градске изборне комисије 

82. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 

питања: 

 Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад 

 Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад 

 Предлог решења о именовању три члана Управног одбора Агенције за енергетику 

Града Новог Сада 
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 Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Позоришта 

младих, Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Позоришта младих, Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора Техничке 

школе „Милева Марић – Ајнштајн“, Нови Сад 

 

Председник Скупштине је указао одборницама и одборницима да им је 

пречишћен дневни ред седнице Скупштине Града доступан у електронском облику.  

 

На основу члана 84. став 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

председник Скупштине је предложио да време за расправу за Предлог одлуке о буџету 

Града Новог Сада за 2020. годину и за спојене расправе за тачке од 12. до 25, од 26. до 40, 

и од 42. до 54. буде седам минута за одборника и 15 минута за председника одборничке 

групе, а за спојену расправу од 64. до 73. тачке да буде шест минута за одборника и 12 

минута за председника одборничке групе. 

 

Председник Скупштине ставио је на гласање наведени предлог.  

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.   

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 50 

одборника гласало „за“ , да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила наведени 

предлог.    

 

Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 

Ад.број: 40-5/2019-1709-I 

1. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 

ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 2019. ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ 

ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ 

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбена питања није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес.  

 

 

У претресу је учествовао Ђурађ Јакшић. 
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др Војислав Шешељ – Српска 

радикална странка“: „Одборничка група „Др Војислав Шешељ – Српска радикална 

странка“ гласаће против предложене измене Одлуке о инвестицијама које спроводи 

Градска управа за имовину и имовинско правне послове у 2019. години. Не у тој мери из 

разлога што смо незадовољни предложеном изменом апропријација, него из разлога 

катастрофалне ситуације и изразито неуспешне пословне године која се налази иза 

некадашњег Пословног простора сада Градске управе за имовину и имовинско правне 

послове. Наиме, када буџетски корисник после три квартала године на дан 30. септембра 

има извршење свог годишњег плана у висини 23,34% поставља се питање шта су ти људи 

радили у првих девет месеци 2019. године. Испоставља се практично да нису радили 

ништа. Наиме, да је то тако сведоче подаци које сте нам доставили на претходној седници 

Скупштине Града која се тиче деветомесечног извештаја о извршењу буџета за ову 

годину, па имамо код буџетског корисника Градске управе за имовину и имовинско 

правне послове дакле комплетан буџет за 2019. годину планиран је у висини 

1.674.000.000,00, а ти људи су до 30. септембра реализовали 390.000.000,00 динара или 

23,34% у односу на годишњи или 28,59% у односу на деветомесечни план. Ово је брука и 

срамота. Незабележено до сада. Ево погледајте како то изгледа везано за поједине 

позиције у Програму. Стамбени развој то је Програм 1 становање, урбанизам и просторно 

планирање је укупно планирано 112.482.000,00 реализација после девет месеци је  нула, 

даље, текуће поправке и одржавање зграда и објеката планирано 11,7 милиона, 

реализација после девет месеци нула, даље остале капиталне дотације и трансфери за 

програм стамбене подршке планирано 20 милиона, није реализовано после девет месеци 

ништа. Зграде и грађевински објекти планирано 80,7 милиона, 30.09. извештај нула. 

Куповина зграда и објеката 48 милиона планирано реализација на дан 30.09. кромпир, 

нула. Пројектно планирање планирано 32,5 милиона, реализација после девет месеци 

нула. Даље, Програм 15 то су опште услуге локалне самоуправе обезбеђење простора за 

потребе месних заједница планирали да се до 30.09. ове године реализује 49,8 милиона, 

реализовано 4,1 милион, 8,28%. Програм 11 социјална и дечија заштита планирано 13 

милиона реализација нула, Програм 13 развој културе и информисања планирано 

388.000.000,00 реализовано 66, 17% у односу на годишњи план. Програм 14. Развој спорта 

и омладине планирано 10,5 милиона, реализација после девет месеци нула. Програм 3. 

Локални економски развој 580.000.000,00 је био план да се утроши до краја септембра 

реализовано 267.000.000,00 или 46% у односу на годишњи план. И сад на крају оно што је 

тема предложене измене Одлуке Програма инвестиција ове градске управе изградња 

објекта Дома здравља на Адицама, план је био да се до 30. септгембра реализује 120 

милиона, реализација, погађате, нула. Друго, здравствени објекат у Алмашкој улици 

планирано 16,6 милиона, реализација нула. Е тако вам је радила Градска управа за 

имовину и имовинско-правне послове у првих девет месеци, практично у читавој 2019. 

години. Дакле, овом изменом Одлуке коју данас Скупштини предлажете, ви предлажете 

да се из текуће буџетске резерве обезбеди додатних 59 милиона и 26 за Дом здравља на 

Адицама и додатних 33 милиона за објекат у Алмашкој улици број 4, а реализација ових 
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пројеката ево чули сте, не само тих пројеката, али конкретно ових после девет месеци је 

нула динара. Па чему ту господо? Постављамо питање ми из Српске радикалне странке 

чему то? Ми не сумњамо да је потребан додатни новац да би се затворила финансијска 

конструкција и за изградњу Дома здравља на  Адицама и за реконструкцију објекта у 

Алмашкој на броју 4, али зашто би сада резервисали 500.000 Еура или 50 и кусур милиона 

динара када практично реализација ових пројеката није ни започета у 2019. години. То 

није рационално, то није нормално и због тога ће Српска радикална странка гласати 

против. Оно што ради Градска управа за имовину и имовинско-правне послове је од 

изузетног значаја за Град, али ево као што сте видели 2019. година ће бити за заборав 

имајући у виду трому и никакву реализацију онога што је планирано на годишњем 

нивоу“.  

 

   Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес.  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке о 

Програму инвестиционих активности за 2019. годину које спроводи Градска управа за 

имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 48 

одборника гласало „за“ , да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

ОДЛУКУ  

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 

2019. ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И 

ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад.број: 66-1/2019-794-I 

2. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ 

И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2019. ГОДИНУ 

 

Предлог решења утврдило је Градско веће. 

 

Савет за образовање и спорт није имао примедби. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење  

предлога, председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу је учествовала Марина Недељковић. 

 

 

 Марина Недељковић: „Српска радикална странка ће подржати Предлог решења о 

давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2019. годину. Иако иначе није 

пракса да СПЕНС као губиташ издваја ову врсту помоћи солидарне помоћи за своје 

запослене, имајући у виду да је у претходним годинама пословао са значајним губитком 

од 100, па преко 100 милиона, 120, 130 годишње генерално то није пракса, али морамо 

имати у виду и стање у фирми, морамо имати у виду добробит запослених и наравно 

поприлично ниске зараде, које сежу испод просека што се тиче Спортског и пословног 

центра Војводина 48.756,00 динара, док просечна, док 27 запослених прима минималну 

зараду, наравно није свака зарада минимална нити испод просека, има наравно увек и 

оних зарада које сежу доста високо у јавним предузећима и то сви ви добро знате, али 

добро оставићемо то по страни имаћемо у виду првенствено оне запослене којима је 

помоћ најпотребнија у овом случају. Као што сам нагласила гласаћемо за ову одлуку иако 

није пракса да се ради на овакав начин. Међутим, када већ говоримо о СПЕНС-у, а имамо 

довољно времена за расправу, да напоменемо још пар куриозитета. Српска радикална 

странка је више пута наглашавала да је потребно смањити број запослених у СПЕНС-у, ви 

сте то учинили до неке мере, смањили сте га на 153 запослена, међутим видите и сами да 

је додатна рационализација дефинитивно потребна. Предлагали смо да број запослених 

иде до неких 105, 110 који би био оптималан за функционисање овог предузећа, имајући у 

виду да, знате то врло добро, зараде јесу основни капитални трошак сваке године наравно 

поред одржавања и огромне количине средстава која одлазе на функционисање објекта у 

смислуј енергената.  105 до 110 запослених би била цифра која би дефинитивно била 

оптимална и донела би неку могућност да СПЕНС функционише на много квалитетнији 

начин. Толико што се тиче солидарне помоћи и понављам гласаћемо за првенствено 

имајући у виду добробит запослених. Међутим, морам напоменути и у име моје 

Одборничке групе још неколико ствари када је СПЕНС у питању у вези са овом 

тематиком, могли смо да чујемо Градоначелника недавно говорио је о СПЕНС-у у једној 

емисији и рекао је да су се цитирам „сви ухватили те идеје о рушењу“. Морамо бити 

доследни за овом говорницом па нагласити да су се понајмање српски радикали хватали 

те идеје, напротив врло смо конкретно и јасно рекли да смо против те идеје која је била та 

фамозна трећа опција када је СПЕНС у питању, није прошла ниједна седница, а да нисмо 

говорили о томе и то ви сви добро овде знате, тако да та констатација не пије воду и не 

стоји. И ако је неко желео добробит СПЕНС-у то смо били ми. Гласали смо сваки пут за 

било коју одлуку која је донела било какву врсту бенефина СПЕНС-у и рекли смо хиљаду 

пута да Град Нови Сад мора да стане иза свог предузећа као оснивач. Са друге стране, 

заинтересовани смо и чекамо и надамо се да видимо шта ће се десити са реконструкцијом 

СПЕНС-а са неком врстом енергетске обнове ефикасности, шта ће бити са првим и 

другим спратом, како ће се опремити, попунити тај простор, надамо се да ће нешто од тих 

идеја заживети, да СПЕНС неће остати мртво слово на папиру, нити та идеја да се дође до 

неке врсте реконструкције када је његово основно у питању наравно функционализација. 
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Понављам потребно је смањити број запослених у овом предузећу на неку оптималну 

цифру која ће омогућити смањење трошкова који су кључни када су издаци овог 

предузећа у питању, а што се тиче солидарне помоћи иако није обичај да губиташ то ради, 

понављам гласаћемо „за“.“ 

 

  Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о измени Програма пословања Јавног предузећа „Спортски и 

пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2019. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.   

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 54 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНИ ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ 

ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2019. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 020-4/2019-72/с-I 

3. тачка дневног реда 

 

ИНФОРМАЦИЈА О СТЕПЕНУ УСКЛАЂЕНОСТИ ПЛАНИРАНИХ И 

РЕАЛИЗОВАНИХ АКТИВНОСТИ ИЗ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 

ЈАВНИХ И ЈАВНО КОМУНАЛНИХ ПРЕДУЗЕЋА ЧИЈИ ЈЕ ОСНИВАЧ 

ГРАД НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 01. ЈАНУАР – 30. СЕПТЕМБАР 2019. 

ГОДИНЕ 

 

Информацију са предложеним закључком доставило је Градско веће. 

 

Радна тела нису имала примедби на Информацију коју су разматрала из свог 

делокруга. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу су учествовали: Снежана Мушицки и Ђурађ Јакшић. 
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 Снежана Мушицки: „Што се тиче ове информације о степену усклађености 

планираних и реализованих активности из програма пословања јавних и јавних 

комуналних предузећа чији је оснивач Гард Нови Сад то је једна општа штура 

информација која је обавезна која мора због поштовања закона да се испоштује, али оно што је 

евидентно из свих ових чињеница које овде стоје, је то да у ствари све папир трпи и све 

може да се напише и видимо да постоје нека предузећа која су у току 2019. године више 

пута мењала свој програм пословања и програм инвестиционих активности тако што су 

избацивали одређене инвестиционе активности и одређене пројекте, када су видели да 

неће успети да их остваре, а онда су тиме смешно звучи повећали и проценат својих 

реализованих у укупном збиру од планираних пројеката инвестиционих активности. Јер 

ако ви планирате десет активности, а ако изнесе две, онда је ваша реализација 20%. 

Међутим, ако ви од тих десет планираних активности избаците прво три активности, па 

онда избаците још три активности, па урадите те две активности за једну годину, онда 

испадне да сте ви урадили 50% планираних активности. Тиме су се водила нека 

предузећа. Мени је јако жао што ћу да кажем тиме се водио „Водовод и канализација“ и 

још неки други, а оно што сам приметила у овом материјалу је да сваки пут када дође 

програм инвестиционих активности, измена програма инвестиционих активности и 

измена програма пословања то је за „Водовод и канализацију“ било последњи пут на 

седници 9. септембра 2019. године, сваки пут је планирано све мање, сваки пут је 

инвестиционих активности све мање и сваки пут се за следећу годину планира све мање. 

Оно што смо ми на претходној седници имали прилике да чујемо је то да поштујући та 

нека поглавља која Србија сада спроводи, ће између осталог и Водовод и канализација 

морати да дође до тога да послује самостално, без инвестиције, и да ће морати да 

изједначи цену својих услуга за физичка и за правна лица. Тек то ће да буде занимљиво 

када у овај нерешен систем канализациони  и нерешен систем водовода у Новом Саду 

буду дошли неки нови потрошачи и неки нови пројекти и када буду дошли нови прописи 

које  „Водовод и канализација“ неће моћи да испоштује, а видимо да ми само срљамо у то 

да се прихвати тај неки пропис, а да ли он може да се спроведе код нас у пракси то на 

крају не буде ни важно и онда се донесе неки закон или неки подзаконски акт који не 

може да се примени. Ја се бојим да је ово и овај материјал само тако једно слово, још ћемо 

о тим словима данас причати да не дужимо, али ми ћемо гласати против овог“.  
 

 Ђурађ Јакшић: „Чули сте да ће Српска радикална странка гласати против ове 

Информације о усклађености онога што је планирано и реализовано што су радила јавна 

комунална предузећа у првих девет месеци ове године. Знамо да је то законска обавеза 

која је уведена релативно скоро да усваја ову информацију Скупштина Града, међутим 

ова информација је на неки начин супер скраћена верзија извештаја о пословању јавних 

предузећа и овај наративни извештај је прилично оскудан, дакле, али и као такав он 

заиста недвосмислено показује огромну зависност јавних предузећа од давања из буџета. 

Чињеница је да су „Паркинг сервис“, „Новосадска топлана“, „Водовод и канализација“, 

„Тржница“ и „Информатика“ потпуно стабилна јавна предузећа у комуналном систему 

Града Новог Сада, док су сви остали губиташи или послују на граници ликвидности. То 

видимо по њиховим извештајима, то видимо по њиховим билансима.  Ми српски 

радикали се никако не можемо сложити са политиком покривања лежерности, инертности 

и неспособности менаџмента појединих јавних комуналних предузећа трпањем новца из 

буџета. У првом реду мислим на Јавно градско саобраћајно предузеће, на Јавно 
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комунално „Лисје“, „Зеленило“, „Пут“ и тако даље и тако даље. Немамо ништа против да 

се помогне онима који имају проблем, али трпати немилице новац из буџета није решење 

које ће извести комунални систем Града Новог Сада на зелену грану и на прави пут. Ево 

ми видимо да у буџету за 2020. годину дакле у изворном облику буџета планирају се 

субвенције на рекордних 3 милијарде динара. Дакле милијарду више у односу на изворни 

буџет за ову 2019. годину. Када томе додамо тзв. услуге из делатности то је по више 

стотина милиона динара за услуге које раде, које изводе, „Градско зеленило“, не знам 

„Лисје“, „Чистоћа“, „Зоохигијена“ и тако даље и тако даље испада да ћемо у 2020. години 

на субвенције из буџета дати све 4 милијарде динара. То ће бити, чини ми се да је нешто 

слично се догодило и до краја 2019. године. Наравно ви ћете рећи да ту један добар део 

иде у потрошњу капиталну, немамо ништа против, али је потребно максимално тамо где 

нема потребе да дајемо новац из буџета, натерати менаџменте јавних предузећа да се 

изборе за одређени посао на тржишту. Дакле, ово су разлози због којих ћемо гласати 

против ове информације о усклађености планираног и реализованог првих девет месеци 

ове године“. 

 

   Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник  Скупштине је 

закључио претрес.  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предложени Закључак поводом 

Информације о степену усклађености планираних и реализованих активности из програма 

пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за период 

01. јануар – 30. септембар 2019. године. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

  

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 48 

одборника гласало „за“ , да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

ЗАКЉУЧАК 

 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Информацију о степену усклађености 

планираних и реализованих активности из програма пословања јавних и јавно 

комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за период 1. јануар-30. септембар 

2019. године. 

2. Информација из тачке 1. овог закључка доставља се Министарству привреде 

Републике Србије. 

 

Ад. број: 2474/2019-I 

4. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ПРАВИМА НА 

ФИНАНСИЈСКУ ПОДРШКУ ПОРОДИЦИ СА ДЕЦОМ 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  
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Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и друштвену бригу о деци и 

омладини није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе  

допунско образложење предлога. 

 

 Тихомир Николић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник 

предлагача: „Ми смо до сада у оквиру ове одлуке о правима на финансијску подршку 

породици са децом имали да се обезбеђују средства за бесплатан боравак онима који су у 

социјалној категорији становништва и то су углавном били они који имају по Закону о 

дечијем додатку право на пријем дечијих додатака у тим породицама, онда они који су 

социјално угрожени и такође те породице су имале право на овакву подршку. Затим 

новчану социјалну помоћ су примали и они који су имали и трећи односно субвенцију за 

боравак у предшколској установи са трећим дететом и наредно свако које буде у тој 

породици дете. Такође деца без родитељског старања и деца са сметњама у развоју су 

били у бесплатном боравку у предшколској установи. Сада су у могућности у 

финансијским плановима приходима и тако даље такве да ми можемо обезбедити и ту 

одлуку проширити је односно побољшати услове за смештај и коришћење предшколске 

установе свим тим породицама. Даље, да можемо да обезбедимо квалитетнију одлуку и 

квалитетније услове за породице које имају чланове предшколског узраста, односно децу 

у предшколском узрасту. У циљу омогућавања такве остварења такве одлуке предложено 

је једнодушно залагањем свих чланова Градског већа посебно Градоначелника, затим 

залагањем и Градске управе за социјалну и дечију заштиту да једну овакву одлуку 

предложимо и са радошћу смо припремили такав предлог који ће надам се бити 

консензусом усвојен јер нема пречег нема приоритетнијег улагања него улагање у 

подмладак, улагање у будућност, а са овим ја мислим да у пуној мери дајемо допринос и 

пронаталитетној политици која је већ предложена и на којој се ради у великом замаху, 

тако да се надам да ћемо сви бити једногласни око овога.“ 

 

 Председник Скупштине је отворио претрес.  

 

У претресу су учествовали: Јелена Мандарић, Дина Вучинић, Лазар 

Кањерић,Ђурађ Јакшић, Александра Радак, Снежана Мушицки, Александар Бујић, Срђан 

Кружевић, Марина Недељковић и Вања Божић. 

 

 Јелена Мандарић: „Одборничка група „Др Војислав Шешељ – Српска радикална 

странка“ неће бити против ове одлуке, али ми ћемо изнети своје примедбе које се пре 

свега односе на то да је ова одлука господине Николићу ипак суштински неправедна, 

дискриминишућа и селективна. Ова се одлука односи само на 16.500 деце која су уписана 

у предшколску установу „Радосно детињство“. Шта ћемо са децом која су уписана у 

приватне вртиће која су остала у септембру испод црте, дакле, не знам тачан број те деце 

која похађају приватне вртиће, али ако знамо да приватни вртићи у просеку коштају од 20 
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до 25.000,00 динара, да Град субвенционише од 8 до 10.000,00 динара, спрам узраста 

детета, признаћете да је то озбиљна цифра за једну породицу, чак и ако породица има 

пристојна примања мислим да су ово велика издвајања. Са друге стране шта ћемо са 

децом која уопште нису уписана у вртић, дакле која су остала испод црте, а родитељи 

нису имали финансијске могућности да децу шаљу у приватни вртић. Дакле, ту је онда 

оно баба, деда, шира и ужа родбина, која би ту децу чувала или један од родитеља не 

може да буде запослен. Имамо ту и других проблема, дакле у септембру када деца остану 

испод црте, онда родитељи наврат-нанос траже везе, кумовске, пријатељске овакве и 

онакве да би додатно децу уписали у вртиће. 3,5 милијарде, мислим више од 3 милијарде 

динара колико Град издваја сада за ову одлуку која је на дневном реду признаћете да је то 

озбиљна цифра. То је једна од највећих ставки, мислим и највећа ставка појединачно у 

буџету Града Новог Сада па ми сада постављамо такође питање сутра ако Град не буде 

био у економским и привредним могућностима да исплаћује ову цифру и уколико нека од 

наредних власти крене у озбиљне капиталне инвестиције, како  Град мисли да ову одлуку 

испоштује. Такође, мислимо ми српски радикали а и то смо говорили и више пута са ове 

седнице да је Град требао да иде на проширење капацитета, да је Град требао да гради 

вртиће, да за Нови Сад је недопустиво да деца остају испод црте, ми овде видимо да се 

граде вртићи у Ораховој дакле на Клиси, на Адицама и да се врши реконструкција вртића 

у Милетићевој, али радови и даље стоје. Дакле, ови радови се преписују из године у 

годину. Када ће доћи до завршетка изградње ових вртића то још увек не знамо. Надамо се 

да ће то бити у следећој години али ево остаје да се види. Не могу чак да кажем да је ова 

одлука популистичка, ја бих пре рекла да је ова одлука безидејна. Дакле да је ово одлука 

која је предизборна, која је сачињена по оном принципу нешто морамо иду избори шта 

ћемо ајде онда да уведемо одлуку да су вртићи бесплатни и онако се издвајају додатна 

средства издвојићемо још средстава па ћемо направити ситуацију да грађани буду 

задовољни. Према ономе што ми можемо прочитати у медијима и коментари грађана, 

грађани би пре задовољнији да знају сигурно да ће се њихово дете уписати него што 

издвајају 2.700,00 динара или 3.000,00 и плаћају вртић. На крају вам морам рећи да за 

вођење града је потребан тим, дакле људи који знају, умеју, хоће и имају амбицију, није 

довољан један човек, један човек може да доведе да тим победи једанпут, али на 

дугорочне стазе заиста треба тим који има знање, воље и амбиције.“ 

 

 Дина Вучинић, председница Одборничке групе „Александар Вучић – Србија 

побеђује“: „Ја сам хтела да о овој одлуци причам у склопу тачке о буџету, али можемо и 

сада да причамо о њој. Пре свега је не фер и непоштено да слушамо коментаре како је ова 

одлука безидејна и економски неисплатива као што смо то имали прилику да чујемо на 

конференцији за штампу. Ви ако се бавите политиком никада нећете у јавности рећи да је 

оваква одлука која погађа све у смислу погађа све позитивно све родитеље Града Новог 

Сада да је безидејна и економски неисплатива. То је невероватно какво је то политичко 

неискуство да тако нешто кажете зато што ми од када је Градоначелник Милош Вучевић 

најавио пре неколико дана да ће од 1. јануара 2020. године вртић за сву децу апсолутно 

бити бесплатан ми се том одлуком поносимо, поносимо се што смо део парламента и што 

смо у годинама када се за Град Нови Сад доносе овакве одлуке. Причати да је ово део 

предизборне кампање ја не знам да ли сте ви у кампањи, знам да шетате по неким 

деловима Града Новог Сада, причате са неким људима, овде представљате неке њихове 

проблеме али то је део ваше кампање, ми смо у кампањи све и један дан у години, свих 



21 

 

година између изборних циклуса и причамо са људима апсолутно сваки дан, разговарамо 

са грађанима који су чланови Српске напредне странке и они који нису ч ланови  Српске 

напредне странке и ова одлука би била изборна и везана за политику да је на пример 

донешена 1. марта 2020. године. Ја не знам како ви можете да дођете на идеју да је ова 

политичка одлука донешена у децембру. Не разумем, зато што се мора нешто 

испланирати за 2020. годину. Значи, ако ми за нешто планирамо да издвојимо средства, 

наравно да ћемо је објавити у децембру. Не разумем зашто би то била политичка одлука и 

да ли ћете рећи онда да је политичка одлука била и 1. септембра 2014. године. Ми смо још 

од тада поносни на све оно што смо урадили за Предшколску установу. Знате зашто? Зато 

што смо први град у Србији који је донео одлуку 1. септембра 2014. године да ћемо 

субвенционисати одлазак деце у приватне вртиће и када причамо о тим приватним 

вртићима опет вам рачуница није добра и нисте добро искалкулисали. Зашто? И морам то 

да вам овако просто објасним ако је субвенција детета од 8 до 10.000 у зависности да ли 

то дете има до 3 године или преко 3 године и ако тај вртић и кошта 20.000,00 динара па 

израчунајте колико кошта дадиља или особа која би то дете чувала за оно што је дете 

ишло свих 30 или колико дана у месецу у вртић где је добило храну, где је добило 

потребну негу, где је добило анимацију и све оно што је потребно за тај узраст. Па опет 

вам та калкулација дакле није добра. 2014. године смо донели ову одлуку и тада је било 

субвенционисано 1.400 деце у приватним вртићима. Колико је Град Нови Сад напредовао 

и колико је Милош Вучевић заједно са својим тимом добро радио када већ помињете тим 

то вам говори Одлука за 2020. годину да ће апсолутно субвенционисање да се настави и 

да ћемо у 2020. години имати 300.000.000,00 динара субвенција за субвенционисање чак 

3.000 деце у приватним вртићима. И сада ако, који су наравно испод црте који нису 

успели да се упишу и говорити да је ово економски неисплатива политичка одлука 

безидејна, па ја не знам онда јел смо ми луди који се толико поносимо. Сваки одборник 

овде ево питајте одборнике који нису део власти да ли је то за њих добра одлука. Па 

питајте људе који не гласају за Српску напредну странку, апсолутно нема човека у Граду 

Новом Саду који није рекао да је ово једна предивна одлука. Ми ћемо ићи у том правцу, 

али гледати Радосно детињство и Предшколску установу која је била онаква 2012. године 

са 800.000.000,00 дугова, са  Централном кухињом која није уопште имала намену за 

производњу и за одвоз хране, коју смо ми опет ове године завршили коначно, јер је на 

Централној кухињи „жута власт“ је хтела наравно да заради на најосетљивијем питању 

али они су то радили и сада не знам да ли смо ми луди који се овом одлуком поносимо. Ја 

мислим да вама политичка тактика није добра, мало се консултујте па онда критикујте 

тамо неке тачке да ли вам се свиђа субвенционисање Зоохигијене, куповина багера за 

Чистоћу , али немојте молим вас ово је једна од најлепших одлука. Па то је доказ зато што 

ће сви гласати сада за ову одлуку. Ево сада погледајте екран видећете да ће сви гласати 

„за“.“ 

 

 Лазар Кањерић : „Прво постоје лепе и ружне одлуке, постоје одлуке које су 

корисне, применљиве и оне које нису. То што ће сви гласати то је једна ствар, а то на који 

начин треба да се покрене и реши ово питање то је друга ствар. Када је колегиница 

говорила о тиму она је врло добро знала шта прича. И на другим тачкама дневног реда, а 

поготово на тачкама које обично ја обрађујем, видећете да не постоји јасна визија и тим 

који решава ствари дугорочно. Што се тиче ове теме, став Српске радикалне странке је од 

првог дана јасан. Град Нови Сад може да реши ово питање за две године у потпуности. Да 



22 

 

ли имамо простора као Град? Имамо да зидамо нове вртиће. Да ли имамо буџетских 

средстава? Имамо. О томе смо причали раније. Села изумиру, неколико градова у Србији 

где се прелива становништво, увећава свој буџет сваке године и има Нови Сад је један од 

првих градова у Србији који прима те становнике и сваке године увећава свој буџет и 

може да реши питање предшколских установа на сасвим другачији начин. То је када 

говоримо о предшколским установама, зидању нових вртића и тако даље. И о томе се 

ради две деценије уназад, свака власт оставља по неки вртић и ако ништа оставља 

планове где ће ти вртићи се градити. Што се тиче саме одлуке потпуно је јасан став 

Српске радикалне странке. А зашто не и остала деца? И причамо о томе колико Град 

одваја да ли даје 10.000,00 или 8.000,00, Град даје зато што није направио довољно вртића 

и није се дугорочно бавио овом темом уназад деценију и по. Зато данас даје те паре на 

приватне вртиће и приватни вртићи нису нешто што сте имали пре 20 година. Имали сте? 

Али не у овом обиму јер Граду фале вртићи. Дакле, слажемо са тим да ово јесте помоћ, 

али говорим вам као родитељ и ван политике када изађемо из ове скупштинске сале свако 

од вас зна да је заиста тих 2.000,00 или сад и не знам колико је већ ,моје дете је већ 

увелико у школи, 2.500,00 динара колико кошта тај вртић, то је мизерна цена за све оно 

што ти људи раде у тим установама. Практично подижу вам дете, образују га. То је 

смешна цена. И то је добро што је и раније било тако да је то за родитеље било 

прихватљиво али је проблем та листа. То Град може да реши. Нови Сад је град у Србији 

који то лако и брзо може да реши. И то је када се дугорочно бавите једном темом, на то 

ми вама указујемо. Нисмо дошли овде да држимо политичке говоре него да вам кажемо 

да то може, и то смо вам говорили уназад годинама, сетите се имате снимљене разговоре 

за овом скупштинском говорницом све што смо причали годинама уназад, и претходни 

сазив парламента и док су жути били власт исту смо ствар причали. Дакле, нисмо мењали 

ни једног тренутка поглед на ову тему и начин на који треба да се разматра ова тема и 

решава. Ни једног тренутка. Е зато можемо да кажемо да наш штаб није никакав 

предизборни став и што се тиче обиласка терена да обилазимо је не знам уназад 16 година 

колико сам у политици ја стварно не знам није било године да нисмо обилазили неки 

терен и нешто радили. Говорим сад за ову Српску радикалну странку Градски одбор Нови 

Сад. Тако да то су редовне активности.“ 

 

  Ђурађ Јакшић: „Српска радикална странка као што сте чули не може гласати за 

ову одлуку, нећемо бити ни против ње, ми се залажемо за то ако постоје могућности 

буџетске да заиста сва деца имају бесплатан вртић на простору Града Новог Сада, 

међутим одлука коју данас предлажете је заиста селективна, непотпуна, дискриминишућа, 

зато што не обухвата сву децу предшколског узраста на простору Града Новог Сада, него 

само ону децу чији су родитељи били срећни да њихово дете упише у вртиће у оквиру 

система Предшколске установе „Радосно детињство“. Даме и господо може то неком да 

се свиђа или не, али за Српску радикалну странку је недопустиво да се деца и породице 

деце на децу и породице првог и другог реда. Да ли ови које стављате овом одлуком у 

други ред имају дадиље и колико их плаћају на месечном нивоу то је потпуно небитно. 

Дакле, сва деца и породице на простору Града Новог Сада морају имати једнак третман и 

морају имати једнаке услове у овом случају везано за бесплатан вртић. То је кључна 

замерка Српске радикалне странке. Друга ствар, да сте ви као власт сетили сте се деце три 

месеца пред изборе, да сте ви као власт донели ову одлуку у првој години мандата и да је 

то била одлука која обухвата сву децу на простору Града Новог Сада, Српска радикална 
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странка не би имала ни једну једину замерку, не би ни једног секунда сумњали у 

искреност ваших намера. Ни једног секунда. Овако три месеца пред изборе доносимо 

одлуку, понављам то је наша замерка, која није потпуна. Не можемо стављати у различит 

ранг децу која су уписана, која су понављам били срећници да се упишу у оквиру система 

Радосног детињства, и оне који су остали испод црте, који су уписани у приватне вртиће и 

не мали број деце који је уписан, који није уписан ни у државни ни у приватни вртић зато 

што њихови родитељи једноставно испод црте су били за државни, а што се тиче 

приватног вртића за њихове родитеље је био недоступан.  Ми смо више пута за овом 

говорницом истакли чињеницу што је апсолутно похвално да је Нови Сад лидер по 

питању финансијске подршке породици са децом. И то тако треба и да остане, поготово 

имајући у виду да смо један од ретких градова који нема ову негативну стопу по питању 

наталитета и са друге стране због тога што смо Град који има највећи буџет по глави 

становника у Републици Србији. Ми смо мишљења да се могло и на другачији начин, 

дакле донети једну одлуку која ће у првом реду обухватити сву децу, оберучке би гласала 

Српска радикална странка за једну такву одлуку и са друге стране предлагали смо више 

пута не знам шта господин Николић о томе мисли да Град увећа издвајања из буџета 

везано за породице којима се роди прво дете. Ту се нисмо нешто прославили у 

претходном периоду, чини ми се 35 или 37.000,00 да се издваја за породице у којима се 

роди прво дете. Српска радикална странка предлаже да се уведе нова мера, да је крајње 

време, да се уведе мера а то је накнада за породицу у којима се роди друго дете, мислим 

да би то било драгоцено а финансијски капацитет и потенцијал имамо да то 

исфинансирамо без неке велике муке. Трећа ствар, о томе смо говорили безброј пута 

након срамне одлуке Игора Мировића да на покрајинском нивоу укине помоћ 

вишечланим породицама која се тиче накнаде за треће и свако наредно дете, инсистирали 

смо да у складу са могућностима буџета уведете једну накнаду тога типа како би 

вишечланим породицама којих је на жалост, не на нивоу Града, него на нивоу читаве 

Србије прилично мало, колико се може, да ли ће то бити финансирано на двогодишњем 

нивоу, оће то бити по 5.000,00, 10.000,00, 15.000,00 колико Град може. Драгоцено би 

било. Друго, вртићи. Немамо ништа против наравно да ће се субвенционисати приватни, 

али поента приче је да покушамо да омогућимо свој деци да упишу, ако је то могуће, да 

упишу државни вртић односно вртић у оквиру система Предшколске установе „Радосно 

детињство“. Ви знате и сами, нема тога у овој сали ко је утицајан на било који начин, кога 

нису заустављали на улици, звали, знани и незнани не би ли помогао везано за упис 

детета у Радосно детињство. Не постоји такав у овој сали, то вам гарантујем, то вам 

тврдим. Дакле, морамо омогућити равноправне услове свој деци то је кључна замерка 

Српске радикалне странке и да, истина је, велико је  питање да ли ће Град Нови Сад бити 

у могућности да у некој будућности блиској, даљој, потпуно је небитно, финансијски 

може да изнесе ову читаву причу из разлога што ће пре или касније доћи власт која је 

храбра, одлучна, способна да крене проблемима у сусрет, а не у банкама да држи 

4.000.000.000,00 динара за ситне камате.“  

 Александра Радак, чланица Градског већа Града Новог Сада: „Овде прво да 

разјаснимо две ствари. Не кошта вртић 2.000,00 динара. Економска цена вртића 2019. 

била је 23.712,00 динара у Предшколској установи. За 2020. планирана је цена 25.000,00 

динара. До сада је Град финансирао 80% цене у предшколској установи „Радосно 

детињство“ и тада је вртић коштао 4.742,00 динара. Подсетићу вас да смо због Закона 

морали да ускладимо повећање цена у Предшколској установи, Град је преузео на себе 
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око 300.000.000,00 финансирање деце у Предшколској установи „Радосно детињство“ да 

то не би превалили на родитеље, значи ми смо финансирали до сада, да то нико овде није 

рекао, да сте сви овде заборавили ми смо финансирали ту разлику која се не би превалила 

на родитеље. Значи сада је остала разлика од 2 хиљаде и нешто јер се цена економска 

права финансира 25.000,00. Значи 25.000,00 кошта обданиште господо. Град Нови Сад ће 

сносити у 2020. 25.000,00 по детету, значи не само храну, него и боравак и услугу 

комплетну. Добила сам мало пре, пошто ме стварно јако занимало колико је то деце 

остало испод црте, нисам у томе, нажалост нисам мајка али пратим ту проблематику, на 

данашњи дан је испод црте 883 деце и то су господо јаслени узраст. Значи, то што деца 

иду у приватне вртиће није зато што ми нисмо успели да их упишемо, него зато што 

некоме одговара да та деца иду у приватне вртиће и поред тога Град Нови Сад је једну 

паметну одлуку додао 2014. да би надоместио то што је у том моменту 2014. за 1.400 деце 

који су били испод црте додао цену од економске цене и финансирао је не 80% али 50% 

значи и сада финансира у зависности од узраста од 8.500,00 до 10.000,00 по детету у 

приватном вртићу. Добила сам податак да ће 40 деце, пошто смо проширили капацитет у 

два предшколска објекта за јаслени узраст 40 деце бити примљено, па шта ви господо 

хоћете? Значи не ваља када финансирамо, не ваља, правимо проблем између деце у 

приватним и не изједначавамо децу, ако неком родитељу одговара да његово дете говори 

енглески цео дан, француски цео дан или да има васпитачицу, значи да је васпитачица и 

неговатељица на петоро деце једна, а не као код нас на 10-оро деце једна у реду, ми то 

подржавамо. И Градоначелник је на конференцији за штампу рекао да уколико буде 

постојала могућност, а ја верујем да хоће у случају да се нешто драстично не промени, и 

да дође нека друга власт која не жели тако нешто да се подржи него хоће да направи мост 

или хоће да направи нови булевар или да заврши Сентандрејски пут који смо ми 

завршили. Можда? Не знам. Али мислим да преко деце не треба на овај начин да се врше 

политички игрокази. Јер деца су наша будућност и ту нема мера места штедњи господо, 

али заиста нема. Причали сте о капацитетима да не радимо на томе и да стално и да нисмо 

довољно обезбедили. Значи вртић у Ораховој је започет, Милетићева је реконструисана, 

Стевана Христића се ради, Каћ се ради, Ковиљ се ради, од Нове године креће Ветерник, 

Сајлово, Адице, знате колики је ту капацитет деце? Преко 1000, и Будисава, преко 1.200 

деце, па шта ћемо онда, онда ћемо имати вишка. Да ли ће онда родитељи који су децу 

уписали у приватни вртић уписати их у Предшколску установу? Ми навијамо за то, али 

мислим да ово што сте овде изнели једноставно не одговара истини. Ја сам вам сад дала 

праве податке, не финансирамо ми 2.000,00, знате када је мој брат уписивао дете у 

приватни вртић, он није радио, жена му је радила. И претеко је за 1.000,00 динара да 

плаћа пуну економску цену, а ми имамо децу која, чији родитељи на жалост не постоји у 

држави Србији финансијска карта, тзв. социјална карта, али знате за некога ко има троје 

деце или двоје деце, 4.500,00 пуно значи, може да му купи играчку за Нову годину. Тако 

да мислим да ову одлуку треба подржати и да се са децом никада не треба играти.“  

   

 Председник Скупштине је указао одборнику Лазару Кањерићу да у складу са 

Пословником Скупштине не може да му дâ реч за реплику која се односи на излагање 

члана Градског већа Града Новог Сада. 

 

Снежана Мушицки: „Ја нисам имала намеру да се јављам, али пошто изгледа није 

јасно шта су одборници Српске радикалне странке хтели, ја ћу сад да вам кажем шта су 
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хтели. Хтели смо да вам кажемо да не може селективно да се гледа један који је уписао 

дете и један који није уписао дете. Ми ниједног момента нисмо рекли да Град издваја 

2.000,00 динара нити да родитељ издваја 2.000,00 динара. Ми знамо да Закон каже 80% 

финансира локална самоуправа, а 20% финансирају родитељи. И овај остатак који остане 

од те економске цене ви сте сада вољни да финансирате. Нико се овде не игра децом и 

нико се овде не бави тиме да неко хоће да ускрати за нешто, али је ствар у томе да постоје 

деца која нису уписала Радосно детињство, јер не припадају родитељи ни једној странци, 

јер немају нигде никакве везе. Ја рецимо знам две особе које раде са мном које нису 

уписале дете ниједна од њих две, обоје раде родитеља, сналазе се, жонглирају, не могу да 

постигну а немају плате да плаћају никакву дадиљу, да плаћају никакве приватне вртиће, 

они неће купити за те 4.000,00 детету поклон за Нову годину. Зато што им Град неће 

дотирати ни те 4.000,00. И није им дотирао ни оних колико 16,17 боравка детета у вртићу 

јер они не могу да плате. Друга ствар, ти што ви спомињете који имају приватне дадиље 

ја могу да вам кажем да 95% њих има децу у Радосном детињству, не у приватном вртићу, 

не да уче енглески и француски, него да им Град дотира, да им Град плаћа и они џипом 

довозе своју децу и они су у више наврата у овој Скупштини, ја не кажем да не треба 

свако дете да добије, али у више наврата им је помогнуто и тако што им је смањена услуга 

комуналним предузећима и тако ш то за не знам мајка не ради, па имају погодности, па 

им се смањи цена, а људи који поштено раде, који су пријављени у државним 

институцијама рецимо које медицинска сестра и просветар морају да плате пуну цену, па 

ако буду испод црте они немају права ни на шта. А шта ако неко није ни, где су онда она 

деца друга која нису ни конкурисала. Шта смо за њих урадили? Ми ниједног момента 

данас нисмо рекли да ви овом одлуком нисте предвидели да помогнете деци, ми смо 

рекли да сте ви селективни и да помажете децу селективно. Ми смо рекли да ова одлука 

није добра, па сад слагали се ми, неслагали, нама је свеједно. Није добра зато што не 

обухвата сву децу. Што онда нисте финансирали и сваки динар овима што су платили 

приватни вртић. Ако су конкурисали у Радосно детињство нису примљени и морали су да 

иду у приватан вртић што онда и њима нисте помогли? Они онда нису бирали да уче 

енглески и француски и балет они су били приморани да део свог буџета дају за нешто 

што нису предвидели како би њихово дете имало услуге које им требају и како би они 

могли да иду на посао обоје да раде да зараде  за живот. Ми ниједног момента нисмо 

рекли да децу не треба помоћи и ниједног момента нисмо играли билијар са децом, али 

није лепо и није добро када се не подносе другачија мишљења. Зато што кад мислите да 

све радите исправно и када мислите да је све најбоље у најлепшем од свих могућих 

светова, онда нам се деси ко што се десило Кандиду код Волтера, онда вам се слупа брод, 

онда се разболи неко и онда схватите да у ствари у најлепшем од свих могућих светова 

није све тако лепо и ружичасто нису сви под истим кишобраном и нису сви једнаки. 

Свако дете у овом граду би морало да буде једнако. Сваком детету мора да се обезбеди 

једнако. Ако смо обезбедили детету које је уписано у Радосно детињство онда се мора 

обезбедити и детету које није успело да се упише у Радосно детињство. А ја се слажем и 

видела сам и чула више пута са председником Одборничке групе Српске радикалне 

странке да су људи молили да нађу неку везу јер не могу децу да упишу у вртић, а немају 

новаца. Ми нисмо рекли да не желимо да помогнемо деци, ми смо рекли да ви селективно 

овом одлуком помажете…“  
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 Дина Вучинић: „Па кратко ћу ја не излазим за говорницу ако баш немам разлог да 

нешто кажем и мислим да не треба из тако не знам зато што вам то неко каже па изађете 

за говорницу а нисте спремни, а ни сами не верујете у оно што причате , ево не знам, ја 

вас јако ценим и поштујем као колегиницу. Нама само није јасно ви сте српски радикали 

рекли на почетку расправе да ћете гласати за ову одлуку па смо после од вас чули да 

нећете гласати за одлуку. Само то да разјаснимо, значи нама јако одговара да се ви 

изјасните како ћете гласати да сви људи ваши гласачи знају како ће српски радикали 

гласати за одлуку да сва деца од 2020. године имају бесплатан вртић који кошта опет 

нисте добро израчунали лепо вам је рекла Сања Радак преко 20.000,00 динара и немојте се 

хватати за дадиљу не звучи то амерички пошто сте ви осетљиви на те теме, ви не волите 

ни EXIT , ни Америку, ни дадиље, ни музичаре, ни музику, зато сте у тој позицији гласача 

у којој јесте, уз дужно поштовање наравно ту се ви вртите, питање шта ће бити сада на  

следећим изборима, али немојте се тако хватати тих речи, то није ништа сада 

ексклузивно. Ја вам кажем моје дете иде у приватан вртић не зато што сам ја пребогата, 

зато што сам јако битна, него зато што моје дете остаје до 4 сата поподне у том вртићу, 

јер ја мало више радим од осталих мајки. То је мој избор, нико ме није натерао на то, али 

није то ништа ексклузивно, немојте се хватати за те речи. Размислити политички потпуно 

сте пали на овој теми, потпуно сте као аматери, да смо то чули од ДЈБ, од не знам неких 

других па би ја нешто и рекла, али ви сте госпођо Мушицки били члан већа за социјалу, 

па шта сте ви у тим годинама урадили за вртиће и за децу која су ишла у вртић? Немојте 

молим вас.“ 

 

 Поводом јављања за реч одборника Ђурађа Јакшића, председник Скупштине је 

указао да се пре њега јавио одборник Александар Бујић, који је такође председник 

Одборничке групе, те да стога прво њему мора дати реч. 

 

 Александар Бујић, председник Одборничке групе „Доста је било“: „Не, не, не, све 

је било у духу скупштинске расправе и апсолутно је у реду. Што се тиче ове одлуке тема 

је коју смо ми покретали у претходном периоду више пута и оно на чему главна замерка 

стоји сада јесте принцип линеарности односно нема свеобухвата. Није истина нису вас 

добро обавестили да деца одлазе у приватне вртиће само по сопственој одлуци њихових 

родитеља. Такав разрез стигне, дешава се и да деца остају како сте и сами констатовали 

испод црте. То је онај други пропуст да рецимо ниједан вртић нисте саградили, завршили 

сте неке започете објекте, нешто сте реконструисали, али капацитети нису значајно 

увећани. Оно што је основно питање када се ова одлука доноси је могућност њеног 

спровођења, односно конкретно занима ме шта се то значајно појавило на приходној 

страни, па ово доносимо сада, а нисмо донели п ре две три године када смо такође о овој 

теми говорили? Дакле, морало је да, извињавам се…“  

 

 Председник  Скупштине је замолио одборнице и одборнике  да не добацују.  
 

 Александар Бујић: „…Буџет је сличан био усвајан и за претходну и за претпрошлу 

годину и никада о овоме нисте, нема значајног увећања прихода, заиста не видим који сад 

то извор даје могућност да се овако изманеврише. Па питам што нисмо то урадили онда 

раније ако је већ добро за грађане, било би одавно на весеље и радост Новосађана.Дакле, 

од тога нема ништа. Што се тиче професионализма, професионализам вашег кадра 
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госпођо Вучинић храни странице медија кроз валидност њихових диплома последњих 

година, тако да…“  
 

 Председник Скупштине је замолио одборника Александра Бујића да се врати на 

тему. 
 

 Александар Бујић: „… да прозивате, што нисте вратили њу када је причала о 

професионалности осталих…“  

 

 Председник Скупштине је указао одборнику Александру Бујићу да се причало 

искључиво о теми. 

 

Александар Бујић: „Тад сте се правили мртви са позиције на којој сте, сада када 

покушавам да одговорим реагујете онако како је требало одмах или будите дакле дајте 

линеарност оно на чему инсистирамо или за све исто или да се не правимо више….“  

 

 Председник Скупштине је указао одборнику Александру Бујићу да расправља о 

теми и да га неће нико прекинути. 

 

Александар Бујић: „То је постала бочна тема па сам само и о томе хтео да кажем. 

Дакле, то је....“ 

 

 Председник Скупштине је одборнице и одборнике за пажњу. 

 

 Александар Бујић: „То је оно што је највећи проблем са овом одлуком, 

необјашњиво зашто се доноси баш сад односно једина објашњивост постаје 

приближавање избора и ту онда говоримо о игрању децом која спочитавате другима, нема 

нечега чиме можете објаснити што ово нисте урадили раније, чак и да је одлука добра. А 

критику на садржај саме одлуке сам вам навео на почетку. Одборничка група „Доста је 

било“ гласаће против овог предлога.“ 

 

 Председник Скупштине је поново указао одборнику Ђурађу Јакшићу да се 

одборник Александар Бујић пре њега јавио за реч, те да ће му сада дозволити реплику.  

 

 Ђурађ Јакшић: „Хоћу наравно. Па мислим да смо били више него јасни изгледа да 

само појединцима није јасно какав је став Српске радикалне странке. Јасно је комплетној 

јавности. Дакле, не можемо подржати ову одлуку то смо рекли из разлога што је 

селективна и неправедна, из разлога што ова одлука сву децу и породице третира као децу 

и породице првог и другог реда. Само из тог разлога не можемо подржати ову одлуку. То 

смо рекли, дакле да је она обухватила сву децу која су уписана у оквиру система Радосног 

детињства, сву децу која су уписана у приватне вртиће и ону децу понављам трећи пут 

која нису уписана ни у један ни у други Српска радикална странка би апсолутно подржала 

ову одлуку, а да смо наравно омогућили капацитетима тим великим на велико 

проширеним и остало, да смо омогућили тој деци која нису уписана ни у приватни ни у 

државни да се упишу у неки од вртића. Манипулишете помало за овом говорницом када 

кажете не финансирамо, не кошта вртић 2.500,00 динара, ко је рекао да кошта 2.500,00 

динара, а није рекао да кошта 2.500,00 него да на терет родитеља, па нисте слушали, него 
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да на терет родитеља пада 2.500,00 до 4.000,00 динара када дете иде све дане знам имам 

четворо деце, плаћао сам вртић, када дете иде све дане плаћа нешто преко 4.000,00 

динара. Дан када изостане смањује се за одређену цену, значи то испадне у просеку 

између 2.500,00 и 4.000,00, 4.200,00. То је оно што родитељи плаћају о томе је човек 

говорио. Ми знамо која је пуна цена вртића и знамо шта град Нови Сад ради и немамо 

проблем да изађемо за говорницу и кажемо јесте то је тако, донели сте неку добру одлуку, 

па ми смо ти који смо хиљаду пута рекли гласаћемо за одређене одлуке које су добре. Ова 

одлука није у потпуности добра, зато што је селективна. Дакле, третирате понављам децу 

и родитеље на простору Новог Сада као децу и родитеље првог и другог реда. Колико су 

појединци у овој Скупштини политички незрели и политички неписмени сведочи 

чињеница да помало поспрдно говоре о бирачком телу Српске радикалне странке, а ни 

сами нису свесни да је бирачко тело Српске радикалне странке врло сродно, без обзира 

што не воли EXIT, Америку и Европску унију са бирачким телом  Српске напредне 

странке.“  

 

 Председник Скупштине је указао одборнику Лазару Кањерићу да не може добити 

реч по други пут, јер је питање које је на дневном реду по његовој оцеин довољно 

расправљено, а затим је указао одборници Снежани Мушицки да јој не може дозволити 

реплику, у складу са Пословником Скупштине. 

 

Срђан Кружевић, заменик Градоначелника Града Новог Сада: „На почетку ме 

извините што морам мало да изађем ван теме и ја када сам био члан једне мале странке 

сам желео да се поредим са великима и мислим да није реално причати да гласачко тело 

између 2 и 4% може да се пореди са онима који имају преко 50%, али и то је једна добра 

врста илузије коју ја подржавам увек. Ако покушамо да исполитизирамо ову тему, онда 

никоме није место  у овом парламенту. Ако покушамо ову тему да уведемо у предизборну 

кампању такође никоме није место у овом парламенту. Мислим да ће грађани то итекако 

оценити. Ако кажете да ми као предизборну тему отварамо децу да се сетимо деце три 

месеца пред изборе, ја вас питам када да се сетимо деце када сада усвајамо буџет, када да 

се сетимо деце када сада можемо да планирамо трошкове у наредној години. Када да се 

сетимо деце када смо наследили буџет 2012. године од 12.000.000.000,00, а данас ћемо 

усвојити буџет од преко 29.000.000.000,00. Када ми то за вас представљамо добру и 

квалитетну опцију која води рачуна о буџету и добро га распоређује када када подносимо 

извештаје деветомесечни који је био претходни ви нас критикујете како можемо да 

уложимо у децу, у бесплатне вртиће, да више субвенционишемо ствари да дамо бесплатан 

превоз. Сада када купујемо аутобусе, када деци не наплаћујемо предшколску установу, 

када не наплаћујемо аутобуске карте, сада ви не гласате за то. Дакле, јако је добро 

декларисати се да ли сте за или сте против. Да ли сте суздржани и то донекле говори о 

карактеру политичке странке којој припадате, али је добро дефинисати да Српска 

радикална странка и Доста је било неће гласати за одлуку коју је предложила Српска 

напредна странка да деца у Новом Саду не плаћају вртић. Није ми јасно да се не сећате у 

каквом је стању вртић наслеђен. Није ми јасно да се не сећате да је отворена кухиња која 

је грађена да би се украо новац од грађана Новог Сада која је накарадно грађена тако да 

комби није могао да уђе у магацин и да истовари или преузме робу. Није ми јасно да  то не 

спада у део похвале Српске напредне странке да смо уложили труд и напор да те 

проблеме решимо. Није ми јасно да не доживљавате први корак који предузимамо по 
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питању деце да не плаћају државни вртић. Шта мислите да ћемо одједном донети одлуке 

да се ништа не плаћа, како мислите да то изведемо, како мислите да одједном донесемо 

одлуку да Град остане без милијарду динара разних трошкова који се предлажу у овој 

Скупштини, али када се створе услови које ми стварамо када се створе услови са новим 

радним местима када се створе услови са већим порезима, онда ћемо имати услове и да не 

наплаћујемо аутобуске карте и да не наплаћујемо апсолутно вртић. То је шта сте рекли 

можда и боље да не кажете ништа. Тако да ћете у наредном периоду бити сведоци још 

низа предлога Градоначелника Вучевића за побољшање животног стандарда грађана 

Новог Сада и њихове уштеде на штету буџета Града. Ја вас молим пошто смо ви ево 

политички неискусни додуше ево ја се лично кратко бавим политиком ја вас молим да ми 

објасните како ми то правимо кампању и колико смо ми то бистри пред изборе да у  

Боцкама радимо канализацију и водовод за колико грађана. Не радимо, не радимо у 

Боцкама водовод?“ 

 

 Председник Скупштине је замолио одборнице и одборнике да не добацују. 

 

 Срђан  Кружевић: „Па онда ја не знам, ми онда не причамо о истим Боцкама онда 

или...“ 

 

 Председник Скупштине је замолио одборнице и одборнике да не ометају заменика 

Градоначелника у излагању. 

 

 Срђан Кружевић: „Захваљујем председниче на условима које сте ми створили да 

причам.“ 

 

 Председник Скупштине је указао да покушава да створи услове за редован рад.  

 

 Срђан Кружевић: „Па видим да покушавате али ови који долазе из Амстердама на 

Скупштину изгледа не знају о којим Боцкама ја причам. Дакле господо не радимо све да 

бисмо добили гласове, али у кампањи смо стално, да ли мислите да је преко 

200.000.000,00 динара вредно 150 гласова са Боцки, није, али је вредно доследног живота, 

вредно је онога што смо сами ми урадили а нико други није хтео јер му је јако било скупо 

да да 200, 300 или 400.000.000,00 динара да бих могао да уцењује грађане тих 150 да 

гласају за ту опцију. Зато сте сви пропали и зато вас неће бити нигде и немојте се 

поредити са Српском напредном странком и њеним гласачким телом зато што они 

награђују рад. То са киме ви причате очигледно људи промашујете пошто причате са 

грађанима који имају децу и који иду у вртић преко 1000 порука је стигло на телефоне 

нама у Граду и порука које смо добили кроз е-маилове на Станка Љубичића можемо вам 

то показати, подршке родитеља, захвалности родитеља који апсолутно нису чланови 

Српске напредне странке него су грађани Новог Сада. А то што ви причате да причате са 

грађанима, проширите мало круг нећете прећи цензус људи.“ 

 

 Снежана Мушицки се јавила за реч због повреде Пословника: „94. Пошто иде 

време, јел да, ја се нећу бавити пијачарским фазонима и нећу трудићу се да не увредим 

никога било којој партији да припада, али пословник председниче каже да се морамо 

држати дневног реда. Иако смо гост у овој Скупштини односно члан Већа или заменик 
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Градоначелника иако смо одборник морамо да говоримо о тачки дневног реда. Господин 

заменик Градоначелника није споменуо тачку дневног реда, нити је рекао било шта о тој 

тачки дневног реда, говорио о одборницима Српске радикалне странке. То шта он мисли 

то је његово право, свако има право да мисли шта хоће, мени је као заменику председника 

Одборничке групе Српска радикална странка др Војислав Шешељ част што се не свиђамо 

господину Кружевићу и ја волим што седим у тој одборничкој групи наравно сви смо 

различити имамо права на то. Али  смо дужни да кажемо да су неке ствари неистините 

ове што је господин изнео то шта сам ја радила као члан Већа за социјалу то ћу објаснити 

госпођи Вучинић у некој другој тачки дневног реда да сад не замарам овај скуп, не може у 

40 секунди, а господин Кружевић је рекао више неистинитих ствари, а прва што сте рекли 

је ови што су вршили власт 2012. ви сте били власт и са жутима, ви као члан те мале 

странке коју сте спомињали сте били део скупштинске већине која је усвајала буџет за 

2012. од 23.000.000.000,00 а не од 12.000.000.000,00, мало 9, 11.000.000.000,00 се негде у 

преводу изгубило али то није ни важно, важно је то да морамо да говоримо о дневном 

реду. Ако се овако расправа настави тамо где не треба…“ 

 

 Марина Недељковић: „Па, пошто је… Ако можете само да смирите владајућу 

већину, да одборници могу да говоре.“ 

 

 Председник Скупштине је замолио за мир у сали и напоменуо да је одборници 

Марини Недељковић додао  још пола минута времена за расправу.  

 

 Марина Недељковић: „Пошто је ова тема изазвала очигледно изузетно велику 

пажњу данас на овој седници ред би био да кажемо још пар ствари што се ње тиче. Прво, 

то да ли ви подцењујете неког или не, то је ваша ствар и свако гледа своје и начин на који 

ће радити, а то да ли Српска радикална странка има 2,5,10,50% ми их имамо барем 

поштено и зарадили смо сваки промил процента тих и ниједан одборник у овој сали...“  

 

 Председник Скупштине је замолио одборницу Марину Недељковић да се држи 

теме. 

 

 Марина Недељковић: „...Српске радикалне странке никад није променио странку 

господине Кружевићу као многи што овде седе, а ви се бавите вашим процентима, а наши 

су потпуно транспарентни, чисти и поштени и од срца.  И свако ко гласа за нас, гласа од 

срца за радикале, а не зато што је уцењен, купљен, баш тим истим местом у вртићу....“ 

 

 Председник Скупштине је поново замолио одборницу Марину Недељковић да се 

држи теме. 

 

 Марина Недељковић: „... Па господин заменик Градоначелника је о томе тема. А 

подсетите се ви господине Кружевић где сте ви били те 2012. године.“ 

 

 Председник Скупштине је одборници Марини Недељковић изрекао опомену због 

удаљавања од теме. 

 

 Марина Недељковић: „Хвала председавајући.“ 
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 Председник Скупштине је поново замолио одборницу Марину Недељковић да се 

држи теме. 

 

 Марина Недељковић: „Зашто нисте 2017. године размишљали о тој деци па донели 

овакву одлуку. Шта ми желимо да свако дете буде апсолутно једнако третирано, е то је 

суштина и поента, а да сте имали ту намеру сетили би се те деце 2017. а не 2019. на крају 

године када спремате да уђете у предизборну кампању па сте се сетили шта би био 

најбољи начин да се допаднете некоме. А размислите ви врло добро где сте ви били те 

2012. кад је руинирано то исто Радосно детињство па ће вам све бити јасно. Вратиће вам 

се слике из прошлости некако дежаву ће вам доћи. Да, да. А с друге стране, поставите 

себи питање када заиста дође нека власт која ће да на квалитетан начин води овај Град и 

заиста има квалитетне пројекте, капиталне пројекте, да ли ће иста оваква одлука моћи да 

се примењује. Зашто то радите у овом тренутку? Питате се да ли имамо новца ви господо 

имате 6 милијарди суфицита који не знате, неутрошених средстава, не знате да их 

потрошите, па сте се сетили шта ће вам бити најбољи потез сад да мало замаглите то што 

неке управе немају апсолутно појма да раде и немају реализацију ни 50%. Е, о томе 

размислите мало. Имате четири милијарде динара стоји вам на рачунима у банкама не 

знате да их потрошите и онда се сетите неких јефтиних трикова и онда желите да 

манипулишете са тим да неко зна или не зна цену коштања. Ми нисмо никада ни рекли да 

је пуна цена коштања као што сте ви госпођо Радак рекли. Друго, господине 

председавајући размислите мало о том Пословнику где члан Градског већа има право да 

каже апсолутно шта год хоће, а одборник нема право ни на који начин да му одговори. Да 

ли заиста мислите да је и то мало дискриминишућа одлука као и ова коју данас желите 

овде да усвојите и примените. Да ли је нормално да представник градске извршне власти 

дође на Скупштину у дом одборника и буде у стању да каже и изрекне апсолутно шта год 

жели а да нико није у стању да му реплицира на то. То је један потпуни носенс када је 

Пословник у питању, наравно ....“ 

 

Председник Скупштине је указао одборници Марини Недељковић да је тако 

прописано Пословником Скупштине Града. 

 

 Марина Недељковић: „Јесте тако пише када вама одговара и бавите се само 

стварима које вама одговарају, а када чујете неко друго мишљење када чујете да ипак у 

овом граду неко другачије размишља и жели да покрене нека питања из најбоље намере, 

онда вам то смета и боли вас. Не морају сви у овом граду, није ово град Српске напредне 

странке, само да знате, има грађана овде који и другачије мисле и желе да им 

реконструише улица, желе да им се доведе канализација, желе да им се дете упише у 

државни вртић, а не приватни, али не може, јер нема вртића довољно. Е томе 

размишљајте следећи пут када изађете за говорницу, а немојте се бавити туђим 

процентима, туђом политиком и класификујте некога а врло добро знате одакле је настала 

та ваша иста Српска напредна странка. Па размислите мало следећи пут о томе чије 

бирачко тело делите и о коме говорите када говорите о том бирачком телу господо када 

их класификујете да ли воле нешто или не воле и да ли размишљају на један начин или 

не...“ 
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 Председник Скупштине је указао одборници Марини Недељковић да је тема 

„Радосно детињство“. 

 

 Марина Недељковић: „Хвала председавајући пошто видим да немате намеру даље 

да ми дајете реч, видим да су сви овде добро схватили и разумели шта је став Српске 

радикалне странке.“  

 

 Срђан Кружевић: „Политичко опредељење је ствар можда и неког политичког 

сазревања које иде са годинама. Није ми било прихватљиво да будем члан Српске 

напредне странке зато што ви кажете да је настала баш из Српске радикалне странке те 

2012. године једноставно се нисам ту проналазио зато што је било исувише радикалских 

елемената у тој целој причи који ми се данас никако не свиђају. Мислим да сам погодио 

оно о чему сам причао зато што сам изазвао такве реакције какве јесу и то нису моја 

нагађања, то је ствар истраживања која вас ето...“ 

 

 Председник Скупштине је замолио заменика Градоначелника да се врати на тему 

дневног реда.  

 

 Срђан Кружевић: „Оно што је мени јако важно јесте да закључим на крају да ће 

одборници Српске напредне странке дати глас да деца иду бесплатно у вртиће, а остали 

нека гласају по савести, биће то врло брзо тако да ћемо знати јели ово политика или ово 

није политика.“  

 

 Вања Божић: „Ево слушајући ову расправу која већ подуже траје, ја желим да 

поставим и одређено питање, надам се да ћу добити и одређени одговор. Ми као да не 

живимо у истом граду, нажалост, ја не знам да ли сте упознати са тиме, Град Нови Сад 

није успео у свим овим претходним годинама, без обзира ко је обављао власт, да обезбеди 

капацитет да свако дете које треба да иде у предшколску установу може да се упише у 

предшколску установу. Није истина да деца која иду у приватне вртиће иду због хира 

родитеља, зато што желе боље или веће образовање за своје дете, да ли желе да слуша на 

неком другом страном језику или на домаћем језику, него су неки родитељи принуђени да 

упишу своје дете у приватан вртић зато што не могу да пређу ту фамозну црту да се 

упишу у „Радосно детињство“. Да је Град Нови Сад направио довољан број места да се 

свако дете упише и да се нека друга деца налазе после тога у приватном вртићу, онда би 

цела ова прича била потпуно разумљива. Значи, то би онда била одлука одређеног 

родитеља који жели да одведе своје дете у приватан вртић, овако то није тренутно тако. 

Још једна ствар коју сте Ви, замениче Градоначелника рекли, да сте ви нешто изградили. 

Ја колико схватам, ми смо овде одборници у Скупштини Града и представници власти и 

нико од нас из свог џепа то не ради, него радимо од буџета који се прикупља од тога што 

грађани уплаћују одређене таксе, приносе и све остало током године, што значи да су 

Грађани Новог Сада изградили и овај будући вртић у Ораховој улици и одређену основну 

школу итд. Значи, нисте то ви урадили нити смо то ми урадили, то је урађено од стране 

грађана овог града. Ти грађани имају своје захтеве и своје прохтеве. Ми можемо да се 

сложимо око неких или не морамо, можемо да сматрамо да су неки битнији или мање 

битни, зависи о томе како на одређени проблем гледамо и шта сматрамо да би требало да 

буде онај кључан проблем који треба да се реши. Оно што ми сматрамо у целој овој причи 
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јесте да је донесена једна селективна одлука, где није заокружена цела прича. Не морате 

да се сложите са тим, то је ваша ствар, свакако имате већину и гласаћете за њу, али 

нажалост, ми сматрамо да ће то бити дискримисање оног дела деце која ће остати 

заробљена у приватним вртићима. Такође, с друге стране, постоји један број родитеља 

који немају велика финансијска средства и којима јесте проблем издвајање тог дела не 

субвенционисаног за приватни вртић. Треба водити рачуна и о њима. Такође, могли смо 

овде чути за говорницом, да се могло водити рачуна око тога које је дете остало испод 

црте, а морало је да се упише у приватан вртић, да се и оно субвенционише. Значи, 

постоје одређени примери где је требало на другачији начин поступити. Још једна ствар и 

с тиме ћу завршити. Мени је јако жао, замениче Градоначелника, што се Ви са позиције 

на којој се налазите, данас током целе расправе бавите искључиво процентима, а не оним 

што сте требали да радите. Било би боље да сте овде дошли и да сте нам презентовали 

шта сте урадили за осам година, а не да говорите о одређеним процентима.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јевио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и допуни 

Одлуке о правима на финансијску подршку породици са децом. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

ОДЛУКУ 

 О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ПРАВИМА НА ФИНАНСИЈСКУ 

ПОДРШКУ ПОРОДИЦИ СА ДЕЦОМ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад.број: 4-38/2019-I 

5. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  

 

Савет за буџет и финансије није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
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Александра Радак, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Буџет за 2020. годину спремљен је у року који је предвиђен за његово 

доношење, чак и раније, јер је рок за доношење на скупштину, односно за усвајање 

предлога, 20. децембар. Данас је овде пред вама 12. децембра на седници Предлог буџета 

за 2020. годину. Он је припремљен у предложеном обиму од 25.300.000.000 динара, то је 

наш изворни буџет, а ако се томе додају и додатни приходи корисника у износу од 

166.330.000 динара, тада је укупан обим буџета предложен за ову годину 25.190.000.000 

динара и он је већи за 5,2% планираног обима ових средстава за 2019. годину, коју смо 

усвајали, као почетни, у децембру месецу прошле године. Значи, када говоримо само о 

нашим изворним текућим приходима. Ако се томе дода суфицит, који ћете, наравно, 

критиковати, у износу од 3.940.000.000, тада је укупан обим буџета 29.130.000.000 који се 

предвиђа да се потроши у овој години. Наиме, расходи и издаци из буџета, који су такође 

планирани балансирано у односу на приходну страну буџета, исто износе 29.130.000.000 

динара, а исказани буџетски дефицит, који сте виделу у буџету, је 3.570.000.000 динара. 

Он је само резултат планирања потрошње на терет пренетих неутрошених средстава из 

ранијих година, значи, нешто што смо у поступку и што је планирано да се потроши. 

Склопљени                  су уговори и планирано је да се потроши у наредној години. 

Рестриктивно планирање потрошње и ове године није угрозило социјалну компоненту 

буџета за 2020. године и он се ове године може назвати социјално одговоран, пре свега 

што показује износ планираних средстава из буџета за функцију социјалне заштите, које 

је у односу на 2019. годину увећана за 17,4%, а средства за накнаде за социјалну заштиту 

у односу на 2019. годину су повећана за 67,9%. Предложеним обимом буџета за 2020. 

годину, када се додају капиталне субвенције и капитални трансфери, о томе смо стално 

причали да потпадају под текућу потрошњу, а у ствари су капиталне ствари, износе 34,2% 

укупног буџета. Оваква структура планиране буџетске потрошње за 2020. годину јасно 

говори о напорима ове власти, да се у условима ограничених средстава обезбеди и 

настави инвестициона активност, тј. издвајање за капиталне инвестиционе расходе, 

односно да сви пројекти који су укључени у функционисање развоја Града у наредној 

години буду у функцији квалитетнијег живота грађана у свим областима.“ 

 

Председник Скупштине је отворио претрес.  

  

 У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић, Реља Алексић, Марина Недељковић, 

Снежана Мушицки, Драгослава Лукић, Јелена Мандарић, Александар Бујић, Божидар 

Протић, Милорад Радојевић и Александра Радак. 

 

 Ђурађ Јакшић: „Српска радикална странка ће гласати против предложеног буџета 

за 2020. годину. Ево у старту, једна похвала за градску администрацију, да мало 

преврнемо море на данашњој седници, дакле заиста је похвално да је буџет припремљен 

благовремено и то се по први пут дешава, колико ја памтим, а памтим прилично дуго, да 

се доноси у првој половини децембра текуће године, а не као што је до сада био случај, 

практично, минут до дванаест, где врло често су постојале велике шансе да ћемо заноћити 

и дочекати Нову годину усвајајући буџет за ту исту годину. Нешто раније је ове године, 

претпостављам да су стигле и смернице и са друге стране усвојен је овај републички 

буџет, тако да сте са те стране били мало комотнији. Добро је да га доносимо данас док је 
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на време. Буџет за 2020. годину, по нашем мишљењу, носи две специфичности које нисмо 

имали прилике да видимо у претходних неколико година. Прво, у питању је највећи 

изворни облик буџета који Нови Сад усваја. Никада Нови Сад у овом изворном, основном 

облику буџета није планирао јавну потрошњу у висину од 29.130.000.000,00 динара. То се 

до сада није догодило. То је прва специфичност. Друга специфичност је та да ћемо за три 

до четири месеца имати опште изборе, а у изборној години, то је свима добро познато, 

четири до пет месеци, апсолутно је изгубљено за било какав посао. О томе сам говорио и 

на последњој седници, из разлога што је комплетна енергија и пажња свих на политичкој 

сцени, искључиво усмерена на изборни и постизборни циклус. То је једноставно тако. 

Дакле, ту неког великог и конкретног посла нема. Дакле, на први поглед имамо једну 

добру, али у свој суштини и стварности, рекао бих, прилично незгодну ситуацију, да нам 

највећи буџет у историји Новог Сада, долази у изборној години. Ако се по јутру дан 

познаје, а обично је тако и, ако смо претходних година када нисмо имали изборе, имали 

страховито лоше остварење расхода и огромне суфиците од 5 до 6.000.000.000,00 динара, 

може нас само заболети глава ишчекујући развој ситуације и билансе у 2020. години. Али, 

о томе ће се бавити неки други сазив у овој скупштини. Управо због тога, јер нам иде 

изборна 2020. година, Српска радикална странка је на последњој седници апеловала на 

вас да, приликом креирања буџета за наредну годину, будете јако обазриви, прецизни, са 

јасном стратегијом и циљевима, како би на најмању могућу меру свели одступање између 

плана и, са друге стране, реализације оног што је планирано. Изузимајући ове две 

специфичности о којима сам говорио, све остало у буџету, који је предложен Скупштини 

за наредну годину, је готово пресликано. Дакле, личи на период од неколико претходних 

година. Дакле, Нови Сад има новца у изобиљу, има га више него било која друга локална 

самоуправа у Србији. Ми сматрамо да је проблем нешто друго, ми сматрамо да је проблем 

то што вама, као извршној власти, недостаје, у првом реду идеје и амбиције и, са друге 

стране енергичности и храбрости да кренемо жешће, „брже, јаче и боље“ – како је био 

онај слоган пред оне изборе, проблемима у сусрет. Мислим да вам то недостаје. У буџету 

за наредну годину поново нема ових великих, скупих, а преко потребних пројеката Граду. 

О томе сам више пута говорио, да вас не гњавим сада тиме, који су потребни Граду, јер би 

реализацију комплетног буџета подигли на један већи, задовољавајући ниво. Ми смо 

мишљења да се Нови Сад не развија у складу са својим могућностима. Под број један. У 

складу са својим приоритетима и потребама и то је кључна замерка Српске радикалне 

странке. Буџет за 2020. годину планира јавну потрошњу, као што само рекли, 

29.130.000.000,00 динара, али ће она потенцијално у стварности бити далеко већа. Биће за 

2 до 3.000.000.000,00 динара већа. Како? Па на тај начин што је већ распоређено, како сте 

рекли, готово 4.000.000.000,00 динара неутрошених средстава из ранијег периода и што 

ће, неминовно, по усвајању завршног рачуна за ову годину, у буџет бити додато, ви 

сигурно знате прецизније, али мислим да ћу и ја прецизно рећи, од 2 до 3.000.000.000,00 

динара. Дакле, имаћемо један страобалан суфицит поново и имаћемо буџет за 2020. 

изборну годину, који ће, можда, достићи и свих 32.000.000.000,00 динара. Дакле, то је 

преко 270.000.000 евра. Српска радикална странка очекује да се приходи остваре у 

високом проценту, ви знате да ми ту нисмо имали велике примедбе. Када погледамо 

структуру приходне стране видимо да она се нешто разликује у односу на 2019. годину. 

Наравно, мора се разликовати. У првом реду, планира се у већем износу ови општи 

приходи и примања буџета за 1.500.000.000,00 динара, што уопште није лоше и друга 

ствар, планирају се већи приходи од продаје нефинансијске имовине, претпостављам 
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земљишта, за 350.000.000,00 динара. Међутим, видимо по буџет да су значајно умањени 

трансфери од других нивоа власти. Они су мањи у односу на 2019. годину, Бога ми, за 

неких 570.000.000,00 динара, чак за 1.000.000.000,00 динара у односу на 2018. годину, а за 

2.000.000.000,00 динара у односу на 2017. годину. С једне стране је добро што мање 

зависимо од давања са других нивоа власти, најбоље да можемо сами да финансирамо, 

али прија сваки додатни динар који долази из покрајинског и републичког буџета зато 

што растерећује нашу, условно речено, градску причу, односно наш градски буџет. У 

структури расхода доминира текућа потрошња, није то ништа ново, са 76,5%, док на 

капиталне расходе иде ових 22,2%, дакле, по овоме јасно је да је у питању један 

потрошачки буџет, који нема ону инвестициону, нема развојну црту. Камо среће да и ово 

што је планирано у капиталној потрошњи да се оствари у високом проценту. Ми из 

Српске радикалне странке би најсрећнији били, али то, имајући искуство из претходних 

година и имајући на уму да је изборна година пред нама, ће бити, буквално, немогућа 

мисао. Субвенције, о томе сам мало говорио у оквиру оног извештаја деветомесечном, о 

усклађености плана и реализације, у овом изворном облику, овом основном облику 

буџета износе рекордних 3.000.000.000,00 динара, то је за 1.000.000.000,00 динара у 

односу на 2019. годину, када говоримо о изворном, овом основном буџету и када томе 

додамо оне услуге и делатности итд. биће то и 4.000.000.000,00 динара. Гро тога иде на 

обнову возног парка. Ви знате да смо ми подржали Одлуку, значи, гласали смо за Одлуку 

да се обнавља возни парк, иако смо мишљења да би ми на потпуно другачији начин то 

радили. Ми би континуирано из године у годину, мало по мало, обнављали возни парк, а 

не овако где је прилично незгодно када ви одједном морате 1.500.000.000,00 динара или 

2.000.000.000,00 да уложите у обнову застарелог возног парка ГРАС-а. У 2020. години, за 

дотације владиним организацијама планира се, понављам, у овом основном, изворном 

облику, врло прецизно говорим, тако да не буде после покушаја извртања речи, планира 

се рекордних 1.200.000.000,00 динара, 10.000.000,00 евра за дотације невладиним 

организацијама. Српска радикална странка апелује на ову власт да отвори четворе очи 

када је у питању додела новца из буџета невладиним организацијама и када је у питању 

контрола трошења буџетских средстава, онога што раде невладине организације. Опште 

је познато, уколико ту не буде стриктне, строге контроле, да ће новац завршавати 

приватним џеповима, јер највећи део невладиног сектора има функцију „веш машине“, 

односно машине за прање новца. То је, ваљда, општепознато. Имајући у виду да је укупан 

обим изворног буџета већи за 3.000.000.000,00 динара, у односу на изворни основни 

облик буџета у 2019. години, Српска радикална странка је очекивала издашнија, 

конкретнија издвајања за област социјалне заштите, за област културе, спорта, туризма, 

здравства. Очекивали смо издашнија средства и за програм путне привреде, као и за 

програм уређивања градског земљишта. Ево, госпођа Радак, мени је то потпуно 

симпатично, виче: „Шта хоћеш сад?“ Аааа, нисте мени, добро, добро, мислио сам, добро, 

учинило ми се да мени вичете. Дакле, рекао сам, везано за социјалну заштиту у оквиру 

оне претходне тачке, где би требао Град Нови Сад да уложи додатни напор не би ли 

помоћ породицама била на још вишем нивоу, а понављам, није ми проблем то да кажем, 

Нови Сад је лидер по питању финансијске подршке породицама са децом и свака част на 

томе, увек је и био. Али, сада имамо комотнију ситуацију зато што имамо милијарде, које 

држимо по банкама и можемо уложити у одређене ствари о којима сам говорио. Једну 

ствар нисам рекао, а тиче се поступка вантелесне оплодње, дакле, ту би било потребно 

уложити додатна средства, имајући у виду драматично лоше демографске показатеље, не 
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у Новом Саду, него на простору читаве Србије. Српска радикална странка се 

непомирљиво противи идеји да се путем концесије граде јавне гараже у Новом Саду. 

Нови Сад је, апсолутно, финансијски потентан да сам, без по муке, може да изгради 

четири јавне планиране гараже у најужем градском језгру. Без по муке! Како? Па видели 

смо на основу деветомесечног извештаја, 40.000.000,00 евра држите у банкама, а цена 

коштања ове четири јавне гараже, то је стигло на Скупштину, усвајали смо то у оквиру 

оног концесионог акта, коштају нешто више од 20.000.000,00 евра. Не тражимо ми да се 

те гараже изграде одједном све четири. Хајте да у једној календарској години градимо 

једну или ако постоји простор за две, па да у другој изградимо још једну или две и да на 

тај начин за дужи временски период решимо проблем паркирања у ужем градском језгру. 

Српска радикална странка апелује и моли вас - одустаните од концесије, зато што Град 

Нови Сад не сме препустити приватном капиталу високопрофитабилан посао, а то је 

наплата паркирања. Не сме! То би био самоубилачки потез. Друго, ми смо практично на 

крају мандата и морамо имати на уму чињеницу да у протекле четири године ви, као 

извршна власт, сте на располагању имали милијарду евра. Милијарду евра! Дакле, сваке 

буџетске године у просеку по 250.000.000,00 динара, некада је било и више. Милијарда 

евра! Ми смо у протекле четири године, ми бар немамо проблем са тим, да је ситуација 

обрнута, а десиће се и то врло брзо, пре или касније, видећемо како ћете ви реаговати, али 

нисмо имали проблем сваки пут да изађемо за говорницу и кажемо – слушајте, гласамо за 

ово, ово је прави потез, морамо гласати за то. Нисмо имали проблем. Урађене су значајне 

и добре ствари у претходне четири године у Граду Новом Саду. Наравно да јесу. Било би 

сулудо да нису, са буџетом који је огроман. Међутим, ви сте на располагању у протекле 

четири године имали милијарду динара и није нормално да још увек имамо читава насеља 

која немају изграђену водоводну и канализациону мрежу. Није нормално да са том 

милијардом динара имамо више стотина, можда и преко хиљаду не асфалтираних улица 

на простору Града Новог Сада. Није нормално да имамо безброј улица које немају уличну 

расвету. Није нормално да са милијардом нисмо решили проблем мањка основних школа, 

вртића, спортских објеката и других установа од јавног значај на територији Града Новог 

Сада. Ненормално је да за четири године са милијардом евра на располагању, нисте ни 

коракнули не би ли решили проблем паркирања у Граду, а Нови Сад, из малог оног џепа 

може да исфинансира изградњу четири јавне гараже у најужем градском језгру за четири 

године, из малог џепа, на основу биланса, на основу новца с којим располаже. Још једна 

повољна околност коју нисте успели да искористите у протеклом мандату, тиче се да сте 

наспрам себе имали једну заиста озбиљну, утемељену и праву опозицију у виду Српске 

радикалне странке. Током читавог мандата, одборници Српске радикалне странке у овом 

дому су били глас народа. Глас народа и глас разума, верујте. Нисмо као ова прозападна 

НАТО опозиција која је правила скандале и циркусе у овој скупштини, него смо честито 

радили посао за који су нас грађани у овај дом бирали. Ви то нисте успели да 

искористите. Упамтите једну ствар, добронамеран је савет, озбиљна власт и те како 

ослушкује и прати шта ради и говори озбиљна опозиција. Ви то нисте радили у протекле 

четири године. Углавном сте багателисали иницијативе Српске радикалне странке, 

између осталог, због тога резултати вашег рада за ове четири године, практично смо на 

крају мандата, не могу добити прелазну оцену, по нашем мишљењу. Ми Господа молимо 

да у 2020. изборној години имамо тај буџет од свих 32.000.000.000,00 динара, да се он и са 

приходне и са расходне стране оствари у стопроцентном износу, али мислимо да ће то 

бити немогућа мисија, зато ће Српска радикална странка данас гласати против.“ 
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Реља Алексић: „Револуционарни помак је направљен чињеницом да ћемо овог 

пута усвојити, односно да ће те усвојити Oдлуку о буџету у складу са буџетским 

календаром, који је прописан Законом о буџетском систему. Револуционаран је зато што 

је, као што је мој претходник нагласио, ово по први пут, после ко зна колико година, а 

можда први пут икад, да се ово дешава. Али, подсетићу вас да сам са ове говорнице, 

приликом сваког усвајања буџета, говорио и истицао важност усвајања буџета у 

законском року. Различита оправдања сте имали у претходним годинама, зашто се то није 

десило, али ево ове године се показује да се заиста и то може, када се хоће и да је, 

практично, ово усвајање одлуке о буџету потврда да су сви они буџети, који су раније 

усвајани, усвајани упркос чињеници да се крши Закон, а да је на звонце одборничка 

већина игнорисала кршење Закона и усвајала противзаконите акте. Међутим, једна 

добијена битка не значи добијен рат, па овог пута, иако смо успели да испоштујемо један 

законски пропис, нисте испоштовали други. Подсетићу вас и цитираћу чланове Закона о 

локалној самоуправи, односно самостални члан Закона о изменама и допунама Закона о 

локалној самоуправи, члан 40. који прописује спровођење обавезног поступка јавне 

расправе за планирање инвестиција у Одлуци о буџету. Ја сада постављам питање: Да ли 

овај буџет има инвестиција, уопште, а ако их има, као предвиђене, да ли је одржана јавна 

расправа? Када је одржана јавна расправа? Какви су закључци и зашто, ако таквих 

закључака има, нису достављени у материјалу? Или, јавна расправа није одржана и тиме 

је прекршен Закон о локалној самоуправи. Пошто је јасно да јавна расправа није одржана, 

јасно је да смо Закон о локалној самоуправи прекршили, али је јасно да смо прекршили и 

Статут Града Новог Сада, у члановима 98. председниче и записничара молим да прати, 

98. и члана 96. који предвиђа да су органи Града дужни да одрже јавну расправу у 

поступку припреме буџета и да јавна расправа траје најмање 15 дана, а подсетићу, исто 

тако, члана Градског већа за финансије, госпођу Радак, на њену дискусију са LV седнице 

Скупштине Града, одржане 27. новембра 2019. године где је за овом говорницом изрекла, 

цитирам: „Свакако ћемо то“ – мисли се на Закон о локалној самоуправи – „испоштовати 

за јавну расправу, за инвестиције за 2020. годину“. Госпођо Радак, када је била јавна 

расправа? Да ли је то било негде оглашено да ће јавна расправа да буде? Где је у 

материјалу закључак са такве јавне расправе, ако сте је одржали, aко сте одржали Вашу 

реч, коју сте са ове говорнице изговорили? Господо, предизборна је година, односно 

следећа година је изборна, многи неће бити на местима на којима су данас. Без обзира ко 

буде чинио састав наредне скупштине, ко буде чинио састав неког новог Градског већа, 

ко буде водио Скупштину Града Новог Сада у наредном периоду, важно је да се закони 

поштују, сви. Важно је да се поштује Статут Града. Поштовање закона, даме и господо, је 

оно што нас одваја од неког претполитичког, феудалног, робовласничког и како год 

хоћете, друштва и поштовање закона је претпоставка да ми будемо цивилизовано, 

модерно, културно друштво.“ 

 

Марина Недељковић: „Одборничка група Др Војислав Шешељ – Српска радикална 

странка ће гласати против Предлога одлуке о буџету за 2020. годину. Изворни буџет, 

тачно је, чињеница је да никада није био већи. Никада више новца неће имати на 

располагању као ове, односно ове будуће 2020. године, али исто тако је јасно, као што смо 

већ нагласили током ове дискусије, да овај буџет и ова одлука, једноставно нема потребну 

развојну црту. Да је све што је овде написано или бар у већој мери, доста слабо, 
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неубедљиво, да фали конкретне визије, плана програма развоја дугорочног. Не из године 

у годину, не из тренутка у тренутак и јасно је да фали оно што се назива суштински 

капитали велики пројекти где ће бити опредељена велика количина новца и средстава, али 

који ће донети значајне помаке у побољшању квалитета живота. Да кренемо редом. 

Српски радикали, као опозициона група у овом скупштинском дому, смо више пута 

говорили о потреби повећања средстава за подршку рађању и родитељству. Она је 

10.700.000,00 динара и да је заиста та цифра довољна, онда је потребно радити на 

обавештавању и информисању грађана како могу да дођу до тих средстава. Са друге 

стране, предложили смо у току расправе да се уведе нова мера стамбене подршке, у 

категорији социјалних питања, за куповину старе куће са окућницом за младе брачне 

парове који живе у сеоским срединама, које припадају Граду Новом Саду. Иако је 

природни прираштај наталитета Града заиста већи од нуле, али он не износи ни један 

проценат, ми морамо бити свесни колико има празних кућа широм села која припадају 

Граду Новом Саду, а исто тако колико је младим брачним паровима потребно пружити 

подршке у овој категорији. Што се тиче других ставки, током ове четири године, а 

поготову током ове последње године, овог мандата, Српски радикали су заиста, да, како 

ви кажете обилазили терен и причали са грађанима, а не зато што је то њима пало на 

памет, не зато што желе да раде неки маркетинг, него зато што желе да за овом 

говорницом, где је и место, изнесу све те проблеме и питања. Како неки грађанин који 

живи у Буковцу, Петроварадину, Ветернику, а жели да зна када ће му, рецимо, 

канализација бити спроведена, жели да зна када ће му бити асфалтирана улица, једноставно 

нема начина да то пита. Па преко одборника у Скупштини града, ваљда је то и суштина 

ако сте одборници у овом дому, то треба да вам је познато. Нема везе, у реду је, и да јесте 

и да није. Оно што смо желели да кажемо је да овај буџет је могао садржавати и читав низ 

других предлога и одлука, односно ставки у овим програмима о којима смо ми говорили 

претходних година. Под број један, више, да не кажем хиљаду пута, да искористим ту 

метафору, смо рекли да је потребно решити проблем сахрањивања са сремске стране. 

Гробље сте планирали на Алибеговцу на једној великој парцели, ништа од тога нисте 

урадили, људи имају огроман проблем са тим, са сремске стране, без обзира да ли живе у 

Каменици или у Петроварадину. С друге стране, знате и ви сами добро да је Град Нови 

Сад 2011. године узео огроман кредит да покрије и санира оне делове Града где је била 

потребна канализациона мрежа. Од тога није остало ништа, наравно, неко други је водио 

Град те 2011. године, али проблеми су остали када је канализација у питању. Наравно, 

није да ништа није рађено, али далеко од тога да је апсолутно сваки део Града покривен, 

када је ова проблематика у питању. Ненормално је да имате, како смо већ рекли, највећи 

буџет по глави становника на територији Републике Србије, ненормално је да се узима 

кредит и ненормално је да имате неутрошена средства, а да људи и даље морају да празне 

своје септичке јаме на свака три, четири, пет, десет, небитно колико дана. Са друге 

стране, немогуће је да нисте свесни чињенице о којој смо говорили последњих година, да 

су Граду Новом Саду потребне нове основне школе. О вртићима смо, чини ми се, 

довољно расправили, али и овде има пар ставки о којима можемо говорити када је то у 

питању. Адице, Нова Детелинара, Сајлово, довољно према закону има деце основног 

школског узраста, која би могла да похађају ове основне школе, које не постоје на овим 

деловима Града, него су принуђени да иду у друге месне заједнице или друге школе, а 

нису у могућности да иду на територији своје месне заједнице, јер школа не постоји. 

Предлагали смо и често о томе говорили, да је срамотно и недопустиво да постоје делови 
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Града који су можда километар, два или три удаљени од самог центра, а да ви немате 

уличну расвету, да људи морају по мраку воде децу или одводе у школу. Свесни сте сви 

да у овом зимском периоду мрак пада већ у четири – пет сати после подне и родитељи су 

заиста забринути када морају да пролазе кроз улице које нису осветљене или се у неким 

деловима Града сијалице не мењају по месец, два, три дана. Зашто? Чији је то немар и 

чија је то кривица? Размислите о томе. Постоје делови Града где је потребно решити, као 

што сам рекла, питање и канализационе мреже и одвод атмосферских вода, канализације, 

али постоје тачке које се односе на путну привреду, на комуналне делатности где можемо 

спецификовати и конкретно навести примере где грађани имају проблема са овом 

комуналном инфраструктурном тематиком. Са друге стране, не постоји област, чини ми 

се, а да Српска радикална странка није износила конкретне, смислене, рационалне 

предлоге како унапредити, како потрошити та средства која стоје на располагању. Свака 

част, формулисали сте овде буџет, али већина ствари је или преписана или поприлично 

звучи неубедљиво или слабо. Тога морате бити свесни. Говорила сам често о потреби 

повећања издвајања средстава, ево чисто један пример да наведем, за добровољно 

давалаштво крви које је износило 400.000,00 динара. Сада сте га повећали на 520.000,00 

динара, значи за читавих 120.000,00 динара. Уводите ви неке корекције, али су оне 

минималне или чисто козметичке, да би то тако ту нешто стојало или да би сте 

определили нека средства и да би на папиру то све звучало како треба, а у пракси, не да 

звучи како треба, него далеко од тога. Са друге стране, пошто ми време не дозвољава 

много, само бих желела у име Одборничке групе Др Војислав Шешељ – Српска радикална 

странка, да вас све подсетим да је Српска радикална странка та која је једини и суштински 

прави глас народа у овом скупштинском дому и да сваки коментар, предлог или било 

какав други глас који изнесемо, јесте из најчистије и најбоље намере да се обрати пажња 

на оне улице и делове Града, где је потребно нешто конкретно урадити, а где ви то нисте 

предвидели овим документима. Понављам, гласаћемо против Предлога одлуке о буџету.“ 

 

Снежана Мушицки: „Ја ћу у име Одборничке групе Српске радикалне странке 

образложити неколико ствари из буџета, са којима би се ми можда мало другачије 

позабавили и морам рећи да, на ону констатацију, иако је повећан за 17%, у односну на 

прошлу годину су повећана давања из буџета за социјалу, зашто ми, из Српске радикалне 

странке, мислимо да то није довољно. Једна колегиница је, раније данас, рекла како је 

изненађена, како ја ништа не знам и запитала се шта сам ја радила као члан Градског већа 

за социјалу када сам била. Да не би остало недоречено, када сам ја била члан Градског 

већа за социјалу Српска радикална странка је у прве две године мандата направила четири 

нова и потпуно реконструисала два стара вртића. Након те две године Предшколска 

установа „Радосно детињство“ је прешло у образовање, па се из неких других основа 

финансирало, 9.781 m2 на крају једног мандата, седам потпуно нових и девет потпуно 

реконструисаних и проширених вртића. Листа чекања деце, након нас, нула. Ја, пошто 

нисам знала шта радим и пошто људи око мене, из Српске радикалне странке, ништа о 

социјали нису знали, ми смо отворили прву сигурну женску кућу у држави, ми смо 

основали стамбено-кредитни пронаталитетни фонд, први у држави. Ми смо надоградили 

спрат и проширили капацитете сигурне дечије куће и дневног боравка за децу са 

поремећајем у понашању. Ми смо, пошто нисмо знали шта да радимо са собом и пуни 

незнања, направили нови геронтолошки центар у Футогу за стара лица, мада се то не тиче 

директно деце, али смо онда на том месту где је било предвиђено њима, саучествовали и 
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били једни од финансијера Основне школе „Марија Трандафил“ у Ветернику. Онда смо 

направили 29 спортских терена или реконструисали, направили смо спортских хала, а то 

ћу на некој другој тачки дневног реда. Бавили се децом тако што смо коначно увели да 

спорт у школама буде јефтин или бесплатан где није могло другачије. Основних школа 

смо потпуно реконструисали 9.401 квадрат надоградили и мисли да смо се довољно 

бавили децом. Шта мислите колико би се бавили децом да смо знали шта радимо када смо 

у незнању оволико урадили. Увели смо форензичке лутке, то је можда вама смешно или 

вам је занимљиво, али је то значило да дете свог злостављача не мора да гледа у лице и да 

не мора да сведочи на суду, него иза оваквог стакла да на луткама покаже ко и како га је 

злостављао. По томе смо исто први у држави били. Ја сам се у свом мандату, као члан 

Градског већа за социјалу породила, онда су одређени медији написали наслов, у 

новинама на насловној страни: „Радикалско недоношче вредно 500.000,00 динара“. Ми се 

као странка тиме нисмо бавили, мене је као човека то погодило, али нисам се тиме бавила, 

али напоменем то некад, зато што из Српске радикалне странке ником никада тако нешто 

нисмо рекли, нити смо било чије дете тако окарактерисали као што је у том моменту 

окарактерисано моје, а било је после тога још. Није било моје једино. Ми тражимо да се 

само поштује ред и закон и тражимо да сви будемо једнаки. То да има привилегованих, то 

није лепо и ипак у овом раду сваки грађанин пуни овај буџет и сваки грађанин има право 

да из њега тражи своје основне потребе. Оно што, даље нећу о тој теми пошто нема 

времена, се на 52. страни мени учинило као нешто чиме треба да се позабавимо, је 

8.300.000,00 милиона динара у овом предлогу буџета за усавршавање запослених у 

туризму у циљу унапређења туристичке понуде и за одржавање софтвера за издавање 

решења. То је 71.000 евра. Ја стварно не могу да верујем да усавршавање запослених у 

туризму толико кошта. Колико њих има? Колико они онда и на које усавршавање иду. 

Испадне онда да њих десет остане три месеца на стручном усавршавању, пошто су 

запослени у државној служби они имају право, ја верујем као и ми у просвети, да три дана 

добију радна у току године да их потроше на стручно усавршавање. Затим, Градска 

управа за грађевинско земљиште и инвестиције, за услуге по уговору, поново много пара 

се издваја за њих, а њихова реализација је прошле године, видели смо, подбацила. Како 

ћемо ове године с тим да се носимо, то ћемо видети. За субвенције јавним и приватним 

предузећима, то је рекао председник наше одборничке групе, ја се не бих тиме бавила 

даље, ми бисмо само напоменули још једну ствар да, када је Српска радикална странка 

имала могућност да у овом граду врши власт, није подигла ни један кредит и није ни у 

једној банци држала депонован новац. Значи, сваки динар наших суграђана био је уложен 

у овај град, а не више од онога колико смо имали у новчанику. Ми сматрамо да је лоше и 

када се новац не потроши, односно да стоји у банкама, а сматрамо и да је лоше и када се 

узима кредит. Нови Сад нема потребе ни за једним ни за другим, али још како има 

потребе да решава својим грађанима основне животне потребе, које сваки човек у овом 

времену треба да има.“  

 

Драгослава Лукић: „Сваки план и извршење буџета Града Новог Сада личе један 

на други, односно рађени су по истом моделу и начину извршења. Планови су врло 

амбициозни, а у извршењу велики подбачај. По већ разрађеном сценарију, тако првобитно 

наменски опредељеним средствима се губи намена. Неизвршењем плана расходне стране 

буџета остају као неутрошена средства из ранијих година и као таква се преносе у 

наредну годину и на приходну страну. Ово је био случај по завршном рачуну буџета 
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Града за 2018. годину, када је износ нераспоређеног вишка прихода износио 

6.632.000.000,00 динара и као такав оприходован. Ово ће, за претпоставити, бити 

сценарио и за нераспоређени вишак прихода текуће године, јер наредне 2020. године је 

изборна година на сва три нивоа власти. Претходних дана смо сведоци били изјави 

Градоначелника којом истиче да ће овај скупштински дом донети, као што сте и донели, 

он је то унапред знао да ће бити донета одлука и усвојена, којом ће се у 100% износу 

покрити трошкови деце у државним вртићима. Господин Вучевић је образложио да је у 

питању пронаталитетна мера државе и истакао да у буџету Новог Сада постоји вишак 

новца. Да, вишак новца постоји сво време и то сам мало пре елаболирала, али тај вишак 

новца би требало да се расподели на сву децу, а не само на децу Предшколске установе 

„Радосно детињство“. Подсетићу вас да се сваке године само око 1000 деце упише у 

државни вртић, а њих око 3000 остане испод црте. Шта ће бити са децом из приватних 

вртића? Да ли ћемо у предшколском узрасту већ почети да правимо разлику међу децом 

или ћете се можда предомислити и предизборно обећати бесплатан вртић и родитељима 

деце, која похађају приватне вртиће. Средстава има, јер износ суфицита је огроман. Може 

да покрије боравак свих малишана у вртићима на терет буџета и то је могло и свих 

претходних година, а не само у оквиру предизборних обећања. Стрепим да ће остати на 

обећањима. Када сагледамо колики је износ суфицита и добронамерност владајућег 

режима, није ми јасно зашто се дозволило да све ове године родитељи деце у 

Предшколској установи „Радосно детињство“, као редовно следовање доносе папирне 

пешкире, тоалет папире и друге потрепштине за своје малишане. Зашто се то није 

финансирало из градског буџета, јер новца је било? У прилог сумње у искреност 

предизборних обећања, само да напоменем да се у планираном износу средстава за 2020. 

годину за „Радосно детињство“ не да наслутити значајно повећање. Износ је увећан 

327.900.000,00 динара у односу на 2019. годину, док је за 2019. годину у односу на 2018. 

годину ово повећање износило 615.000.000,00 динара. Да ли ће увећан износ средстава 

буџета из дела за социјалну заштиту заиста бити пренет на субвенционисање малишана, 

питање је. Такође, ових дана су новинске ступце пуниле и најаве и изјаве изградње нових 

вртића у Ветернику, Сајлову, Адицама, Телепу. Eто, баш случајно на локацијама где је 

владајућа странка добила значајну подршку на прошлим изборима. Такође се предвиђа и 

реконструкција неколико вртића. Наведени планирани износи за намене изградње, 

односно реконструкцију вртића су толико минорни у односу на исказани суфицит, да ми 

никако није јасно из ког разлога те инвестиције нису до сада одрађене. Све ово је већ 

много пута виђен сценарио на који само скрећем пажњу грађана Новог Сада, да се сете 

када следећи пут буду бирали, коме ће поверити управљање Градом и буџетом Града 

Новог Сада у наредном периоду. Предлог буџета, који је достављен, је предизборни 

предлог буџета, као и сва обећања дата у овом периоду. Новца има, само искрене намере 

нема. Само бих хтела још да скренем пажњу одборницима и члановима Градског већа 

позиције, да нико од нас није видовит и да нико не зна шта ће се дешавати после избора и 

сва ова непристојна добацивања само говоре о њима лично, о њиховом неваспитању, а 

нама и нашим гласачима тиме нећете ништа рећи.“ 

 

Јелена Мандарић: „Одборничка група Др Војислав Шешељ – Српска радикална 

странка гласаће против Предлога одлуке о буџету Града Новог Сада за 2020. годину, као 

што сте, у осталом, могли чути од мојих колега из Одборничке групе. Дакле, када 

говоримо о буџету, пре свега говоримо о његовој расходној и приходној страни. Ми, 
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Српски радикали, из године у годину, из буџета у буџет критикујемо расходну страну 

градске касе. Сматрамо да динамика трошења средстава неповољна, посебно када је реч о 

капиталним улагањима, реализација је недопустиво лоша. Да ли ту постоји недостатак 

идеје, амбиције, жеље, воље, знања, стручности о томе можемо да дискутујемо, али ово је 

чињеница која се не може оспорити и, на крају крајева, о томе говори и сведочи суфицит 

у градској каси који је сваке године све већи и обара рекорде. Град није предузеће које 

остварује профит, већ му је циљ да прикупи новац и тај новац, мислећи на грађане, пре 

свега и њихове потребе, усмери на тај начин да оствари привредни амбијент и привредни 

развој како би обезбедио економску стабилност на дужи временски период. С друге 

стране, када је реч о приходовној страни градске касе, ми, Српски радикали, у 

претходним периодима нисмо имали озбиљних замерки, сматрали смо да је пуњење 

буџета задовољавајуће. Дакле, оно је ишло по плану и реализација је била на завидном 

нивоу. Ја бих сада желела да усмерим пажњу јавности и грађана Новог Сада и госпође 

Радак на једну ствар, која се управо тиче ове приливне стране буџета. Неоспорно је да се 

буџет у највећој мери пуни од текућих прихода, пре свега од пореских прихода, па ако 

упоредимо овде бројке треба да видимо да су, рецимо, стопе раста пореза на доходак, 

добит и капиталне добитке мање 2020. године у односу на 2019. годину, него што је било 

2019. у односу на 2018. годину. Је ли се слажете са мном? Дакле, госпођо Радак, ово је 

чињеница која указује на то да привредна активност у Граду Новом Саду није баш на тако 

задовољавајућем нивоу, као што то на први поглед Ви нама овде желите да представите. 

Неоспорно је да порез на доходак, добити и капиталне добитке указује управо на то 

колико се уплаћује доприноса за плате и остале добитке. Дакле, каква нам је запосленост 

и каква нам је привредна клима у Граду Новом Саду. С друге стране, порези од имовине 

се остварују у скоро 100%, пре свега захваљујући ревности наших грађана. Видимо да ви 

сада најављујете повећање пореза на имовину. То је била информација од пре неки дан. Је 

ли тако, слажете се? Да ли то значи да ћемо сад, од ових средстава која се очекују од 

пореза на имовину, та средства превалити управо на ово што нам привредна активност у 

Граду није баш на задовољавајућем нивоу? Ја бих волела да Ви изађете и да нам објасните 

ову ситуацију. Можемо рећи да Српски радикали из буџета у буџет инсистирају на томе 

да инвестиције су неопходне Граду. Дакле, Граду су неопходне скупе капиталне 

инвестиције, које могу да покрену привредни амбијент и привредну климу, који могу да 

буду главна покретачка снага. Ево, пример вам је и ова одлука која данас ступа на снагу, 

односно кроз осам дана, а то је да ће боравак деце у вртићима бити бесплатан. То сам 

говорила и када је била ова тачка дневног реда. Уколико привредна клима у Граду не буде 

добра, уколико економска ситуација не буде добра, бојим се да ће Град доћи у озбиљан 

проблем да ову одлуку спроведе у дело.“ 

 

Александар Бујић: „Ево оног најкарактеристичнијег буџета, буџета који једни ви 

предлажете, једни ми усвајамо и анализирамо, а на реализацију и анализу учињеног ће 

доћи пред неке друге. То му даје неки простор, који пре тога ова три претходна буџета 

нису имала. Осим што показује токове буџетског новца, сваки буџет показује и политичку 

вољу, намеру, планове и мере које власт намерава да спроведе и проблеме које жели да 

реши. Из овог буџета види се да нема плана да се реше два највећа новосадска проблема 

ни у наредној години и да се отклоне две најружније слике, које се доводе у везу са Новим 

Садом. То су рушевни објекат бившег Радничког универзитета и то је депонија. Говорили 

смо о ова два проблема много пута. Било је прича да ће бити решавани, да се на томе 
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увелико ради, да постоје велики планови и да само недостаје нашег стрпљења, а да ће се 

план,, адекватно решење ова два проблема веома брзо јавити. Веома лако смо из тог 

обећања дошли у једну ограду иза које сте стали, а то је да је, рецимо, проблем Радничког 

универзитета нешто што би требало да ураде приватни инвеститори и да ће велики 

задатак бити наћи такве, који ће у томе препознати свој интерес и Граду решити тај 

проблем и још неке том приликом. Међутим, њих нема и поставља се питање како ћемо се 

понашати у наредном периоду, када се буде наставило немање интересовања инвеститора 

да тамо приступе. Дакле, да ли Град одлучује да после скандалозног броја година у којима 

неколико различитих власти тај проблем није решио, остави и даље један накарадни 

торањ у свом најстрожем центру, да га видимо сви и да га виде сви који дођу у Нови Сад 

или мислимо да то, као проблем, отклонимо па после нека се инвеститори и сви други, 

који ће се евентуално појавити, траже у тој причи, али у њеном наставку. Реално, једини 

интерес имате ви из Српске напредне странке, јер тамо сваког дана виси портрет 

председника Вучића и у предизборној кампањи и у све друге дане, да би изгледом, ваљда, 

подсетили и на Пјонг Јанг, где су слике вође на сваком кораку. Других интереса, да 

Раднички остане у стању у ком јесте, нема. И то вам јесте важан интересу у овом периоду, 

у наставку седнице говорићемо и о томе да планирате да умањите таксе онима који ће 

издавати свој рекламни простор у виду билборда и у другим форматима, управо у 

наредном периоду када нас очекује предизборна кампања. Па ваљда то није био тренутак, 

ваљда се хладан сок најбоље продаје када је врућина, ваљда је издавање рекламног 

простора најуноснија баш у предизборној кампањи, ваљда није требало чинити такве 

уступке, осим ако знате да на тај начин чините услугу сами себи. Али, доћи ће то као 

посебна тачка дневног реда, па ће се о њој као таквој расправљати. Дакле, буџет нам 

показује да се Радничким универзитетом у наредној години нећемо бавити. Што се тиче 

депоније, њоме ћемо се бавити декларативно, пошто на начин на који би требало да се 

том проблему приступи, овога пута није примењено. Говорићу о студијама које сте ви 

радили, о томе како треба урадити пројекат градске депоније и последња студија је рекла 

да терен на ком се она тренутно налази није адекватан, посебно апострофирајући  разлог 

близине густо насељеног места, високог нивоа подземних вода, близина далековода. Та 

три услова могу да се промене само у предизборној кампањи, иначе нема начина да се 

решите подземних вода, густо насељено место евентуално можете да евакуишете, али 

мислим да су та насеља још више пришла тој депонији, него што се удаљила. Е, сад остаје 

да платите ЕПС-у, или да ЕПС из својих фондова плати измештање постојећег 

далековода, како би ето тај један од услова био задовољен. Дакле, говоримо о једном 

додатном трошку са неког од нивоа власти, са неког од буџета у овој земљи и наравно то 

иде поново уз константан пад квалитета услова живота у околним насељима и пада цене 

квадрата и свега осталог што чини то становништво тамо и угроженим и незадовољним, и 

оптерећеним и на еколошки и на финансијски начин. Мера, која се предвиђа, помериће 

постојећу депонију за 200 до 300 метара, како би она ушла у неки шестарски катастар који 

ће онда задовољити причу о томе да је до промене дошло, а у ствари ће се све догодити на 

терену који је потпуно неприкладан за то место. Тако сте говорили, тако вам кажу 

резултати студија, требало је измештати цео тај терен на неко друго место. Томе нећете 

приступити. Када смо код екологије, требало је урадити и локални и регулациони акциони 

план о збрињавању отпада, то није урађено нити имамо резултате оног који је био 

постојећи па да знамо одакле крећемо, који су резултати до сада постигнути. Дакле, једна 

потпуно збуњујућа и лоша слика која ће бити оптерећена још додатним проблемима, а то 
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су довожење отпада из суседних општина. Ту ће сад доносити свој отпад и Темерин и 

Бачки Петровац, Бачка Паланка и све општине, Врбас, које су ушле у уговор о одлагању 

отпада. Сад ћемо поверити још већу, многоструко, количину отпада од постојеће онима 

који нису знали ни са овим отпадом шта да раде. Па ако се неко показао као неумешан у 

вршењу своје обавезе, а то су они делови комуналног система Новог Сада који су бринули 

о отпаду, па и уз помоћ, своју основну оснивачку делатност нису успели да заврше ни уз 

помоћ фамозног чувара контејнера, данас ћемо да чујемо да ће формирати још једног 

подизвођача својих оснивачких делатности, који ће се управо бавити уклањањем дивљих 

депонија. Компензација за целу ову црну еколошку слику биће зелена, али столица. 

Перформанс који сте смислили, у којем ће вам помоћи пет невладиних организација од 

преко 50 које сте …“ 

 

Председник Скупштине је указао одборнику Александру Бујићу да је „Зелена 

столица“ посебна тачка и замолио га да се врати на тему дневног реда. 

 

Александар Бујић: „Врло илустративно овде, неопходно ми је да њоме 

илуструјем.“ 

 

Председник Скупштине је изнео да се не троше средства, да нема никаквих 

посебних издвајања и поново указао одборнику Александру Бујићу да је тема дневног 

реда Предлог одлуке о буџету Града Новог Сада за 2020. годину. 

 

 

Александар Бујић: „Трошила су се на организације, које су вам помагале у 

екологији, од којих вам се само пет одазвало, а било их је онолико и онолике милионе сте 

пренели из градског буџета. Дакле, политичке идеје, жеље и плана, који би био акциони 

на било који начин у вези са ова два проблема - нема и то је највећа политичка замерка 

буџету. Што се тиче расподеле оног постојећег новца, доста су говорили пре мене, биће о 

томе још речи. Знам да је, поновићу још једном, карактеристичан овај буџет јер иде неком 

другом у руке након мешања карата, кадровских промена, како се већ све не назива, али 

илустративно је и то да протиче расправа о њему без присуства и Градоначелника и 

његовог заменика. У сваком случају, овај предлог буџета за наредну годину Одборничка 

група „Доста је било“ неће подржати, гласаћемо против.“ 

 

Божидар Протић: „Данас је седница са једном од најважнијих тема у години, 

Предлог буџета, али у исто време ово је омаж четворогодишњем периоду актуелне 

власти. Ја сам очекивао да ће госпођа Радак нешто причати и о томе шта је планирано, 

шта је урађено, шта није урађено, шта је урађено. Сада се од нас очекује као од опозиције 

да то све нападамо, да будемо проактивни, или ретроактивни, или креативни или 

диспонирани, или невидљиви, али својом појавом морамо нешто да кажемо. Ево ја нећу 

почети критиком, почећу похвалама. Хвалити је сасвим у реду. Да променимо мало тај 

клише. Позитивне ствари су за ове четири године то што је доста тога урађено. Истина, то 

се и очекивало од власти, која је то предлагала, а коначно зато су и плаћени. Ево, рецимо, 

објекат телевизије, истина није Град баш много дао пара за то, више је Република и 

Покрајина. Хитна помоћ - зграда је урађена комплетно. Па, то јесте била ствар буџета од 

1.000.000.000 евра које смо имали у задње четири године. Музичка школа се прави, 
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истина фали још 480.000.000 динара или не знам колико, за сада, али то су неке позитивне 

ствари, које су грађани очекивали од онога који им је обећао, а то је актуелна власт. Ја сам 

очекивао да ће на крају свог мандата актуелна власт изаћи са неким графиконима шта је 

урађено за четири године. Рецимо, од 2008. до 2012. године било је 80 игралишта. Колико 

је сада урађено, госпођо Радак? Дечијих вртића изграђено 3.700 м2. Колико је сада 

урађено за седам година? Да вас само подсетим, да је 2008. године 11000 било уписаних, 

2012. године 15.500 деце уписано, плус радничко 16.000. Колико је сада? 16.500! Да ли је 

било за седам и по година? Ви тек сад идете у инвестицију, то су показатељи, Град Нови 

Сад, изволите, показатељи. Ја немам разлога да сумњам. Тек сада се креће у инвестицију 

изградње два обданишта, који ће заједно коштати непуних 400.000.000,00 динара. Колико 

сте основних школа урадили? Ја говорим о томе, то је тема, да видимо колико је тога 

урађено. 17.000 м2 је урађено за време претходног мандата, пре вас, 60 игралишта. 

Колико сте ви урадили за ове четири године, да бисмо разумели буџет? Ја бих волео да 

чујем колико је то. И тако редом. Нажалост, те податке нисмо чули. Имали сте, што каже 

мој колега Јакшић, 1.000.000.000 евра на располагању, али да ли је био тренд да се нешто 

обећа па не уради, а то могу закључивати из суфицита, који је сваке године био све већи. 

Да ли је то добро за грађане Новог Сада? 2012. године - 5.200.000.000,00 динара, 2013. 

године - 6.000.000.000,00 динара, 2014. године - 4.200.000.000,00 динара и онда видимо 

господин Градоначелник каже, буџет је пример развојног буџета. Веома битан податак је 

да пре свега доминантан развојни буџет да је готово 9.000.000.000,00 динара предвиђено 

за капитална улагања, капиталне инвестиције. 40% буџета града предвиђено је у 

капитална улагања. То је доказ да ово није предизборни буџет, јер би онда била повећана 

текућа потрошња. Слажемо се сви са тим, али ово је за 2016. годину, нажалост. Ајде да 

видимо колико је ове године, госпођо Радак. Са 40% буџета дошли смо на 22,2%. Је ли 

тако? Те године где је био развојни било је 6.650.000.000,00 динара капиталних 

инвестиција, ове године је 6.400.000.000,00 динара, а онда је био буџет 21.000.000.000,00 

динара, а сада скоро 30 или можда 32, 33.000.000.000,00 динара, видећемо. Да ли је то 

развојни буџет? Где је ту развој? И прошле године сте имали чак 22,5% и онда се нама у 

извештају каже: предложеним буџетом за 2020. годину усмерено инвестиција 22%, то су 

већа издвајања за капиталне инвестиције, односно пројекте који су кључни за развој. Ради 

се о јасном напору. Па  где је тај напор? Немојте се трудити више молим вас, немојте тај 

напор да употребите кад нисте требали напора. Било је 40%, сада када се трудите 22,2%, 

за сад. Па план, сви имамо неки план, нисте ваљда овде дошли без плана, ви предлажете 

план, али зато сте за социјална давања, што ја увек подржавам, 17,4% већи обим 

социјалне заштите у односу на прошлу годину, а прошле године у односу на претпрошлу 

преко 20%. Значи за две године 40% повећање. Шта то нама доказује, да ли да грађани 

сада живе лошије или боље, ако треба већа социјална давања? Овај буџет ви предлажете 

грађанима, ви са њима имате договор, они су вам дали мандат. Не одборници овде, ни 

лева, ни десна страна. Ми смо само ту да укажемо на неке показатеље за које сматрамо да 

грађани треба да знају. Дакле, ако кренемо од садашњег буџета 29.130.000.000,00 динара, 

нешто је мањи од прошлогодишњег, али ту ће бити суфицит једно 3.000.000.000,00 

динара. Он ће бити свакако већи. Дакле, те цифре данас не треба узимати здраво за 

готово, оне ће бити промењене после усвајања завршног рачуна, који овај састав 

скупштине, велика већина или можда мањина, неће усвајати. То је лоше што нема 

потпуни мандат градска власт која иде у изборе, где би могла да поентира и да оствари 

оно што је зацртала. Мало је незгодно, једна консталација, снага у вршењу власти усваја 
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буџет и обећава нешто грађанима, а вероватно нека друга или персонална или структурна 

ће то извршавати. Вероватно ће бити ребаланса, па ће се то исправити. Дакле, толико о 

капиталним инвестицијама. Нема нових инвестиција, преписивање старих. Наставак 

прошли. Да ли је то онда развојни, онда је развојни три године развој, пошто нама развој 

толико дуго траје, за две, најдуже три године. Ја бих волео да је то другачије. Задатак 

буџета је пре свега да се капитално опреми Град, да сви имамо приближно једнаке услове 

у којима живимо. Слажем се, текући расходи су неминовност, неко то мора да ради. 

Гледамо субвенције, субвенције су ове године нешто мање него прошле године. Прошле 

године је било 3.200.000.000,00 динара, ове године 2.900.000.000,00 динара. Биће их 

сигурно и више. Капиталне субвенције и треба повећавати, и треба куповати нове 

аутобусе, и треба улагати у инфраструктуру, треба улагати и у водовод и канализацију и 

све оно што грађани кроз цену тих услуга не могу и не треба да плате. Зато служи буџет. 

Али, у буџету има разних ствари, које треба да буду подложне ревизији и доброј процени. 

Ја сам за социјална давања на свим нивоима, али на основу социјалних карата, господине 

Николићу, то спомињемо годинама, дакле дати онима који немају, а не онима који имају и 

онда се чудимо када питате суграђане годишта господина Николића, господина Рељића и 

мене, за кога би гласали, па за Тита би гласали. Истина да је Тито на листи не би нас овде 

било, сигурно, мислим не би било других листа, али то је чињеница. Ја говорим о неком 

времену, а неки би били на неким острвским земљама, али не би пили бродска пића, 

правили би шодер за путеве, вероватно. Али, то је ствар њихова, свако бира своју 

судбину, док неком не сване, али питање је кад је помрчина ником не сване, чекајући 

Годоа, бојим се да га је ретко ко дочекао. Да се вратимо, капиталне инвестиције су се 

полако приближиле издвајањима за „Радосно детињство“. „Радосно детињство“ нас кошта 

3.600.000.000,00 динара, плус ово додатно, око 4.000.000.000,00 динара. Капиталне 

инвестиције се годишње остваре, отприлике, око 60, 6,5%. Да ли је логично, да ли је 

оправдано да исто издвајамо за чување деце и за капиталне инвестиције? Да ли можемо за 

те капиталне инвестиције више да издвајамо? Не сматрам ја да треба за децу издвајати 

мање, али да ли сте размишљали да у оквиру буџета помогнемо и деци која не остварују 

ова права кроз колективно, кроз „Радосно детињство“ и друге облике субвенција које 

добијају. Има родитеља који обоје не раде, који не могу ово да користе. Не раде јер немају 

тренутно посла, раде на њивама. Ко ће њима чувати децу? Да ли је ико о томе 

размишљао? Да ли смо могли кроз неку субвенцију, кроз неке бонове и њима помоћи? 

Зашто грађани који живе у приградским насељима да живе лошије, а издвајају исто, него 

у урбаним деловима Града, где је све изграђено? Да ли је то праведно према њима? 

Сложићете се да није. Ја живим у насељу које је два километра од Града, где немамо 

канализацију и да није мојих присних односа са заменицом, никад не бих могао да решим 

тај проблем. Али то је друга прича, није баш за ширу јавност. Али, шта, ко није у неким 

бољим односима са појединим особама, шта ти људи раде? Хајде њима да помогнемо, да 

не морају ту своју љубазност да наплаћују. Када ћемо то урадити? Као и на Чардаку, 

Боцкама, другим насељима. Ја не желим да срећем поједине тате, које немају баш све што 

имају ћерке, али они ће рећи, па ћерка се добро удала. А шта ћемо ми да радимо, да се и 

ми удајемо тако добро и да живимо на Лиманима. Ја мислим да је за то касно или можда 

није, господине Рељићу, Ви се не слажете са мном и то поштујем. Говорили смо о тим 

социјалним давањима, ја се надам, господине Николићу, да ћете уз праведну расподелу и 

те наше нелогичности и та Титова наслеђа успети да решите. Немојте да се враћамо, јако 

је лоше када се окрећемо назад и кажемо да су прохујала времена била боља, него 
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садашња и нека будућа. Једину што ту прошлост знамо, а будућност не знамо. Са оваквим 

начинима трошења буџете, са оваквим суфицитима, госпођо Радак, не знам да ли можете 

грађанима објаснити како се стварају ти суфицити. Ја верујте, мислим да тог суфицита 

нема, то је биткоин. Ја мислим да тог уопште нема. Ви стално преписујете неких 

6.000.000.000,00 динара, је ли ико од вас видео те паре. Ја нисам, а нисте ни ви. Па када 

ћете те паре потрошити? Је ли треба неко мираз да прави? Где је тај мираз свим 

одборницама? И опет ћете имати сувише. Дајте им по 200, 300.000.000,00 динара да реше 

бар њихове проблеме неке проблеме, да деца крену неким позитивним основама, ако већ 

ми нисмо. Дакле, како су настали ти суфицити? Никада аналитика није била. Ми имамо 

суфицит, тамо негде у ћошку. Дајте госпођицама, усрећите бар некога када нисте грађане. 

Дакле, бојим се да је у овом тиму Градоначелника било много музичара. Имали сте једног 

бас гитаристу, мислио сам да је то довољно, али очито да није довољно, требало је још. 

Више је било неке лагане музике, него што је неко баш запео да одради. У будућем тиму 

мора бити нових људи и то дугујете грађанима. Жао ми је што господин Вучевић није 

овде, то би рекао и њему, с обзиром, неке ствари заиста ја ценим што је урадио, али 

господине Вучевићу, ако слушате, Ви волите Град, али морате волети и Новосађане. 

Размислите у следећем мандату шта ће се од тога остварити.“ 

 

Милорад Радојевић, члан Градског већа Града Новог Сада: „После колеге Протића, 

треба сад заиста држати пажњу. Ја само да одговорим, спомињане су обуке у туризму, у 

области туризма, па чисто да кажем на шта се то односи. Ове године је Градска управа за 

привреду покренула обуке, не зато што је то нама пало на памет, него зато што то тако 

каже Програм развоја туризма и зато што је то рекао неко ко је радио тај програм и ко је 

стручан, да једноставно у Новом Саду постоји потреба за едукацијом кадрова из области 

туризма. Ове године 150 људи је прошао те обуке, 50 запослених и 100 незапослених. 50 

запослених доквалификовано, 100 запослених доквалификовано и преквалификовано. Ту 

су биле обуке и за куваре и за собарице, рецепционере, све оно што прати тај туристички 

сектор. Обуке едукације Пројекат је урадио ХОРЕС, који је тај посао добио на јавној 

набавци. ХОРЕС удружење хотелско-угоститељско, које постоји више од 50 година и које 

је хиљаде и хиљаде људи едуковало, преквалификовало и доквалификовало. То није пало 

неком на памет, него једноставно то је у Програму развоја туризма и то је оно што је 

потребно туризму. Када се већ бавите цифрама, онда треба да кажете и какве су цифре 

када је реч о броју долазака туриста у Нови Сад, треба да кажете колико ноћења има у 

Новом Саду, колико се слика променила од последњих пар година, да је дуплиран и број 

долазака туриста и број ноћења само у последњих пет – шест година, да је боравишна 

такса много већа са 20.000.000, сада је преко 50.000.000,00 динара и из тих 50.000.000,00 

могу да се плате и те едукације. Ви ако мислите да се нека грана, било која грана развија, 

а да у њу не улажете, грдно се варате. Тако да ове обуке ћемо радити и ове године, јер се 

показало добро и сигурно има користи туризам Града Новог Сада.“ 

 

Александра Радак, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Ја не знам да ли ћу стићи у ових десет минута све ово што смо чули.“  

 

Председник Скупштине је указао чланици Градског већа Града Новог Сада 

Александри Радак да се јави уколико јој буде требало више времена за излагање, па ће 

Скупштина гласати о томе.“ 
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Александра Радак, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Да кренем од почетка. Прво, ово није предизборни буџет, него редовни 

буџет. Предизборни је био прошле године. Ово је нормални буџет, није предизборни. 

Овде је неко споменуо да трансфери су значајно умањени, што се приходне стране тиче. 

Када смо планирали приходе, ми смо водили рачуна о томе да све оне пројекте, које треба 

да кандидујемо код Републике за Национални институциони план, а да би градили нешто, 

те износе нисмо ставили. Значи, извор финансирања, односно трансфера од других нивоа 

власти, се мора планирати континуирано. Значи, само за оно за чега су биле опредељене 

паре у буџету Републике Србије, који је усвојен 28. новембра, то смо смели да ставимо у 

буџет и то је нешто што је извесно. А све ово што планирамо даље, ми смо припремили 

пројекте, односно при крају су, да конкуришемо у Републици за Национални 

инвестициони план у вредности, сада тренутно, око 2.000.000.000,00 динара. Тако да 

мислим да ће то и успети у што скорије време да се спроведе. Као што је овде неко рекао, 

субвенције јесу смањене, јесу смањене и оне се умањују из године у годину. Ако 

погледамо само текуће субвенције, само 2019. у односу на 2020. годину, текуће су 

смањене за 26%, капиталне за 6%. Укупно, када се преведе, и приватним предузећима и 

предузећима у области субвенција, укупно 10. Ево само ћу напоменути, једно наше јавно 

предузеће, то је „Пут“. Он је 2012. године имао само текућу субвенцију 417, сада има, што 

би господин Јакшић рекао, кромпир. Значи нема ништа. Оно што се улаже из године у 

годину, што би сте ви рекли, требали смо из године у годину улагати у Градско 

саобраћајно предузеће, ево ја имам податке из Градског саобраћајног предузећа - 2015. 

године је купљено 11 соло аутобуса. Купио Град, субвенције дао. 2016. године - девет 

соло, десет зглобних, значи 19 аутобуса; 2017. године - пет зглобних; 2018. године - седам 

зглобних; 2019. године - осам миди и соло 13, значи 21 аутобус. Значи, улажемо из године 

у годину, а ове године је било потребно да се улаже оволико и плус овде имамо добро 

пословање, видећете, биће позитивни на крају, тако да не видим овде места никаквој 

сумњи што се тога тиче. А што се тиче новца који стоји у каси, односно стоји у банкама, 

приход на данашњи дан је 115,5 милиона динара, а када би одузели само од капиталних 

субвенција субвенције које иду „Водоводу и канализацији“ и које иду Јавном градском 

саобраћајном предузећу, 50% тих субвенција ми имамо из тог новца да реализујемо. 

Значи, нема стајања пара, нема лошег приходовања по Град. Апсолутно нема лошег 

приходовања по Град. Узмите субвенције 115 милиона, видите колико је то, одбијте само 

ова два велика, имаћете за 50% тога. Ја мислим да је то у реду. Што се тиче социјале и 

пронаталитетне политике, ми смо јако пуно уложили и не бих са сложила са неким од 

говорника овде, који су рекли да Град Нови Сад нема добру политику, да смо ми 

сиромашни, тако сам ја бар разумела, да издвајамо за социјална давања, за социјално 

угрожене. Не, ми финансирамо прворођену децу. Господин Јакшић је рекао 35.000,00 

динара за прворођено дете. 200.000,00 динара дајемо за новорођенче које је рођено 1. 

јануара. За свако остало дете које је рођено, дајемо као новогодишњи поклон 1. јануара 

50.000,00 динара. За Дан Града, 1. фебруара, установили смо награду за свако дете које је 

рођено, 200.000,00 динара. У 2019. години то је добило 19 деце. За пензионере смо увели 

5.000,00 динара, за оне са најнижим примањима, значи 5770 пензионера ће добити поклон 

за Нову годину. Значи, не ради се о корисницима социјалне помоћи, него се ради о 

напорима Града за стварање бољих услова за живот грађана и за повећање, наравно, 

пронаталитетне политике, која је веома важна и придружујемо се тим напорима 
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Републике. Ми као Град. Ове године смо увели у овом буџету и издвојили близу 

200.000.000,00 динара за 350 деце и младих са посебним потребама и на тај начин смо 

обезбедили личне пратиоце деце, по први пут из буџета и за 39 људи одраслих, којима је 

потребна персонална асистенција. То смо урадили. Јесте посебна одлука, али је она 

уграђена у буџет. Што се тиче бољег асфалтирања, увођења водовода и канализације по 

појединим насељеним местима и подручјима, ви знате да је то највећи проблем 

нерешивих имовинско-правних односа, који датирају из ранијег периода или неадекватно 

ширење Града, па на тај начин заузимање одређених јавних површина и излазак из 

габарита и на тај начин поједини делови Града нису могли у одређеним сферама да 

добију, у одређеним годинама, да добију водоводну и канализациону мрежу, јер прво 

треба решити имовинско-правне односе, то је прва ствар. Што се тиче овога да стиже на 

време, да стиже на време и испоштован је рок јер су сви параметри били ту, али ја ћу рећи 

тачно, рекла сам да ћемо испоштовати члан 40 Закона за планирање, да ће бити јавна 

расправа за јавне инвестиције, међутим, с обзиром да је Предлог закона о буџету 

Републике Србије ушао у скупштинску процедуру, да нисмо знали које ће инвестиције 

Граду бити опредељене за капиталне из буџета Републике, ми нисмо могли да идемо на 

јавну расправу, док се расправа о Предлогу буџета није завршила. С обзиром да смо све 

имали спремљено, они су усвојили 29. новембра, значи, ми смо кандидовали само пар 

нових пројеката и базирали се на започетим пројектима велике и средње вредности , који 

врло добро знате да се морају реализовати у три године. Значи, то није процес који траје 

годину дана, шест месеци, пет месеци итд. Тачно је да сам рекла. Да се осврнем на 

приходну страну, ја се извињавам колегиници Мандарић, нисам је добро разумела или је 

она гледала у погрешну табелу. Приходи од зарада, порез на доходак, добит и капиталне 

добитке, то је табела 2. или Планирани приходи према економској класификацији. У 2019. 

години су били планирани у износу од 9.877.000.000,00 динара, а сада су 

10.735.000.000,00 динара. Значи увећани су за 8,7%, али ви, по правилу, Министарству 

финансија сада морате да објасните зашто сте планирали приход од појединих ставки у 

буџету, поготово од пореза, већи од раста бруто друштвеног производа који је 7,6%. То је 

повећање броја запослених у Граду Новом Саду и добре пословне климе. Значи, ја сам рекла да 

нису само доласком страни инвеститори повећали број запослених. Пошто је повољна клима у 

Граду, створени су такви услови да се отварају нова мала,                     средња предузећа и 

предузетничке радње које редовно измирују порезе на зараде, иако је држава смањила 

неопорезив износ пореза на зараде, који на тај начин стимулише сва правна лица када 

исплаћују плату, значи, мање се слива, имају већу олакшицу, Град Нови Сад је ипак 

успео…“ 

 

Председник Скупштине је предложио одборницама и одборницима да изгласају да 

се чланици Градског већа Града Новог Сада Александри Радак, омогући додатних десет 

минута за излагање, пошто је било пуно питања. 

 

Председник Скупштине је констатовао да су опозициони одборници предложили  

да се чланици Градског већа Града Новог Сада Александри Радак, омогући додатних 

двадесет минута за излагање, те је ставио наведени предлог на гласање. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 
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 Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 61 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 

да је Скупштина већином гласова усвојила наведени предлог. 

 

Александра Радак, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Почели смо да причамо о порезу на доходак, добити и капиталне добитке. 

Значи, сви ти порези на зараде који се слију у буџет Града Новог Сада стварају се услови 

за изградњу вртића, домова здравља, домова за стара лица, квадрате и квадрате које сте 

споменули које сте ви у претходном периоду извршили, односно изградили. А, што се 

тиче пореза на имовину, ја сам и прошли пут објашњавала да порез на имовину, када се 

погледа за ових шест година или пет, колико сам ја члан Градског већа, повећала се 

просечна цена квадратног метра појединим категоријама, у некима се и смањила. Што то 

не кажете. Грађевинско земљиште се у 2017. години смањило 50%, ове године се смањило 

за 26,8%, што то не кажете. Значи, када упоредимо станове који су најупоредивији и 

сваки пут се прате, значи стан од 50 квадрата, који је стар 10 година, у првој зони је 

повећање 1,99%, у другој 2%, у трећој 1,97%, 94,34 извињавам се. Што значи да је на 

кварталном нивоу повећање у првој зони за плаћање пореза 26,75 динара, у другој зони 

23,58 динара, у трећој зони 12,30 динара. Четврта и пета зона нису диране годинама, с 

обзиром да у Граду Новом Саду није било прометованих некретнина у тим деловима 

града нити у околним местима са којима се Нови Сад граничи, да је било промета, па да 

би могли искористити њихове цифре, тада сте у обавези по Закону о порезу на имовину да 

препишете, односно да оставите цене које су важиле за порез на имовину у претходној 

години. Оно што са поносом могу да кажем, ја сам 1. септембра 2014. године дошла на 

место в.д. начелника Градске пореске управе, оно што сам затекла стање је било 

катастрофално. Шта то конкретно значи? Значи да је претходна власт направила такав 

пропуст планирања пореза на имовину, говорим о 2010 и 2011. години, када је 

скандалозно грађане Новог Сада дужила и по два и по три пута, да су цифре биле енормне 

и да се апсолутно није водило рачуна о било каквим параметрима, које је неко смислио да 

би задужио грађане Новог Сада. Ја сам затекла 10.000 жалби када сам дошла на то место и 

верујте ми још увек се решавају, јер стално нешто искаче. Ту је 2013. и 2014. година. 

Толико о томе како се води, како се тада планирао порез на имовину. Битно је да само 

знате да причате о томе како повећавамо порез на имовину, што апсолутно није тачно. А 

зашто нисте рекли колико смо пореских обвезника из сиве зоне, значи људи који не 

плаћају порез на имовину, редовним радом на терену и обиласком Града увели у легалну 

зону. Што то не кажете? Ево ја ћу вам рећи, 2015. године у односу на 2014. годину, је 

порастао број пореских обвезника за 2.668. Сада, значи после масовног разреза у 2019. 

години и све ове пријаве, које смо унели до пре две недеље, број обвезника је на све те 

претходне године, када се споји, увећао за 16.855. Значи, ми смо већим свеобухватом 

пореских обвезника повећали прилив новца у буџете, а не накнадним оптерећењем 

грађана Новог Сада. Наравно да смо морали да коригујемо цену од раста просечне цене 

по квадратном метру тржишне, што се тиче законске обавезе и онога што морамо да 

урадимо. На крају бих рекла, неко је овде рекао да се за време Тита није плаћао порез. Ја 

сам од Градоначелника чула да је он проверио да се до '75. се плаћала исхрана, а од '75. 

исхрана и боравак деце, а можда би ми, као одговорна власт могли да изградимо више 

километара, да асфалтирамо више километара пута, да урадимо више квадрата вртића, да 

изградимо више школа и квадрата, да нам претходна власт није оставила 29.000.000,00 
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евра дуга, а ми смо стигли остали још да отплатимо 11,6 па нека се мало замисле над 

тим.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

  Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о буџету Града Новог 

Сада за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 49 

одборника гласало „за“, да је 13 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника  

донела 

 

 

ОДЛУКУ 

 О БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

  

 Председник Скупштине је указао одборницама и одборницима да је на буџету 

радило много људи и да сматра да они заслужују један велики аплауз, јер је Скупштина 

донела најважнији акт Града Новог Сада за следећу годину. 

 

 

 

 

 

 

 

Ад. број: 021-02/2019-583-I 

6. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ КАДРОВСКОГ ПЛАНА ГРАДСКИХ УПРАВА, ПОСЕБНИХ 

ОРГАНИЗАЦИЈА И СЛУЖБИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

Предлог кадровског плана утврдило је Градско веће. 

 

Савет за статутарна питања и локалну самоуправу није имао примедби. 
 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог кадровског плана у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града. 
 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес. 
 

У претресу је учествовао Ђурађ Јакшић.  

 

Ђурађ Јакшић: „Ја ћу врло кратко. Српска радикална странка ће гласати против 

предложеног кадровског плана. Дакле, Српска радикална странка ће гласати против 

предложеног кадровског плана градских управа, посебних организација и служби Града 

Новог Сада за 2020. годину. Када упоредимо ову одлуку и Одлуку о кадровском плану за 

2019. годину, ту нема неке претеране, нема неке битне разлике. Видимо да је број 

службеника и намештеника који су у радном односу на неодређено време, практично, 

остали исти. За 32 је умањен број извршилаца на одређено време, имамо нову категорију 

која није била за 2019. годину, то су приправници, 16 је приправника предвиђено у 2020. 

години. Зашто сам се јавио за реч? Само да још једном истакнем став Српске радикалне 

странке, вама је познато да смо се ми у старту противили оном, по нама, лудачком налогу 

ММФ-а и Светске банке да је потребно увести забрану запошљавања у јавни сектор, не 

само у Граду Новом Саду, него у читавој Републици Србији, јер смо мишљења да 

суштински од те забране запошљавања никакву корист нити је имао Град, нити је имала 

Република Србија. Све ове године, заправо, постојала је основана потреба у Граду у 

појединим управама, службама, предузећима комуналним итд. и за запошљавањем новим 

и у одређеном делу редуковањем броја запослених опет у неким службама, 

организацијама, управама и јавно комуналним предузећима. Пре десетак или петнаест 

дана појавила се информација да ће та забрана коначно пасти, тако је било речи, макар 

кроз медије, 1. јануара 2020. године, па смо добили деманти свега тога и коначну одлуку, 

бар како сада ствари стоје, ако не дође до измена, ,да ће та забрана пасти крајем следеће 

године, односно да ће ступити на снагу од 1. јануара 2021. године. У сваком случају, биће 

неопходно и тада када забрана падне, отворити четворе очи, а ми се залажемо да она 

падне, не можемо зауставити живот и не можемо зауставити развој општине, града, села, 

аутономних покрајина или Републике Србије, зато што то тако тражи ММФ и Светска 

банка. Друго, скрећемо вам пажњу да, приликом новог запошљавања, да ли у управе, да 

ли у јавна комунална комунална предузећа, преимућност, уместо ових генијалаца, 

интелектуалаца, који су дипломе добили кроз прозор приватних факултета, ипак дате 

младим људима, који су се заиста образовали и који имају намеру да раде у систему Града 

Новог Сада.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог кадровског плана градских 

управа, посебних организација и служби Града Новог Сада за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 48 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  
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КАДРОВСКИ ПЛАН 

 ГРАДСКИХ УПРАВА, ПОСЕБНИХ ОРГАНИЗАЦИЈА И СЛУЖБИ  

ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Кадровски план се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Ад.број: 021-7/2019-2106-3-I 

7. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊА  

ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

Савет за комуналне делатности није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желао да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу су учествовали: Вања Божић, Негован Митковић, Јелена Мандарић, 

Љубомир Јокић, Сања Драшко, Марина Недељковић, Дејан Мандић, Душан Поповић, 

Јелена Кешељ, Ђурађ Јакшић, Мирјана Василић, Снежана Мушицки, Милош Вучевић, 

Божидар Протић и Лазар Кањерић. 

 

 

 

Вања Божић: „Српска радикална странка неће подржати Предлог одлуке о 

програму уређивања грађевинског земљишта за 2020. годину. Ја ћу сада покушати, у 

времену које је преда мном, да образложим одређене ствари које смо запазили као 

проблем и које би требало да се на другачији начин ураде или коригују. Превасходно, 

када гледамо овај програм, оно што сам ја прво приметио јесте што је генерално јесте у 

Новом Саду потребно, али сматрамо да Нови Сад има далеко већи капацитет да би могао 

у исто време могао да ради и неке друге ствари, с обзиром да људи који живе у неким 

другим приградским насељима, не би баш добро гледали на ово што стоји испред нас. 

Значи, партерно уређење дела градског језгра јесте нешто што је потребно Граду Новом 

Саду, да се среди и да се уреди, али са друге стране када некоме кажете, ко 30 година чека 

канализацију на Горњим Ливадама или воду на Татарском брду, да се сређује центар 

Града, а да се њима у овом тренутку то не ради из неког разлога, они неће гледати добро 
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на целу ту причу и сматраће да се поново улажу паре тамо где не треба, где је све уређено 

и поспремљено, а да они остају запостављени као и свих ранијих година. Такође, друга 

ствар која ме занима и волео бих да добијем одговор на питање јесте: Шта се дешава са 

мостом преко канала Дунав-Тиса-Дунав? Ми смо били сведоци, још када је почела 

изградња Сентандрејског булевара се причало да ће доћи до изградње „моста близанца“, 

који ће бити једнак овоме који је данас у функцији и који је рехабилитован, како је то на 

оној табли било наведено, постављамо питање: Шта се дешава са тим мостом и зашто не 

долази до изградње овог моста близанца, да тако се изразим? Такође, још једна ствар на 

коју желим да укажем јесте проблем у Адицама. Људи који живе у Витешкој улици, 

наиме, њихова улица пролази испод далековода и тај далековод некако дели улицу, да ли 

тачно на пола или мало више по једном делу на пола улице и испод далековода није 

урађена асфалтна мрежа, значи асфалт иде до неке линије близу далековода и после тога 

до краја улице. У том простору, који је насут земљом, се налазе огромни кратери и 

изузетно је тешко проћи, а сведоци смо да све више људи користи, између осталог и 

Витешку улицу као саобраћајницу, с обзиром да се повећао број становника у том 

пределу где се налази и Витешка улица. Такође, још једно питање желим да поставим, 

везано је за тротоарску мрежу. Ми можемо да видимо да Град Нови Сад одваја око 

20.000.000,00 динара за тротоаре у Новом Саду. Генерално, тротоарска мрежа у свим 

приградским насељима је у катастрофалном стању. Ја овде желим да укажем на проблем 

Динка Шимуновића у Петроварадину, у тој улици не постоји тротоарска мрежа. Улица је 

изузетно велика и велики број, што најмлађих суграђана, што старијих користи ту улицу 

да би дошло до аутобуске станице, тј. да би сишли до аутобуске станице у Улицу Рачког, 

ако сам добро запамтио, да би могли да користе аутобуски превоз и да иду до основне 

школе. Што се тиче Клисе, Горње ливаде, као и сваке године ево користим прилику да 

укажем на проблем становника Горњих ливада, они стрпљиво чекају на канализацију и 

решавање њихових проблема. Ми смо већ водили причу везано за то, било је и неких 

лепих жеља да се чак и крајем ове године крене у изградњу канализационе мреже, али 

изгледа да ипак идемо ка ономе што је „Водовод и канализација“ преставила у свом 

дугорочном плану, а то је почетак планова 2021. године, завршетак 2026. године, тако да, 

на жалост, џаба смо се надали што се тиче 2019. године, а како нам личи и 2020. године. 

Што се тиче још једног проблема везано за Клису, то је проблем Великог рита, тј. овог 

дела које је у великој мери попуњавају људи ромске националности. Ми смо, нажалост, 

који живимо на Клиси, сведоци да долази до одређених проблема, превасходно су 

проблеми везани за безбедност и везано за образовање. Ове године смо имали 85 

малишана ромске националности уписаних у први разред. Све најаве говоре ка томе да ће 

у наредним годинама бити све већи број деце која ће уписати први разред, а са друге 

стране имамо проблем… Могу ли да добијем додатно време?“ 

 

Председник Скупштине је указао одборнику Вањи Божићу да мора тражити раније 

додатно време за расправу, након чега му је додао још пет минута за излагање.  

 

 Вања Божић: „Генерално, све тенденције говоре да ће проценат деце уписане у 

прве разреде у наредним годинама бити далеко већи од овога што се дешава данас. 

Такође, сведоци смо у задње три године још једног проблема, који је уско везан за ово 

што сам сада рекао, а то је да све већи проценат људи са Клисе одводи своју децу и 

уписује у школе у Граду. Нажалост, то је проблем са којим се ми тренутно суочавамо и 
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искрено се надамо да ће у неком наредном периоду се наћи једно решење, које ће 

задовољити све заинтересоване стране у тој причи и да ћемо успети да решимо тај 

проблем. И, још једна ствар на коју сам хтео да укажем и с тиме ћу завршити, јесте 

проблем одређених делова Града где су одређене улице формиране, а нису урађене до 

краја. Ја сам већ раније говорио, такав пример је, рецимо, Улица Косте Нађа на Ченеју . 

Улица је, рецимо, 75% урађена у пуном профилу, добила је асфалт, а остатак те улице, 

неких 20 или 15 кућа није добило асфалт и до дана данашњег није се добио одговор због 

чега се то није десило и људе занима када ће и они у пуној мери моћи да користе 

инфраструктуру Града, као што то остатак улице то ради.“ 
 

Негован Митковић: „Ја као и сви одборници Српске радикалне странке – Др 

Војислав Шешељ, када добијемо материјал, добијемо задатак да прочитамо сав материјал 

и када је ова тачка на дневном реду – грађевинско земљиште, мени западне увек онај део 

где живим, а то је северозападни улаз Степановићево, улаз у Град од стране Детелинаре. 

Степановићево сте уврстили у Програм за 2020. годину, изградња и постављање 

декоративне расвете, централног трга и споменичког комплекса. Ми смо се годинама 

залагали да се тај споменички комплекс рестаурира и то је добро. У Степановићеву се 

радило и ових последњих месец дана и у центру и паркинг код гробља. Можемо рећи да је 

комунална опремљеност доста добра. Држава ради брзе пруге и вероватно у 2020. години 

ће се радити до Суботице, па даље до Будимпеште. Степановићево добија на том 

квалитету, надамо се да ће нека будућа власт да реши питање повећања броја становника 

и деце, на шта ми указујемо, што је проблем, али ово је добро да сте ово ставили на 

дневни ред. Што се МЗ Кисач тиче, она је увек по страни, чак и када су имали овде 

одборника свог, нешто се нису истицали и износили њихове проблеме комуналне. 

Видимо да сте уврстили кружну раскрсницу, такозвани кружни ток, Улица Словачка и 

Јанка Гомбара у самом центру, то је са једне стране православна црква, са друге 

евангелистичка, НИС-ова пумпа и Месна заједница, то је сам центар Кисача и пратећа 

инфраструктура, што је добро. Наравно, постоје и други проблеми комуналне природе , 

који треба да се реше, али видим да сте ставили у програм за 2020. годину ипак нешто 

што је врло битно за Кисач. Руменка, ја да сам припадник владајуће структуре изашао бих 

па рекао – ево месне заједнице 860 или колико нешто мање од 900.000.000,00 динара, за 

Руменку је предвиђено 102.000.000,00 динара за канализацију. Зар је то мало? Наравно, 

проблем канализације тамо 30 година постоји, надамо се да ће то господин Мандић до 

краја то да заврши. Грађани у Улици Лазе Марковића су се недавно организовали, траже 

решење тог проблема, упознати сте са тим. Остало је неких нерешених имовинско-

правних односа, надамо се да ће та прича бити завршена, да Руменка може да се посвети 

неким другим проблемима. Надамо се да ћете ове године пешачко-бициклистичку стазу, 

или пешачке стазе урадити до Сајлова, да се споји Руменка са Градом и да се растерети 

бар 6 – 7 месеци у току летњег, пролетњег и јесењег периода када би многи грађани да 

пешке или бициклом дођу до Новог Сада. И, један од проблема је спајање Руменке са 

Футогом. Надамо се да ће онај део који води из центра Руменке у Руменачку улицу у 

Футогу, односно Улицу Републике Српске пресеца, да се реши да се тај пут који је сад 

атарски пут, изврши прекатегоризација и да се реше са спајањем са том најближом тачком 

Руменке и Футога, као што смо некад радили Сајлово и Ветерник и сад видимо има пуни 

капацитет. Надамо се да ће ту господин Мандић препознати, зна он тај проблем и 

очекујемо бар насипање туцаником, за почетак, да буде функционално у току већег дела 

године, па да касније почне тај проблем да се решава. Сајлово сте уврстили у дневни ред 
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и видимо да је већим делом у оној групи предвиђено средстава за Сајлово. Ове године је 

било приче да ће бити 33 улице асфалтирано, наравно није урађена Драгомира Бојанића 

Гидре, ради се месна заједница, односно зграда. Та улица је битна, наравно, за спајање ове 

две које су кључне у Сајлову. Било би добро да се уврсти и постављање семафора тамо 

код Месне индустрије Матијевић, код оне две пекаре где се скреће, где аутобус улази на 

Сајлово. Знате да је брисан простор, да пешаци стоје десетинама минута, где је врло 

опасно. То би решило проблеме Сајловчана, али и ово ако буде реализовано није лоше. 

Колико сам могао да прочитам, тамо видим да је и културна станица предвиђена у 

Сајлову, што је добар потез уколико буде реализовано. Бар тако стоји у Програму. Видим 

да ме члан Градског већа гледа мало чудно, можда нисам добро видео, али ја видим да је 

културна станица предвиђена у Месној заједници Сајлово, надам се да сам добро 

погледао. Пут другог реда 2А 111, што води од Новог Сада за Руменку, такође, је 

предвиђен, надам се да ће то бити пресвлачење од Новог Сада, односно од Сајлова до 

Руменке и да се тај проблем реши, знате и сами да тамо пролазе тешки камиони и да није 

најбоља ситуација што се тиче путне мреже. Радили сте недавно Улицу Радничку, тако 

сте требали и раније да радите сваке године, ради се још три – четири улице, требали сте 

од Фејеш Кларе Мире кренути, па онај део од Петровца, па према центру Руменке да се 

ради и да тих наредних 30 година буде мир, што се тиче те инфраструктуре. Радничка 

улица је добро урађена и Фејеш Кларе Мире је трабало да се ради, прва је са оне стране 

улаза у Руменку из Сомбора и оног дела Петровца. Имају сву комуналну инфраструктуру, 

воду, струју, канализацију, чак и атмосферска канализација је урађена и то врло 

квалитетно са цевима, које су касније затрпане, бетонирани канали преко њих и воде 

директно у канал преко оног главног вода. То када се уради и Радничка је завршена, из 

тог дела да се пређе у Стевана Синђелића, о којој сам говорио на прошлој седници, где 

има профил да се раде и пешачке стазе, јако битно јер спаја Улицу Јована Јовановића 

Змаја и 80% Руменчана користи ту улицу за излазак на православно гробље. То је јако 

битно за наше суграђане, то када би урадили био би потпун потез, значи, Вука Караџића 

улицу сте раније урадили, оно што сте урадили мора да се поправи.“ 

 

Јелена Мандарић: „Као што сте већ чули од мојих колега Одборничка група Др 

Војислав Шешељ – Српска радикална странка гласаће против Предлога одлуке програма 

уређења грађевинксог земљишта за 2020. годину. Као и сваки пут, кренућу од Клисе. 

Господине Мандићу, нећу се дуго и предуго задржавати на канализационој мрежи на 

Клиси. Ми смо се некако тамо помирили да ће бити она фамозна 2026. година, као што то  

стоји у Дугорочном плану „Водовода и канализације“, једино што бих Вас молила, 

односно власт Града Новог Сада да то не буде и пред ове изборе још једно обећање 

грађанима Горњих ливада. Преварени су већ три пута, 2008. године господин Срба 

Бубњевић ми је обећао канализациону мрежу, 2012. године Српска напредна странка са 

коалиционим партнерима, 2016. године поново исто обећање. Немојте, превише је, 

немојте и овај пут. Мислим да је заиста превише. Што се тиче простора који ми зовемо 

Велики рит – Мали Београд, дакле то је насеље које је настало 60-тих година прошлог 

века. Постоје профили улица, али само на папиру. Дакле, до појединих улица можете 

доћи или кроз туђа дворишта или падобраном, другачије се не може. Мислим да се и 

прошле године, не знам да ли је то било и претпрошле, преписује решавање правно-

имовинских односа, па овде стоји: Улица Ивана Сенковића, Улица краља Вукашина, Баје 

Пивљанина, Колубарска итд. Мислим да је дошло време да се и ово питање реши, дакле, 
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ако се не може договорити са власницима постоје законске процедуре на основу којих се 

то може урадити. Такође, занима нас докле је дошао откуп парцела везано за проширење, 

односно наставак рада на Сентандрејском булевару, видимо да је и то овде тачка у овом 

програму. Прошли пут, мислим да је то било приликом ребаланса буџета, говорила сам о 

Приморској улици. Дакле, Приморска улица је улица која води ка привредној зони, улица 

која је експлоатисана док се радио Сентандрејски булевар. Обећали сте нам да ће се та 

улица реконструисати. Још ништа од тога нема, верујте ми, улица је потпуно небезбедна. 

Грађани који имају смене па не могу да стигну на тај аутобус који вози из зоне, пешке се 

враћају кући, није осветљена, нема тротоаре, при том коловоз је у веома лошем стању, 

тако да, ево не дај Боже да на овом потезу неко страда. Што се тиче слива Баје 

Пивљанина, знамо да су радови одмакли што се тиче Видовданског насеља, можда су и 

завршени, али у овом другом делу, клисанском делу, према речима грађана, ја стварно 

нисам стигла да одем на тај терен, кажу да радови стоје и 2019. године, да се скоро ништа 

није радило. Да ли ће се то кренути радити сада, пред изборе или неће, верујемо да хоће, 

надамо се да хоће. Желела бих да чујемо одговоре и за ову тему. Што се тиче овог дела 

Сентанддрејског булевара, који је урађен и који је завршен до Велебитске улице, мислим 

да је господин Вучевић обишао тај терен, чули сте примедбе грађана. Дакле, пре свега 

паркинг-простор. Ја просто не знам који је пројектант могао да уради да паркинг-простор 

у централном делу насеља, дакле, где су продавнице, где су пекаре, где су пиљаре, где 

људи долазе у набавку, нема паркинг-простор. Верујте ми оно сада изледа као да је 

ораница. Људи паркирају на зелену површину, у блато па се све разноси по околним 

путевима. Мислим да би се то у наредном периоду требало решити. Такође, паркинг-

простор око цркве и хале је недовољан простор, у Паје Радосављевића пре градње 

Булевара је постојао паркинг -простор који је у великој мери задовољавао потребе. Треба 

размислити у наредном периоду да се овај део уради. Што се тиче осталих делова Града, 

споменућу само простор Ветерника, дакле, тај потез према Футогу има низ улица: 

Велебитска, Личка, Рузмаринова, Абаџијска итд. видимо да су у програму за изградњу 

канализације и отпадних вода. То су биле основне примедбе грађана у овом делу Града. 

Оно што је овде проблем, што су поједине улице асфалтиране, а поједине нису. 

Конкретно, Велебитска улица је прескочена приликом асфалтирања и људи се жале да су 

асфалтиране све околне улице, рецимо, улица где живи известан господин, који је 

власник угоститељског објекта Јавор, асвалтиран је и, према њиховим речима, двапут, док 

стварно у Велебитској улици људи газе блато до колена. Пре неки дан сам била на 

Адицама, прошла сам Улицом Марије Бурсаћ, то је улица која иде од главне улице Бранка 

Ћопића. Верујте ми остала сам згранута. Дакле, то није улица, то је простор као да је туда 

прошла вулканска лава. То нису рупе, то су кратери. Обиђите тај терен. Дакле, на 

Адицама има делова Адица који су урађени у пуном профилу, има делова Адица који су 

стварно у лошем стању. На пример, Улица кнеза Властимира, прошла је канализација, 

прошла је водоводна мреже, асфалтирана је. Ивичњаке сте урадили са једне стране улице, 

а са друге стране нисте.“ 

 

Љубомир Јокић: „Српска радикална странка није задовољна висином средстава 

која су предвиђена за уређивање грађевинског земљишта у Петроварадину и на сремској 

страни Града уопште. У Програму уређивања за Петроварадин нису стављене нове 

позиције, а доста позиција је преписано из ранијих година, а да на тим локацијама радови 

нису извођени. У 2019. години доста тога је урађено, што је за похвалу, реконструисане су 
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фасаде у Градићу, урађено партерно уређење, обновљен је асфалт у комплетој 

Прерадовићевој улици средствима добијеним од Републике. За похвалу је што су прошле 

недеље кренули и радови на реконструкцији коловоза у Улици Павла Јуришића Штурма, 

додуше са малим закашњењем. Као и претходних година, Српска радикална странка 

највише замера што у насељима у којима постоји веома скромна инфраструктура или не 

постоји никаква инфраструктура, а то су: Ширине, Пуцкарош, Везирац, Занош, Карагача и 

Алибеговац, нису предвиђени никакви радови. Ми годинама тражимо да се у тим 

насељима крене са постепеним довођењем инфраструктуре и да се сваке године стави по 

нека позиција, али у 2012. години, као и претходних година, нису предвиђени никакви 

радови. Један од највећих проблема у Петроварадину је и проблем обилазнице. 

Министарка Михајловић је прије неколико дана најавила да ће радови на изградњи 

обилазнице и око Петроварадина и комплетног фрушкогорског коридора бити завршени у 

року од три године. Ми се надамо да ће то њено обећање бити испуњено. Од позиција које 

се понављају, а да радова на терену нема, издвојио бих ону која се односи на изградњу 

пјешачке и бициклистичке стазе у Буковачком долу гдје предуго траје рјешавање 

имовинско-правних односа. Ту спада и Крајишка улица, како смо чули, гдје се није јавио 

извођач радова. Велики број улица у Петроварадину нема канализациону мрежу, а нису у 

програму. У Програму је предвиђена изградња другог дјела канализационе мреже у 

насељу Садови и то стоји већ три године, ништа се не дешава три године и ми се надамо 

да ће у току следеће године отпочети радови на изградњи друге фазе. Надали смо се да ће 

у Програм бити стављена и позиција која се односи на израду техничке документације за 

пробијање нове улице, односно спајање Златарићеве и Улице Раде Кончара, која је 

значајна за тај дио Петроварадина, али ево видимо да се неће радити техничка 

документација. Српска радикална странка је више пута истицала да је за Петроварадин 

протеклих четири-пет година израђено више одличних планова детаљне регулације, али 

да ће реализација тих планова бити мала и ми смо били у праву. Ту прије свега мислим на 

План детаљне регулације дјела подручја Алибеговца, План детаљне регулације спортског 

центра Петроварадин, План детаљне регулације Мишелука наспрам Рибљака, План 

детаљне рагулације Петроварадин југ итд. и ту су предвиђени разни квалитетни садржаји, 

али видимо да на дјеловима који обухватају ти планови, није стављена ни једна позиција. 

У Сремској Каменици видимо да има планираних радова, у Буковцу је планирана само 

једна позиција, а у Старим и Новим Лединцима није предвиђена ни једна позиција, иако 

постоје бројни проблеми од којих је највећи проблем канализације и заиста није коректно 

према грађанима те двије месне заједнице, Стари и Нови Лединци, да се ништа ове године 

тамо неће радити.“ 

 

Сања Драшко: „Пред нама је Предлог одлуке о Програму уређивања грађевинског 

земљишта за 2020. годину. Програм обухвата радове на припремању земљишта, на 

комуналном опремању земљишта, као и трошкове релизације инвестиције, извршење 

судских одлука. За реализацију Програма, планирају се средства у укупном износу од 

5.547.825.135,00 динара. Припремање земљишта утрошиће 1.155.080.000,00 динара, на 

комунално опремање утрошиће се 3.991.357.135,00 динара и трошкови реализације 

инвестиције и извршења судских одлука утрошиће 401.388.000,00 динара. Полазна основа 

за израду Програма је Генерални план Града Новог Сада, усклађен са циљевима  одрживог 

развоја Града, са стратешким приоритетним урбаним развојем и унапређењем места и 

окружења у којима људи живе и раде, како би се побољшао квалитет живота и очувала 
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животна средина. Дакле, захтеви грађана, као непосредних корисника инфраструктурних  

објеката, средстава у буџету и евентуално постојање техничке документације одређују се 

приоритети којима ће се приступити динамика. Исти је материјал пред свима нама, а и на 

званичној интернет страници Града ће се објавити, како би сваки заинтересовани 

грађанин могао да види детаље, јер ћу ја ово ипак мало сажети. Из овог материјала види 

се равномеран развој и узимање у обзир захтеве и потребе грађана свих делова Града и 

приградских насеља. Велики се износи и овај пут издвајају за извршење судских одлука, 

што су у суштини, фактичи експропријације из '80-тих, '90-тих, дакле ранијих година, па 

морамо да зарадимо и поплаћамо туђе грешке. Мислим да се ни не жалимо пуно, добро 

нама иде. Планира се примање у износу од 1.300.000.000,00 динара од продаје, односно 

накнаде за отуђење грађевинског земљишта. Ја верујем да ће се то и превазићи као 

очекивани резултат. Од капиталних објеката планирано је: изградња јавне гараже у 

Шафариковој, уређење Позоришног трга, Трга слободе, Улице Модене, Улице краља 

Александра, затварање не санитарне депоније, канализација у сливу Баје Пивљанина, 

инфраструктурно опремање локалитета Радио телевизије Војводина, постројење за 

пречишћавање отпадних вода у Бегечу, канализација отпадних вода у Ветернику, 

Руменци, атлетска дворана стадион са инфраструктуром, инфраструктурно опремање 

научно-технолошког парка, инфраструктура за парк северно од ранжирне станице и у 

2020. години планирани су радови на капиталном одржавању Моста слободе, израда 

новог моста преко Дунава, Булевар Европе – пета деоница, израда техничке 

документације за изградњу пешачког инфраструктурног-моста преко канала Дунав-Тиса-

Дунав и израда техничке документације моста код Дунава на постојећим стубовима 

некадашњег моста Франца Јозефа. Обухваћене су површине јавне намене, уређење малих 

урбаних целина, паркови и тргови, споменици, храмови, школе. Свака месна заједница, у 

складу са својим могућим захтевима које су и послали, а све то у прилог моје тврдње, коју 

ја често са ове говорнице истичем и проткрепљена је аргументима, да ова градска власт, 

на челу са Милошем Вучевићем, води рачуна о равномерном развоју Града. Тај развој је 

прогресиван, у каси Града има увек довољно пара, а има, Богу хвала, и оних који ће 

убудуће бесплатно похађати вртиће у нашем граду. Ова власт направила је много 

средстава и средства грађана нашег града је у ситуацији да равномерно троши и да може 

да ради и капиталне пројекте, и реконструкцију СПЕНС-а и водовод и канализацију у 

Боцкама и сл., али и пешачке стазе и паркове и мостове, а да нам деца при том бесплатно 

иду у вртић. То је сигурно за сваку похвалу.“ 

 

Марина Недељковић: „Као по правилу, Српска радикална странка ће гласати 

против Прелога одлуке о Програму уређења грађевинског земљишта за 2020. годину. 

Очекивали смо већа средства за ову намену, као и за намену путне привреде, али биће и 

та тачка дневног реда, па ћемо и о томе говорити. Никада већи изворни буџет и била је 

наша нада и очекивања да ће далеко већа средства бити опредељена за ову намену. 

Поставили смо безброј одборничких питања до сада, поготово смо интензивирали ту 

радњу у последњих неколико месеци, па и годину дана, а када добијемо одговоре на та 

одборничка питања, по обичају, од стране Управе за грађевинско земљиште и инвестиције 

у већини случајева нам се захваљују на нашим лепим питањима, дају нам једну 

захвалницу, похвалу и остаје једна лепа нада и жеља да ће се то једног дана уврстити у 

програм ове управе. Пре него што пређем на конкретне ставке у овом програму, само да 

напоменем пар ситница у вези са претходним излагањем. Што се тиче термина 
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експропријација када се гледа у складу са законом, он представља нешто што није грешка, 

да се одмах разумемо, већ нешто што је законска процедура када град, локална само или 

неко други, у складу са законом, важећим законом, прогласи јавни интерес. Распитајте се 

још мало шта значи тај термин, зна се на кога мислим. Што се тиче констатације да се 

Град равномерно развија, као што смо мало пре чули, пре коју секунду, да ли то значи да 

и са територије Месне заједнице Лединци или са Ченеја није дошао ни један захтев за 

неку врсту реконструкције, рада или било које врсте уређења, а тиче се грађевинског 

земљишта и рада на овим активностима. То је само пар ситница које сам имала потребу да 

изнесем пре него што кренем на конкретна питања, која се налазе овде у материјалу. Моје 

колеге су поменуле неколико месних заједница, игром случаја бих се надовезала управо 

на ту тематику. Месна заједница Адице, чули сте од колегинице Мандић, где је пут 

катастрофалан и ту ствари дефинитивно тако стоје. Негде је канализациона мрежа 

прошла, негде није, негде постоје индивидуални прикључци, негде још увек не постоје. 

Негде људи имају озбиљан проблем, као у Улици Светолика Ранковића, због смрти 

инвеститора, да реше озбиљна питања када су њихове зграде, прикључци и било које 

друге потребе у питању. Имате улица на територији месних заједница, као што је 

Ибарска, која је пробијена у Ветерничку где фали, не само асфалт, базични пут, којим ће 

људи пролазити, фали и канализација, фали и расвета. Имате улицу Нова III на територији 

Месне заједнице Адице, која се не налази у овом плану овде, а која је сва у кратерима, 

пуна блата, пуна воде, можемо само да замислимо на шта ће да личи у наредном периоду , 

када се погоршају временске прилике. Много је још ту улица за које су нас замолили да 

питамо и да пренесемо шта се дешава и када ће оне да дођу на дневни ред. Не кажемо да 

неће доћи, али морамо да знамо да дамо одговор тим људима који заслужују, исто тако 

висок квалитет и начин живота, као што имају неки људи који живе у центру града. Нису 

они криви што у њиховим улицама још увек није прошла канализациона мрежа или било 

која друга врста потребе, цивилизацијске потребе у XXI веку. Ту је наравно и улица 

Јована Бјелића, Беочинска, Лазе Пачуа и даље, нема потребе да набрајам све редом, само 

дајемо мале примере како ствари изгледају на терену. Ми би смо волели, кажете - некад 

Радикали воле да критикују. Не воле Радикали да критикују, него воле да скрећу пажњу 

на оно што је потреба у Граду Новом Саду. Ми бисмо најрадије волели да сваки 

представник месне заједнице који седе овде, из владајуће већине, изађе па се похвали са 

тим шта је урадио или није урадио. Пошто нажалост, немамо прилику то да чујемо или 

барем у већини случајева, неко мора да изађе па да каже. То што је пао тај терет на нас, 

нама не пада тешко, а ви размислите. Можда има супер ствари које сте ви радили, а 

грађани немају појма јер ви нећете да изађете за говорницу па то да кажете. Можда ми 

критикујемо за џаба. Кажем све хипотетички. Кажем, изађите па демантујте слободно. Из 

свих месних заједница који овде седе, а имамо прилику да видимо да има разних 

представника овде, а нажалост, још увек нисмо чули. Што се тиче Петроварадина, колега 

Јокић је био врло јасан, скренуо је пажњу на врло битне, кључне ствари, када је 

проблематика сремске стране у питању, ту је наравно и поменута Улица Kрајишка од 

прошле седнице. Скрећемо пажњу на ту улицу, не зато што је живим или било ко од нас у 

тој улици, али зато што људи тамо живе, који су нас замолили да то пренесемо и који 

имају озбиљан проблем са реконструкцијом, са потребом да се та улица реконструише. Ја 

лично немам проблем са том улицом, не живим у тој улици, али то је најмање битно. За 

рад у овој скупштини није битно ко где живи, већ начин на који ћемо се опходити, исто 

према тим насељима и према свим тим грађанима, као и према неким градским. 
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Споменули смо прошлу седницу, када смо говорили о Петроварадину и територију, 

конкретно дела града који се односи на Садове или Ширинe, заиста се надамо да ће 

канализација коначно проћи. У праву је наш одборник, када каже да се већина ових 

ставки преписује из године у годину, а да се на терену било шта, конкретно не дешава. 

Свашта сте обећавали људима на територији Ширина у 2012. годину и ту канализацију 

која није дошла, чули смо да су приоритет Садови, немамо ништа против, сваки део Града 

треба да буде приоритет али, као што је колегиница Мандарић рекла, немојте обећавати 

пуно пред изборе, јер никад се не исплати.“  

 

Дејан Мандић: „Суштину Програма је рекла Сања Драшко, нећу понављати и опет 

лицитирати са тим. Покушаћу искористити време да одговорим на што више ових 

питања. У 50% случајева су канализације тема. Ја бих заиста волео да су канализације 

одрађене значајно раније, у претходним мандатима и од осме до дванаесте и од четврте до 

осме, међутим, у Новом Саду је остало 464 километра неурађених канализација. Не улица 

ових које појединачно набрајате. Знамо ми да има улица и на Адицама и у Ветернику итд. 

ја имам по месним заједницама 464 километра. Знате колико смо урадили? Урадили смо 

134 километра канализације. Проверавао сам сада на мапама, то је одавде до Крупња. Од 

Новог Сада до Крупња смо урадили канализације. Пређите колима од Новог Сада до 

Крупња, па ћете видети колика је то раздаљина, само проћи аутом, а не урадити и 

пројектовања, исходовати дозволе, извести радове и платити извођаче. 134 километра, 

понављам, од Новог Сада до Крупња, је урађено. Остало је 196 километара. Ево, да је 

неко урадио још, толико би ми били врло близу да покријемо цео Град са канализацијом. 

Идемо на конкретне случајеве, ово је уопштено, кога интересује могу му показати, ми 

имамо тренутно испројектовано још 135 километара. Чим будемо решили имовину, 

обезбедимо средства, добијемо дозволе ићи ћемо даље. Видели сте да у овом програму је 

наставак у Ветернику, Руменка и Клиса. Најчешће спомињана Клиса. Не стоје радови 

више на првој фази, један суграђанин, ваш комшија, није дао сагласност, па смо 

подбушили испод целог његовог плаца и наставили радове. Не стоје радови на првој фази, 

а она је потребна да би цео тај слив могао да иде на ону главну црпну станицу у Живојина 

Ћулума. Било би без везе да смо урадили мрежу, као што се то некад раније радило, па да 

имамо велику септичку јаму, где се скупљају отпадне воде од оних који се на дивље 

прикопчају, него идемо сасвим природно, три црпне станице. Око 100.000 евра је само 

једна црпна станица, ти црпне станице и повезни цевоводи који ће комплетну Клису да 

повеже на црпну станицу у Живојина Ћулума. Значи, ти радови у првој фази иду, 

расписана је јавна набавка, ускоро очекујемо извођача и за другу фазу, тамо где смо 

решили имовинско-правне односе. То су оне улице, које је неко од одборника набрајао и 

Краља Вукашина и Колубарска и све, то је у другој фази превиђено, паре су обезбеђене, 

ових дана очекујемо уговор и да наставимо, када овај повезани цевовод урадимо, да 

наставимо и са тим делом Клисе са изградњом канализације. Горње ливаде, најчешће 

спомињан део Града, тамо живе одборници па се највише интересују. Нисам обећао 

изградњу, како је рекао један од одборника, него да се пројектује и пројектује се, 

уговорено је пројектовање, „Војводинапројект“ је добио тај посао, Град је определио 

10.000.000,00 динара, то је велики потез. Чим се заврши пројекат, обезбедиће се 

грађевинска дозвола, уколико нам сви помогнете да сви наши суграђани дају сагласност и 

да се пређе, евентуално, преко њихових приватних парцела, обезбеде се паре у буџету и 

Горње ливаде, можда су у Плану „Водовода и канализације“ до 2026. године, код нас су у 
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плану сада, пројектовање. Чим завршимо, а то значи већ у другој половини 2020. године, 

уколико буде средстава, моћи ће да се уђе у изградњу канализације, а не 2026. године. Не 

знам које сте програме читали, та канализација је код нас у Програму, видели сте пројекат 

за 2019. годину, можда „Водовод и канализација“ планира тако, ми планирамо 2020. 

године да кренемо са изградњом, јер ћемо до тада завршити пројекат. Мост близанац, 

разговарао сам са пројектантом, београдска фирма је у питању, до априла очекујемо 

пројекат. Оно што је нешто теже, то је решити имовинско-правне односе. Покушали сте 

рећи да ми не знамо шта је правни интерес. Јако добро знамо шта је јавни интерес, како се 

он спроводи, који су проблеми у тим поступцима. Они који кажу да не знамо шта је јавни 

интерес, могли би мало да се упознају како он тече. Није то, прогласите јавни интерес и 

све преузмете приватно. Постоје ту разне и тужбе итд. Што се тиче Приморске улице, она 

води ка „Аптиву“, некадашњи „Делфи“ и осталим фирмама у том делу. Она је 

најпогоднија за хладну рециклажу. ЈКП „Пут“ је опремљен том машином и чим дозволе 

услови, ми смо већ разговарали да ту улицу најбрже, најједноставније и најквалитетније 

то одрадимо. Врло ми је интересантно да се спочитава овде, неки власник ресторана живи 

у једној улици, па је због тога она урађена. Ја да вам кажем не знам који је господин,  али 

смо из те, није ресторан у питању, него држи стовариште грађевинског материјала и све 

комшије су се жалиле да у тој улици је несносна прашина и да се уради та улица због 

стоваришта. Иначе, ви сте углавном говорили о наредној тачки, односно 5. тачки – путна 

привреда, када спомињете асфалтирање, а не о инвестицијама које су део овог програма. 

Међутим, ево да вам кажем да је ЈКП „Пут“ ове године остварио рекорд у задњих десет 

година по производњи асфалта. Претпостављам да га није бацио, него га је уградио  негде, 

57.000 тона у 2019. години, у 2018. години 34.000 тона, значи рекордна производња и 

уградња. Да ли има још неасфалтираних улица? Има, наравно. Али, ево исто тако у 

Ветернику 8.303 метра је урађено, значи, преко осам километара Ветерник, Футог - шест 

километара, Каћ, да не набрајам, главна улица у Каћу и у Петроварадину. Каћ је цео 

урађен и канализација која је остала и улице и тротоари и све. Да ли има још да се ради? 

Па да, наравно да има. Биће буџет и 2020. и 2021. године, биће ребаланси, а никада  

оволико није уграђено асфалта. Рађена су читава насеља. Неко је спомињао, да 

искористим време, ништа се, каже, не дешава Буковачки до, Садови. Па ја бих рекао да се 

први пут нешто дешава. Није се дешавало, али први пут се нешто дешава. Дешава се да је 

Буковачки до урађена пројектно-техничка документација и стављено је у исти тај програм 

који је испред вас, извођење радова на канализацији, а Садове смо уговорили и ради се 

пројекат у Садовима за канализацију отпадних вода. Не знам да ли сам нешто пропустио. 

Културна станица Сајлово. Господина Митковића не могу ни да одговарам, он нас је 

углавном хвалио и за Степановићево, Кисач, Руменку и све остало, једино око Културне 

станице Сајлово. Није Културна станица Сајлово у програму, него опремање, а Културна 

станица Сајлово је у програму неком другом, Управе за имовину, они праве објекат, а 

опремање је ово о чему сте Ви говорили. То ћемо заиста урадити и напокон направити 

центар, то није само Културна станица, ту је и месна заједница, Сајлово раније није било 

месна заједница, сада ће добити лепе, озбиљне просторије. Ево спреман сам, уколико буде 

још неких питања, да одговорим, али да се држимо чињеница. Да, знамо ове улице које 

појединачно спомињете, али заостатак је огроман био. Канализације 464 километра смо 

затекли, а урадили 134 километра. Дај Боже да је неко урадио мало више, па да више 

улажемо у урбане џепове, неко је навео и на Детелинари и у Степановићеву и у Ковиљу 

значајна средства сада улажемо тамо, зато што је ова друга инфраструктура завршена. Ми 
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би волели да је неко раније урадио ове канализације. А знате колико нам треба пара за 

остатак од 329 километара, колико је остало неурађено, за мрежу 7.000.000.000,00 динара, 

пречистач 8.000.000.000,00 динара, 15.780.000.000,00 динар треба да се уради 

канализација у Новом Саду. Скоро 16.000.000.000,00 динара недостаје средстава за 

канализацију. То је без решавања имовинско-правних односа. На том потезу фали још 32 

црпне станице, фалило је 62, ми смо урадили 30, остало је још 32. Скоро пола црпних 

станица смо урадили, 100.000 по црпној станици, па то вам је још 6.200.000 евра за црпне 

станице. Па ни је то тако, неко неће. Још једном понављам, пробајте замислити колима да 

одете од Новог Сада до Крупња, толико смо урадили канализације. Ископали, поставили 

итд.“  

 

Душан Поповић: „Ја сам размишљао како да почнем моје садашње обраћање 

Скупштини Града и почећу на мало другачији начин, него моје претходне колеге. Прво 

бих да обавестим, чули сте преко средстава информисања, за нас из Петроварадина и 

сремске стране отворен један капиталан објекат, који је за нас јако битан, а то су кружни 

токови испод Жежељевог моста, који је и у овом програму стављен да је инвестиција у 

току и предвиђено је негде око 200.000.000,00 динара. Због чега је то јако битно за нас из 

Петроварадина? Управо зато што се завршетком тог кружног тока приближава сваком 

нашем суграђанину индустријска зона у Новом Саду, лакше дођу до посла, а и до ауто-

пута и задовољавају неке своје друге потребе у самом Граду. Друга важна ствар јесте то 

што на самом кружном току и у том шеталишту, које се зове Кеј скојеваца, су остављени 

краци и тачно се види како ће бити урађен Kеј. Значи, имаће бициклистичку, пешачку 

стазу, шеталиште, јавну расвету. С друге стране, такође тог кружног тока, остављен је 

крак, опет бициклистичка, пешачка стаза и све остало што се качи на будућу обилазницу 

око Петроварадина, крак који долази из Роковог потока поред Рибарске аде и завршава ту 

код Жежељевог моста. За нас је то капитална ствар. Захваљујем се, пре свега 

Градоначелнику и Скупштини Града, Градској управи, која је 2016. године смело 

преузела обавезу за финансирање завршетка Жежељевог моста и од тада финансирање, а 

и није било обустава рада, није било прекида у радовима на Жежељевом мосту зато што 

Петроварадин се, једноставно, отвара. Због чега сам ово рекао управо овако? Управо зато 

што људи који живe у Петроварадину, могу да се увере да Прерадовићевом улицом, 

улицом од Матијевића, продавнице Матијевић, од укрштања са Улицома Рељковићевом 

све зграде, све куће су скоро уговорене, са десне стране, за рушење и праве се зграде. 

Амбијент је потпуно промењен. Људи су чули и знају да ће ићи обилазница, да 

Железница Србије има једну велику инвестицију, а и уопште, у Петроварадину је много 

тога урађено. Шта је урађено током ове године? Прво бих кренуо од школе. Има једна 

инвестиција, која се нигде не спомиње, а то је – замењен је кров на спортској сали у 

школи, који је био направљен од материјала, који је нездрав за боравак деце у школи. 

Даље, већ је овде напоменуо, комплетна Улица Прерадовићева је асфалтирана, замењен је 

коловозни застор комплетно. То је једна огромна инвестиција, преко шездесет и нешто 

милиона динара. У току је, из текућег одржавања, није само Улица Павла Јурића Штурма, 

завршени су радови у Улици Павла Јурића Штурма јуче, завршени су радови прекјуче у 

Улици Косте Нађа, задњи крак и ради се тренутно Улица Арчибалда Рајса. Због чега се 

ради овако касно? Па Нови Сад има 46 месних заједница, а има само један ЈКП „Пут“ и не 

може да стигне на све локације одједном. Сада ради зато што су временски услови такви, 

а то су биле, буквално, изроване улице. Камо среће, како мештани из тих улица кажу, да 
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је неко радио нешто у тим улицама пре 40 година, када је задњи пут машина ушла у ту 

улицу, онда ми не бисмо сада асфалтирали, бавили би смо се неким другим стварима, 

канализацијом и томе слично. Оно што је такође за Петроварадин јако битно, одговорио је 

господин Мандић у вези Буковачког дола и Садова. У Петроварадину је рађена 

канализација и раније, наравно, а што се тиче других важних догађаја за наше суграђане 

са сремске стране, јесте да су неки други обећавали канализацију. Није Српска напредна 

странка обећавала канализацију на Ширинама. Неки други су обећавали на Ширинама 

2012. године мини бус, који је требао да прође, па су скупљали и новац од грађана по 

3.000,00 динара, па су га улудо потрошили, да закрпе путеве. Ове године техничке неке 

припреме се врше, биће завршене врло брзо и Ширинама ће доћи мини бус. Створени су и 

технички услови куповином мини аутобуса, јер их није било довољно, свега је било пет у 

граду, сада је купљено осам, има их довољно и тај аутобус ће ићи релацијом од Tекијске 

цркве према споменику крсту, горе на Ширинама, лево према Улици Павла Ристића, ту су 

две станице, спушта се доле тим путем на Карловачки пут и враћа се према Граду. То је 

један од најбитнијих захтева тих грађана, који се стално понављају, када су год на 

пријемима грађана. Не само због тога што им треба аутобус, већ због тога што су плаћали 

аутобуску карту 150 динара, сада ће бити изједначени са људима из Петроварадина, који 

плаћају карту 65 динара. Господине Градоначелниче, користим прилику да Вам се 

захвалим у име свих оних грађана са сремске стране, из Петроварадина, за Ваш предлог 

да се у буџету издвоје средства да се сва деца, која иду у Предшколску установу „Радосно 

детињство“, ослободе плаћања било какве надокнаде. Наравно, Вашем тиму и Вама лично 

честитам на успешном вођењу Града, јер да би се могло приступити једном таквом потезу 

потребно је било створити услове.“ 

 

Јелена Кешељ: „Ја сам се одлучила јавити кратко, само да једном рашчистимо ту 

фаму око Адица, пошто је Мјесна заједница Адице јако често спомињана, хајде да кажем, 

у негативном контексту за овом говорницом. Ја ћу још једном напоменути да Мејсна 

заједница Адице постоји званично од 1975. године, тренутно броји преко 15000 

становника. Слободно могу рећи да Мјесна заједница Адице тек у последње вријеме 

доживљава свој процват, односно да представља једно велико грађевинско подручје. О 

чему тачно говорим. Ја бих напоменула да од 2013. године Адице су биле покривене 

канализационом мрежом тек свега нешто око 20 до 30%. Ми смо сад урадили главни вод у 

Улици Марије Бурсаћ и на тај начин створили услове да око 40 улица бочних се 

прикључи на канализациони вод у Марије Бурсаћ. Тренутно се пројектује канализациона 

мрежа за остатак Адица, конкретно причам о Ветерничкој улици и о свим улицама које 

припадају овој главној улици и улице које до сада нису биле пројектоване, а припадају 

сливу Улице Марије Бурсаћ. То је један од разлога зашто је једна од мојих претходница 

спомињала како Улица Марије Бурсаћ сад изгледа изрована. Потпуно је природно да је то 

тако, с обзиром да је у Марије Бурсаћ тренутно једно велико градилиште. У Улици 

Марије Бурсаћ, односно у близини ове улице се конкретно гради и спортски терен, а ми 

како смо данас чули, Адице напокон добијају основну школу и вртић, а од јануара креће и 

изградња амбуланте у Адицама, тако да ја мислим да Адичани и те како треба да буду 

задовољни са свим оним што Град улаже у ову мјесну заједницу. Искористила бих 

прилику да напоменем, да кажем да Адице,, као мјесна заједница, постоје већ 45 година, 

тек ова власт на челу са Градоначелником Вучевићем озбиљно и плански је приступила 

решавању проблема у Адицама. Све ово што ми сада радимо у Адицама, односно 
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канализациона мрежа и сви пропратни радови, односно објекти као што су вртићи, школе 

и амбуланте, заправо и нису могли раније да се граде без канализационе мреже.“  

 

Ђурађ Јакшић: „Гласаћемо против Програма уређивања грађевинског земљишта за 

наредну годину. Овде је покренуто безброј тема, поједини одборници који су дискутовали 

то су радили, рекао бих, на прилично површан начин, али не бих именовао него ћу 

покушати да се осврнем на неколико дискусија које су имале за циљ да се покуша 

реплицирати одборницима Српске радикалне странке и проблемима на које смо ми 

указали. Прво, по питању Адица, никада Српска радикална странка није о Адицама 

негативно говорила, него истицала проблеме који тиште насеље Адица. Друго, нисте ви 

баш прва власт која је покренула покривање комуналне инфраструктуре на Адицама. Ја се 

сећам и оне власти од 2004. године до 2008. године, која је у највећи део Адица довела у 

XXI веку струју, тада на Адицама није било струје. Направили Улицу Бранка Ћопића, то 

становници Адица не заборављају. Друго, ево чули смо од вас ексклузиву, мени је драго 

да је то тако, споменули сте да смо чули у расправи данас како ће се градити основна 

школа. Ми на томе инсистирамо већ 4-5 година, ми указујемо на ситуацију да има преко 

1000 основношколске деце, заправо деце основношколског узраста, која живе на простору 

Месне заједнице Адице, а принуђени су да иду у школу Сателит, Ново Насеље, Ветерник, 

Телеп итд. Дакле, ми смо прикупили преко 1000 потписа подршке за неких три, четири 

дана на Адицама, везано за изградњу основне школе и тај посао када завршимо, ми ћемо 

га предати Граду. Мишљења смо да би било драгоцено да поред Адица и Сајлово добије 

школу, као и Нова Детелинара. Поздравили смо одлуку да се гради амбуланта, колико је 

нама познато у питању је Дом здравља на Адицама, не амбуланта. Ми смо поздравили ту 

одлуку да се гради и поздравићемо сваку одлуку, која се тиче интереса Града Новог Сада. 

Друго, господин Мандић каже немојте ви нас учити шта је експропријација и шта је јавни 

интерес. Па не учимо Вас, наопако, да Ви као начелник градске управе, неко ко води 

некадашњи ЗИГ, не зна шта је јавни интерес и шта он све производи, које све кораке, 

правне радње итд, него смо чули из редова одборника да су се дешавале грешке '80-тих, 

'90-тих, 2000-те године све до 2012. године, по питању експропријације. Експропријација 

није грешка, ви то јако добро знате, него је проглашавање јавног интереса, када локална 

самоуправа или држава не може да договори са неким физичким лицем откуп одређеног 

земљишта, односно његове приватне имовине. Друго, кажете – пробајте ићи од Новог 

Сада до Крупња. Па били смо, у Крупњу смо били онда када су биле оне катастрофалне 

поплаве, носили смо помоћ. Знамо да је то километража поприлична и свака част за сваки 

изграђени километар канализационе мреже, али нисте тиме открили топлу воду. 

Заборавили сте рећи да, поред тога што је Град Нови Сад у последњих 7 – 8 година 

обезбеђивао додатна средства из буџета, да се Нови Сад задужио 2011. године, да су то 

радили ови из Демократске странке, ови што су обећавали миди, па скупљали паре за тај 

миди, односно за гласове и остало, да су задужили Град не би ли била исфинансиран 

највећи део канализационе мреже. Дакле, задужили се, ми их тад критиковали из разлога 

што смо мишљења да је то могло добрим делом да финансира Град Нови Сад, не све, али 

добрим делом и с друге стране, што су             утрчали ту као грлом у јагоде, о томе смо 

више пута говорили, без било какве документације, без решених имовинско-правних 

односа, него је то тада било врло згодно пред изборе, то је било у лето 2011. године, 

избори су били 2012. године – идемо ми да подигнемо кредит, не би ли започели нешто 

крупно и велико и не би ли се пред изборе свидели грађанима. Дакле, вас је дочекао новац 
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који је био строго наменски, уз све проблеме, а безброј их је, који сте имали све ове 

године, мени је то потпуно познато, ја ту немам никакву дилему. Дакле, ових 130 и нешто 

километара канализационе мреже је нешто веома значајно. Ми вама указујемо на 

проблеме. Немојте се љутити што спомињемо улице. Ми смо споменули Ветерник 

прошли пут, онај потез од кружног тока лево што је мењан генерални план на основу 

приватне иницијативе, зато што је тај део Ветерника, као из XIV века, а не из XX века. То 

су она Болманска, залеђе Книнске улице и све оне нове, од II па до не знам од ког све 

броја. Значи, спомињемо зато што је то проблем. То је наш посао, због тога су нас грађани 

на изборима бирали да радимо свој посао одборнички и да скрећемо пажњу на проблеме. 

Дакле, јако добро сви ми знамо, Радикали, колико је дуг тај пут од Новог Сада до Крупња, 

знамо и колико је ових 300 и кусур километара, знамо да је то раздаљина тамо негде до 

Златара и да је то један велики залогај, не за ову градску власт, него за можда још две 

следеће које ће уследити. Наш задатак, као опозиције, је да вршимо политички притисак 

на вас, да радите у најбољем интересу грађана. Немојте схватати нашу критику као нешто 

лоше, нити ја схватам одговор на наша питања лоше, када Ви кажете -захваљујем се на 

питању, и видим и други део реченице где кажете – гледаћемо да у наредном периоду то 

уђе у програм грађевинског земљишта. Читао сам одговоре на сва питања која су 

одборници Српске радикалне странке поставили. Друго, Ширине, господине Поповићу, 

обећавали сте 2012. године канализацију на Ширинама. Тако кажу људи који на 

Ширинама живе. Тако кажу људи који тамо живе и 2012. године и 2016. године. Ми вас 

само подсећамо на то шта је потребно да се уради. Садови морају да се заврше, ту нема 

никакве дилеме, али мора да се започне и ова прича отворена на Ширинама. Сви на 

Ширинама траже да иде та линије, да иде до нога чувеног крста и да се враћа, а хоће ли то 

бити миди, хоће ли то бити мини или ће бити велики аутобус у зависности од техничких 

могућности, да ли тај аутобус може тим путем да прође. Нисте у праву када кажете, 

обећавали сте и 2012. и 2016. године. Проверите! Али добро, да се убеђујем са Вама овако 

са говорнице, Ви знате да ја говорим само истину и ништа друго осим истине. Некада је 

она лоша, некада је мало боља, али је чиста као суза, истина за овом говорницом, ту 

немам дилему никакву. Што се тиче овог самог програма, ево да се вратим, ми нисмо 

задовољни укупним средствима из разлога што ћемо ове године имати највећи буџет у 

историји Града. Мишљења смо да су могла издвајања бити издашнија и конкретнија за 

Програм уређивања грађевинског земљишта. Има ту ствари које су веома добре, веома 

значајне и које ћемо поздравити. Видимо, рецимо, да за решавање имовинско-правних 

односа је укупно увећано за 60.000.000,00 динара, за прибављање земљишта, односно за 

радове на припреми земљишта они су увећани у односу на 2019. годину за преко 

2.000.000 евра. Ово је апсолутно неопходан предуслов да би нешто успели да урадимо. 

Имовинско-правни односи 80% планирано, за решавање имовинско-правних односа се 

преписује већ две – три године, дакле, имамо неких двадесетак процената позиција у овом 

делу програма који су нови. Што се тиче капиталних објеката, јавна гаража у 

Шафариковој, па камо среће да се она не налази или се она завршна фаза изградње јавне 

гараже се сада налази у Програму уређивања грађевинског земљишта, ми већ, чини ми се 

трећу годину имамо јавну гаражу -пројектовање. Понављам, став Српска радикалне 

странке, оштро се, непомирљиво противимо да се концесијом граде јавне гараже у Граду 

Новом Саду, јер је Нови Сад апсолутно финансијски потентан да сам ово изгради, макар 

ове четири кључне. Не све одједном, хоће ли ићи годишње једна, хоће ли ићи за мандат 

две или ће ићи све четири, јер би био самоубилачки потез да Град Нови Сад препусти овај 
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врло профитабилан, високо профитабилан посао приватном партнеру. То би, по нашем 

мишљењу, било буквално самоубилачки. О новој згради РТВ познат вам је став Српске 

радикалне странке, Град опрема земљиште. У реду, на простору Града је, али та зграда је 

коштала, само изградња 44.000.000 евра за 16000 квадратних метара, дакле преко 2.500 

евра из буџета Републике и Покрајине је плаћан квадрат, 16000 квадратних метара 

44.000.000 евра, изашао Копривица и рекао и остао жив. Објекти од стратешког значаја, 

инсистирамо на томе, завршићу са Боцкама, поздравили смо то да се коначно кренуло са 

Боцкама уз све проблеме. Јако су становници Боцки заинтересовани ови на такозваној 

другој висинској коти, да радови крену што пре. Да ли ће то бити могуће у 2020. или 2021. 

години, али је веома значајно.“ 

 

Мирјана Василић: „Ја бих се надовезала на колегу, пошто је он завршио са 

Боцкама, ја ћу да почнем са Боцкама. Што се тиче изградње водовода и канализационе 

мреже Нови Лединци су заједно прикопчани уз тај склоп, када се раде Боцке. Радиће се на 

Самарском путу изградња водоводне и канализационе мреже. Неко је споменуо да Нови и 

Стари Лединци нису послали захтеве никакве за наредни буџет. Ја могу слободно да вас 

позовем да заједно одемо на терен у Лединце, тренутно се изводе радови на вртићу 

„Изворчић“, он је капацитета 40 места, а са његовим проширењем, који ће се десити у 

јануару 2020. године, ће бити 75 деце укупно уписано. То су изузетно битни радови, пре 

свега за нас у Лединцима, јер је велики наталитет. Што се тиче још Лединаца, изводе се 

радови на путној привреди, асфалтира се Улица Провалије у Новим Лединцима и раде се 

мостови који спајају у Старим Лединцима, село са викенд насељем, тако да можемо обићи 

и једну и другу грађевинску инвестицију, а ми свакодневно и увек смо на терену са 

грађанима и најбоље знамо шта је битно за наше грађане. Ми мислимо да је пре свега 

наталитет, а наравно и канализација је свакако битна, верујемо да ће доћи и то ускоро на 

то.“ 

 

Снежана Мушицки: „Ја ћу врло кратко, зато што мислим да одборнице из 

Одборничке групе Српске радикалне странке нису добро схваћене или је можда случајно 

извађено из контекста. Госпођица Недељковић је питала да ли то значи да Леднци нису 

поднели никакав захтев, а није констатовала. То сте требали мало пажљивије слушати, а 

друга колегиница је споменула улице, које немају још увек канализацију на Адицама. 

Није рекла ко је добио, него је рекла, госпођица Мандарић, које улице нису добиле 

канализацију, јер тамо постоји и проблем да имају решену воду, а немају канализацију, а 

људи су платили. То су куће легалне, нису радили ништа ван дозвола. Дакле, или су 

погрешно схваћене или је извучено из контекста, али у сваком случају није добро 

интерпретирано за овом говорницом. Само то да исправим.“ 

 

Вања Божић се јавио за реч због повреде Пословника: „Члан 37. После датог 

одговора на одборничко питање, одборник који је поставио питање има право да 

коментарише одговоре на сва питања за које је добио одговор. Ево, прво да  се захвалим, 

добио сам напокон један контигент одговора на одборничка питања која сам поставио, 18 

их је стигло. Са некима сам задовољан, са некима нисам и хтео бих да поставим допунска 

питања, па док сте овде присутни, можда да ми и одговорите. Везано за Рибарску улицу, 

ја сам поставио питање да ли се планира и када асфалтирање Рибарске улице. Ви сте ми 
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одговорили: Захваљујемо се одборнику на питању и указаном поверењу, а онда ми ту 

кажете да ћете да ставите у разматрање...“  

 

Председник Скупштине је прекинуо у излагању одборника Вању Божића и указао 

му да се одборничка питања постављају на крају седнице. 

 

Вања Божић: „Не, не, ја расправљам о одговорима на одборничка питања.“ 

 

Председник Скупштине је указао одборнику Вању Божићу да не може сада да 

расправља о одговорима на одборника питања која је поставио и подсетио га да се 

приликом пријављивања за реч, јавио због повреде Пословника.  

 

            Вања Божић: „Тако је, и указао сам на повреду Пословника.“ 

 

            Председник Скупштине је замолио одборника Вању Божића да не злоупотребљава 

право на указивање повреде Пословника. 

 

            Вања Божић: „Чекајте, је ли повреда Пословника после датог одговора на 

одборничко питање? Одборник који је поставио питање има право да коментарише 

одговоре на сва питања за које је добио одговор.“ 

 

             Председник Скупштине је напоменуо одборнику Вањи Божићу да има право да 

коментарише одговоре на одборничка питања у делу седнице који је Пословником 

предвиђен за то. 

 

             Вања Божић: „То овде нигде у члану 37. не стоји: „када отворимо одборничка 

питања“. Значи, нигде не стоји. Стоји да могу да коментаришем одборничка 

питања.Улица Трешњица, поставио сам питање, ајде, више мање за њу, истекло ми је 

време, узели сте ми сво време. Дакле када ће се приступити санацији асфалта у Улици 

сремских партизана и у Гогољевој. На то сам добио одговор: Када се реше проблеми 

везано за водоводну мрежу. Ти људи имају проблем са рупама које су остале после 

хаварија које су направљене. Значи, њима треба да се закрпе рупе.“ 

 

            Милош Вучевић, Градоначелник Града Новог Сада: „Пре свега хвала свима који су 

учествовали у расправи, мислим да сам их пажљиво слушао и покушао да испратим све 

оне кључне поруке. Хвала и одборницима опозиције на две ствари на оном што указујете  

шта треба још радити а два да се захвалим и за нашу одборничку групу, већину сте 

раздрмали па су почели да излазе да говоре а чланови Српске напредне странке су 

поприлично стидљиви да говоре о резултатима да вам кажем, то није ваша него моја 

замерка и много тога смо ми више урадили него што се нажалост о томе прича, али то је 

већ неки наш унутрашњи процес о коме ми морамо да говоримо. Не желећи да опонирам 

било коме и не желећи, мислим да је Мандић рекао мислим праве грешку техничку много 

приђе близу микрофона и не чује се добро да је он рекао суштину, али да вам кажем људи 

ову тачку морате посматрати у односу на тачку о буџету, односно сагледавање 

целокупног стања на територији Града Новог Сада. Ја верујем да свако од нас може да 

наброји сада најмање 10 проблема у свом комшилуку, у свом кварту, у својој месној 
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заједници тамо где живи и неће погрешити и за две године ће моћи да наброји сигурно 

још неких 10 јер то је живот. И не оспоравамо право опозицији и то јесте посао опозиције 

да износи да критикује да ставља примедбе или да указује на оно што није урађено, али 

постоји један реални оквир и мора постојати корелација са реалним животом и стварним 

кретањем кроз простор и време. Не постоји неограничено пара, не постоји неограничено 

могућности, а постоји воља, ако оспоравате вољу онда морам ту да вам не кажем,воља 

постоји ту да се ради јер је ваљда природно да власт жели да реши те проблеме и да иде 

да каже ево ми смо успешни, завршили смо то и решили смо један проблем, други, пети, 

15-ти, тако да нема логике да неко власти спочитава да недостатак воље постоји да се ти 

проблеми решавају. Питање је недостатка пара јер кажете мали је буџет, па овај буџет 

овог програма је готово пола буџета од пре осам година целокупног, нешто мање 37,38% 

буџета. Ми смо га дигли на овај износ што је било незамисливо за раније, а плус имате 

кроз друге програме да се исте такве ствари, суштински исте ствари финансирају, урађују 

и решавају. Волео бих само да сте набрајајући све те проблеме изнели конкретан предлог 

где би обезбедили више пара, да сте рекли ми мислимо да овај буџет од 100 новаца за 

програм за уређивање грађевинског земљишта није довољан мислимо да треба да износи 

200 новаца и наш предлог је да 100 новаца скинете са одређених позиција и да дате на ове 

ствари да кажете конкретно са чега или од чега тачно да одустанемо. Да ли да одустанемо 

од нових аутобуса, да ли да одустанемо од проширења школа, да ли одустанемо од 

проширења обданишта и изградње нових обданишта, да ли да одустанемо од повећања 

буџета за социјалну заштиту, да ли да одустанемо од припреме пројекта за 

реконструкцију СПЕНС-а, да ли да одустанемо од пројекта нових мостова, јер бојим се да 

када дођу те тачке да ћете онда да кажете е СПЕНС пропада ништа не радите, е ГСП 

постиже лоше резултате не улажете ништа у ГСП, е 1000 деце испод листе нисте 

проширили капацитете обданишта и тако у круг и тако у круг и тако у круг. Буџета има 

колико има рекао бих да га има пристојно, али га нема довољно да реши све ове 

проблеме. Не знам зашто Дејан није рекао а влада том материјом нама се поготово на 

годишњем нивоу приближава износ од милијарду динара за тзв. фактичке 

експропријације. Слушао сам вас ја нешто можда мало мало боље знам право од вас, 

студирао сам га, али бих могао нешто да кажем нешто око експропријације а нама се кроз 

фактичке експропријације а то вам је оно када је Град, ајде асфалтирај да добијемо 

гласове, ајде да се додворимо некоме да се реши, ајде терај сад те цеви па ћемо ми да 

будемо успешнији него они претходни, е то нам сад све стиже на наплату. Да су то 

радили плави, жути, љубичасти, зелени или наранџасти није ни битно, али нам стижу на 

наплату и тај износ нам расте из године у годину пошто су колеге адвокати у вечној в.д. 

кампњи него све странке заједно скупљајући пуномоћје и увек имате неког Перу 

Петровића, нека ми не замери нико ко се тако зове и презива, који каже е кроз моје 

двориште нећете проћи. Зашто? Па зато ето нећете проћи, неће добити цео крај или цело 

насеље ни воду ни канализацију, а онда неко изађе и каже е вама стоје радови, па стоје 

нам радови зато што имамо нерешен проблем, зато што имамо проблем на терену, зато 

што је то живот, а не зато што неко каже ајд да не радимо сад ништа. Ајд уговорили смо 

посао, нама одговара да радимо тамо, ми нећемо да спроведемо те радове. Људи, морате 

да схватите шта се дешава у стварном животу. Да ли има субјективних проблема има 

сигурно, има, да ли ми треба да нешто брже радимо, да не крећу у новембру радови, камо 

среће да крећу у јуну, јулу, ја бих био најсрећнији. Да вам не кажем кроз шта смо све 

пролазили због трансформације ЗИГ-а у управу и све то које је коштало и шта је коштало 
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у људским ресурсима и другим стварима, све смо то радили реално плаћали питај Бога 

шта све нисмо плаћали какве судске пресуде и шта нам је стизало. Из свих доба имамо 

најстарији спор из краљевине СХС од краља Александра имамо најстарији спор од српске 

читаонице па можете до свих владара господара председника, премијера и осталих 

извршних органа да дођете да видите шта смо затекли, шта нас и даље на жалост дешава, 

односно прати. Ово није алиби прича, ово није прича да треба да оправда неком човеку 

коме није асфалтирана улица или има рупу на путу, или му није стигла канализација, ово 

је само прича да нико није изашао овде да каже да следеће године ћете добити ту 

канализацију. Ја вам сад кажем ви причате о Ширинама, изађите и кажите, да ми ћемо 

следеће године урадити канализацију у Ширинама, ја ћу да кажем лажете нећете то моћи 

да урадите из хиљаду и једног разлога. И ви знате да је то немогуће да се уради и можете 

да идете сад у сваки део града да набрајате где нешто фали и да кажете то треба урадити, 

па треба урадити и ми мислимо да треба урадити и ми мислимо да то треба урадити, само 

имамо пар претходних питања од пројекта односно од планских докумената, ево неко је 

споменуо Татарско брдо да нема воду, па нема цело Татарско брдо је супротно планским 

документима. Значи регулационе линије се не слажу са фактичким стањем. Куће су ван 

регулационих линија или су регулационе линије по кућама и двориштима нашли пет 

дивљих водова за довођење вода и сто проблема имамо раскинуто пројектовање, ево зна 

Водовод да ли је ту Чоки нисам видео Перковић морају да раскину пројектовање јер није 

могло да спроведе јер плански документ се не слаже са стањем на терену. Па то је људи 

реалност то се дешавало, није се то десило јуче. Па нисмо ми наследили Беверли Хилс па 

смо сада запустили га као нећемо да га одржавамо па он пропада, а ми ето не знамо шта 

ћемо нек пропада као то нам је добро. А друго, шта то сад значи да ми не смемо ништа 

друго да радимо, не смемо да урадимо центар града, онда ћете нам у мају следеће године 

изаћи и рећи срам да нас буде имамо Стеријино позорје, људи не могу да ходају по 

позоришном тргу јер 40 или 50 година није уређен позоришни трг и сваки мањи град и 

општина има уређенији центар града него Нови Сад.  17 нивоа асфалта, бехотона, коцки, 

не знам чега имамо по центру ваљда је пристојно да Нови Сад као српска Атина европска 

престоница културе уреди центар града, а то не значи да неко не осећа или није свестан 

проблема који има неко да ли је то у Лединцима, да ли је то у Степановићеву, да ли је то у 

Бегечу, да ли је то на Горњим Ливадама или где год у Граду. Морате да водите 

избалансирану политику, морате да улажете на све стране. Не можете да кажете да сад 

само једно радимо. Друго, оно што нисте споменули а мислим да ту имамо велику шансу 

да урадимо додатно не све, али додатно, да кроз план Србија до 2025. повучемо додатна 

средства из републичке касе и да изађемо са пројектима и за Кисач, и за Ченеј и за Садове 

да урадимо и Ширине, да урадимо све оне делове, Адице да комплетирамо, Ветерник, да 

колико год можемо од пројеката спремимо да кандидујемо да узмемо са републичког 

нивоа да радимо више. Да повучемо више пара да више пројеката изведемо, а не овде да 

водимо јалове расправе нисте то урадили. Па нисмо урадили, нисте ни ви како бих рекао, 

да јесте тога не би било. Нису ни они, нису ни, Протићу ниси ни ти, мислим просто није 

нико, не знам како бих вам рекао, да јесте тога не би било мислим. Шта, терате ме сад у 

дубљу социолошку анализу како су настали ти делови Града.. Па сви знамо, тамо где је 

плански рађен град нема тих проблема да није рађен, али тамо где је плански рађен град 

настају проблем јер се није одржавало 40, 50 или не знам колико година. И Булевар 

ослобођења заслужује комплетну реконструкцију, па шта сад треба да кажемо да Булевар 

ослобођења треба да пропада наредних 30, 40 година, то је као ето урбани део града не 
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смемо ништа да урадимо. Па и Булевар цара Лазара заслужује реконструкцију. Људи, ми 

нерешимо ли у наредних пет до 10 година мост преко Рибарског острва на Сремску 

Каменицу путоваћемо од моста Слободе до цара Душана преко 60 минута, до 90 минута. 

Видећете. Сад не можете са моста Слободе лево да скренете ни у Народног фронта ни у 

Цара Лазара, а све ће горе, горе, све ће теже бити. Па шта сад треба да кажемо не смемо 

да причамо о новом мосту зато што нека улица икс, ипсилон, није добро сређена. Знамо 

да није сређена, а морамо да радимо и једно и друго. Да ли треба да одустанемо сад од 

проширења школе у Гундулићевој на Подбари да би не знам сад тамо се више показали у 

неком делу насеља, а ови у Подбари немају довољно простора да упишу децу у школу. Ја 

вам желим да радите свој посао одговорно и верујем да га радите одговорно и верујем да 

сте озбиљни људи, нисам замерио ни за једну примедбу, ово није моја никаква реплика и 

опонирање вама, него само покушај да добијемо потпунију слику ове целе приче и када 

причам о овим стварима врло је комотније изаћи и рећи нешто није урађено или требало 

би то урадити. Да требало би то урадити само да видимо да ли је све предвиђено, 

припремљено и да ли имамо новаца за све то, јер да нисмо пре пет година, четири године 

улагали у Север IV данас би имали нешто мање рекао би значајније мање буџета односно 

пара у буџету Града Новог Сада. А и тада смо морали да издвојимо 3 милијарде динара 

тамо да инвестирамо да би нам се то враћало годинама и годинама уназад. Буџет је као у 

једној породици, стално вам то понављам имате колико имате, морате да определите шта 

радите те године, јел идете и на летовање и на зимовање, јел мењате кров, јел купујете 

кола, јел мењате фасадни омотач шта радите, а сваке године нешто морате да радите. Још 

нешто немојте да причате о свим месним заједницама, никада не могу све месне заједнице 

у једној години да буду исто заступљене, па природно је да постоје приоритети у току 

године, односно да се из године у годину мењају приоритети. Јел сад треба преписати, као 

нисте споменули ове, па добро не знам у Лединцима зато радимо обданиште, камо среће 

да постоје свих 47, 48 колико има месних заједницама ми сад препишемо готово су сви 

заступљени једнако. Па то није могуће, па то вам је у животу тако, па то вам је не знам 

ево као у фудбалском тиму једне године вам фали десни бек једне године вам фали лево 

крило. Не можете сваке године да купујете и десног бека и лево крило. Просто то не иде 

тако у животу. Трудимо се верујемо и ја верујем у једну ствар грађани разумеју ко може 

шта да уради и сити су тих обећања е ми ћемо вам асфалтирати е ми разумемо, видимо ту 

рупу, то ће бити решено, ми да смо ту ми би то одмах решили. Не верују грађани у те 

ствари. Не верују јер су се наслушали тог 30, 40 година и друго добар део грађана зна 

када су правили куће на њивама, на ливадама, у виноградима да су стицали и скућавали се 

у тешким околностима и нису људи пали с крушке па да не знају где су морали да се 

скуће и нису људи ни на Боцкама пали с крушке па да не знају да је тамо било и клизиште 

и све и да је мука довести водовод и канализација, што ће иначе бити најскупља 

инвестиција да знате по становнику. Најскупља инвестиција за Боцке. Да смо хтели 

предизборни буџет па те паре да смо дали у неке текуће трошкове давања вероватно би 

били популарнији. Ту уопште нема никакве економије, ту има само одговорности и 

социјалне емпатије и разумевања потреба грађана, а за горњи део Боцки пројектује 

Водовод тек то ће да кошта када кренемо горњи део Боцки видећете колико ће то да 

кошта. Али ја знам да ћете ви на следећим тачкама рећи е треба да више улажете у спорт, 

е треба да средите читаоницу односно библиотеку, е треба да уложите више у социјалну 

заштиту, нисте овде помогли, школе нам немају све уређаје које треба да имају, слажем 

се, онда бих ја морао да изађем па да вас подсетим да сте причали о Програму уређивања 
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да треба више и онда када збројимо нама треба једно десет буџета али Њујорка, али 

Њујорка. Не постоји неки златни  ћуп закопан па неко као вади или неће да вади и ви то 

знате јер сте озбиљни људи. Ја вам ни не замерам, покушавате наравно да политички 

поентирате што и сте ваш посао, а мој је задатак да будем за нијансу озбиљнији можда 

више песимиста од вас па да кажем да ствари морате рационално и реално сагледавати и 

видели сте да буџет није у апсолутном никаквом предизборном духу, суштински он неће 

ни бити у предизборном периоду, ни активиран, јер док он крене да фукционише већ 

избори ће и да прођу обзиром на сва правила и процедуре и технике, тако да ми ћемо да 

се боримо, ми ћемо грађанима свакако да објашњавамо шта су наши планови, да гледамо 

да буде више пара за Нови Сад, да ми узмемо још више пара од наше државе, да добијемо 

још више пара од Покрајине, да се не свађамо, него да идемо да кажемо наш град мора да 

добије више пара нове фабрике, да решавамо та питања, а то да идемо да причамо све 

ћете рупе одједном закрпити нећете јер то никад нико није успео, да је успео ми би данас 

живели вероватно негде другде а не на планети Земљи.“ 

 

             Божидар Протић: „Ово је вероватно једна од последњих прилика када можемо да 

разговарамо у овом саставу. Ближе се избори, неки ће отићи на нека друга места, неки ће 

отићи у пензију, неки се више неће бавити овим послом, али то је живот и о томе ће 

одлучивати грађани за који месец. Од опозиције условно не очекује се да хвали актуелну 

власт, да хвали Градоначелника, као најодговорнијег, јер Градоначелник је ноленс-ноленс 

одговоран за све. Одговоран је за програме, одговоран је за тим, одговоран је за 

извршење, одговоран је према грађанима, да све оно што су они желели који су одраз 

потреба требао је на одређени начин да то уради. Поставља се много питања, од 

персоналног састава... 

 

            Председник Скупштине је замолио одборника Божидара Протића да се врати на 

тему дневног реда  на Предлог одлуке о Програму уређивања грађевинског земљишта за 

2020. годину. 

 

            Божидар Протић: „Ради се о уређењу земљишта, али неки увод да бисмо могли, 

нико не, морам да дам мали увод да ме неко не би погрешно схватио. Не сматрамо да 

актуелна власт ради оно што је непотребно у погледу уређивања грађевинског земљишта. 

Вероватно то све што је зацртано и треба да се уради. Градоначелник је рекао нема 

довољно средстава да би се све урадило. Да нема, и сви предлози условно опозиције су 

вероватно оправдани. Знамо да то не може све да се уради, али ја ниједан од тих програма 

ни у садашњем програму ни у предлозима опозиције не би стављао ад акта. Проблем је да 

се ураде приоритети. Ко је крив што нешто није урађено раније, грађане то не интересује. 

Грађане интересује када ће њихове потребе бити намирене на одговарајући начин, јер 

коначно они финансирају и буџет и ове све ставке које су у програму. Опозиција је често 

имала предлоге који нису уважени, ми смо предлагали да се са одређених позиција скине 

и да се уради нешто друго, од пречистача, бициклистичких стаза, линијског превоза и 

свега осталог. Нико од вас не може рећи да то није било потребно, али у овом моменту 

нађени су неки други приоритети за које је најодговорнији Градоначелник који је сматрао 

да то треба да се уради. Коначно то је његов програм. Проблем је господо што ми имамо 

стално суфиците, што се тај програм не остварује на задовољавајући начин. Све ово што 

су сада тражиле моје колеге има прилику да кроз ребаланс не ми нажалост или на срећу 



74 

 

овај састав неће усвајати ребаланс треба да се изврши завршни рачун па ће тек онда бити, 

биће једно 3 милијарде. Да ли постоји могућност да се од тих средстава неки од ових 

предлога уваже и остваре. Ја мислим да бисмо тај ребаланс требали да искористимо за све 

оно што је неопходно и да се бар једном уважи неки предлог условно опозиције. Ми  

представљамо грађане и то су све потребе грађана. Дакле, ми сматрамо да треба пре свега 

остварити овај програм као и цео буџет у далеко вишем проценту него до сада, да 

смањимо тај суфицит уколико је он неопходан, знам и због временског непоклапања, увек 

ће бити суфицита, не треба сад ће те рећи зашто предлажем. Зашто не бисмо можда 

размотрили, и држава се задужује, да ли можда од тих неких пројеката треба наћи 

одређену меру колико можемо да се, ако немамо довољно средстава, као и држава да се 

задужује сваки дан, да ли има неко од вас који некад у животу није имао кредит, за неку 

преку потребу, да ли можда треба размишљати, не кажем пледирам да се то заиста уради, 

размотрити да ли постоји могућност да буџет нека средства одвоји за плаћање ануитета и 

да се нешто  уради раније него што би по редовном поступку то могли да урадио. Да ли је 

то оправдано или није о томе ће коначно одлучивати одборници као и стручна тела која 

ће то предложити. Има јако много ствари које ми не можемо сопственим средствима, од 

пречистача па надаље, огромна средства. Тешко без неке велике помоћи и без евентуално 

неких кредита. Мислим да би на садашњу економску ситуацију и повољне услове 

кредитирања можда требало размишљати и о томе. Ја не пледирам да се то сигурно уради, 

али да видимо могућност, ако ће нам нешто заиста олакшати живот а тренутно немамо у 

овом временским приликама довољно средстава можда треба размишљати и на тај начин. 

Све оно што је град до сада радио грађани су то приметили и коначно то су биле потребе 

грађана. Сво уређење грађевинског земљишта није рађено за неку суседну општину, 

рађено је за грађане Новог Сада они су ти који треба о томе коначно и да одлучују мени је 

жао што буџет није био транспарентнији што није била јавна расправа, можда би неке 

ствари биле и другачије. Ја се надам да ће током следећег периода госпођо Радак бити 

времена и да грађани непосредно учествују у креирању буџета. То би било добро, то би 

било добро и за актуелну власт која то треба да изврши, онда би били  заједнички 

одговорни за неке пројекте. Нико овде не бежи од одговорности, али дај да нађемо неки 

консензус шта је интерес свих грађана. Нема позиције и опозиције, нема политике много, 

вођење града је посао. Ја заиста не завидим Градоначелнику као ни једном од претходних 

градоначелника, сви су имали своје проблеме за које ми лично и ви не знате, није ником 

било лако. Никад није било довољно средстава али ајде да нађемо неки минимум неки 

конзензус како год изгледало. О неким приоритетима и да онда заиста сви станемо иза 

тога да то буде заједнички наш пројекат. Само тако ћемо грађанима показати да сви 

водимо бригу и да не скупљамо политичке поене јер понављам на нивоу Града нема 

политике, ово је само посао и наша обавеза.“  
 

             Лазар Кањерић: „Од почетка говора Градоначелника, један део сам пратио око 

многих ствари ћемо се сигурно сви сложити, али мало ми је једна ствар запарала уши. 

Никада нисам чуо из уста ни једног мог колеге на терену док смо обилазили терен како 

сад ове године, тако и претходних година да би некоме рекли реченицу да смо ми сада 

овде ми бисмо то урадили, пошто је то неодговорно. То никад заиста нигде нисмо 

изговорили, али као одборници стварно смо увек записали неки проблем макар и да знамо 

да не може да се реши тог тренутка и дужност нам је да поставимо питање. То је оно што 

морамо да урадимо. Што се тиче ове тачке дневног реда уско је везана са буџетом 

наравно. Проблем, на прошлој седници сам о томе говорио мало, нисам имао времена 
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довољно па да наставим, проблем често на терену представља, мислим да Градоначелник 

није био ту и добро је да чује... 

 

             Председник Скупштине је замолио за мир у сали.  

 

            Лазар Кањерић: „Проблем одређених инвестиција које се покрећу на терену а 

везани су за ову тачку дневног реда то се најбоље огледа можда у том временском року 

који се даје, често се дуже претпоставља временски рокови него иначе јесте о томе сам 

прошли пут говорио недостатак радне снаге генерално на тржишту рада поготово радне 

снаге, многи инвеститори имају проблем са радном снагом, пробуде се ујутру и фале им 

радне снаге на градилишту и онда дају по десет месеци рок за завршетак неке улице где 

би за три месеца могли да ураде посао, јел тако. Међутим, шта ви можете као градска 

власт да урадите у овом систему какав јесте, а наследили сте овакав систем јавних 

предузећа и градских управа и тако даље, морате да радите на томе да боље 

синхронизујете рад о томе сам прошли пут говорио јавних предузећа планирања њихових 

буџета у току године, грађевинског тајминга планирања буџета и отварања понуда и 

управа јер очигледно имамо проблем на терену да одређени радови, почну, заврше се и 

онда се опет раскопава и опет се креће  у неку другу фазу, неко друго предузеће које је 

предвидело расписивање тендера у неком опет другом месецу креће на терен и тако даље. 

То је једно. Друго, дешавало се да управе касне, налози касне, радни налози касне, 

надзорни касне и треће на све то иде Градско веће. Дакле, ту се осети да једноставно 

једни друге не испратите и на терену се осети да радови касне а плус имамо проблем 

кажем недостатка радне снаге и имамо проблем тога што има брдо проблема. Нормално 

да има брдо проблема  и увек ће их бити. Дакле, ви као Градоначелник можете то да 

урадите а поготово као већина јер имате заиста власт на свим нивоима да организујете 

комунални систем тако да сва предузећа раде синхроно, да се тачно зна када које 

предузеће планира буџет, зна се када Топлана планира расписивање тендера и када не 

може да ради, када може да ради, зна се када Информатика и друга предузећа треба да 

копају негде и да раде одређени посао јер нам се редовно дешава и то ћете свугде 

приметити када изађете на терен да стоје по неколико месеци раскопане улице, да није  

урађен асфалт јер опет фирме које се баве асфалтирањем имају свој програм, кабловска 

телевизија односно приватни оператери свој, они су добили налог раскопали ови нису 

затрпали и тако даље. То су неке ствари на које ви можете да утичете. Дакле, то су само  

ствари организације и једне прилике сам то нагласио и ми из Српске радикале странке да 

би било добро да направите један тим за организацију и праћење радова у граду да би вам 

то олакшало ствари које би повезао све чланове Градског вгећа са надлежним управама и 

јавним предузећима. То о чему ја причам није нешто што је сад акутно и што је проблем 

то је увек тако било. Увек је проблем био на тим релацијама и наравно искористићу још 

овај један минут оно што је приметно на терену јесте страх од обичних људи који треба да 

издају радни налог и онда се деси да се, да одређено предузеће чека и то ћете питати 

директора то је сигурно тако чека по неколико дана или недеља, касни налог ви не можете 

да уградите једну клупу без налога. Налог касни из ког разлога? Имате случај да 

запослени зову начелника дал да потпишу налог или не потпишу. Дакле имате и ту 

атмосферу унутар јавног сектора и на све то држава вас још ограничава да не можете да 

запошљавате људе у јавном сектору. Дакле, једна клинч ситуација ко разуме схватиће о 

чему причам у којој је јако тешко кретати се. Дакле мислим да ви на територији Града 
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Новог Сада можете да организујете боље комуникацију између ова три сектора и да брже 

решавате ствари. Верујем да то може да се уради.“ 

 

            Милош Вучевић, Градоначелник Града Новог Сада: „Нисам рекао да ви говорите 

да ће то бити асфалтирано, него сам рекао ко год би тако наступио вероватно би био 

пријемчљив, али мислим да људи не би веровали у те ствари зато што су већ видели да то 

тако не функционише. И наравно да људи пре свега размишљају о томе шта ће им се 

сутра урадити а не оно што је урађено и да људи се не руководе по томе шта је урађено 

пре пет дана, пет месеци или пет година него гледају ако сутра може да им понуди 

извесније и боље резултате пре свега боље услове за живот. И понављам нисам замерио 

никоме ни једну реченицу која је изнета по овој тачки, напротив ја сам изашао па сам се и 

на почетку захвалио и рекао да то је добра расправа и то је ОК него сам пробао да 

објасним или појасним позицију Града да само сви заједно пробамо да имамо прецизнију 

или јаснију слику како се неке одлуке доносе. Има овога свакако техничко 

административног опонирања или несинхронизације тога ће мање или више бити увек, 

сад то исто да вам кажем немогуће је потпуно избрисати али тежимо сви да будемо 

свакако боље усклађени и синхронизовани. Ја бих волео када би ви могли да проведете са 

мном неколико дана па да видите како то у пракси функционише и ја сам до 2012. исто 

мислим кад неко дође па сад има тамо неко дугме па стиснете и то се све реши аутоматске 

и сви иду и раде, то баш тако није посебно што онда видите у политици има неких људи 

који нису тако добронамерни има их и оваквих и онаквих, знала је Скупштина града да 

буде шаролико састављена па из тога морате да правите неке договоре, из тих договора 

често проблеме а не резултате, али надам се да је то време за нама и да Нови Сад неће 

више никада ризиковати са неким егзибиционизмом у политичком смислу, него да ће 

како год буде гласао да ће имати одговорну и јасну политику. Не можете да искључите 

политику из града, не можете да сведете град само на економско технолошко вођење или 

кроз менаџерске послове. Морате да имате осећај за политику ако би гледали искључиво 

економске параметре или поступали да је то неки посао онда би гледали само плус и 

минус и не би имали разумевања за многе друге категорије, не би имали разумевања за 

социјална давања, не би разумели можда колико треба да дајете за културу, него би 

гледали шта вам доноси највећи бенефит и где су вам највећи трошкови и када би тако 

сагледавали имали би потпуно други резон од онога што град мора у целокупном корпусу 

својих ствари да ради, али сагласан сам да око неких ствари може да се договори. И није 

истина да нисмо прихватали предлог ја бих све ове предлоге који су изнети по овој тачки 

прихватио, односно све их прихватам како бих вам рекао, све их прихватам само кажем 

људи имамо ли пара за све, немојте да то говоримо цинично до 26-те алудирајући да неко 

неће то претходно да уради, а може, значи да ли је све припремљено плански и пројектно 

техничко имовинско правно, пројектно рекао сам  пројектно и да ли су обезбеђене паре. 

Ви сте рекли око извођења да нема радника односно да немају довољно извођачи радова 

радника нажалост има и тога и плус расту цене извођења и то да знате сви извођачи 

радова због својих трошкова коштају све више а да вам ја не улазим сада у проблем ви сте 

сви пуни и више имате ентузијазма од мене свакако и то је природно, какве проблеме 

имате са пројектовањем па ћете и ту да видите како то иде када добијете пројекте, а онда 

то баш у природи није све усаглашено али добро и ја сам некада тако веровао као и ви да 

то сада дође неко и решавамо одмах а онда видите да ту треба много много стрпљења, то 

Протић зна, зна Јакшић они знају јер су дуго у политици неће то потпуно да кажу, али то ово што 
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ја говорим није политики исплативо али ја ево после осам година могу то да кажем и мање 

ризикујем него они, није ствар црно бела, па сад као ви навијате за бело, ми не знамо због чега 

идемо као у црно, иако би ви нас требали да убедите да је боље за нас да смо у белом, него, па 

нисмо ни црвено бело Јакшићу него су ствари у нијансама неке сиве нећу алудирати на филмове 

и књиге, али свакако да је питање момента тренутка, питање реалности и поред пуно пуно 

проблема у Новом Саду ја           сам веома поносан не због овог периода од осам година 

или не знам ч ега него сам поносан на то што Нови Сад има у поређењу са другим 

градовима, општинама, ми смо заиста развијена локална самоуправа. Ми смо заиста 

развијена локална самоуправа и грађани Новог Сад и тамо где су најљући и 

најнезадовољнији треба да буду задовољни и да поштују то што живе у оваквом граду јер 

људи не тако далеко од нас, не морате уопште да замишљате сад неке далеке крајеве у 

Републици Србији имају не упоредиво мање или не упоредиво лошије квалитете живота и 

са много мањом перспективом да ће то моћи да смањују ту разлику и да отклањају. А 

Нови Сад има перспективу и има могућност даљег развоја јер сви параметри сви 

показатељи јасно дају до знања да Нови Сад има тренд позитивног кретања. Апсолутно 

има позитиван тренд кретања и то је оно што треба све да нас обрадује, јер нама и раст 

овог правог буџета мимо суфицита, овог текућег буџета од 5,7% то је опет више него БДП 

Србије, опет имамо још један плус, значи да држимо тај просек мораћемо се борити да 

будемо још успешнији да видимо где још можемо да повучемо још пара и да решавамо те 

проблеме који ће бојим се бити увек али то је живот и шта би радио Градоначелник, шта 

би радили одборници у Скупштини Града, шта би радила предузећа да све то 

функционише тако да нема нигде никаквог проблема то је немогуће. То је немогуће то ни 

код куће не можете да имате ситуацију да вам дете има све петице, да вам је супружник 

задовољан на послу и са платом, да су вам родитељи живи и здрави, да никог ништа не 

боли, све је феноменално, комшилук је пресрећан баш што сте им ви комшије и то тако 

функционише и онда ми кажемо ето ми смо успешни. Па како би рекао нема тога јел тако 

нажалост, а онда морамо да се владамо у реалним оквирима а и ти реални оквири колико 

год да ми Новосађани имамо добру дозу мазохизма да себе волимо да спутавамо има 

добар оквир и иде све то добро, а мора да иде још много много боље.“  

 

             Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о Програму 

уређивања грађевинског земљишта за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 49 

одборника гласало „за“ да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊА ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2020. ГОДИНУ 
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(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Председник Скупштине је у 14.46 одредио паузу у раду Скупштине до 16.30 

часова. 

 

Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 16.30 часова.  

 

 

Ад. број: 352-3/2019-472-I 

                351-2/2019-963-I 

                34-8498/2019-I 

                352-1/2019-502-I 

8.– 11. тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ 

КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ 

ИНТЕРЕСА У 2020. ГОДИНИ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА ПУТНЕ 

ПРИВРЕДЕ ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ПРОГРАМА ЗА ОБЕЗБЕЂИВАЊЕ УСЛОВА ЗА НЕСМЕТАНО 

ОДВИЈАЊЕ ЈАВНОГ ПРЕВОЗА ПУТНИКА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 

САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 2020. 

ГОДИНУ – ТЕКУЋЕ СУБВЕНЦИЈЕ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ КОРИШЋЕЊА СРЕДСТАВА  

ЗА ЗАШТИТУ ОД ПОЖАРА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

Предлоге одлука и Предлог програма утврдило је Градско веће. 

 

Савет за комуналне делатности и Савет за јавни ред и мир и безбедност нису 

имали примедби на предлоге одлука које су разматрали из свог делокруга.  

 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука и Предлог програма у 

складу са Уставом, законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је је упитао да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 

 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је приликом утврђивања дневног реда усвојен предлог за 

спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о овим предлозима.  

 

            У претресу су учествовали: Марина Недељковић, Вања Божић, Негован Митковић, 

Ђурађ Јакшић и Реља Алексић.  
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            Марина Недељковић: „Ево да наставимо са радом после паузе. Спојено је неколико 

тачака дневног реда Српска радикална странка ће гласати против Предлога одлуке о 

програму финансирања одређених комуналних делатности исто тако против Предлога 

одлуке који подразумева одржавање путне привреде за 2020. годину. Што се тиче путне 

привреде да кренем одмах од тога очекивали смо већа средства мања су ових 800 милиона 

у односу на прошлу годину и поставила бих неколико питања која интересују наше 

суграђане конкретно што се тиче улице Владана Деснице у Петроварадину ради се о кући 

број 2 која је легализована, поседује сву документацију, међутим људи имају проблема 

пошто се налазе у најнепосреднијој близини пруге где пролазе теретни возови и од те 

непосредне близине и тежине им се кућа урушава. Постављају питање шта је могуће 

урадити по том њиховом проблему да ли ће се мењати траса пруге пошто је најављено да 

ће се радити ова брза и шта би они могли да учине по том питању да се заштити њихов 

приватни интерес. Са друге стране такође суграђани у њиховој непосредној близини су 

поставили птиање да ли је могуће да се одређени лежећи полицајци поставе између исте 

те улице Владана Деснице у Петроварадину близу улице Шеноине и Рељковићеве јер се 

налази у непосредној близини Основне школе и родитељи су принуђени да воде децу 

преко прелаза имајући у виду да је доста саобраћајних несрећа било управо на тој траси. 

То је што се тиче питања суграђана у вези са овом проблематиком. Када говоримо о 

одређеним комуналним делатностима ту хвала богу има доста тога што можемо отворити 

питање и говорити о томе. Што се тиче отворених канала и насипа становници Цетињске 

улице на Адицама постављају питање да ли је могуће и када зацевити канал који се налази 

у непосредној близини њихових кућа јер имају великих проблема са тим посебно у 

летњем периоду. Са друге стране што се тиче атмосферске канализације исто улица у 

Петроварадину Владана Деснице становници се жале да ова једна страна нема канал за 

одвод атмосферске канализације и да се све слива на непарну страну. Са друге стране 

чули смо у расправи у вези са Петроварадином у оквиру тачке која је претходила овој 

паузи у раду да се граде зграде. То је тачно дефинитивно, међутим заборављате приликом 

неизградње те зграде да је канализациона мрежа била опредељена и предвиђена за куће и 

да људи имају озбиљних проблема са одводом те исте канализације односно са враћањем 

те исте фекалне воде у њихове станове односно у њихове куће. Све је то лепо и градити и 

изграђивати али ако инфраструктура не прати оно што се дешава по том питању џаба вам 

и најдивније и најскупље зграде на свету када се људима фекална вода враћа у двориште. 

Замислите да се вама то дешава како би реаговали на то, сигурно вам не би било пријатно 

макар и најлепша и најдивнија зграда била у вашој непосредној близини. Са друге стране 

што се тиче јавног осветљења које се односи такође на Програм одређених комуналних 

делатности морамо споменути и проблеме које имају људи у Шумској улици на 

територији Адица и у Ибарској улици која повезује Симе Шолаје и Ветерничку, пробијена 

је ова Ибарска улица коначно у односу на Ветерничку, међутим тај део још увек је остао у 

апсолутном мраку. Људи подсећају да имају проблема са тим, та улица се ослања и са 

једне стране излази на  Беочинску и Бегечку такође имају пробелма са уличном расветом 

у тим деловима. Ветерник такође што се тиче јавног осветљења у одређеним деловима 

има доста проблема са тим. То је укратко што се тиче неколико примедби, коментара и 

сугестија суграђана са различитих територија Града Новог Сада. Понављамо нити нам је 

намера да правимо било какве политичке поене нити било шта слично већ да изнесемо 

оно што људи директно не могу за овом скупштинском говорницом. То и јесте суштина 



80 

 

бављења опозицијом и генерално послом у овој скупштинској сали односно дому и ко то 

не схвата требало би да схвати.“ 

 

            Председник Скупштине је указао одборници Марини Недељковић да је чланом 34. 

Пословника Скупштине Града Новог Сада прописан начин постављања одборничких 

питања, те ју је замоло да своје питање усклади са одредбама Пословника.  

 

             Вања Божић: „Ја ћу се осврнути на ово што је везано за путну привреду и 

наставићу одређене ствари које сам поставио питање и док је било уређење грађевинског 

земљишта превасходно драго ми је да сам чуо да се планира решавање проблема 

Приморске улице, на том сам указивао уназад две године, сматрам да је та улица у 

изузетно лошем стању и да је питање тренутка када не дај  Боже ће доћи  до неке 

озбиљније несреће. Велики проблем у тој улици представљају тешке машине које извозе и 

довозе малтер, песак и остало у једној фирми која се налази у близини моста...“ 

 

            Председник Скупштине је замолио за мир у сали. 

 

            Вања Божић: „Машине су проблем и овом приликом бих волео да укажем на то да 

би било изузетно добро када би се урадили ивичњаци на Приморској улици с обзиром да 

сада нису постојали јел улица пропада због тога што се тешке машине са свих страна 

укључују и искључују са улице и стају са стране а уколико би постојали ивичњаци 

спречили би брзо пропадање те улице која је за нас на Клиси изузетно прометна и важна с 

обзиром да нас спаја са Булеваром Европе и са Сентандрејским путем доле а са друге 

стране води и ка Индустријској зони где велики број радника раде током радне недеље. 

Што се тиче друге ствари о којој би хтео да говорим јесте везано за нешто о чему смо већ 

причали када се завршила рехабилитација тог моста на каналу Дунав-Тиса-Дунав, као што 

смо били сведоци Мостоградња је одрадила ограду само у оном делу где је она радила 

санацију моста, после тога остала је она стара ограда која је искривљена, неко је послао 

неке људе који су то прекречили у наранџасту боју да буде иста боја као што је горе на 

мосту али је ограда остала у једном расутом стању и ја мислим да сте баш ви господине 

Стојковићу рекли да сте приметили тај проблем и да ће он бити саниран и урађен, ја бих 

вас молио током 2020. године да се та ограда доведе у ред и да напокон мост изгледа 

онако како би требао да изгледа. Такође још једна ствар на коју желим да укажем и о чему 

желим да говорим јесте проблем канала у Новом Саду, превасходно ја желим да укажем 

на проблем канала у Буковцу. Један део тог канала који је изузетно важан за житеље 

Буковца пошто одводи снег када се топи у пролећном периоду и спашава од поплава и 

клизишта је у свом доњем делу загушен да ли је у питању људски фактор или је у питању 

имовинско правни односи, да ли то припада земљиште породицама или не, али у сваком 

случају уколико канал у пуном свом обиму не буде био очишћен и не буде био спреман да 

прихвати сву ту бујицу или воду која може да крене, ми ћемо имати један проблем који се 

може рефлектовати као што се рефлектовао 2014. у неким местима где су мали поточићи 

постали изузетно опасни за житеље који су насељавали крајеве где је дошло до поплава, 

клизишта и свега осталога. Иста ситуација је и у другим деловима Града где су канали у 

питању, ја сам покушао да се распитам коме да упутим питање везано за одржавање 

канала и чистоће и проходности самих канала, неко ме упућује на Шајкашку, неко на 

Воде Војводине, неко на одређен фирме, на инспекцију. Коме год да сам се обраћао сви 
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опет пребацују на некога другога, па ево користим ову прилику за говорницом 

Скупштине Града можда није место и време, не знам да ли је прилика да ли се неко у 

граду бави тиме, али желим да обавестим да постоји проблем у одређеним местима у 

одређеним каналима да су запушени и да би требало водити рачуна око тога да не би 

дошло до одређених проблема у насељима којима то значи. Такође још једна ствар везана 

је и за одборничка питања која сам поставио прави се велика разлика између тога да ли 

треба санирати одређени део улице или улицу. Значи готово сва одборничка питања која 

сам поставио а везана су за одређене проблеме које људи имају са путном 

инфраструктуром везана су за одређене делове улица где је поправљена хаварија а никада 

није поново враћена у првобитно стање како је било раније. Из тог разлога сам указивао 

на одређене улице, а добио сам одговоре да ће се комплетна улица радити оног тренутка 

када се буде урадила комплетна реконструкција водоводне мреже у том насељу. Значи 

понављам проблем житеља јесте у томе да када дође до одређене хаварије се не затвори та 

хаварија на начин како би требало и како је Законом прописано тј. да извођач радова 

треба да врати у првобитни облик оно што је где је радио одређене послове.“  

 

            Негован Митковић: „Ја сам се јавио поводом ове тачке заштите од пожара. Град 

као локална самоуправа по Уставу се припрема за одбрану од пожара и припрема наравно 

у сарадњи са  Сектором за ванредне ситуације и МУП-ом и руководством њиховим. 

Наравно видимо да су за 2020. године одлучили да се купи мало ватрогасно возило то су 

њихови представници наравно тражили у образложењу видимо  да је разлог  тај да је 2017. 

године било готово 1.500 пожара, 2018. готово 1.400 и да има све више због екстремних 

временских услова и због нехата и непажње људи да је све више пожара на отвореном 

простору. Ово мало ватрогасно возило служи за гашење пожара у шумским условима и на 

отвореном простору и пошто је ватрогасно спасилачка бригада стално ангажована, 

постојећа возила у тим условима значи од 1.400 интервенција долази до кварова и 

наравно да им је потребно ово мало ватрогасно возило. Град Нови Сад за следећу годину 

планира 12 милиона, видимо да возило има погон на четири точка да има пумпу и 

резервоар за пенило, резервоар за воду и сву ону опрему која иде уз то, секиру, чизме, 

ватрогасне батерије, шлемови и све оно што треба да дође на то возило, наравно то можда 

онако мало се говори мало смешно неозбиљно, међутим они који су полагали 

противпожарну заштиту а требали би да је сви положе грађани знају да је то јако битно за 

ватрогасно спасилачку бригаду. Ми овде нисмо никада имали неке несугласице по 

питању, ту смо готово сви слажемо се око тога да се треба помоћи, став Српске радикалне 

странке, односно наше одборничке групе је био да треба што већа средства уложити ако 

наравно има пара да ту нема поправног наравно када дође до оних ситуација када су у 

питању људски животи и имали смо нажалост таквих ситуација у Новом Саду.“  

 

            Ђурађ Јакшић: „Српска радикална странка ће гласати против предложене а данас 

спојене тачке дневног реда дакле путна привреда, одређене комуналне делатности шта 

ово имамо текуће субвенције за ГРАС и ово везано за заштиту од пожара. Ја ћу говорити 

о две тачке а то је Програм путне привреде у првом реду и тзв. јавне градске функције, 

односно одређене комуналне делатности које се финансирају из буџета Града. Што се 

тиче путне привреде, ми смо заиста, имајући у виду обим буџета за 2020. годину 

очекивали конкретнија и већа средства за овај програм имамо један врло скроман 

иницијални програм одржавања објеката путне привреде. Издвојено је свега 
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800.000.000,00 динара то је 100.000.000,00 динара мање него у иницијалном програму за 

2019. годину а у збиру практично када поредимо са коначним средствима у току 2019. 

године издвојено је практично 650.000.000,00 динара мање. Нема никакве сумње да ће 

ових 800.000.000,00 динара за путну привреду бити недовољна средства да се покрију и 

минимум неких потреба на простору Града Новог Сада и да ће ребалансом бити потребно 

обезбедити још најмање по нашим проценама пола милијарде динара не би ли се 

задовољило све оно или највећи део онога што је потреба у  Граду и не би ли квалитет 

програма путне привреде за 2020. годину остао на једном условно речено високом нивоу. 

Ми апелујемо на вас по ко зна који пут да кренете па макар то било и сад у изборној 

кампањи у асфалтирање неасфалтираних улица којих је широм града безброј од Сајлова, 

Бегеча, Ветерника, Каменице, Петроварадина, преко свих других насеља зато што је 

чврста подлога односно асфалта елементарна цивилизацијска потреба у XXI веку. По 

нашем мишљењу приоритет морају имати они који немају елементарне услове за разлику 

од оних других који су чија су насеља, односно животна средина њихова микролокација 

где је комунално опремљена на високом нивоу. Подсећамо вас да постоје делови Града, 

читави делови Града где локална самоуправа, небитно је која власт, ниједна није урадила 

буквално ништа, и где су грађани сами принуђени да финансирају и довођење струје и 

довођење воде и асфалтирање тих својих улица и тако даље и тако даље и ред би био по 

нашем мишљењу имајући у виду да у комунално опремање појединих делова Града да их 

не набрајам сада то имамо случај у свим овим деловима Града који су доживели стицајем 

несрећних околности 90-тих година експанзију једну и који су изграђени, дакле да се 

локална самоуправа колико-толико одужи па ево у старту да крене са постављањем 

чврсте подлоге и асфалта у овим деловима Града. Ми нисмо задовољни када говоримо о 

овом Програму путне привреде са заиста прескромних 6 милиона динара за одржавање 

осталих некатегорисаних путева. Ово се односи на атарске и пољске путеве јер су ова 

средства готово занемарљива у односу на потребе на терену, ако приликом ребаланса 

буџета не дође до озбиљне интервенције и до озбиљног додавања практично овај програм 

путне привреде који је један од кључних делова онога што ради Јавно комунално „Пут“ 

будите сигурни да ће „Пут“ имати велике проблеме у пословању у току 2020. године. 

Када говоримо о тзв. јавним градским функцијама, односно Програму финансирања 

одређених комуналних делатности у 2020. години ово је изузетно значајан програм из ког 

се финансирају одређене ствари које нису нешто супер атрактивне, али које су врло често 

од животног значаја за људе на простору Града Новог Сада, односно за квалитет њиховог 

живота, укупан Програм износи 805.000.000,00 динара и он је неких 10-так милиона 

практично већи у односу на коначна средства у 2019. Са те стране генерално можемо бити 

задовољни. Програм је сличан као и прошлогодишњи, а ја ћу се у расправи фокусирати 

само на неколико позиција. Прво, Српска радикална странка није задовољна тиме што 

Програм за 2020. годину предвиђа умањење средстава за отворене канале и насипе у 

укупном износу од неких 20-так милиона динара, јесу увећана средства за одржавање 

потока, ми смо чак и инсистирали на томе, господин Стојковић ће се сетити тога на једној 

од претходних седница, поготово имајући у виду потоке са сремске стране у првом реду 

онај чувени новосадски поток. Међутим, генерално умањена су средства и то за 

37.000.000,00 динара за одржавање отворене мелиорационе каналске мреже и ова 

средства која су предвиђена дефинитивно неће бити довољна да задовоље потребе на 

нивоу године на терену. Друго, да ли на основу наше сугестије или на основу нечег 

другог, потпуно је небитно увећана су средства за одржавање јавне расвете и у граду и у 
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насељеним местима. Ми сматрамо да је то веома значајно, о томе сам говорио на једној од 

претходних седница, жао ми је што господин Мандић није ту који је врло често 

расположен да уђе у полемику односно да одговори на питања за разлику од неких 

других, али очито да постоји страховит застој на тој релацији поновићу то опет, на 

релацији између месне заједнице, Завода за изградњу Града, односно Управе за 

грађевинско земљиште и инвестиције и Јавног комуналног предузећа „Стан“ који 

практично брине о одржавању јавне расвете на територији Града Новог Сада. Буквално 

верујте да не постоји део Града из ког се грађани нису жалили на неажурност приликом 

замене јавне расвете, односно лаички речено сијалица практично на уличној расвети, 

односно на бандерама. Ево вам последњи пример група грађана из Адица у мају месецу 

упућени су били на месну заједницу Адице, улица је Павла Бакића можете забележити то 

ако вас интересује, па евентуално интервенисати у мају месецу су поднели захтев месној 

заједници за не знам замену три-четири сијалице уличне расвете прошло је пола године 

практично те сијалице још увек нису замењене. Дакле, негде постоји проблем у тој 

комуникацији између месне заједнице, Завода за изградњу Града или Управе и ових што 

изводе радове а то је Јавно комунално предузеће „Стан“. Очекивали смо нешто значајнија 

средства по питању овог програма везано за одређене комуналне делатности које се 

финансирају из буџета Града за одржавање урбаног мобилијара, дечијих игралишта и 

рекреационих површина, овде је програм практично готово преписан чак и нешто чини 

ми се слабији у односу на прошлогодишњи. Ево ово су неке сугестије у првом реду 

понављам осветљење јавно у приградским насељима. Прво о томе сам нешто и данас 

говорио постоји огроман број улица где јавна расвета још увек није стигла, значи огроман 

број улица, а са друге стране имамо ситуацију ову која је неподношљива за нас да се чека 

, можете чекати недељу дана- две, може и месец дана, али пола године да се чека да се 

замене сијалице на бандерама, односно на уличној расвети заиста није озбиљно, а не 

сумњам да то апсолутно није никакав проблем Граду и да постоје обезбеђена средства 

која сте обезбедили ове године чак у већој мери него што је то био случај у 2019.“  

 

            Руковођење седницом Скупштине преузела је Бранка Бежанов, заменица 

председника  Скупштине. 

 

            Реља Алексић: „Говорићу само о Програму одржавања објеката путне привреде с 

обзиром да је обједињена расправа а немамо толико времена, разнородне су теме. Када се 

пореди Програм одржавања објеката путне привреде за 2019. годину и Програм 

одржавања објеката путне привреде који усвајамо данас за 2020. годину виде се озбиљне 

разлике. Као што су рекли моји претходници ми смо прошле године у децембру односно 

ви сте прошле године у децембру усвојили Програм одржавања објеката путне привреде 

за 2019. и за њу сте предвидели 900.000.000,00 динара. Ове године се, односно за 2020. 

годину предвиђа 800.000.000,00, умањење од 100.000.000,00 динара заиста је значајно и 

било би корисно а и добро за наше грађане да чују зашто су предвиђена мања средства. Да 

ли је могуће да је ових 900.000.000,00 која смо имали у 2019. години превише, да ли нам 

је путна привреда генерално у Граду таква да можемо да све оно што је потребно урадимо 

за 800.000.000,00 динара. Када се крене у анализу по појединачним позицијама, односно 

ставкама из Програма, разлике постају још драстичније. У плану одржавања објеката 

путне привреде за 2019. годину на позицији број 3. одржавање саобраћајница било је 

предвиђено 431.151.176,00 динара а за 2020. предвиђамо 300.266.563,00 динара, дакле 
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131.000.000,00 мање ћемо имати у 2020. години за програм одржавања саобраћајница. Ја 

питам а верујем да се и многи наши суграђани питају да ли је могуће да су наше 

саобраћајнице у граду у тако добром стању да нам је потребно 130.000.000,00 мање у 

односу на 2019. годину. Ако се возите и ако пролазите саобраћајницама у граду, улицама 

и булеварима видите и сами да је скоро за сваку улицу потребна или делимична, а за 

огроман број улица и потпуна репарација. Улице које су јако прометне, које су оптерећене 

саобраћајем буквално од 1. јануара до 31. децембра у истом интензитету су потпуно 

уништене, узмите на пример улицу Новосадског сајма, улицу Хајдук Вељкову, Булевар 

цара Лазара поготово овај део који иде од Меркатора ка Телепу, узмите Булевар око 

Променаде и око Стадиона „Војводина“ то је потпуно уништено, људи који долазе у Нови 

Сад са стране или из иностранства ако долазе колима, верујте ми да не могу да верују у 

каквом стању су нам улице ако знамо колики нам је буџет значи нешто се изузетно лоше 

планира или се оно што се планира не реализује. Ја бих волео да неко од представница 

градске власти изађе за ову говорницу и да грађанима пре свега објасни на основу чега се 

пројектују ова средства. Да ли се утврђују приоритети у одржавању саобраћајница на 

основу комуникације са месним заједницама ако је то тако, ја бих заиста волео да ми 

негде покажете које су то месне заједнице исказале потребе а које нису и у којој мери је 

одговорено потребама месних заједница или ће пре бити да се ове цифре дефинишу 

кабинетски у некој канцеларији у кругу од двоје-троје људи а без сагледавања реалних 

потреба, јер потпуно је неприхватљиво и немогуће на крају крајева да се за 300.000.000,00 

динара затвори одржавање саобраћајница за календарску годину у Новом Саду. Дакле, то 

нико не може да ме убеди да је довољно средства јер просто је ситуација на терену таква 

каква јесте. Нешто слично је и на позицијама одржавања хоризонталне и вертикалне 

сигнализације и одржавања светлосне и семафорске сигнализације где се у укупној суми 

средстава пројектује 20.000.000,00 динара мање у односу на претходну годину. Велики 

број раскрсница у Граду је без одговарајуће пре свега семафорске сигнализације. 

Неколико пута сам са ове говорнице упозоравао и сугерисао градској власти да се реши 

семафорски пре свега раскрсница код новог Завода за хитну медицинску помоћ. Јако је 

велики проблем тамо још увек Богу хвала се није десило ништа страшно, али ако ико о 

овоме размишља ево поново понављам решите семафорски ту раскрсницу јер је стварно 

јако велики проблем. Оваквих позиција и места у Граду, односно раскрсница има много, 

али ова је верујем заиста најпроблематичнија обзиром на фреквенцију саобраћаја. Што се 

тиче одржавања осталих некатегорисаних путева као што је и мој колега господин Јакшић 

говорио за трећину се пројектује мање средстава и ово што је пројектовано у претходној 

години није било довољно, а сада то још смањујемо заиста не може се прихватити да се 

овако мало средстава за овако озбиљан посао опредељује. Јако се лоше планира и бојим 

се да ћемо, што се тиче саобраћаја и путне привреде у годинама које долазе бити у још 

већим проблемима уколико се нешто не промени.“ 

 

             Заменица председника Скупштине је упитала одборницу Снежану Мушицки да ли 

је одустала од расправе. 
 

             Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председника 

Скупштине је закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати 

посебно. 
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Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму финансирања одређених комуналних делатности, као делатности  од локалног 

интереса у 2020. години. 
 

            Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

            Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да је 

45 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

 

 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, 

КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ ИНТЕРЕСА У 2020. ГОДИНИ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму одржавања објеката путне привреде за 2020. годину. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања,  заменица председника Скупштине је констатовала да 

је 45 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 

одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА ПУТНЕ ПРИВРЕДЕ ЗА 2020. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог програма за 

обезбеђивање услова за несметано одвијање јавног превоза путника Јавног градског 

саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2020. годину – текуће субвенције. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да 

је 45 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 

одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

ПРОГРАМ 

ЗА ОБЕЗБЕЂИВАЊЕ УСЛОВА ЗА НЕСМЕТАНО ОДВИЈАЊЕ ЈАВНОГ ПРЕВОЗА 

ПУТНИКА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, 

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ – ТЕКУЋЕ СУБВЕНЦИЈЕ 
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(Програм се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму коришћења средстава за заштиту од пожара за 2020. годину. 
 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да 

је 45 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 

одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ КОРИШЋЕЊА СРЕДСТАВА ЗА ЗАШТИТУ ОД ПОЖАРА  

ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Ад.број: 352-1/2019-515-I    34-8497/2019-I 

               352-1/2019-514-I    34-8496/2019-I 

               352-1/2019-521-I    020-562/2019-I 

               352-1/2019-509-I    66-1/2019-796-I 

               352-1/2019-510-I    352-1/2019-524-I 

               352-1/2019-522-I    352-1/2019-541-I 

               34-8495/2019-I       352-1/2019-527-I 

12.– 25. тачка дневног реда 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 

КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 

2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2020. 

ГОДИНУ 
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 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 

ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 

САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2019. И 

2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ 

САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2020. 

ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ 

И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР 

ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

НА ИЗГРАДЊИ РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА УПРАВЉАЊЕ 

ОТПАДОМ У 2020. ГОДИНИ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ИНВЕСТИЦИОНИХ УЛАГАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ 

ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2020. ГОДИНУ, 

КОЈИ СЕ НЕ ФИНАНСИРА ИЗ БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ 

САД: “ОЗЕЛЕЊАВАЊЕ ГРАДОВА – РАЗВОЈ И ПРОМОЦИЈА 

ЕНЕРГЕТСКЕ ЕФИКАСНОСТИ И ОДРЖИВЕ УРБАНЕ ЖИВОТНЕ 

СРЕДИНЕ У ГРАДОВИМА ПРЕКОГРАНИЧНЕ РЕГИЈЕ“ 

 

  Предлоге одлука и Предлог решења утврдило је Градско веће. 

 

Радна тела нису имала примедби на предлоге одлука и Предлог решења која су 

разматрала из свог делокруга.  

 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Заменица председника Скупштине је упитала да ли представници предлагача 

желе да изнесу допунско образложење предлога. 

 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је приликом утврђивања дневног реда усвојен предлог за 

спајање расправе, заменица председника Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима.  
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У претресу су учествовали: Љубомир Јокић, Негован Митковић, Јелена 

Мандарић, Снежана Мушицки, Вања Божић, Реља Алексић, Ђурађ Јакшић, Адријана 

Месаровић и Божидар Протић. 

 

             Љубомир Јокић: „Српска радикална странка сматра да су за Програм 

инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Тржница“ опредељена мала 

средства у износу од 36.500.000,00 динара. Више година уназад за ове инвестиционе 

активности опредељују се средства у износу од 30 до 35 милиона динара и већ дуже време 

није било озбиљнијих улагања у новосадске пијаце. 2017. године Скупштина Града 

донела је средњорочни и дугорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 

предузећа „Тржница“ којим су предвиђени бројни радови од набавке опреме, 

реконструкције новосадских пијаца па до изградње велетржнице. У протекле три године 

реализација је била мала и ако се настави са опредељивањем овако малих средстава када 

се подвуче црта 2027. године реализација ће бити испод 10%.Српска радикална странка 

највише критикује што нису предвиђене реконструкције постојећих нити изградња нових 

пијаца у Граду. У програму инвестиционих активности за 2020. годину нису предвиђени 

никакви радови и сва средства иду за набавку опреме. Проблеми који постоје на 

новосадским пијацама су бројни. Још 2015. године била је најављена изградња сателитске 

пијаце. У протекле четири године није урађено ништа а видимо да и у Програму за 2020. 

годину нема ништа што се односи на изградњу Сателитске пијаце. Ако се чекало да се 

заврши Булевар Бате Бркића који је завршен ове године, коректно је урађен са свим 

околним улицама сада заиста нема никаквих препрека и требало је бити уврштено у 

програм изградња сателитске пијаце за наредну годину. Један од већих проблема је што у 

насељу Телеп не постоји пијаца. Познато је колико је насеље Телеп нарасло протеклих 

година и да се даље интензивно гради, али од Сателитске до Лиманске пијаце не постоји 

ни једна пијаца осим оне импровизоване пијаце у улици Фејеш Кларе која не располаже 

ни са минималним условима за  промет робе. Тако да Град у наредном периоду треба 

барем да одреди локацију за изградњу пијаце на Телепу. Такође немамо ни информацију 

докле се стигло са процесом реституције на Темеринској пијаци. Код Програма 

инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Лисје за 

2020. годину Српска радикална странка има примедбе што за услуге из делатности које се 

односе на одржавање зеленила и објеката на гробљима опредељена су велика средства у 

износу од 210.000.000,00 динара и тај тренд опредељивања великих средстава траје већ 

неких пет година. Прошле, односно ове године за ове намене првобитно је било 

предвиђено ако се не варам 150.000.000,00 динара па је накнадно ребалансом опредељено 

још 60.000.000,00 динара, тако да су та средства повећана на 210.000.000,00 динара. 

Српска радикална странка сматра, има тај став већ одавно да за одржавање зеленила и 

објеката на гробљима не треба да се издваја више од 100.000.000,00 динара. Наш став је 

да је ова средства која се сада издвајају за одржавање зеленила и објеката на гробљима 

треба преусмерити на капиталне инвестиције и да се реше многи проблеми на гробљима а 

највећи међу њима је проблем сахрањивања на сремској страни Града, односно изградња 

гробља на Алибеговцу. Ни у овом Програму ни у Програму уређивања грађевинског 

земљишта за наредну годину нема ништа  што се односи на решавање овог проблема 

сахрањивања на сремској страни  Града. На једној од претходних седница питао сам 

господина Мандића, не знам је ли ту на који начин мисли да се ће се решити проблем 

сахрањивања на сремској страни Града, господин Мандић ми је одговорио проширењем 
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гробља на Транџаменту односно откупом парцеле од Војске и тај поступак је већ при 

крају можда и завршен. Али површину те парцеле која је откупљена од Војске је негде 

око 2,5 хектара и после тога гробље више нема где да се шири. Само половина те парцеле 

предвиђена је за гробна места највећи део одлази на изградњу нове капеле, платоа испред 

капеле стазе и паркинг тако да за простор од сахрањивања остаје нешто више од 1 хектара 

и то само продужава одлаже решавање проблема на највише три или четири године и опет 

ћемо тада имати проблем и зато је једини начин решавања овог проблема изградња 

гробља на Алибеговцу.“ 

 

           Негован Митковић: „Што се тиче инвестиционих активности Јавног комуналног 

предузећа „Градско зеленило“ видимо да тамо где су капиталне субвенције Зеленило 

купује камион са шасијом, камион са тространом кипом, утоваривач са опремом, 

утоваривач лако теретно возило иначе Зеленило када сам пратио  неколико година 

последње пошто сам ја о томе доста дискутовао видимо да купују опрему и возила за рад 

сваке године. Видимо да је наставак радова овде код Дунавског парка претходне године 

реализација тог програма и онда имамо одржавање радови из услуга, одржавање дечијих 

игралишта, зеленила по Граду, за рад зимске службе. Оно на шта ми српски радикали 

хоћемо да укажемо то је радови по месним заједницама у висини од 15.000.000,00 динара 

видимо да та средства треба да буду повећана. Месне заједнице у приградским насељима 

односно села нису више она од пре 30 година сасвим друга прича је сад и другачији начин 

живота и постоје површине које треба да уђу у програм одржавања јер другачија је 

структура и становништва. Што се Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ тиче изградња 

рециклажног дворишта и затварање и рекултивација сметилишта видимо да још увек 

стоје у Програму већ годинама то је онај лавиринт гашењем Републичког фонда настао је 

тај проблем који још увек није решен, стално се појављује у програму и донекле ствара 

забуну и не знамо када ће бити решен тако смо и добили одговор на Савету за комуналне 

делатности, међутим, надамо се да ће то бити што пре да се те позиције скину из овог 

програма. Чистоћа има одржавање међублоковског простора одржавање зеленила по 

Граду, одржавање градске депоније, рад зимске службе, чишћење дивљих депонија. Ту је 

предвиђено 7.000.000,00 динара ми знамо да на сваком ребалансу буџета готово буде 

додатних средстава и то је онај велики проблем што се тиче чистоћа.  Дивљих депонија је 

сваке године све више, очисте се па се опет дају друга средства и долази до чишћења, 

мислимо да Чистоћа треба да се укључи мало у решавање тог проблема и на други начин. 

Ја сам то неколико пута за говорницом износио. Велики контејнери на одношење крупног 

отпада у приградским насељима морају чешће да се постављају у месту или да их буде 

стално тамо. Не видим овде где су средства предвиђена сем куповине 40.000.000,00 

динара за куповину подземних контејнера нема те ставке за куповину контејнера за 

одношење крупног отпада. Зашто то говорим? На путу од Руменке до Петровца на 

регионалном путу душек је готово на самом коловозу, то наводим само један пример, тих 

примера има у свим приградским насељима, сви они који бацају крупан отпад, старе 

шифоњере, душеке и кревете не долазе са Лимана, они су са тих наших приградских 

насеља. Ови у граду то бацају поред подземних контејнера па то се касније носи и не би 

нико ишао да баци негде километар или два од села да постоје постављени контејнери за 

крупан отпад у месним заједницама на неким тачкама које буду одређене чешће него што 

је то до сада случај. Имамо неку шему од пре 30 година  где се једном или два пута 

годишње износе ти контејнери за одношење крупног отпада и то буде у неким улицама 
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које одреде у месној заједници, али то је мало, премало, сувише има крупног отпада Јавно 

комунално предузеће „Чистоћа“ мора тај проблем да решава и на тај начин или да 

контејнере за крупан отпад оставља свакодневно у месним заједницама или недељно, 

наравно да то информише преко месних заједница грађане и на тај начин би се решио 

проблем дивљих депонија које се налазе у приградским насељима, наравно не потпуно, 

али у добром делу. Да поновим нико кревет и душек и шифоњере не би носио ван 

градских насеља ако би постајао контејнер где би то људи могли да одлажу.“  

 

Јелена Мандарић: „Ја ћу говорити данас везано за Јавно комунално предузеће 

„Тржница“. Колега Јокић је већ доста тога рекао по питању инвестиционих активности 

овог предузећа. Дакле, издваја се из буџета Града 36.500.000,00 динара. Пре свега ова 

средства су намењена за набавку средстава за одржавање основне делатности. Ми српски 

радикали сматрамо да су то мала издвајања, да се већ годинама не улаже у новосадске 

пијаце, рецимо не памтимо када се задњи пут уложило у Футошку пијацу, која је једна од 

најфреквентнијих пијаца на територији Града Новог Сада. Укупни приходи овог 

предузећа су негде око 442 милиона динара, Тржница ће из сопствених средстава 

уложити у инвестиционом смислу око 26 милиона, али све то иде да кажемо у набавку 

опреме сем оне фамозне надстрешнице на Најлон пијаци, просто више не знамо где ће се 

те надстрешнице постављати, а већ видимо и ставку да се те надстрешнице морају 

поправити. Оно што колега Јокић није споменуо а ево ја ћу сада рећи неколико речи 

везано за Кванташку пијацу и велетржницу у  Граду Новом Саду дакле мислим да је 

заиста време да се Кванташка пијаца измести са простора где се сада налази просто нити 

је примерено, нити има довољно простора, нити је могуће да тамо кванташка пијаца 

остане и опстане. Ми у медијима смо у неколико наврата имали информације да ће се та 

Кванташка пијаца изместити, па су биле локације да ће то бити на Клиси између 

Професора Грчића и Булевара Европе сад видимо да ће то бити са друге стране код фирме 

Аптив, дакле према ономе што можемо видети од коментара грађана грађани сматрају да 

је то локација која је прилично удаљена од града и не знам како ће се то реализовати. Што 

се тиче велетржнице, дакле велетржница је један од скупих пројеката, ми смо свесни тога 

који захтева много улагања, али мислим да би изградња велетржнице и улажење у такав 

пројекат била једна права покретачка снага у Граду Новом Саду. Предлагали смо многе 

локације везано за велетржницу дакле нисмо рекли да се та велетржница у пуном обиму 

гради одмах, већ да се ради у етапама, предлагали смо позицију Центрославије, дакле ту 

већ постоји инфраструктура, јесте да је то приватно власништво, али се може преговарати 

са приватним власником везано за ту позицију или изнаћи неку другу позицију која би 

била адекватна. Дакле, што се тиче Јавног комуналног предузећа „Тржница“ ништа ново, 

захтевамо већа улагања у новосадске пијаце, захтевамо измештање Кванташа и захтевамо 

да се крене у реализацију изградње велетржнице у  Граду Новом Саду.“  

 

             Снежана Мушицки: „Ја ћу у вези са две тачке у обједињеној расправи. То је 

Програм, Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног 

предузећа „Градско зеленило“ и Предлог инвестиционих активности Јавног комуналног 

предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад. Што се тиче овог првог материјала и Јавног 

комуналног предузећа „Градско зеленило“ морамо да приметимо сви да је стварно 

епохално једна инвестиција се планира за следећу годину и то је ИПА пројекат који Град 

да није натерао Градско зеленило можда би овај материјал био и празан, ја не знам, али 
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зашто Одборничка група Српске радикалне странке неће подржати овај предлог, ја 

мислим да је јасно зато што „Градско зеленило“ би могло још инвестиционих активности 

да има, могли би нечим да се баве за разлику од онога да траже кошење и текуће 

одржавање силне паре па да се онда то не оствари. Овај пројекат Green energy је за Град 

Нови Сад можда и позитиван и тиче се тога да ће се на школи за основно и средње 

образовање „Милан Петровић“ направити зелени кров и да ће они касније моћи да 

користе сопствену енергију коју ће произвести помоћу обновљиве енергије, међутим оно 

што ми сматрамо је да та сарадња није морала да буде са тим градом и да смо могли да 

сарађујемо са неким другим градовима да смо се могли окренути неким бољим сарадњама 

и неким људима који о нама имају боље мишљење од ових који наводно са нама сарађују. 

Што се тиче тачки у овим инвестиционим активностима могу да се прочитају и цео 

програм може да се прочита за 20 секунди осим овог ИПА пројекта „Градско зеленило“ 

нема инвестиционих активности, значи нема идеје, и нема предлога како може да се у 

Граду Новом Саду нешто побољша када је њихова делатност у питању. Мислим да једино 

што може да се тражи је субвенција. А зашто то ћемо видети касније у неким другим 

програмима, односно предлозима одлука. Што се тиче Предлога инвестиционих 

активности Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ мени је жао што сад господин 

Копања није ту он би ми вероватно сада одговорио али можда ће се неко други јавити, ми 

из Одборничке групе Српске радикалне странке смо већ годинама о томе причали о тим 

фамозним гаражама, о проблему паркирања у Граду мислим да то се сви слажемо да је 

проблем стварно велик да је дугорочно његово решавање, да не може од данас до сутра, 

али да смо за све ове године колико сте овде, једну гаражу годишње направили 

Одборничка група Српске радикалне странке би гласала за то, подржали бисмо ту 

инвестицију, подржали бисмо вас да је остварите, а не овако да изграђујемо 

паркиралишта, а изградња паркиралишта некада подразумева да на тротоару нацртамо 

паркинг место као што смо имали случај са изградњом паркиралишта у Кисачкој улици и 

изградњом бициклистичке стазе у Кисачкој улици са све пројектном документацијом па је 

на крају на тротоару нацртан паркинг а на коловозу нацртана бициклистичка стаза, а за 

изградњу паркиралишта како се води и ово сада су узете велике паре, тако да Одборничка 

група Српске радикалне странке неће подржати ни овај предлог инвестиционих 

активности Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“.“ 

 

            Вања Божић: „Прво ћу се оријентисати на Програм инвестиционих активности 

Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“. Генерално ту немамо неку велику 

критику, искрено се надамо да ће што пре доћи до реализације куповине ових возила, да 

будемо искрени надали смо се да у оној претходној тачци да ћемо видети мању цифру 

која ће бити потребна за реализацију превоза путника у 2019. години, али надамо се да 

ребалансом се неће додавати да ће та цифра да пада за разлику од ранијих година, као што 

очекујем и 2021. године када у пуном обиму се буду користили на гас аутобуси да ће та 

цифра бити мања пред неким будућим одборницима. Што се тиче инвестиционих 

активности и услуга предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ као и сваке године то 

је један онако списак лепих жеља који се увек испуни стопостотно и унапред предвиде 

све што треба да се предвиди и све то одраде онако како треба да се одради, само што ми 

никако не можемо, ево већ после пет година да се овде скупимо да изађемо за говорницу 

и да кажемо да то предузеће поред тога што папиролошки перфектно ради свој посао, 

перфектно ради и свој посао и на терену и да немамо проблем због кога је то само 
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предузеће и основано. Следеће о чему желим да говорим јесте Програм инвестиционих 

активности на изградњи Регионалног центра за управљање отпадом у 2020. години. 

Нажалост иако је постојала мала могућност да неће Клиса доћи у опасност да се гради 

велика регионална депонија, све говори ка томе да хоће и да нажалост сте донели ту 

одлуку да Клисани имају ту част да попију кафу на великој озелењеној депонији четири 

пута већој него што је данас. Ми вам се у име свих становника Клисе захваљујемо на томе 

јако је лепо што ћете нам саградити четири пута већу депонију која ће да нам смрди, да 

прави проблем можда не у првим годинама када се буде водило одређених рачуна а ми  

Срби смо познати нажалост по томе да колико год био квалитетан одређени пројекат и 

колико год залегнемо за њега на почетку на крају се претвори у руину и изгубимо 

контролу над њим. Тако се бојимо да ће исто бити и са овим пројектом нажалост нисте 

уважили наш апел и нашу жељу да се то измести негде другде ми смо вам говорили да је 

Нови Сад један од ретких градова или општина у Србији која се развија и која добија нове 

становнике готово сви делови Новог Сада су се развили, добили су нове становнике, 

говорили смо и о томе да и поздравили тај план да се на Ченеју гради комерцијални 

аеродром и да ће цео тај крај заживети и опет је остало без слуха, остаје се при тој сулудој 

идеји да се гради четири пута већа депонија на месту данашњег сметлишта. Ми ћемо бити 

против тога покушаћемо још једном да вас одвратимо од ове идеје и искрено се надамо да 

ћемо вас дозвати памети и да ћете одустати од тога и да ћете негде друге да поставите 

велику регионалну депонију за готово све општине јужно бачког округа. Четврта ствар о 

којој желим да говорим јесте везано за инвестиционе активности и услуге Јавног 

комуналног предузећа „Чистоћа“. Наиме, током целе 2019. године у свим деловима Града 

Новог Сада се појавио проблем са одношењем баштенског отпада, тај проблем је 

кулминирао нарочито у јесењим данима, где год сам се кретао и где год сам причао са 

људима, изражавали су то као један од кључних проблема. Није ми било тешко, крајем 

октобра месеца сам сакупио све лишће које сам имао ставио сам испред куће и чекао да 

однесу те кесе које су биле напуњене, ево до дана данашњег кесе и даље стоје испред моје 

куће, једна екипа из Чистоће која је празнила канте када сам изашао да замолим да убаце 

и то смеће, ме била питала шта то ту ради, ја сам рекао да чекам да однесу баштенски 

отпад они су ми рекли е јес глуп. Па ја сад господине Стојковићу желим да вас питам јел 

сам ја стварно глуп што очекујем да Јавно комунално предузеће „Чистоћа“ ради свој 

посао и да односи баштенски отпад ако га објави у новинама. Редовно објављују да ће се 

баштенски отпад носити два пута током месеца, ниједном се не појави возило ја сам онда 

очекивао бар у овом програму инвестиција за следећу годину ако већ њихова служба каже 

да имају проблем да не постоји возило које то може да ради да ће се огласити да ће 

тражити да се купи возило да би се односио баштенски отпад. Тога и даље нема. Значи ми 

смо сви остали глупи што верујемо ономе што предузеће објави да ће нешто да уради, 

изнесемо наш отпад напоље, не реметимо одлуку Града да се забрањује паљење 

баштенског отпада и то тако стоји и труне испред кућа ево већ пуних месец и по дана. 

Значи нико се није појавио плус што ми још радници кажу е јес глуп. Стварно 

невероватно. И следећа ствар везано за ове још инвестиционе активности које се овде 

налазе јесте инвестиционе активности ЈКП „Стан“ видим овде да се купује хидраулична 

радна платформа са корпом на камиону за Б категорију. Претпостављам да ће се она у 

једној мери користити и за потребе промене сијалица тј. оспособљавање расвете, 

нажалост Нови Сад има тај проблем готово сва градска насеља и приградска имају 

проблем лоше расвете у одређеним деловима, углавном се дешава да та расвета одлази на 
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оним прометнијим улицама где се налазе аутобуске станице и то смета људима зато што 

се нарочито у овом зимском периоду када има и доста каљуга и блата не види ни куда се 

иде а са друге стране имају проблем и са аутомобилским саобраћајем, с обзиром да 

тротоари не постоје у неким деловима и долази до прљања при кориштењу асфалта.“  

 

 

Реља Алексић: „Поново, нажалост, имамо ситуацију коју смо имали и годинама 

уназад да се, када разговарамо о плановима инвестиционих активности јавних и 

јавнокомуналних предузећа, нико од представника менаџмента тих предузећа не налази за 

сходно да се обрати грађанима, да предочи шта то они планирају да раде и да инвестирају 

у наредној години, иако су сва та предузећа, заправо, формирана да би се задовољавале 

потребе грађана. Грађани, нажалост, немају никакав нити увид у то шта јавна и јавна 

комунална предузећа планирају, нити имају било каквог утицаја на креирање таквих 

планова. То је нешто што је јако лоше, то је пракса која је потпуно погрешна, то у 

грађанима ствара значајан анимозитет ка свим јавним предузећима и, генерално, креира 

се једна лоша слика предузећа чији је оснивач Град. Што се тиче конкретних планова 

инвестиционих активности ја ћу се врло кратко изјаснити само на тему ЈКП „Стан“ и 

„Паркинг сервиса“. Што се тиче „Паркинг сервиса“, чули смо да се за читаву 2020. годину 

планирају само две инвеситционе активности, то су изградња паркиралишта на Тргу 

Коменског и изградња паркиралишта у Фрушкогорској улици код окретнице – фаза II. За 

ове две ставке планирано је 20.000.000,00 динара. Да ли се и на какав начин ће се 

реализовати пројекти са овим средствима остаје да се види. Оно што се из достављеног 

материјала исто да видети, то је да ће се укупно на ова два изграђена паркиралишта 

направити још 300 паркинг-места. Новом Саду су паркинг-места изузетно потребна, 

паркинг је велики проблем, то смо чули и од претходних говорника. Ако добро памтим, 

када је усвајана концесија за гараже, односно када се правила пројекција реализације тог 

посла, негде у ово доба смо већ требали да имамо окончан јавни оглас, а јавни оглас још 

увек није објављен. Кренули смо са осам гаража, па смо стигли до четири, вероватно ћемо 

доћи до две и ко зна куда ће нас то довести. У сваком случају добићемо 300 нових 

паркинг-места на ова два паркиралишта, али било би врло корисно када би грађани чули 

да ли ће та два нова паркиралишта личити, рецимо, на паркиралиште код Института у 

Каменици, на паркиралиште у Радничкој улици или на паркиралиште код „Бетаније“, која 

заправо уопште нису ни паркиралишта, нити су обележена или су обележена врло 

скромно. У плановима нема идеје да се само ова три паркиралишта макар приведу, до 

краја асфалтирају и то је јако велики проблем. Ја сам сигуран да смо сви ми сведоци и сви 

ми смо негде чули од некога да има јако велику примедбу на, рецимо, паркинг код 

Института и поготово онај у Радничкој улици. У доба године када има кише и снега тамо 

је немогуће паркирати ауто, тамо ни „Паркинг сервис“ сасвим сигурно не зна колико 

паркинг-места има, а онако како су покушали, односно како су „урадили и привели 

намени“ паркинг код „Бетаније“, верујте ми боље да ништа нису радили зато што је преко 

постојећег шљунка и шодера једном прешао ваљак и на тај ваљак је набацан стругани 

асфалт, донет ко зна одакле, то је као уређено, али ако се тако ради, то неће преживети 

ову зиму ако буде имало снега. Што се тиче Јавног комуналног предузећа „Стан“ у Плану 

се види да је једна од инвестиционих активности куповина пет путничких возила. Било би 

врло занимљиво да неко из ЈКП „Стан“ изађе за ову говорницу и, опет понављам, 

грађанима објасни шта ће „Стану“ пет путничких аутомобила, ко ће се у тим 
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аутомобилима возити. Ја немам никакву дилему да ће се реализација ове набавке 

извршити врло брзо, а имам значајну сумњу у које намене ће се тих пет путничких 

аутомобила користити, рецимо, у фебруару и марту месецу идуће године.“ 

 

Ђурађ Јакшић: „Ево, везано за ових 13 тачака, ви сте чули начелне сугестије, 

односно примедбе, а и понеку похвалу од одборника Српске радикалне странке. Од ових 

13 тачака ми ћемо гласати против 12. Подржаћемо једино Програм инвестиција које 

планира „Водовод и канализација“ за 2020. годину. Ево зашто, „Водовод“ има један 

изузетан програм, давно није био тако добар. Он тежи, што би рекли, његов обим је 

1.350.000.000,00 динара, то је неких 400.000.000,00 динара више него у 2019. години. У 

овом програму, ако сте читали, јесте и прва фаза изградње водоводне и канализационе  

мреже везано за насеље Боцке. Ви знате колико је Српска радикална странка инсистирала 

на решавању овог питања. Уосталом, ја сам данас апеловао на Градоначелника и на 

господина Мандића, сада апелујем на представнике „Водовода“ и преносим сугестију 

грађана са Боцки да би било драгоцено да се што пре крене и на ову другу висинску коту, 

или како то стручно зовете, из разлога што би било заиста лоше уколико би сада, када 

завршимо прву фазу, колико год то било скупо, прекинули са изградњом водоводне и 

канализационе мреже. Друго, сматрамо да је веома значајно то што ће се градити 

магистрални цевовод везано за водоснабдевање Ветерника. Ветерник генерално има 

проблем са снабдевањем воде, то најбоље на својој кожи осете управо Ветерничани, али 

ретко ко, односно мало ко у Граду ко се не бави тим питањима и том проблематиком, зна 

да је то велики проблем. Сматрамо да је и ово веома значајно и то се налази у овом 

програму и имамо, наравно, Бегеч, везано за водоснабдевање. Сада пошто је пала та 

политичка баријера после ових промена на тим изборима за Савет Месне заједнице Бегеч 

и пошто је сада једнака власт и у Месној заједници и у Граду, Покрајини и у Републици, 

ево крајње је време и у Бегечу да се крене са изградњом градског водовода. Они су имали 

онај сеоски водовод из '64. или '68. или већ које године. Још једна ствар је та која је добра, 

коју похваљујемо у овом програму и ствар која нас мотивише да данас гласамо за овај 

програм инвестиција „Водовода“, а то је комунално опремање насеља Југовићево, везано 

за изградњу ових станова за припаднике снага безбедности који ће ићи у неком наредном 

периоду. Дакле, гласаћемо за Програм инвестиција „Водовода и канализације за 2020. 

годину, сматрамо да је добар, камо среће да у неком ребалансу се дода још неки динар на 

ових 1.350.000.000,00 динара. Друго, „Зеленило“, укупно из буџета 465.000.000,00 динара, 

капиталне су умањене за 100.000.000,00 динара, износе 65.000.000,00 динара, али 

претпостављамо због тога што је завршена ова пословна зграда која се финансирала још и 

у 2019. години, заправо, завршавало се финансирање њено, а на текуће иде 

399.700.000,00, 400.000.000,00 динара, то је увећано за 45.000.000,00 динара. Као ни једно 

друго предузеће, „Зеленило“ зависи од давања из градске касе, али таква је природа посла. 

Ми само очекујемо да тих 45.000.000,00 динара везано за текуће субвенције, односно 

услуге из делатности буде утрошено баш на те ствари које је „Зеленило“ планирало, а не 

на евентуално неке друге ствари попут одржавања текуће ликвидности, као што је био 

случај у претходним годинама. Не кажем да ви то сада радите, али то је често био случај у 

неком претходном периоду када је „Зеленило“ имало поприличне проблеме у пословању. 

Српску радикалну странку интересује која је коначна цена коштања новог пословног 

објекта „Градског зеленила“, то је број један и која је коначна цена расадника. А имајући 

у виду, колико сам схватио председника Скупштине, није дозвољено сад поставити 
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одборничко питање, мада није ми то баш нешто јасно и логично, али добро, поставићу то 

на крају седнице и очекујем званичан одговор. Град Нови Сад је издвојио за нови објекат 

толико и толико, за расадник толико и толико. Чисто да би имали ми неки пресек и да би 

имали сазнање из разлога што је ту било и неких анекса и додатних радова, па да видимо 

само колико је то до краја коштало. Треће, „Чистоћа“, укупна средства која се издвајају из 

буџета за 2020. годину за оно што ради „Чистоћа“ су за неких 10.000.000,00 динара мања 

у односу на 2019. годину. Услуге из делатности су практично једнаке, док су за 

10.000.000,00 динара умањене капиталне инвестиције. Велика је штета што „Чистоћа“ у 

свом програму за 2020. годину није планирала, рецимо, набавку видео надзора за праћење 

ових дешавања око подземних контејнера, у том случају нам не би требали ови чувени 

чувари контејнера, него би имали видео надзор, имали једну собу за праћење, са мало 

већим бројем екрана и у суштини би на тај начин покрили читав Град. Коментарисати ове 

две позиције „Чистоће“ у делу радова, а то је изградња рециклажног дворишта и санација 

и затварање ове санитарне депоније, односно сметлиште, поприлично је излишно, 

илузорно из разлога што се ове две ствари налазе у програму ивестиција „Чистоће“ уназад 

осам година. Осам година из године у годину ове две позиције се налазе у програму 

„Чистоће“. Ми вам преносимо захтев поприличног броја грађана, дакле, поред овога што 

је неко од колега говорио, да ли је у питању био Вања Божић или Јелена Мандарић, у 

суштини је и мање битно, везано за баштенски отпад. То је заиста велики проблем, 

поготову у пролеће када иде кошење, орезивање итд. Често се дешава да је то велики 

проблем из разлога што тај баштенски отпад који је кабаст сам по себи, буде испред 

капија, испред кућа чак мало дужи временски период, па се осуши, то разноси ветар итд. 

Дакле, поготово у пролећном периоду мора се о томе водити више рачуна. Преносим вам 

захтев једног поприличног броја грађана, а у првом реду са Адица и Ветерника и то из 

оних делова, рецимо Адица, где је сада већ навелико почело колективно становање, не 

могу рећи високоградња зато што је у питању приземље и спрат, али где се граде ове мале 

зграде, где више није довољно односити смеће једном недељно, него је потребно 

интензивирати то најмање два пута недељно. Дешава се у великом броју случајева да се 

људи жале из разлога што после четири-пет дана њихове канте или контејнери буду пуни, 

док сачекају тај седми дан смеће се развлачи по улици, развлаче га пси и мачке луталице 

и практично имамо једну ситуацију која је неуредна. Дакле, требало би размислити, 

поготово у оним деловима, понављам Адица и у једном делу Ветерника где имамо више 

овог колективност становања него што је био случај пре, рецимо, годину, две или пет, 

дакле да се уведе два пута недељно изношење смећа из ових делова Града. То је апел 

грађана, а везано за „Чистоћу“. „Тржница“, па ево чули сте генерално за „Тржницу“, ми 

заиста нисмо задовољни новцем који се из буџета Града издваја за новосадске пијаце и 

Пијаца Телеп, Велетржница и Кванташ итд. Ја ћу поставити једно питање које до сада 

можда није овде обрађивано интензивно и често, а мислим да је веома значајно. Тиче се 

пијаце у Сремској Каменици. Пијаца у Сремској Каменици је велелепна, на изузетном 

месту, практично у центру Сремске Каменице. Међутим, апсолутно је неискоришћена. 

Ми у Сремској Каменици имамо пијацу на којој функционише рецимо две-до три тезге у 

просеку. Дакле, грађани Сремске Каменице, које је једно озбиљно насеље од преко 20, 

можда сам мало рекао, можда и 25000 становника су принуђени да се снабдевају воћем и 

поврћем у Граду на градским пијацама или са друге стране да се снабдевају у овим 

супермаркетима. Понуда на каменичкој пијаци је заиста мала, никаква када имате једну, 

две, три тезге које функционишу. Ту би требало видети шта направити. Апел за 
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„Тржницу“ или да се види да се на неки начин трговци воћем и поврћем анимирају да 

закупе тезге и да крену да продају на пијаци, или да се спусте цене закупа или нешто 

треће. Штета је, пијаца зврји празна и практично физички Сремска Каменица пијацу има, 

али суштински је нема зато што се Каменчани не снабдевају највећим делом на овој 

пијаци. Мислим да је то веома битно питање, јер је Каменица озбиљно и велико насеље. 

На крају „Лисје“. Град је поново био широке руке према „Лисју“, уосталом као и 

последњих неколико година. Стиче се утисак да Град кад год не зна шта ће са парама 

извади 10, 20, 30, 50, 100.000.000,00 динара и да „Лисју“ да одржава зеленило на 

централном централном градском и на овим спољним, односно сеоским гробљима. За 

капиталне 50.000.000,00 динара, као и 2019. године, а сада у овом основном облику буџета, у 

овом првом програму који усвајамо за наредну годину, иде 210.000.000,00 динара. 30.000.000,00 

динара више него у исто време прошле године, а практично једнако са тим коначним средствима 

у 2019. години. Ових 210.000.000,00 динара за одржавање зеленила, једноставно је надуван, 

ненормалан износ. О томе сам говорио више пута, нећу се понављати више, јер већ постајем и 

сам себи досадан, али указујем на ситуацију где имамо једне извештаје који су фризирани,                           

где се приказује да је утрошено све до последњег динара, а у суштини једнако се зеленило 

одржава. Фактички на терену и када се издвоји 150 или 160.000.000,00 динара и овако 

када издвајамо 210.000.000,00 динара. Поставио сам безброј пута питање везано за ова 

заштићена гробна места, рецимо, која су то заштићена гробна места у 2019. години које је 

„Лисје“ посебно третирало. Никако да добијем тај одговор из разлога што знам, док сам 

радио у Заводу за заштиту споменика културе, између осталог, моја брига су била стара 

новосадска гробља, знам да никада сем по посебном налогу инспекције, односно на 

интервенцију Завода за заштиту споменика културе, није нити „Лисје“, нити „Зеленило“ 

нити било ко трећи излазио на терен и посебно третирао та заштићена гробна места, а ви 

сваке године имате позицију у програму које нису мале. Друго, изградња пословног 

објекта где ће, практично новог пословног објекта ЈКП „Лисја“, ће исто папрено коштати. 

Прва фаза 15.000.000,00 динара, друга фаза 10.000.000,00 динара и видимо да у овој 

трећој фази за 2020. годину планирате нешто преко 20.000.000,00 динара. Имајући у виду 

да „Лисје“ има своју грађевинску оперативу и своју грађевинску службу итд. поставља се 

питање да ли се то гради неки луксузни хотел или се гради пословни објекат ЈКП „Лисја“, 

јер нам се чини мало претерано да преко 700.000,00 евра кошта изградња овог новог 

централног пословног објекта ЈКП „Лисја“. Ето, то су нека питања, а ова која се тичу 

одборничких питања, јер то тако тумачи председник Скупштине Града, поставићемо када 

за то дође време, на крају седнице.“ 

 

Адријана Месаровић, помоћница Градоначелника Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Ја ћу се само кратко дотаћи ових коментара у вези са Програмом 

инвестиционих активности ЈКП „Стан“ и жао ми је, толико тога и квалитетног може да се 

примети у пословању овог јавног комуналног предузећа које је после толико дуго година 

изашло из једне озбиљне финансијске кризе и много показатеља показује управо на то 

колико је сада финансијски стабилно, па ове неке коментаре везано за возила, ми не 

спроводимо политику која подразумева куповину луксузних аутомобила. У питању су 

опредељена средства за куповину теренских аутомобила, јер ову хидрауличну радну 

платформу на камиону мора да прати једно теренско радно возило у ком се возе 

квалификовани и вредни радни мајстори ЈКП „Стан“, који ће изаћи на терен и у Кисач, 

Каћ, Будисаву и Лединце, а сада су управо у улици Павла Бакића, како смо чули да имамо 
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проблем са расветом па једно од 55 теренских возила на који ћемо додати још пет нових, 

пошто у возном парку имамо и дотрајалих па обнављамо део возног парка, тако да сам 

само хтела да одговорим на коментаре у вези са опредељеним средствима за куповину 

нових теренских возила која ће служити за обављање комуналне делатности важне за наш 

Град, јавно осветљење Града Новог Сада.“ 

 

Божидар Протић: „Ја заиста нисам знао да то једно возило може да спасе јавно 

предузеће. Ја знам да су некад гуске спасиле Рим, али опет имамо да историја се понавља. 

Моја уважена колегиница, драго ми је што сте ту, лепо сте нам објаснили да је ЈКП 

„Стан“ на путу опоравка. Ја Вама заиста верујем, сада ћемо купити то возило, да купимо 

ми ипак два возила, за сваки случај. Има још ту фирми које кубуре са финансијама па дај 

да и њима купимо по то неко возило, да их мало спасимо. Ја се сећам, пре једно пар 

месеци, годину дана, Ви сте исто тако лепо елаборирали, ја сам Вас похвалио, како том 

истом јавном предузећу нема спаса, пропаст жива, стотине милиона губитака и ако не 

уделимо, да не кажем, преваримо оног Литванца, да то предузеће узме, да он спасе, ништа 

нисмо урадили. Пропаст жива! Ми изгласали овде, ви изгласали и том Литванцу дали, 

траје уговор отприлике као за Мегатренд, ту је негде отприлике дужина била дан – два 

дуже. Ништа од тога. Ми из опозиције смо онда говорили хајде да оспособимо то 

предузеће, боље је да је ситуација промењена, да њихов програм пословања и за прошлу и 

за ову годину и за идућу годину можда може да допринесе да то предузеће изађе из кризе. 

Ви сте нас, заиста, пленили својим експозеом да то је то немогуће. Шта се сада догодило, 

сем што ћемо купити то возило да извуче ово предузеће из кризе. Ја бих волео да ми Ви то 

мало то елаборирате, да не буде као са „Апотеком“ где смо уз концесију добили и дуг 

тренутно од једно 500.000.000,00 динара које буџет и грађани Новог Сада финансирају из 

текуће дотације 320.000.000,00 динара, из текуће резерве 100.000.000,00 динара. То је већ 

колико? Да ли ће то бити пут да се та јавна предузећа, која су заиста у лошем положају, 

санирају? Морамо имати одређен правац, одређену стратегију. Нека предузећа или морају 

да се приватизују или не морају. Шта ће грађани помислити када за годину дана или за 

пар месеци се потпуно промени стратегија, одједном предузећа могу да послују врло 

профитабилно, јер ако нису профитабилна како ће вратити те дугове? Мислим да бисмо 

ту морали, као одборници, имати праву информацију јер грађани ће нас питати шта је ово 

сад. Дакле, ја бих замолио госпођицу Месаровић да нам мало то објасни, који су то путеви 

и правци изласка из кризе Јавног комуналног предузећа „Стан“. Нама би било драго да се  

сва јавна предузећа извуку из финансијске незавидне ситуације, они који имају дуговања 

да ли могу из свог пословања, с обзиром да је програм пословања тачка дневног реда, да 

ли то његово пословање подразумева и враћање дугова. Ми овде немамо, тек у извештају 

о пословању, када буде извештај, нажалост ми нећемо бити у тој прилици да о 

извештајима за прошлу годину расправљамо. Неко хоће, неко неће, како год. Дакле, нико 

не спомиње дуговања, а знамо да јавна предузећа имају дуговања. Сада да неко погледа 

преглед пословања испашће мед и млеко, сви су успешни. Знамо да нису. Да ли нека 

предузећа захтевају одређену санацију кроз нека буџетска средства. Имамо 

7.000.000.000,00 динара суфицита, хајде нека предузећа која заиста треба да остану у 

јавном сектору, да им помогнемо на неки начин. Зашто од тога бежати. Не, укидамо 

текуће субвенције, а онда из текућих дотација опет то финансирамо. Нико нема ништа 

против, ту су наши суграђани запослени, они врше услуге нашим суграђанима и као таква 

јавна предузећа и треба да опстану. Дакле, могло би можда да се нађе неко другачије 
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решење. Ја бих волео када би Градско веће изашло са једним планом, заиста програмом за 

санирање тих јавних предузећа који су преко потребна грађанима Новог Сада.“  

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председника 

Скупштине је закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати 

посебно. 

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Водовод и 

канализација“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да је  

47 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласало „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

 О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 

предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да су  

44 одборника гласала „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ 

ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ 

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 

предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала су  

44 одборника гласала „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ 

ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад 

за 2020. годину. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да су 

43 одборника гласала „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 

предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да су 

44 одборника гласала „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ 

ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД  

ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 

предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да су 

44 одборника гласала „за“, да је десет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

 

 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ 

ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И 

ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног градског саобраћајног 

предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2019. и 2020. годину. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да су 

44 одборника гласала „за“, да је десет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД  

ЗА 2019. И 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ 

Нови Сад за 2020. годину. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да  су 

44 одборника гласала „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 
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ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 

2020. годину. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да  су 

44 одборника гласала „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа за одржавање 

стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да су 

43 одборника гласала „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА 

„СТАН“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 

Војводина“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да  су 

43 одборника гласала „за“, да је десет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД  

ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности на изградњи регионалног центра за управљање 

отпадом у 2020. години. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да  су 

43 одборника гласала „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ 

РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ У 2020. ГОДИНИ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм инвестиционих улагања Јавног комуналног предузећа „Водовод и 

канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 2020. годину, 

који се не финансира из буџета Града Новог Сада. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да  су 

44 одборника гласала „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ИНВЕСТИЦИОНИХ УЛАГАЊА 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ 

САД И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2020. 

ГОДИНУ, КОЈИ СЕ НЕ ФИНАНСИРА ИЗ БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ 

Нови Сад: “Озелењавање градова – развој и промоција енергетске ефикасности и одрживе 

урбане животне средине у градовима прекограничне регије“. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да  је 

46 одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД: “ОЗЕЛЕЊАВАЊЕ ГРАДОВА 

– РАЗВОЈ И ПРОМОЦИЈА ЕНЕРГЕТСКЕ ЕФИКАСНОСТИ И ОДРЖИВЕ 

УРБАНЕ ЖИВОТНЕ СРЕДИНЕ У ГРАДОВИМА ПРЕКОГРАНИЧНЕ РЕГИЈЕ“ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Ад. број: 352-3/2019-480-I             352-3/2019-481-I            34-8490/2019-I 

                352-1/2019-475-I             352-1/2019-474-I            020-589/2019-I 

                352-3/2019-478-I             352-1/2019-476-I            352-3/2019-458-I 

                352-3/2019-479-I             34-8493/2019-I               020-595/2019-I 

                352-3/2019-477-I             34-8488/2019-I               352-1/2019-523-I 

26. – 40. тачка дневног реда 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 

КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА 

ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“  

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО 

ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“  

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 
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 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“  

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА  

И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД  

ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА  

„НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ  

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ 

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ 

СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА  

2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА И 

ФИНАНСИЈСКИ ПЛАН АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ САДА 

ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

МЕЂУОПШТИНСКЕ РАДНЕ ГРУПЕ ЗА УПРАВЉАЊЕ КОМУНАЛНИМ 

ОТПАДОМ ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

Предлоге решења утврдило је Градско веће.  

 

Радна тела нису имала примедби на предлоге које су разматрала из свог делокруга. 

 

Заменица председника Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе 

да изнесу допунско образложење предлога. 

 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је приликом утврђивања дневног реда усвојен предлог за 

спајање расправе, заменица председника Скупштине је отворила претрес. 
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У претресу су учествовали: Вања Божић, Јелена Мандарић, Реља Алексић, 

Снежана Мушицки, Соња Радаковић, Александар Бујић, Ђурађ Јакшић и Адријана 

Месаровић. 

 

Вања Божић: „Српска радикална странка неће подржати предлоге решења на 

давање сагласности на програме пословања јавних и јавних комуналних предузећа. Ја ћу 

се оријентисати на пар њих и изнети неке наше критике и сугестије везано за та 

предузећа. Прво бих говорио о „Зоохигијени и Ветерини Нови Сад“. Уназад четири 

године већ неколико пута за овом говорницом сам говорио о проблемима са којима се 

сусреће „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“. Сматрам да ти људи, у оном делокругу који 

имају испред себе, што законски, што у могућностима, обављају посао на најбољи могући 

начин на који би могли да обаве, али то није довољно да се реши проблем због чега је 

само предузеће и настало. Пред нама је реферат о пословању за 2020. годину, он је сличан 

или исти као што је био и за 2019. годину, као и 2018, као што је био и за 2017. годину, 

зависно од тога колико Град определи средстава, тако се и мењају цифре у програму,  

генерално оне остају потпуно исте. Нажалост, ми после ових пет, а ускоро ће и пуних 

шест година како Предузеће постоји, не можемо да станемо иза тога да је Предузеће 

испунило свој циљ због чега је формирано и не можемо да констатујемо да је било 

успешно у обављању ове своје делатности. Српска радикална странка жели да постави 

питање на који начин Град Нови Сад мисли да реши проблем паса и мачака луталица у 

Новом Саду. С обзиром да смо сведоци да ово не даје решења, да генерално овај ЦНР 

проблем који је релативно скуп, није дао решење, да је дошло до повећања броја јединки 

на улицама уместо смањења и да капацитети азила нису успели да склоне мачке и псе са 

улица Новог Сада, постављамо питање на који начин Град Нови Сад следеће године и 

оних наредних година жели да реши тај проблем, на који начин ће се опходити према 

томе. Следеће предузеће о коме желим да говорим јесте Програм пословања Јавног 

комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2020. годину. Можемо да видимо код анализе 

планираних индикатора пословања, посматрајући пословне приходе види се да се 

планирају за 19,78% у већем износу за 2020. годину у односу на процењене за 2019. 

годину, због очекиваних средстава за одржавање објеката путне привреде у већем износу, 

као и очекиваних прихода остварених на тржишту. Ми постављамо питање како сте 

дошли до закључка, с обзиром да сте добили мање средстава за обављање путне привреде 

него што је то било у току 2019. године, а са друге стране у реализацији првих девет 

месеци можемо да видимо да сте написали да умањење прихода и трошкова пословања је 

узроковано смањеном инвестиционом активношћу Предузећа делимично због започетих, 

а незавршених поступака јавних набавки за већину планираних активности у извештајном 

периоду. Значи, ако из године у годину не успевамо да реализујемо до краја активности, а 

са друге стране сте добили мање новца у старту него што је то било 2019. године, 

изненађени смо како планирате да имате добит од 20% већу него 2019. године. Па, ако 

бисте били љубазни да објасните како сте дошли до тог закључка. И, трећа ствар о којој 

желим да говорим јесте везано, врло кратко, за Градско саобраћајно предузеће. Већ сам 

раније исказао одређене ствари, овде желим само да се оријентишем на ово што се налази 

пред нама. Само Предузеће показује и 2019. и за 2020. годину у извештају да има проблем 

са бројем путника који се смањује из године у годину, да је цена карте некомерцијална, 

има велики проценат људи који користи повлашћене карте. Ми смо поздравили куповину 

аутобуса и верујемо да ће она с једне стране смањити одређене трошкове, али гледајући 
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све проблеме које има Градско саобраћајно предузеће, постављамо питање на основу чега 

очекујете добит на крају године, с обзиром да и сами констатујете да пада 

заинтересованост становника Града Новог Сада за јавни градски превоз, а са друге стране 

имамо и овај проблем везано за број возача који обавља функцију у Градском 

саобраћајном предузећу. Нажалост, људи напуштају, не само у Новом Саду, него на 

територији целе Републике Србије, послове који су били у јавним комуналним 

предузећима и одлазе на Запад, траже већу плату, боље ухлебљење за свој рад који 

обављају па с тога постављам питање да ли стварно верујете да ће ово овако да изгледа и 

на крају 2020. године.“ 

 

Руковођење седницом Скупштине преузео је Здравко Јелушић, председник 

Скупштине Града Новог Сада. 

 

Јелена Мандарић: „Ево, чули сте већ од мог колеге Вање Божића шта наша 

одборничка група „Др Војислав Шешељ – Српска радикална странка“ има да каже везано 

за програме који су пред нама на овој седници. Ја ћу своју пажњу усмерити на Јавно 

комунално предузеће „Градско зеленило“. Дакле, ово предузеће је предузеће које је 80% 

зависно од буџета Града Новог Сада. Оно што желим овде да напоменем, а што је 

прилично забрињавајуће, да су се инвестиције у 2019. години оствариле за 33% мање него 

што је то било предвиђено Планом. Такође, укупни приходи овог предузећа остварени су 

за 10% мање него што је то било предвиђено Планом за 2019. годину. Што се тиче 

инвестиција у овом предузећу, 65.000.000,00 динара опредељено је из буџета Града Новог 

Сада, 13.000.000,00 динара опредељено је на основу пројеката које су добили и овде они 

предвиђају да ће, односно 13.000.000,00 динара је предвиђено из сопствених средстава, а 

53.000.000,00 динара из донација које су добили по разним основама. Мислимо да  

приходи које остварује „Градско зеленило“ нису задовољавајући, пре свега приходи под 

тачком број 11. „Приходи од продаје роба и расадничке производње“. С обзиром да се 

„Градско зеленило“ преселило на нову локацију, да је то нови објекат, да нису у закупу,  

да самим тим немају трошкове за плаћање закупа и осталих дажбина које су имали, сада 

имају и нови систем грејања. Дакле, сада више није грејање на гас што је један од главних 

разлога да они правдају своје слабо пословање. Дакле, сада се греју на биомасу и  мислим 

да би самим тим требали бити конкурентни на тржишту, односно не може се упоредити 

мали произвођач са великим гигантом, поготово гигантом који сада има овакве услове. 

Дакле, приходи од ове врсте пословања морају бити знатно већи. Оно што такође желим 

да истакнем јесу улагања у обнову Дунавског парка. То је споменик природе друге 

категорије. Дуго година се у овај парк није улагало. Мислим, поред ових текућих 

одржавања да се сада издваја 17.000.000,00 динара за одржавање Дунавског парка, али 

хтела бих да напоменем да ваљда је Нови Сад град који једини на споменику културе или 

на споменику природе одржава манифестације које нису примерене за тај простор. Дакле, 

овде нам често говорите о томе како је EXIT бренд Града Новог Сада, одржава се на 

споменику културе, а на простору споменика природе друге категорије ми одржавамо 

пројекат који се зове „Ледана шума“, а онда након тога улажемо 17.000.000,00 динара да 

би се реконструисао Дунавски парк. Мислим да то није добро, мислим да би се требала 

наћи нова локација за један такав пројекат, мислим да су чак и представници из удружења 

Ледена шума спремни да преговарају о томе да се за овај пројекат нађе нова локација и да 

се то у наредном периоду мора урадити.“ 
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Реља Алексић: „Као и на плановима инвестиционих активности и у овим предло–

зима програма пословања јавних и јавних комуналних предузећа имамо исти проблем. 

Нико у име јавних и јавних комуналних предузећа не осећа потребу да се грађанима 

обрати, изложи шта је то шта ће јавна и јавна комунална предузећа да раде. Ми 

одборници, стицајем околности добијемо материјал нешто раније на увид па можемо да 

се припремимо, али грађани који ово прате имају сасвим сигурно огроман проблем да 

схвате о чему говоримо и о чему се заправо ради, јер они никаквог увида у програме 

пословања немају. Јавна и јавна комунална предузећа су основана због грађана и грађани 

свакако имају право да знају шта се у њима дешава, а не да представљају одвојене 

ентитете и паралелне универзуме који су обичним грађанима удаљени и недодирљиви. Што 

се тиче самих планова, ако анализирамо План Јавног комуналног предузећа „Водовод и 

канализација“ видимо да је, што чак и у самом Плану стоји, губитак воде на мрежи и даље 

нерешива енигма. То је проблем и ситуација која се само констатује, каже се да ће се 

предузети мере да се губици воде на мрежи смање, али колико сам ја имао прилике да 

пратим, из године у годину ти губици се не смањују, а у материјалу се не види ни један 

конкретан корак који би „Водовод                           и канализација“ предузели да се тај 

губитак воде смањи. Сви знамо да чувари водовода, они фамозни, ако је то нешто што 

постоји, апсолутно нису одрадили ништа на ту тему, јер губитак воде је константа већ 

годинама уназад. Што се тиче Градског саобраћајног предузећа из материјала се види да  

им недостаје 37 возача активних, да им недостаје пет возача у програму обуке и да им 

недостаје десет механичара. Дакле, кадровска слика у ГСП-у је изузетно тешка, не види се 

на који начин ГСП планира да ове кадровске недостатке покрије. Како ћемо се и на који 

начин ћемо се и ко ће нас возити у неком наредном периоду, то ваљда неко зна, а грађани 

који користе ГСП нека им је Господ Бог у помоћи. Што се тиче „Паркинг сервиса“, 

„Паркинг сервис“ је предвидео упошљавање нових десет контролора наплате паркинга. 

Пројектују у својим средствима повећање прихода по основу наплаћених паркинг карти, 

иако стоји да се цена паркинг карти неће мењати и једини закључак који се може извести 

из наведеног је да се планира даљи наставак зонирања Новог Сада у смислу наплате 

паркинга. Било би дивно када би неко из „Паркинг сервиса“ изашао за ову говорницу, 

обрадовао Новосађане информацијом где ће се то нове паркинг зоне наместити и када.“  

 

Снежана Мушицки: „Ја ћу у вези са тачкама говорити о предлозима решења о 

давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Водовод и 

канализација“, „Паркинг сервис“ и „Информатика“. Почела бих са „Паркинг сервисом“, 

то ми је онако први. Програмом пословања овог предузећа за 2020. годину планирани су 

укупни приходи у износу од 607.266.500,00 динара и расходи од 597.983.452,00 динара. 

То би онда било лепо и као и ове године, рекло би се да ће то предузеће да послује у 

плусу са позитивним билансом, међутим, као и сва друга јавна предузећа они воле да 

кажу како послују у плусу, а у суштини, ако добијају 20.000.000,00 динара субвенција из 

буџета Града Новог Сада, они су онда неких десетак милиона у минусу. Али, пошто се то 

сад све пресипа из шупљег у празно, онда можемо да закључимо и да нема то неке везе. 

Папир трпи све, па ћемо видети после када буде разговарали  и о „Информатици“. Оно 

што сам ја приметила као позитивно у Предлогу решења о давању сагласности на 

Програм пословања за „Паркинг сервис“ је то да они не планирају повећање цена у 

следећој години и ја сматрам да је то једна од позитивних ствари, да је то добро и да 
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ништа нема од тога ако се повећавају цене, а онда касније траже субвенције, онда поново 

узима два пута новац од наших суграђана. Оно што мени, рецимо, није било баш 

најјасније у овом програму пословања предузећа „Паркинг сервиса“ за 2020. годину је у 

оквиру 7. „Критеријуми за коришћење средстава за помоћ, спортске активности, 

пропаганду и репрезентације“. Прво, ја сматрам да „Паркинг сервису“ не треба никаква 

пропаганда, сви знају шта је „Паркинг сервис“, чему служи, сви користе услуге „Паркинг 

сервиса“. Друго, када би свако предузеће имало новаца као „Паркинг сервис“ да троши на 

спортске активности, вероватно би нам нација била много здравија него што је сада, али 

нема и не може свако себи да приушти да сопствене паре троши на спортске активности, а 

да из буџета тражи субвенције. То имају среће они што су директори јавних комуналних 

предузећа. Што се тиче Предлога програма пословања за „Водовод и канализацију“ на 

страни два која се односи на укупне планиране расходе за 2020. годину, они износе 

2.974.208.000,00 планираних динара, нико не каже да ће то бити тачно толико, на плате 

запослених, од тога они планирају да потроше 35, 41%, на амортизацију планирају да 

потроше 30,99% и то значи да за инвестиције и за нова улагања остаје мање него за плате, 

око 33%. Оно што на овој страни није јасно наведено је, ја ћу сада цитирати реченицу па 

можете да видите како она гласи: „Планирање накнаде члановима Надзорног одбора у 

2020. години износи 1.474.056,00 динара, док је висина накнаде за рад председника и 

чланове Надзорног одбора утврђено закључком Скупштине Града Новог Сада у месечном 

нето износу од 25.000,00 динара. Дакле, испада да се пореска стопа, када се сабере све то, 

не слаже и да када помножите и одузмете све ово што овде пише, не можете да добијете 

цео број, а поготово не можете да добијете 25.000,00 динара. Дакле, или је то нека 

штампарска грешка, или би то требало некако исправити. Ово предузеће у 2020. години, 

такође, не планира повећање цене својих производа и услуга, мада би можда било 

занимљиво да нам господин Стојковић каже хоће ли бити нешто у вези са оним планом да 

„Водовод“ изједначи цене услуга за физичка и правна лица и да ли то почиње планирање 

2020. године, па да се 2021. године почиње примењивати или ће то бити мало касније. 

Мени је исто мало било необично што Предлог решења о давању сагласности на Програм 

пословања „Водовода и канализације“ није потписао директор „Водовода и 

канализације“, него је овластио своју помоћницу, односно директорку сектора за правне  

послове. Вероватно је човек имао паметнија посла него да се бави програмом предузећа. 

Што се тиче Јавног комуналног предузећа „Информатика“, ја морам да признам да сам 

имала мало проблема да читам овај материјал зато што се број страна у садржају уопште 

не слаже са оним што је у материјалу. Вероватно „копи пејст“, па нису добро предвидели 

и седнем ја и тражим, тражим и онда видим да то није баш то, па нађем на другој страни, 

али ваљда остало од прошле године па се није обрисало. Мене овде занима, на страни  9. 

која се тиче организационе шеме, наведен је директор Ненад Барац, наведени су 

помоћници именом и презименом и својом стручном спремом и занимањем и онда је 

саветник директора извршни директор остало без имена и презимена. Ја сам схватила да 

они не постоје. Не постоје, је л' тако? Аха! А што не постоје, ја бих исто хтела да знам? 

Када Вам требају оволики помоћници, како Вам не треба извршни директор? Како је 

могуће да Вам треба шест помоћника, а не треба Вам извршни директор? Мало то у 

пословању није у реду. На страни 13. што се тиче, је не знам да ли ћу стићи, активности 

на наплати дуга од грађана и правних лица, по вашем прорачуну у 2019. години, биће 

65.700 оваквих случајева и када се узму трошкови поступка у вези са опоменама и 

наплатама, они трошкови поступка који су, ми смо већ констатовали 6.500,00 динара по 



109 

 

опомени, испада да су негде (са места: а где нађосте тих петсто када не постоји) Нисам ја 

нашла, нашли сте ви, а ја када сам добила опомену од извршитеља за 406 динара онда сам 

платила 6.800,00 динара за тих 406 динара, извршитеље и платила 6.702,00 динара 

трошкове поступка „Информатике“.“ 

 

Соња Радаковић: „Ја заиста нисам имала намеру данас да се уопште јављам, али 

једна, заиста, реченица коју је одборник опозиције изрекао за овом говорницом, заиста, не 

да не стоји него нема никаквог смисла, а изрекавши да: „Нек' је Бог у помоћи грађанима 

који користе градски саобраћајни превоз!“, ја мислим да, господине из опозиционе 

одборничке групе, не да нисте на месту него... Ево, овако, што се тиче Српске напредне 

странке и ове градске власти, подсетићу вас само да од 2013. године од када је на челу 

Града Новог Сада господин Милош Вучевић, возни парк Градског саобраћајног превоза 

обновљен је са готово 140 или 150 нових градских возила. Само ове године безмало преко 

1.000.000.000,00 динара је уложено у обнову возног парка, те се возни парк обновио 

готово за половину, уколико се ја не варам. Заиста мислим да нема смисла да тако 

говорите. Ја разумем да су ово Ваши, у неку руку, последњи трзаји у овом дому и мислим 

да Ваш назив Одборничке групе „Доста је било“, заиста мислим да Вас је доста било у 

овом парламенту и да више нећемо слушати овакве малициозне речи за овом говорницом. 

Што се тиче пословања Јавног градског саобраћајног предузећа, заиста се види да је 

потпуно стало на једне нове здраве ноге. Ова градска власт обновила је возни парк 

градског саобраћајног превоза за готово 100 нових аутобуса. При набавци нових аутобуса 

заиста се водило рачуна о свим сегментима, првенствено приступачности возила свим 

нашим грађанима и, наравно, водило се рачуна о заштити животне средине, те су сва 

возила на ЦНГ, тако да заиста, молим Вас, више не причамо на ову тему када је ГРАС у 

питању, оваквим речима. Бар једном признајте да је нешто квалитетно када заиста јесте 

квалитетно. Разумем да Вас то боли, разумем да нећете имати прилику. Ја се надам, 

грађани ће то врло лепо ценити да икада управљате овим градом на овакав начин како 

говорите у овом дому. Одборничка група Српске напредне странке ће са задовољством 

гласати за програме пословања.“ 

 

Реља Алексић је јавио за реч због реплике: „Ја разумем да истина боли, а и да 

највише боли када Вам неко истину каже у лице. Сасвим сам сигуран да се не возите 

толико често ГСП-ом и сасвим сигурно знате, имали сте прилику и да чујете од грађана, 

уколико са грађанима разговарате да нису задовољни како ГСП ради свој посао, да се ред 

вожње најчешће не поштује, да су гужве у аутобусима велике, да огроман број аутобуса 

нема климу и да је лети јако тешко поднети вожњу ГСП-ом. Чињеница да је недостатак 

обучених и искусних возача у ГСП-у присутан је нешто што је са ове говорнице речено 

више пута не од стране моје или од стране одборника „Доста је било“, него од многих 

других одборника и то је просто тако, то је истина. Мени је жао што се то Вама не допада, 

можда сте навикли да гледате живот кроз неке ружичасте наочаре и да не видите ствари 

онакве какве јесу, али то је до Вас. Мени је јако жао, мени је јако жао, понављам, што Вас 

истина боли. Ко ће бити у овој скупштини у наредном мандату, видећемо. Ја сам сасвим 

сигуран да највећи број одборника СНС-а неће бити у следећем мандату.“ 

 

Александар Бујић: „Ево, практично слике о томе како функционишу и како 

намеравају да функционишу предузећа чији је оснивач Град у наредном периоду. Једна од 
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много ствари је упадљива, а то је нека од њих практично беже од оне своје основне 

делатности због које су основане. На тај начин неће успети да прескоче проблеме које 

имају, нити ћемо ми као град и грађани који су корисници тих услуга бити решени 

проблема који из тога проистичу. „Градска чистоћа“ има наведено тамо у оснивачким 

делатностима и угоститељство и продају хране, ковање металних буради и не знам шта, 

свашта нешто, једино није у потпуности успела посветити своје главне делатности, а то је 

збрињавање отпада у овом граду, па имамо сада, осим чувара контејнера, још једну причу, 

још једне помоћнике, практично службу додатну која ће радити оно што је део послова 

овог предузећа, уклањаће дивље депоније. „Водовод“ годинама са истим проблемом, 

велика количина воде која се произведе не успе да стигне до корисника. Она која стигне 

има у прилично ниској стопи наплату и онда коначан резултат даје велику разлику између 

онога што се утроши на производњу воде и онога што се наплати. То из године у годину 

констатујемо, чак „Водовод“ констатује да то није у могућности сасвим да реши и да је то 

проблем који постаје, да кажем, стратешки у наредном периоду. Па, није управа 

„Водовода“ поверена да бисте седели у лепој згради, у удобним канцеларијама и 

фотељама, него управо да отклоните ове и све друге недостатке како би градско предузеће 

функционисало беспрекорно или барем близу неког резултата који бисмо могли назвати 

добрим. Овај који „Водовод“ приказује сваке године од тога је веома далеко. Градско 

саобраћајно предузеће провлачи из године у годину набавку возила и сада нису 

набављена у обиму који се рекламно промовисао својевремено, него нешто мање. Поново 

није у стању да функционише без великих субвенција које добија од Града, за несметано 

функционисање, како се тамо то наводи. Опет не види се никакав напор годинама да се ту 

нешто промени, као што се не види ни један потез који ће заиста претећу ситуацију са 

мањком возача у овом предузећу отклонити. И када се провозамо Градом возилима ГСП-а 

и искористимо услугу овог предузећа, схватићемо и по неажурном реду вожње, али и по 

вештини оних који возилима управљају, да међу њима има оних који или нису довољно 

искусни или довољно стручни, а оно што ћете сигурно приметити је да недостаје мало и 

оног угледа који су ова возила имала. Говорим и о њиховом изгледу, а и о потпуном 

изостанку информисаности лица која њима управљају. Дакле, ово су питања којима треба 

да се позабаве ова предузећа. Не треба да се баве стварима које спадају у дефиницију 

ширих оснивачких делатности, нити онога што може да буде привремено или кратко 

орочено, актуелно, већ учините напор да ова предузећа трајно стану на ноге и да у 

будућем периоду не буде угрожено њихово пословање.“ 

 

Ђурађ Јакшић: „Српска радикална странка ће гласати против свих програма 

пословања јавних комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад. Ево, редом, ја ћу 

анализирати три или четири ова програма. Када говоримо о „Новосадској топлани“ 

чињеница је да од свих предузећа у новосадском комуналном систему „Топлана“ најмање 

зависи од давања из буџета, штавише „Новосадска топлана“ у буџет уплаћује 50% од нето 

добити, која у последњих година није била мала. 2017. године добит је била чак 

1.300.000.000,00 динара, 2018. године 553.000.000,00 динара, процењена добит, видимо по 

овом програму за 2019. годину ће бити око 440.000.000,00 динара, планирају у наредној 

2020. години добит од 14.000.000,00 динара. Колико ће нето добит у наредној години 

заиста износити показаће време, ми смо мишљења да ће она бити већа од ових 

14.000.000,00 динара, али отом-потом. Шта је наша замерка? Замерка је то што из године 

у годину је нешто слабија реализација инвестиција и онога што планира „Топлана“ да 
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изводи везано за обнову и изградњу вреловода на територији Града Новог Сада. Дакле, из 

године у годину укупна улагања тих сопствених средстава у обнову мреже на простору 

Града Новог Сада је све слабија. Ево вам пример: 2018. године уложили 2.368.000.000,00 

динара, 2019. године 1.677.000.000,00 динара, за наредну годину 2020. годину 

1.341.000.000,00 динара. Дакле, 1.000.000.000,00 динара мање у наредној години у односу 

на оно што је уложено у 2018. години. Похвално је у сваком случају што, за разлику од 

свих других, „Топлана“ све финансира из сопствених прихода, али видимо да овај ниво 

улагања из године у годину опада. Имајући у виду да „Топлана“ не оптерећује додатним 

захтевима буџет Града Новог Сада, ми смо мишљења да би далеко рационалније и 

логичније било да уместо тих астрономских добити „Топлана“ додатно уложи средства у 

изградњу вреловодне мреже, односно у своје инвестиције и инвестиционо одржавање. 

Друго, када говоримо о „Чистоћи“, без обзира на врло издашну интервенцију из буџета, 

чини ми се 2013. године и убедљиво највећу цену изношењу смећа у Републици Србији, а 

она је, нажалост, у нашем граду у Новом Саду, „Чистоћа“ на једвите јаде, то видимо по 

њиховим билансима, одржава текућу ликвидност на годишњем нивоу. Господо, уколико 

не желите да затекнете прах и пепео после ПОКС-а у „Чистоћи“, обратите мало пажњу и 

на јавне набавке, обратите пажњу на набавку материјала, опреме, репроматеријала, 

обратите пажњу на којекакве услуге: аутомеханичарске, консултантске, адвокатске, ове, 

оне, да нас у „Чистоћи“ не би задесила „Топлана“ из периода 2008 – 2012. године. 

Обратите мало пажњу на то. Наиме, неко је већ говорио, поменуто је данас два или три 

пута, поред ових антологијских чувара контејнера, имамо и ову нову службу за уклањање 

дивљих депонија. Дакле, измишљају се неки нови сектори, неки нови послови, а све је то 

у оквиру основне делатности „Чистоће“. Знате какво искуство Град има са некада СПО-

ом, сада са ПОКС-ом. Прилично болно везано за „Топлану“, дакле, чега год су се 

дохватили за собом остављали су пустош. Појединци из њихових редова су преко ноћи 

постајали милионери. Обратите мало пажњу на то шта се ради у „Чистоћи“. 

„Информатика“ планира за 2020. годину да покрене 4500 поступака принудне наплате 

више него што је то урадила у току 2019. године, наравно, све то преко извршитељске 

мафије. Наиме, у 2019. години је покренуто готово 8700 поступака принудне наплате, а у 

2020. години се планира чак 12300. Надамо се да нећете, макар овај део плана, испунити 

100%. Што буде мање то за грађане боље. Вама је познато да је крајем септембра ове 

године Српска радикална странка предала нов предлог закона о извршењу, односно о 

извршном поступку у Народну скупштину Републике Србије. Тај нови предлог закона 

пратило је и преко 100.000 потписа грађана Србије, који су изричито, на нашу 

иницијативу, тражили да се укину приватни јавни извршитељи и извршитељска мафија  и 

да се извршни поступак поново врати судовима. Нажалост, некада наша, сада ваша, а 

заправо свачија Маја Гојковић, као председник Народне скупштине Републике Србије, то 

питање, а драгоцено је, веома битно, још није ставила на заседање Народне скупштине 

Републике Србије. Постоје ту одређени сигнали и одређене индиције, више сигнали, хајде 

да кажем, од стране извршне власти на простору Републике Србије да ће се морати 

мењати закон, али ми тражимо да они који су се обогатили, који су дерали народу кожу у 

претходних седам – осам година, који су на најгори могући начин стајали на муку и 

заврат чизмом и ципелом, да једноставно се укине та институција и да се извршни 

поступак, као што је то било увек у Републици Србији, врати у надлежност судова. 

Српска радикална странка апелује на вас, ево господин Барац је ту, врло добро зна о чему 

говорим, да прекинете да обрачунавате грађанима који имају заостале дугове, непостојеће 
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трошкове у виду адвокатских услуга. То је услуга која се грађанима у поступку обраде 

предмета не пружа. Како се не пружа? Не пружа се на тај начин што правна служба 

„Информатике“ обради комплетан предмет, а адвокат изабрани лупа печат и тај његов 

ударац печата на лист, на хартију, се наплаћује најсиромашнијим, у овом случају 

Новосађанима, 6.000,00 динара, односно 50 евра. По информацијама нашим, 2013. године, 

то је оно чудо било 2013. године када су они бандити из „Треће Србије“ пустошили у 

Новом Саду, када је покренуто, ако се не варам, 21 или 23.000, исправићете ме, 23.000 

чини ми се, предмета наплате само на територији Града Новог Сада. Дакле, од те 2013. 

године до данашњег дана, на простору Града Новог Сада, можда ћу мало рећи, је 

покренуто преко 80 или до 90.000 поступака принудне наплате. Приликом сваког 

покретања поступка принудне наплате, грађанима се отима 6.000,00 динара на основу 

непостојећих адвокатских услуга. Непостојећи су, понављам, због тога што адвокат само 

лупа печат, а комплетан предмет обрађује и припрема Правна служба ЈКП 

„Информатика“ у оквиру редовне делатности и у оквиру радног времена. Не носе кући па 

обрађују, него у оквиру радног времена. Прекините то да радите. Ја не кажем да 100% 

људи имају проблем да не могу редовно да плаћају комуналије. Највећим делом их је 

мука натерала, јер су остали без посла, јер имају мала примања или им је прече да купе 

храну, или купе храну један месец па други месец, што би рекли једу, нажалост, празну 

чорбу па плате рачун не чекајући она три месеца па да ви покренете поступак итд. али 

немојте им додатно стајати на муку док се, Боже здравља, не измени закон о извршењу на 

основу иницијативе Српске радикалне странке. Нема потребе за тим. То што ће адвокати 

ставити у џеп на основу удареног печата 6.000,00 динара од сиротиње, не служи на част 

никоме. Дакле, прекините то да радите. Од 2013. године до данас, рачуница је проста, 

информације моје говоре да је покренуто око 90.000 поступака принудне наплате, око 

90.000. Помножите то са 50,00 евра, само на овај начин грађанима Новог Сада је отето за 

непостојеће услуге 4.500.000,00 евра. То је скандал! То је брука и срамота! Прекините то 

да радите! Тај закон који је донео Борис Тадић, а Напредњаци обећавали да ће га ставити 

ван снаге, жестоко га нападали у то време када вам је странка формирани, исто као и ми 

Радикали, али гле чуда, то се ипак није догодило, него тамо где је почео Борис Тадић 

наставили сте и ви, по питању Закона о извршењу, односно по питању ове извршитељске 

мафије. Извршитељској мафији се мора стати на пут и покушати помоћи 

најсиромашнијим суграђанима да изгурају те дугове, да људи новца имају немојте 

мислити да би чекали да му извршитељ куца на врата или да му упадне пред децом па 

пописује дечији ормар или телевизор у дечијој соби или нешто треће. Апелујемо на вас, 

можете утицати на ово да се лажне адвокатске услуге не обрачунавају најсиромашнијим 

грађанима Новог Сада, јер је то чиста као суза пљачка. Даље, Јавно комунално предузеће 

„Пут“ планира укупан приход од 1.760.000.000,00 динара, а још до сада никада, колико ја 

памтим, њихови приходи на годишњем нивоу нису прешли 1.500.000.000,00 динара. На 

основу чега се овај приход планира заиста није јасно. Годинама уназад „Пут“ редовно 

подбаци у реализацији планираног. Обратите пажњу, каже се: „Програмом пословања 

предузећа планиране су инвестиције у укупном износу 252.500.000,00 милиона, капитална 

улагања реализоваће се из сопствених прихода предузећа у висини 249.500.000,00, а из 

капиталних субвенција Града Новог Сада за 2020. годину у износу од 55.600.000,00. 

Дакле, то је план за 2020. годину. Прилично амбициозан и не би имали ништа против ако 

би га спровели у дело. Међутим, у стварности ситуација је потпуно другачија. Ево, 

обратите пажњу, дај Боже да је то био случај до ове године, па да наредне године буде 
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другачије, али, ево, пазите како сте планирали претходних година, а шта сте реализовали. 

У 2016. години планирана је набавка основних средстава које финансира буџет Града у 

висини 20.000.000,00 динара, реализовано 19.400.000,00. У реду. Из сопствених 

планирана набавка у вредности 71.200.000,00, реализовано 450.000,00 динара. Ја не знам 

ни колико је то, то је ваљда 0,01%. Даље, у 2017. години предвиђена набавка основних 

средстава које финансира буџет Града Новог Сада у износу од 19.800.000,00, пардон 

57.000.000,00 динара, реализација 56.400,000,00 из буџета. Из сопствених планирано 

19.800.000,00, реализовано 2.100.000,00. 2018. године планирана набавка коју финансира 

буџет Града Новог Сада у висини 143.000.000,00 динара, реализација 141.000.000,00 

динара. Поново висок проценат када финансира буџет. Сопствена средства, планирана 

набавка 30.500.000,00, реализација 1.700.000,00. Дакле, дај Боже да се оствари ваш план 

за 2020. годину, онда би заиста направили један епохални помак. Планирате ви сваке 

године тако, а онда када вам се ребалансом дода још 150 – 200.000.000,00 или 300 – 

400.000.000,00 динара везано за путну привреду, онда ви кажете – е, ово што смо 

планирали да повећамо физички обим на тржишту ипак ћемо ми, добили смо 

200.000.000,00 динара на ребалансу, за тих 200.000.000,00 динара ћемо смањити на 

тржишту, не можемо на тржишту да дођемо до тих 200.000.000,00 динара, јер нам је дао 

буџет. Значи, морамо покушати да се изборимо колико год је то могуће. Није то могуће у 

100% износу, уосталом због тога „Пут“ није ни формиран, али у што већем износу да 

уграбимо посао на тржишту. И, Градско саобраћајно предузеће, имам тачно још један 

минут, планира добит од 500.000,00 динара у 2020. години. У стварности не постоји шанса 

да ГРАС изађе на зелену грану ни у 2020. години. Да није ових текућих субвенција за 

набавку горива у висини од 430.000.000,00 динара ГРАС  би у 2019. години био губиташ 

онако мало јачи. Нето губитак би, према нашим проценама, био преко 1.000.000,00 евра. 

Да је ситуација у ГРАС-у врло лоша сведоче вам ови индикатори, сада немам времена о 

томе да говорим. Пословања са разлозима одступања видимо да је кредитно задужен до 

гуше. Ми смо поздравили набавку нових аутобуса, али се плашимо да ћемо добити нови 

возни парк, али да ће број превезених путника и број заинтересованих да се возе јавним 

превозом из године у годину све више опадати. Тако кажу ваши извештаји у последњих 

неколико година. То су замерке везано за ових неколико предузећа.“ 

 

Адријана Месаровић, помоћница Градоначелника Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Било је доста речи о пословањима јавних и јавних комуналних предузећа, па  

бих се дотакла, пре свега, у бројкама. Коментарисали смо финансијске извештаје који ће 

уследити као званични за 2019. годину, међутим, ја бих направила једну паралелу, не по 

годинама, него онако стриктно. Ево, 2012. године шта смо затекли, са чиме смо се борили 

током ових година, паралелно повећавајући квалитет и обим услуга. Дотакла бих се само 

неколико предузећа која су данас споменута и која су коментарисана за овом говорницом. 

ЈКП „Пут“, пре свега мислим да он свакако треба да се оријентише на путну привреду и 

да буде превасходно ту за Град, а тек онда да пружа услугу трећим лицима, слажем се да 

могу и тржишно да се оријентишу, али мислим да пре свега треба да буду ту за Град и да 

асфалтирају управо оне улице које смо данас спомињали и у Ветернику, Кисачу и Каћу, 

али ево, што се тиче конкретно њихових резултата: Обавезе у односу на 2012. годину 

мање за 465.000.000,00 динара, број запослених мањи за 70 лица, 2012. године остварен 

губитак 250.000.000,00 динара, 2019. годину завршавају са скоро 200.000.000,00 динара 

добити. 2012. године, као што је чланица Већа за финансије данас рекла, Предузеће је 
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примило текућу субвенцију у износу од 417.000.000,00 динара, данас Предузеће 

функционише без текућих субвенција. „Новосадска топлана“ послује са преко 

2.000.000.000,00 динара више прихода са преко 1,7 милијарди мање обавеза него у 2012. 

године. 2012. године прима текућу субвенцију у висини 228.000.000,00 динара, данас 

функционише без текућих субвенција. ЈКП „Стан“, одборник, када сам данас изашла за 

говорницу и говорила о ЈКП „Стану“, очигледно није био упознат са периодом иза нас и 

да је спроведена финансијска консолидација успешно над тим предузећем. И поред 

чињенице да се бори на тржишту са преко 90 предузећа која се баве делатношћу 

одржавања стамбених и пословних зграда, Предузеће је успело да и оствари увећање 

прихода. Предузеће има у односу на период 2012. године 50% мање запослених, 180 лица 

мање запослених има у односу на период од 2012. године. Послује без текућих, без 

капиталних субвенција, док је 2012. године примило скоро 65.000.000,00 динара на име 

текућих субвенција. Смањило је обавезе за износ од 700.000.000,00 динара и затечено је 

2012. године са преко 1.000.000.000,00 динара обавеза. Спортски и пословни центар није 

данас Програм пословања на дневном реду, али би се дотакла свакако и тог предузећа. И 

поред снажне конкуренције, приходи 31. децембра 2012. године 544.000.000,00 динара, 

пројекција за 2019. годину 550.000.000,00 динара. Укупни приходи су остварени на истом 

нивоу као 2012. године и поред конкуренције која је веома доминантна на територији 

Града. Број запослених је са 304 лица смањен на 156 лица. 2012. године Предузеће је 

примило 144.000.000,00 динара текућих субвенција, 2019. годину завршило без текућих 

субвенција. Подсетићу да је 2012. године Предузеће само на име трошка камата дало 

48.000.000,00 динара. Градско саобраћајно предузеће завршава годину са добити. 

Подсетићу вас да ће до половине априла Предузеће имати обновљен возни парк са 101 

новим возилом, минимално 101 возилом, али ћу подсетити да је у периоду 2012. године 

до данас, набављено и четрдесетак нових возила. До краја јануара ће у целости измирити 

обавезу према Пореској управи. ЈКП „Чистоћа“ послује са 162 мање запослена лица и са 

320.000.000,00 динара мање обавеза у односу на 2012. годину. Тада пословало са 

94.000.000,00 динара нето губитка, сада ће остварити нето добит. ЈКП „Лисје“ послује са 

139 лица мање, тада је остварило губитак, а сада бележи добит и 100.000.000,00 динара 

обавеза. ЈКП „Водовод и канализација“ послује без текућих субвенција, 2012. године су 

износиле скоро 380.000.000,00 динара. И, сад могу редом да наставим о још неколико 

предузећа, но свакако, била сам дужна да направим ову паралелу и кажем шта нас је 

дочекало 2012. године и са чим смо се борили претходних година и у какво смо стање 

довели сада наша јавна комунална и јавна предузећа која су сада далеко финансијски 

стабилнија и далеко способније пружају квалитетну услугу нашим грађанима на 

територији Града.“ 

 

Председник Скупштине је напоменуо да се неће отварати други круг у расправи. 

 

 Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес и напоменуо да ће се о сваком предлогу гласати посебно.   

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Водовод и 

канализација“ Нови Сад за 2020. годину. 
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Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД  

ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ 

Нови Сад за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД  

ЗА 2020. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 

2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ 

Нови Сад за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД  

ЗА 2020. ГОДИНУ 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 

2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 

2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 
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(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања ЈКП „Информатика“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА  

ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и 

Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“  

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2020. 

годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 
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О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ 

Нови Сад за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 

САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови 

Сад за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених 

и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 

ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада и финансијски план Агенције за енергетику Града Новог 

Сада за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је десет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА И ФИНАНСИЈСКИ ПЛАН 

АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Стамбене агенције Града Новог Сада за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ 

ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Међуопштинске радне групе за управљање комуналним 

отпадом за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 



120 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је десет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА МЕЂУОПШТИНСКЕ РАДНЕ 

ГРУПЕ ЗА УПРАВЉАЊЕ КОМУНАЛНИМ ОТПАДОМ ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Ад. број: 352-1/2019-560-I 

41. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ 

О ПОВЕЋАЊУ ОСНОВНОГ КАПИТАЛА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД, БРОЈ: 01-13523/1 

 

Предлог решења утврдило је Градско веће. 

 

Савет за комуналне делатности није имао примедби. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење Предлога. 

  

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

Предлога, председник Скупштине је отворио претрес. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Предлог одлуке о повећању основног капитала Јавног комуналног 

предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад, број: 01-13523/1. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПОВЕЋАЊУ 

ОСНОВНОГ КАПИТАЛА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА 

ТОПЛАНА“ НОВИ САД, БРОЈ: 01-13523/1 
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 (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број:   6-3/2019-348-I            6-3/2019-349-I           

                  6-3/2019-351-I                   6-3/2019-347-I           

                  6-3/2019-350-I                   6-3/2019-355-I           

                  6-3/2019-352-I                   6-3/2019-356-I           

                  6-3/2019-346-I                   6-3/2019-357-I           

                  6-3/2019-358-I                   6-3/2019-354-I           

                  6-3/2019-353-I           

42. –  54. тачка дневног реда 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2020. 

ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

"НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА - ÚJVIDÉKI SZINHÁZ", НОВИ САД ЗА  

2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ  

РАДА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД  

ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, 

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР 

„МЛАДОСТ“, ФУТОГ ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, 

КИСАЧ ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „РУМЕНКА“, РУМЕНКА ЗА 2020. ГОДИНУ 
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 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 

2020. ГОДИНУ 

 

Предлоге решења утврдило је Градско веће.  

 

Савет за културу није имао примедби. 
 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу су учествовали: Вања Божић, Далибор Рожић и Ђурађ Јакшић. 
 

Вања  Божић: „ Српска радикална странка ће гласати против програма рада 

установа културе за 2020. годину који се налазе пред нама превасходно због тога што 

сматрамо да без обзира што има одређених помака који су добри у сваком случају 

издвајања за културу по нашем мишљењу су изузетно мала и сматрамо да би требала да 

буду на далеко већем нивоу нарочито што Град Нови Сад има новца да повећа издвајања 

за културу. Господин Рожић ће вероватно изаћи бар се надам после мене и рећи ће како је 

буџет далеко већи него што је био раније, да је око 2 милијарде чини ми се што јесте за 

похвалу али такође можемо да видимо и да рецимо преко Завода за заштиту споменика 

културе 400 милиона иде за одржавање фасада тј. Обнову фасада  што је само проточна 

цифра која не остаје на услугу самом предузећу која се такође убраја у овај буџет који се 

налази пред нама. Оно што јесте добро и што треба похвалити за овом говорницом јесте 

што је ова власт основала два нова културна центра, што је подржала и Српска радикална 

странка, као и на Савету за културу и овде ћемо рећи да се надамо да ће и Културни 

центар Ветерник у неком наредном периоду добити тај свој статус и да ће постати 

културна институција, тј. Културна установа којој је оснивач Град Нови Сад. Такође 

свиђа нам се што су решени неки одређени проблеми везано за инфраструктуру 

одређених установа превасходно мислим на Новосадско позориште. Културни центар 

„Кисач“ се сређује из године у годину и изгледа све репрезентативније што може да се 

захвали и деловању господина Павела Суровог на чији рад немамо баш никакву замерку. 

Такође оно што можемо да похвалимо јесу и одређене ствари које се налазе у овим 

програмима где директори установа из године у годину се труде са бројем запосленим 

који су негде мањи од онога што им је потребно и са новцем који је лимитиран да изведу 

што боље могу програме и да то изгледа што репрезентативније током одређене годину  за 

коју дају програм пословања. Оно што не можемо да се сложимо има овде и пар ствари 

које већ годинама се повлаче. Ми генерално, пошто то у овом извештају не можемо да 

видимо на Савету за културу смо и добили одређену информацију везано за то, то је 

просторно решење Библиотеке Града Новог Сада. У програму се не види шта се предлаже 

и шта се гледа као решење током 2020. године. Ви сте нас информисали о неким 

смерницама које треба да буду, ми се искрено надамо да ће то тако бити и да ће се у што 

скоријем периоду напокон решити вишедеценијски проблем Библиотеке у граду Новом 
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Саду. Такође, годинама већ указујемо на проблем са којим се Завод за заштиту споменика 

културе сусреће то је проблем просторија које су изузетно мале, то је салонски или два 

салонска стана која су спојена и претворена у радне просторије. Сматрамо да овај завод са 

својим стручњацима заслужује далеко боље просторије да би могли што функционалније 

да обављају своју делатност везано за заштиту споменика културе на територији Града 

Новог Сада. Оно што јесте такође за похвалу јесте што је после дуго времена решен 

проблем људи запослених у Градској управи ти људи који су тамо били запослени су 

заслужили боље просторије ви сте то омогућили свака част за тим то смо и поздравили. 

Такође око програмских ствари оно што морамо да похвалимо јесте везано за програм 

рада Историјског архива Града Новог Сада. Они имају међународну архивистичку 

конференцију уочавање важности холокауста повезаност архивских и других историјских 

извора са наставним програмом, допринос обележавања сећања на Новосадску рацију 

1942. године. Ми сматрамо да је ово значајна ствар, како за Нови Сад, тако и генерално за 

Републику Србију с обзиром да не само у Србији него и у Европи долази до оспоравања 

самог дела холокауста и злочина који су се дешавали не само од стране одређених 

удружења или формација него и од неких држава које оспоравају и број убијених и 

територију на којој се то десило и тако даље. Кроз овај контекст морамо да провучемо да 

нам се не свиђа што  се подиже споменик злочинцима који су извршили тај злочин 1942. 

године у Новом Саду а са друге стране једна друга установа културе обележава сећање на 

те жртве у рацији током 1942. године. Такође ствари које имамо да замеримо везане су за 

програм рада Културног центра Града Новог Сада. Ја сам вам скренуо да ми већ уназад 

пар седница указујемо на проблем малверзација које се дешавају у Програму Културни 

центар Новог Сада омладини Новог Сада. Ви никад нисте изашли за ову скупштинску 

говорницу да нас демантујете да ли је то тако или није. На Савету за културу је дошло до 

конфронтације мишљења са директором Завода где је он на крају дошао до тога да мени 

као одборнику прети иако је гост на том Савету, да ми прети тужбом да би ме ућутао око 

приче коју сам указао. Ја сматрам да би сте ви као ресорни министар требали да 

заштитите одборника од стране директора уколико ви нисте изашли а били сте присутни 

да ми кажете да нисам у праву да моја сазнања нису истинита понајмање то има право да 

уради директор који је гост на том Савету за културу, ја вас позивам да изађете за ову 

скупштинску говорницу и да кажете да ли има малверзација или нема у овоме о чему ја 

говорим с обзиром да је човек ми претио подизањем тужбе. Ја немам никакав проблем да 

та људска громада поднесе тужбу против мене, бранићу се против њега сам слично или 

надам се исто успешно као што се  Војислав Шешељ бранио против хашког казамата али 

ја бих вас молио значи зарад истине и свега осталога и да изађете и да кажете. Такође оно 

где имамо критику јесте везано за Амерички кутак, директор већ пар пута говори како 

Српска радикална странка није за време власти укинула Амерички кутак. Ја сматрам да је 

то грешка људи који су обављали делатност културе за време Српске радикалне старнке 

док је обављала власт у Граду Новом Саду и да је требала то да уради, али као што сам 

рекао и на Савету за културу од 30,40,50 паметних ствари које је Српска радикална 

старнка урадила он се ухватио само за ту једну која је била лоша и држи је се као пијан 

плота све ове године…“ 

 

Далибор Рожић, члан Градског Већа Града Новог Сада, представник предлагача: 

„Иимам потребу да одговорим укратко на постављена питања. Пре свега ајде кренућу од 

назад у вези са питањима за Културни центар. Ми смо наравно на Савету за културу 
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прошли кроз сва текућа питања када су у питању програми рада установа културе за 

следећу годину и дотакли смо се наравно и програма рада Културног центра. Постављена 

су ту два питања везано за Амерички кутак, ја још једном морам да кажем то је програм 

један од програма Културног центра и тај програм се успешно реализује годинама уназад 

и с тим у вези можемо само Амерички кутак гледати као део Културног центра и простор 

који има Амерички кутак јесте депаданс Културног центра тамо су запослени Новосађани 

који спроводе одређене активности који су у складу са конкретно програмом рада који 

усвајамо за ову установу културе.  Помињали сте и ово друго питање где сте отворено 

рекли помињали малверзације. То је за мене озбиљна реч, али у сваком случају добро је 

да сте имали прилике то директно да поставите директору Културног центра и да вам 

директор Културног центра директно и одговори. Пре неких годину и нешто мислим да се 

појавило то питање да ли је председник ваше Одборничке групе поставио то питање у 

међувремену оно што је од Управе за културу јесте да је спроведен инспекцијски надзор 

имамо извештај Државне ревизорске институције односно ДРЈ . Према тим извештајима 

све је у реду са пословањем Културног центра, ви ако имате нека друга сазнања слободно 

обратите се тужилаштву знате како се то ради и покрените поступак. Оно што је у нашој 

ингеренцији јесте да смо послали инспекцију, спроведен је инспекцијски надзор имамо 

извештај ДРЈ. Што се Управе за културу тиче ту смо ставили тачку. Везано за друга 

питања драго ми је да сте навели све ове ствари које сте годинама уназад или од 2016. 

године имали прилику за овом скупштинском говорницом да класификујете као нешто 

што се није урадило а сами сте говорили да су то вишедеценијски проблеми. Сада како 

време пролази и сами видите да се тај списак свео на минимум шта ова градска власт  

Градска управа за културу није урадила, хоћу да кажем спроводећи стратегију културног 

развоја Гарда Новог Сада ми смо гро ових текућих и ургентних проблема који су 

вишедеценијски успели да решимо у протекле четири године. И о томе говори на крају 

крајева издвајање средстава из буџета за ресор културе. Могли смо данас да видимо да је 

буџет већи од 29 милијарди никад већи буџет Града Новог Сада с једне стране, а са друге 

стране никад и веће издвајање за ресор културе. Када се узму у обзир сви програми оно 

што ради Градска управа за културу све установе културе и инфраструктура која се ради 

што преко установа, што преко надлежних управа, односно директних корисника градског 

буџета, пре свега мислим на две управе     Управу за имовину и Управу за грађевинско 

земљиште укупан буџет за ресор културе ове године је 2.528.000.000,00 што чини 8,68% 

укупног буџета. То свакако су озбиљна средства. Неке мање локалне самоуправе могу да 

сањају о овом износу укупног буџета према томе то говори да ми трезвено размишљамо о 

ресору културе у нашем Граду, да развијамо област културе стратешки, спроводећи нашу 

стратегију културног развоја са једне стране, а са друге стране у прилици смо и да 

припремамо највећи европски пројекат у области културе, односно пројекат  Европске 

престонице културе. Помињали сте инфраструктуру, мислим да не постоји ни једна 

установа културе где ми и у инфраструктурном погледу нисмо направили помак. Од 

поменутог Културног центра Кисач па све до Новосадског дечијег културног центра где 

смо када се одржавала претходна Скупштина Града Новог Сада отворили реновирани 

простор те нове установе културе. И добро је да та установа на неки начин мост културе и 

образовања а ми смо могли да видимо захваљујући оволико великом буџету, 

Градоначелник Новог Сада имао је смисла наравно и да, и разумевања и да подржи ресор 

културе, али и да захваљујући таквом буџету обезбедимо бесплатне уџбенике за прваке, 

за наше најмлађе суграђане и да обезбедимо бесплатан боравак свих наших младих 
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суграђана који иду у вртиће Предшколске установе „Радосно детињство“. Хоћу да кажем 

да свакако има још изазова, има проблема, ви сте неке од њих и поменули, али пред нама 

је да и то решавамо свакако знамо како се то ради и на који начин и поштујући ону да 

тражимо начин како нешто може а не оправдање како нешто не може.“ 
 

Ђурађ Јакшић: „Господин Рожић је у праву у једној ствари. Ја јесам у име Српске 

радикалне странке да ли пре годину или годину и по дана покренуо ово питање везано за 

мувачину и извлачење новца из буџета Културног центра Града Новог Сада на основу 

једног врло интересантног пројекта који носи назив радни назив Културни центар Града 

Новог Сада омладини Новог Сада. Пре него што дођемо до тужилаштва и пре него што 

било ко покрене кривичне пријаве било би интересантно да добијемо одговор на питање 

како то да трибина у организацији Културног центра Града Новог Сада а под радним 

називом програма Културни центар Града омладини Новог Сада кошта у просторијама 

Културног центра, дакле тај простор се не закупљује, то је њихов простор, предавање или 

једна тема а ја сам говорио везано за наслове, за те радне наслове тих трибина, 

интересантно то је од Блиског истока до геополитике до разноразних отприлике широк је 

спектар тих тема које је и господин Панаотовић врло вешто са својим пајташима скројио 

и продаје нам маглу, дакле како је могуће да та трибина кошта Културни центар Града 

Новог Сада 50.000,00 динара још увек нисам добио одговор на то питање. Када добијем 

одговор на то питање од стране члана Градског већа задуженог за културу или од неког из 

Града ко је задужен поред вас за ову област, да ли је то начелник Градске управе, да ли је 

то Градоначелник, да ли је то неко трећи, онда могу после тога да поднесем кривичну 

пријаву, да контактирам тужилаштво и остало. Ја сам убеђен да ви са позиције извршне 

власти уколико откријете ту криминал ја вам гарантујем да га има, да би ви требали да 

контактирате тужилаштво и да Панаотовић лети са места директора Културног центра 

Града Новог Сада. То је скандал, ово је бре срамота. Трибина једна да се фактурише 

50.000,00 динара. На тим трибинама говоре искључиво блиски пријатељи господина 

директора, јел ви то знате? Значи, сви људи који говоре на тим трибинама он то каже 

истакнути стручњаци истакнути не знам ти ни ја ко, аналитичари и остало, то су блиски 

пријатељи директора Културног центра. Али ја још увек нисам добио одговор на питање 

шта то кошта 50.000,00 динара. Колика је апанажа тог који говори 45 минута. Да ли 

Културни центар има рачуницу да организује трибине које коштају 400 или 500 еура, 

50.000,00 динара у просеку а да на тим трибинама буде присутно некад седам, некад осам, 

некад 10, некад 12, у најбољем могућем случају неких 15 до 20 људи. Где је ту економска 

исплативост, рачуница, где је ту интерес Града Новог Сада. Не постоји. Ви сте морали као 

ресорни члан Већа, ја нисам био на том радном телу Савету за културу, али од сад ћу 

гледати да га посећујем редовно, морали сте да реагујете и да смирите мало Панаотовића 

који чуо сам да је био прилично вулгаран као директор установе, безобразан, дрзак, да ли 

је то због тога што није узео неке терапије то јутро или због нечег другог или је то ствар 

кућног васпитања не улазим у то, али ви као ресорни члан Већа сте морали да устанете и 

да му зачепите губицу, јер је био безобразан. Били сте присутни, чули сте. Чули сте да 

примедбе и сугестије Српске радикалне странке увек погађају у мету, чули сте да похвале 

Српске радикалне странке увек погађају мету.“ 

 

Председник Скупштине је замолио одборника Ђурађа Јакшића да се  врати  на 

тему. 
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Ђурађ Јакшић: „Па у теми сам, Културни центар је, ово је један од тих кључних 

програма.“ 

 

Председник Скупштине је указао одборнику Ђурађу Јакшићу да догађај о коме је 

говоро није у вези са темом дневног реда. 

 

Ђурађ Јакшић: „Дакле, морали сте реаговати. Друго, о каквој се превари овде 

ради. Испитајте то немојте да то ради тужилаштво нити ја, нити Јанко или Марко, ајте ви , 

ајте да кренемо од вас као ресорног члана Градског већа. Културни центар Омладини 

Новог Сада вредност пројекта 5.500.000,00 динара за наредну годину. Стотинак трибина 

по 50.000,00 супер сви задовољни, задовољни директор и другари директорови који држе 

те назови трибине. Обратите пажњу на следеће, дакле Културни центар Новог Сада 

Омладини Новог Сада је назив пројекта, а каже се будући да је одзив грађана био велики, 

мислим ово је стварно ово је ругање са овим домом, ово је ругање са грађанима Новог 

Сада који пуне овај буџет. Каже, будући да је одзив грађана био велики а по извештајима 

њиховим који су фризирани 10,15,20, 25 је плафон присутно на тим трибинама и да су 

теме побудиле велико интересовање публике желимо да наставимо ову праксу, мислећи 

на овај пројекат и у 2020. години. Сад пазите ово, ово је за не веровати, циљна група је 

како млађа, па ајде има логике пошто је омладини Новог Сада, тако и старија популација 

како би размена мишљења и дебатовање били што делотворнији. Тамо нема дебатовања, 

нема уопште расправе, овај дође прочита нешто, овај му уплати, овај му вероватно после 

тога врати колико му врати, колико је њихов договор међусобни, ово је чиста пљачка 

буџетског новца. Чиста пљачка. Указујемо вам на то, проверите ви, ако основа има, по 

логици ствари ви као надлежни ресорни члан Грдског већа задужен за културу би требали 

да контактаирате тужилаштво, а није никакав проблем можемо то урадити и ми, али су 

вама папири далеко доступнији него нама који смо само одборници у Скупштини Града 

Новог Сада. Смирите Панаотовића мало, не може да буде безобразан и дрзак нити на 

саветима за културу нити на неким другим местима. Може кући, у Скупштини  не може.“ 

 

Далибор Рожић, члан Градског Већа Града Новог Сада, представник предлагача: 

„Онај ко познаје рад Културног центра зна вероватно за постојање одређеног броја 

редакција које раде у склопу Културног центра и ту имамо прегршт квалитетних и добрих 

програма по чему је Нови Сад и препознатљив, ми овде говоримо о трибинском програму 

где господин Јакшић је у праву издваја се толико за годину дана за све те трибине које се 

дешавају. Ја стварно немам те информације али би замолио сваког одборника да оде на  

сајт Културног центра Града Новог Сада и на јутјуб да погледа број прегледа одређених 

трибина па тамо се види и број присутних а и мислим да су посете на јутјубу преко два 

милиона када су одређене трибине у питању. Свакако шта је ту погледајте молим вас 

можда сам ја погрешио, можда ја сам ја погрешио, не два милиона, погледајте, па можете 

се сами уверити и то је на неки начин прозор када су те трибине у питању. Не би желео на 

овом месту да браним те програме Културног центра, али свакако ћемо испитати све шта 

се дешава. Кажем вам већ имамо налаз инспекције о пословању Културног центра.“  

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес и напоменуо да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  
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 Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад за 2020. 

годину. 

 

 Председник Скупштине је објавио  почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47  

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА 

ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Позоришта младих, Нови Сад за 2020. годину. 

 

 Председник Скупштине је објавио  почетак гласања.  

 

 Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан  одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, 

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада "Новосадског позоришта - Újvidéki Szinház", Нови Сад за 

2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, предесдник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА "НОВОСАДСКОГ 

ПОЗОРИШТА - ÚJVIDÉKI SZINHÁZ", НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

( Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Стеријиног позорја, Нови Сад за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Због указивања одборнице Снежане Мушицки на проблеме са гласањем, 

председник Скупштине јој је указао да може да пређе на друго место и улогује се са 

својом шифром на другој одборничкој јединици, како би гласање било спроведено до 

краја. 

 

Председник Скупштине је упитао одборницу Снежану Мушицки да ли је 

потребно да одреди паузу у раду Скупштине у трајању од 15 минута. 

 

С обзиром на то да није било потребе за одређивањем паузе, председник 

Скупштине је замолио одборнице и одборнике да се гласање које је у току, заврши.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА СТЕРИЈИНОГ 

ПОЗОРЈА, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је овјавио почетак гласња. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊE 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ 

САДА, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 

2020.годину. 

 

 Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  
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 Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“,  односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ 

КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2020.ГОДИНУ 

 

( Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2020. годину  на 

гласање. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 

НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ  

 

( Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, 

Нови Сад за 2020. годину. 

 

 Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ 

СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2020. 

годину. 
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 Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊE 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У 

НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Установе за културу и образовање Културни центар 

„Младост“, Футог за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  
 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 

ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „МЛАДОСТ“, ФУТОГ 

 

( Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Установе за културу и образовање Културни центар 

„Кисач“, Кисач за 2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио  почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 

ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ ЗА 2020. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Културног центра „Руменка“, Руменка за 2020. годину. 
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Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 

„РУМЕНКА“, РУМЕНКА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је  ставио на гласање  Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Установе за израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин за 

2020. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

 

РЕШЕЊE 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ 

ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

( Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине  је у 19.44 одредио паузу у раду Скупштине до 20.00 

часова. 

 

Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 20.00 часова. 

 

Ад.број: 35-268/2019-I 

35-706/2019-I 

35-650/2019-I 

35-178/2019-I 

35-591/2019-I 

55. – 59. тачка дневног реда 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ МАЛОГ ЛИМАНА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У  

УЛИЦИ МАКСИМА ГОРКОГ БРОЈ 49) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ 

ЗАПАДНО ОД СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА И СЕВЕРНО ОД БУЛЕВАРА 
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ВОЈВОДЕ СТЕПЕ  

У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ АТЛЕТСКОГ СТАДИОНА И ДР.) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ДЕЛА БЛОКА МУЗЕЈА И РИБЉЕ ПИЈАЦЕ У НОВОМ САДУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ 

ЗАПАДНО ОД СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА И СЕВЕРНО ОД БУЛЕВАРА 

ВОЈВОДЕ СТЕПЕ  

У НОВОМ САДУ (ЗБОГ ПРОМЕНЕ ШИРИНЕ КОРИДОРА 

ДАЛЕКОВОДА 110KV) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

СТАНОВАЊА „АВИЈАТИЧАРСКО НАСЕЉЕ“ У НОВОМ САДУ 

 

Предлоге одлука и закључка доставило је Градско веће. 

 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбена питања није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога,  а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о овим 

предлозима. 

 

У претресу је учествовао Лазар Кањерић. 

 

Лазар  Кањерић: „Говорићу о једном плану, таман толико колико времена имам, 

ради се о Предлогу одлуке о изради плана детаљне регулације дела блока Музеја и  Рибље 

пијаце у Новом Саду. Како смо упознати у тексту који је испред нас циљ доношења овог 

плана између осталог ради проширења капацитета Архива Војводине изградњом новог 

објекта на парцели Архива. Став Српске радикалне странке је да Архив Војводине и 

уопште објекти овакве намене не морају да се налазе стриктно у центру Града, могу се 

налазити на било којој другој локацији. Грешка је била и прављење онаквог огромног 

зида Архива исто као и подизање новог зида око Дома војска који ту нису пројектовани у 

време када су пројектовани објекти. Зашто је према нама то грешка. Ово је једини потез у 

Граду Новом Саду где центар Града можете повезати са Дунавском обалом у правом 

смислу те речи. Шта то значи? У будућности разрадом планова везаних за овај простор 

оставићете могућност неким генерацијама да искористе рецимо депресију коју имате 

између два музеја и саму депресију Дома војске где се налазе сада спортски терени а 

једног дана ту неће бити објекти војске да се рецимо изграде подземне гараже на 

комплетном том делу улаза из Дунавске и улице Милоша Бајића рецимо и обезбедити 

јасну прозирну трговску површину практично до Трга републике. Шта тиме добијамо? 
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Добијамо практично један велики трг састављен од мањих целина који сагледавамо из 

правца дунавског кеја из правца центра на коме можете да преместите све садржаје који 

се тренутно налазе у центру Града. Сви будући фестивали, организација различитих 

концерата, постављање различитих врста бина и догађаја може се дешавати на трговској 

површини која би се могла наћи управо од практично Београдског кеја до Змај Јовине 

гимназије. Створили бисте сјајан амбијент поготово оку посматрача који тек први пут 

долази у Нови Сад бродом. С друге стране није природно да имамо такве зидове које сада 

имамо и око Дома војске и око Архива у самом центру Града. Ту имамо стамбени блок 

који се наслања на заштићену зону, ако одмакнете даље у том размишљању у будућности 

за пар година могли би се створити услови пошто ће објекат који сада Војска има у 

центру Града где је некад била Команда гарнизона претпоставимо прављењем базе исто 

бити измештени и дата му нека нова употреба а које има фантастично двориште велику 

ајфорт капију која се наслања на саму Рибљу пијацу да се у будућности пројектује можда 

и пијаца са покретним тезгама где би пре подне била пијаца, после подне отворен трг. 

Зашто вам све ово говоримо? Није природно да зидамо у централној градској зони нову 

зграду Архива, да проширујемо ту капацитете зато што је то делатност која може да се 

обавља било где у било ком другом делу града. Новом Саду фале трговске површине, 

фали му отворен простор и сами знате колики број фестивала имамо у току годину , мали 

је Трг слободе да прими број фестивала које Нови Сад има. Фале нам тргови, око тога смо 

већ причали и о Трифковићевом тргу и тако даље овде добијате једну огромну трговску 

површину практично од Змај Јовине гимназије до Београдског кеја. То је једна од могућих 

разрада на тему уређења овог простора. Значи једна од могућих. Ако би ту направили 

сутра зграду ми бисмо практично пресекли тај простор и све улице које воде ка 

Београдском кеју ка пристаништима овим садашњим, али и будућим, били би једина веза 

са центром Града, а сложићете се да је много лепши призор када изађете са брода или кад 

шетате Београдским кејом да у потпуности сагледате комплетан простор малтeне до Змај 

Јовине гимназије. И замислите када би се ту организовали, а могли би се организовати по 

пет, шест, седам фестивала у исто време. Значи направили бисмо једну фантастичну 

амбијенталну целину, а зидањем овог објекта не бисмо добили ништа. Као што нисмо 

добили ништа ни зидањем овог зида око Архива. Дакле размислите још једном, јесте да је 

то питање и Покрајине, али добро, власт је на свим нивоима иста нема разлога да се овој 

теми не приступи на други начин. Сматрамо да би било лоше да се комплетан тај простор 

затвори са новим објектом, јер тај простор ће се тек користити у будућности. Има 

капацитете да се користи како се Град буде проширивао и има капацитете да буде један 

од највећих градских отворених целина трговских целина.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес и напоменуо да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана детаљне регулације Малог Лимана у Новом Саду (локалитет у Улици 

Максима Горког број 49) са предложеним Закључком. 

 

Председник Скупштине је објавио  почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 45 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан  одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 

одборника донела  

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ МАЛОГ 

ЛИМАНА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ МАКСИМА ГОРКОГ БРОЈ 49)  

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

и следећи 

 

З А К Љ У Ч А К 

 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 

регулације Малог Лимана у Новом Саду (локалитет у Улици Максима Горког број 49), 

пре излагања на јавни увид са 54. седнице од 10. јула 2019. године и Извештај о 

обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 

регулације Малог Лимана у Новом Саду (локалитет у Улици Максима Горког број 49) са 

69. (јавне) седнице Комисије за планове од 31. октобра 2019. године. 

 2. Закључак са одлуком и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације простора за мешовиту намену западно од Суботичког 

булевара и северно од Булевара војводе Степе у Новом Саду (локалитет атлетског 

стадиона и др.) 

 

Председник Скупштине  је објавио  почетак гласања.  

 

 Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 45 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 

одборника донела  

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ЗАПАДНО ОД СУБОТИЧКОГ 

БУЛЕВАРА И СЕВЕРНО ОД БУЛЕВАРА ВОЈВОДЕ СТЕПЕ У НОВОМ САДУ 

(ЛОКАЛИТЕТ АТЛЕТСКОГ СТАДИОНА И ДР.) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради плана 

детаљне регулације дела блока музеја и Рибље пијаце у Новом Саду. 
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 Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

 Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 45 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан  одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 

одборника донела  

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА БЛОКА МУЗЕЈА И РИБЉЕ 

ПИЈАЦЕ У НОВОМ САДУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације простора за мешовиту намену западно од Суботичког 

булевара и северно од Булевара војводе Степе у Новом Саду (због промене ширине 

коридора далековода 110kV). 

 

Председник Скупштине је објавио  почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао  да је 45 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан  одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 

одборника донела  

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ЗАПАДНО ОД СУБОТИЧКОГ 

БУЛЕВАРА И СЕВЕРНО ОД БУЛЕВАРА ВОЈВОДЕ СТЕПЕ У НОВОМ САДУ 

(ЗБОГ ПРОМЕНЕ ШИРИНЕ КОРИДОРА ДАЛЕКОВОДА 110KV) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради плана 

детаљне регулације становања „Авијатичарско насеље“ у Новом Саду. 

 

Председник Скупштине је објавио  почетак гласања.  

 

Након закључења гласања,председник Скупштине је консатовао да је 45 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 

донела предложену 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ СТАНОВАЊА „АВИЈАТИЧАРСКО 

НАСЕЉЕ“ У НОВОМ САДУ 
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(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад.број:4-43/2019-I 

60. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О АНГАЖОВАЊУ РЕВИЗОРА ЗА ОБАВЉАЊЕ  

ЕКСТЕРНЕ РЕВИЗИЈЕ ЗАВРШНОГ РАЧУНА БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ  

САДА ЗА 2019. ГОДИНУ 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  

 

Савет за буџет и финансије није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

додатно образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе додатно образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес. 

  

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес. 

 

 Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о ангажовању 

ревизора за обављање екстерне ревизије завршног рачуна буџета Града Новог Сада за 

2019. годину. 

 

 Председник Скупштине је објавио  почетак гласања.  

 

 Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 45 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

ОДЛУКУ 

О АНГАЖОВАЊУ РЕВИЗОРА ЗА ОБАВЉАЊЕ ЕКСТЕРНЕ РЕВИЗИЈЕ 

ЗАВРШНОГ РАЧУНА БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2019. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад.број: 935/2019-I 

61. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОБРАЗОВАЊУ РОБНИХ РЕЗЕРВИ  
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ГРАДА НОВОГ САДА 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  

 

Савет за статутарна питања и локалну самоуправу није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес.  

 

У претресу је учествовао Љубомир Јокић. 

 

Љубомир Јокић: „Пред нама је Предлог одлуке о образовању робних резерви Града 

Новог Сада. Разлог због којих се доноси нова Одлука је усклађивање са новим законским 

решењима и новим условима пословања. Претходна одлука донета је давне 1993. године и 

дошло је време да се ова одлука мења. За оне који не знају, велики је значај Дирекције за 

робне резерве за Гард Нови Сад, па чак и за читаву Аутономну Покрајину Војводину, јер 

многи пољопривредници са територије Града а и шире и из читавих општина у Покрајини 

добили су на коришћење стоку што доприноси њиховом бољем пословању и бољем 

обављању пољопривредне производње и бољој снабдевености нашег тржишта. Видим да 

је новом одлуком остављена могућност да робне резерве чине и месо у живој стоци чиме 

је омогућено пољопривредницима да наставе да користе стоку у својој пољопривредној 

производњи. То је најпозитивније што је предвиђено овом одлуком с обзиром да 

Дирекција код кооператаната има задужено преко 500 крава, више стотина оваца и тако 

даље. Оно на шта Српска радикална странка жели да скрене пажњу је проблем који 

Дирекција за робне резерве има са „Имлеком“ који траје већ више од 20 година. „Имлек“ 

је дужан да Дирекцији врати око 1.600 високостеоних јуница што они упорно одбијају да 

испуне. Некад су својевремено нудили 300 евра по јуници што је смешна сума. Кратак 

историјат у периоду од 1988. до 1991. године, Град Нови Сад је из Аустрије набавио 

високостеоне јунице врхунског квалитета, можда чак и у том тренутку и најбоље у 

Европи. Њих око 1.600 дао је на коришћење Новосадској млекари, односно њиховим 

кооперантима. После је Новосадску млекару купио „Имлек“, они су преузели сву 

имовину, преузели су сва права али ову обавезу изгледа не желе да преузму. „Имлек“ не 

негира да су дужни да врате овај дуг, својевремено су достављали и пописне листе, не 

знам да ли је сад тако, али дуг неће да врате. Уважени директор Дирекције за раобне 

резерве је овде присутан господин Ференц Банчи заједно са запосленима већи више од 

једне деценије покушава свим силама да се ова имовина врати Дирекцији односно Граду 

на чему им треба одати признање. Ја сам у овај предмет упућен, јер сам својевремено 

радио у Дирекцији за робне резерве и од директора Банчија сам добијао задатке да пишем 

дописе „Имлеку“ са циљем да они врате дуг, и имали смо заједничке састанке вероватно 

је и сад таква ситуација. Дирекција очито не може сама да се избори са овим великим 
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проблемом где имају само шест запослених. Српска радикална странка сматра да Град са 

војим ауторитетом треба да помогне Дирекцији да „Имлек“ врати овај дуг. Враћањем дуга 

од 1.600 јуница био би огроман подстицај пољопривредницима на територији  Новог Сада 

и Војводине. Сведоци смо да се последњих 10 и више година измишљају разне 

могућности помоћи пољопривредницима оснивају се разни фондови, агенције и тако даље 

и на локалном и на покрајинском и на републичком нивоу, а ми имамо овде разрађен 

систем већ деценијама који готово савршено функционише. Колико чујем и дан данас 

пољопривредници добијају стоку на коришћење од Дирекције за робне резерве Града без 

икаквих проблема уколико испуњавају законом предвиђене услове. Нема листа чекања, не 

гледа се страначка припадност, то је нешто што је најпозитивније. Други начин на који 

Дирекција може да врати дуг је да на пример „Радосном детињству“ у одређеној 

динамици испоручују млеко и млечне производе. Подсетићу вас да је 2011. и 2012. године 

Дирекција за робне резерве одиграла кључну улогу у спасавању пословања Радосног 

детињства када су били у великим дуговима, значи одиграла је кључну улогу у враћању, у 

помагању пословања Радосног детињства и Неопланта је дуговала око 2.400 товљеника и 

на рачун тог дуга су испоручивали свеже месе и месне прерађевине да се прехране деца у 

вртићима. У случају, ако Град на овај начин било враћањем јуница или достављањем 

млека и млечних производа Радосном детињству на тај начин помогне Дирекцији да 

врати дуг Српска радикална странка пружиће вам сваку подршку и молимо 

Градоначелника и Градско веће да помогну Дирекцији у враћању овог дуга.“  

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о образовању робних 

резерви Града Новог Сада. 

 

     Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“  и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ОБРАЗОВАЊУ РОБНИХ РЕЗЕРВИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад.број: 351-1/2019-890-I 

62. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О НАЧИНУ, ПОСТУПКУ И 

КРИТЕРИЈУМИМА ЗА УСПОСТАВЉАЊЕ ПРАВА СЛУЖБЕНОСТИ НА 

ГРАЂЕВИНСКОМ ЗЕМЉИШТУ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ 

САДА 
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Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  

 

Савет за комуналне делатности није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес.  

 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке о 

начину, поступку и критеријумима за успостављање права службености на грађевинском 

земљишту у јавној својини Града Новог Сада. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О НАЧИНУ, ПОСТУПКУ И КРИТЕРИЈУМИМА ЗА 

УСПОСТАВЉАЊЕ ПРАВА СЛУЖБЕНОСТИ НА ГРАЂЕВИНСКОМ 

ЗЕМЉИШТУ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

( Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад.број: 434-50/2019-1-I 

63. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О 

НАКНАДАМА ЗА КОРИШЋЕЊЕ ЈАВНИХ ПОВРШИНА НА 

ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  

 

Савет за буџет и финансије није имао примедби. 
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Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Александра Радак, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „У децембру месецу 2019. године донели смо, извињавам се, 2018. године 

донели смо накнаду за коришћење јавне површине за оглашавање за сопствене потребе, за 

потребе других лица, као и за коришћење површина и објеката за оглашавање сопствених 

потреба којима се врши непосредни утицај на расположивост, квалитет или неку другу 

особину јавне површине за коју дозволу издаје надлежни орган јединице локалне 

самоуправе. Када су почела да се издају решења у овој 2019. години добили смо доста 

предлога и сугестија од стране физичких лица, правних лица, предузетника који су 

указивали на велику цену зато што се комплетно променуо обрачун начина утврђивања 

ове накнаде зато што је у ранијем периоду се у зависности од зоне у којој се реклама 

налазила наплаћивала једнократна такса. Међутим, изменом закона о утврђивању накнаде 

за коришћење јавних површина, ми смо нашу одлуку морали ускладити тако да смо 

морали да разграничимо цене, по квадратном метру, по одређеној зони, што је наравно 

резултирало доста великим повећањем. Обзиром да смо сагледали све ефекте за Град 

Нови Сад, ми смо приступили на предлог Градске пореске управе изменама и допунама 

ове одлуке за коришћење јавних површина, одржали смо јавну расправу у периоду од 15. 

до 29. новембра и на опште задовољство свих присутних који су учествовали у јавној 

расправи донели смо одлуку да смањимо цене, по квадратном метру, по зонама, за све 

облике јавног оглашавања и да донесемо и нове олакшице за одређене категорије 

средстава за оглашавање која практично физичка, правна лица, предузетници, скупштине 

станара, користе за сопствене потребе. Додали смо и додатно умањење за рекламе које 

изнад тог прописаног износа накнаде за површину оглашавања преко 12 квадрата. Иако 

ће Град Нови Сад овом новом одлуком имати мањак прихода у буџету од 32 милиона 

динара, 32,5 милиона динара, ми сматрамо да смо овом одлуком изашли у сусрет 

предузетницима, правним и физичким лицима као што сам рекла и удружењима грађана 

да створимо бољу пословну климу да се више рекламирају и да ћемо у будућем периоду 

надокнадити ова средства чак и приходовати више средстава у буџету по овом основу.“ 

 

Председник Скупштине је отворио претрес.  

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и допуни 

Одлуке о накнадама за коришћење јавних површина на територији Града Новог Сада . 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 
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       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О НАКНАДАМА ЗА КОРИШЋЕЊЕ 

ЈАВНИХ ПОВРШИНА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

( Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад.број: 352-1/2019-555-I 

     352-1/2019-551-I 

   352-1/2019-552-I 

   352-1/2019-554-I 

   352-1/2019-553-I 

   352-1/2019-559-I 

   352-1/2019-557-I 

   352-1/2019-558-I 

   352-1/2019-548-I 

   352-1/2019-556-I 

64. – 73. тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О УРЕЂЕЊУ 

ГРАДА НОВОГ САДА 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ОДРЖАВАЊУ 

ЧИСТОЋЕ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О УСЛОВИМА И НАЧИНУ 

ОРГАНИЗОВАЊА ПОСЛОВА У ВРШЕЊУ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ 

ИСПОРУКЕ ВОДЕ И УКЛАЊАЊА ВОДА 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ОБАВЉАЊУ 

КОМУНАЛНЕ ДЕЛАТНОСТИ ОДРЖАВАЊЕ ЈАВНИХ ЗЕЛЕНИХ 

ПОВРШИНА 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О УРЕЂИВАЊУ 

И ОДРЖАВАЊУ ПИЈАЦА 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ОБАВЉАЊУ 

КОМУНАЛНЕ ДЕЛАТНОСТИ УПРАВЉАЊЕ ГРОБЉИМА И ПОГРЕБНЕ 

УСЛУГЕ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О УПРАВЉАЊУ КЕЈОМ У 

ГРАДУ НОВОМ САДУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ДРЖАЊУ ДОМАЋИХ 

ЖИВОТИЊА 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ОБАВЉАЊУ 

ДЕЛАТНОСТИ ЗООХИГИЈЕНЕ 
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 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРОИЗВОДЊИ, 

ДИСТРИБУЦИЈИ И СНАБДЕВАЊУ ТОПЛОТНОМ ЕНЕРГИЈОМ ИЗ 

ТОПЛИФИКАЦИОНОГ СИСТЕМА ГРАДА НОВОГ САДА 

 

Предлоге одлука утврдило је Градско веће. 

 

Савет за комуналне делатности није имао примедби.  

 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 

спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о овим предлозима. 

 

У претресу су учествовали Снежана Мушицки и Вања Божић. 

 

Снежана Мушицки: „Ја ћу врло кратко у вези са Предлогом одлуке о изменама и 

допуни Одлуке о обављању комуналне делатности одржавање јавних зелених површина и 

обављању комуналне делатности управљање гробљима и погребне услуге. У суштини се 

тиче ове неке техничке ствари ја знам да то тако мора, да је формулација општа, али у 

овим изменама и допунама одлуке стоји да је предузеће дужно да испуњава минималне 

услове и онда каже овај предлог одлуке о обављању комуналне делатности управљања 

гробљима нарочито у погледу стручне оспособљености кадрова и техничког капацитета. 

То и ако је опште место мора, да онако, да се запитате да ли ту нешто не штима, ми из 

Одборничке групе Српске радикалне странке смо некако мишљења да увек је 

проблематично то опште место које може да нам закине неке услуге а кошта нас дебело. 

Ви подразумевате да ће свако да буде задовољан минималном услугом, а шта ако не буде? 

Рецимо то као она реклама за шампон девет од десет корисника је супер сретно што 

користи наш производ, а ви нисте, е па ви сте тај 10-ти. Јер смо ми одредили минимално а 

за ово друго то ми не одговарамо, ја схватам да се  Град тако покрио, али ако већ 

наплаћујемо комуналне услуге по оваквим ценама по каквим наплаћујемо, онда смо 

ваљда дужни да обезбедимо и мало више од те минималне услуге за те кориснике наших 

услуга.“ 

 

Вања Божић: „Српска радикална странка неће гласати за ове одлуке о изменама 

одлука о разним стварима које се налазе пред нама. Ја ћу се обратити везано за држање 

домаћих животиња. Нама је потпуно јасно да је овде усклађивање, превасходно 

усклађивање са Законом, с обзиром да смо на праошлој седници мењали назив комуналне 

полиције у комуналну милицију, оно што ми мислимо о комуналној полицији, тј. 

Комуналној милицији смо рекли раније, шта мислимо о њиховом раду или не раду и 

генерално сад и кроз ово ће се видети да у суштини постојање комуналне милиције 

доводи до административних проблема да би се брже спровео одређени поступак с 
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обзиром да се неке ингеренције преплићу са комуналном инспекцијом и долази до честих  

пребацивања лопте типа ко треба да ради одређене ствари  или не треба. С обзиром да сам 

радио у том сектору и знам о чему говорим превасходно мислим да кажем да је грешка 

што је избачен став 1. из бивше одлуке која је постојала о држању домаћих животиња на 

територији Града Новог Сада а то је био став који је говорио о томе да је комунална 

инспекција водила контролу искључиво некомерцијалног држања животиња. Сад је тај 

став избрисан и долазимо  у један проблем с обзиром да неко ко жели да има 

пољопривредно домаћинство и да се бави узгојем одређене врсте животиња, он од 

ветеринарске инспекције може да добије све могуће дозволе да има право да обавља ту 

делатност у одређеном делу града, а опет са друге стране може доћи у ситуацију да му 

комунална инспекција не дозволи да обавља ту делатност без обзира што је уложио 

одређено време и новац да би добио све могуће потврде. Зашто може доћи до тога? Зато 

што градска одлука каже да се држање домаћих животиња може десити искључиво ако је 

објекат у коме држите одређену животињу удаљен 15 метара од најближег прозора на 

суседном објекту. Ми смо сведоци уназад неколико година да нека стара насеља као што 

су Бегеч и Ковиљ у којима јесте дозвољено држање крупне стоке да се тако изразим, мења 

се начин становања, продају се имања, граде се лепше, боље, модерније зграде и куће и 

људима сметају објекти који се налази на комшијском дворишту, иако ти објекти ту 

постоје стотину година и никад нису мењали своју намену, оног тренутка када је дошао 

неки други комшија и саградио нешто друго, долази до одређених проблема у који буду 

укључени како ветеринарска тако и комунална инспекција. Оно што би један, као мали 

предлог рекао, јесте да би требало размислити о враћању овога става који је био у ранијој 

одлуци, да се поново подели, да све оно што је комерцијално и искључиво само ради 

ветеринарска инспекција, а да ако је неко држање у некомерцијалне сврхе значи један или 

два  примерка одређене врсте да то онда ради комунална инспекција. Такође друга ствар 

везано за ово јесте и линије округа. Линије округа одавно су повучене и данас више не 

одговарају одређеном стању на терену. Ми смо сведоци да имамо одређене делове Града 

где једна улица представља типа Професора Грчића на Клиси и Сланој бари где 

представља одређену границу с једне стране можете да држите домаће животиње, с друге 

стране не можете да држите домаће животиње. То прави одређену пометњу и око тога где 

би требало да се приступи. Такође дешава се да неко направи амбаре с  једне стране 

улице, а да је његово седиште с друге стране улице, па опет долази до проблема да ли се 

гледа седиште или тамо где се држи одређена фарма или домаћинство. Још једна ствар 

везано за ово и са тиме завршавам генерално највећи проблем бар по нама одборницима 

из Српске радикалне странке јесте што градска одлука никад није дефинисала број 

јединике које можете да држите у стамбеним објектима. Ми дан данас имамо ситуацију да 

одређени житељи Новог Сада у својим становима држе 10,15,20 , 50 или 100 

животињских јединики што прави одређене проблеме станарима целокупне зграде. Како 

год, и колико год се неко трудио да одржава хигијену тих животиња нажалост се долази у 

ситуацију да се у те зграде не може ући, да станари не могу да продају своје стамбене 

јединице зато што нико не жели да купи у таквој згради стамбену јединицу и мислим да 

би требало да се поведе рачуна и да се у то у некој будућој одлуци промени и да се 

стриктно ограничи колико чега сме и може да се држи у становима.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес и напоменуо да ће се о сваком предлогу одлуке гласати посебно. 
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       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и допуни 

Одлуке о уређењу Града Новог Сада. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О УРЕЂЕЊУ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

            (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и допуни 

Одлуке о одржавању чистоће. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 45 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ОДРЖАВАЊУ ЧИСТОЋЕ 

 

            ( Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке о 

условима и начину организовања послова у вршењу комуналних делатности испоруке 

воде и уклањања вода. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О УСЛОВИМА И НАЧИНУ ОРГАНИЗОВАЊА 

ПОСЛОВА У ВРШЕЊУ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ ИСПОРУКЕ ВОДЕ И 

УКЛАЊАЊА ВОДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и допуни 

Одлуке о обављању комуналне делатности одржавање јавних зелених површина. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ОБАВЉАЊУ КОМУНАЛНЕ 

ДЕЛАТНОСТИ ОДРЖАВАЊЕ ЈАВНИХ ЗЕЛЕНИХ ПОВРШИНА 

 

             ( Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и допуни 

Одлуке о уређивању и одржавању пијаца. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О УРЕЂИВАЊУ И ОДРЖАВАЊУ ПИЈАЦА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и допуни 

Одлуке о обављању комуналне делатности управљање гробљима и погребне услуге. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ОБАВЉАЊУ КОМУНАЛНЕ 

ДЕЛАТНОСТИ УПРАВЉАЊЕ ГРОБЉИМА И ПОГРЕБНЕ УСЛУГЕ 

 

             ( Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке о 

управљању кејом у Граду Новом Саду. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О УПРАВЉАЊУ КЕЈОМ У ГРАДУ НОВОМ САДУ 

 

              ( Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке о 

држању домаћих животиња. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ДРЖАЊУ ДОМАЋИХ ЖИВОТИЊА 

 

             (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и допуни 

Одлуке о обављању делатности зоохигијене. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ОБАВЉАЊУ ДЕЛАТНОСТИ 

ЗООХИГИЈЕНЕ 
 

              (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке о 

производњи, дистрибуцији и снабдевању топлотном енергијом из Топлификационог 

система Града Новог Сада. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРОИЗВОДЊИ, ДИСТРИБУЦИЈИ И СНАБДЕВАЊУ 

ТОПЛОТНОМ ЕНЕРГИЈОМ ИЗ ТОПЛИФИКАЦИОНОГ СИСТЕМА ГРАДА 

 НОВОГ САДА 

 

                        (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад.број: 020-12/2019-185-2-I 

74. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ЛОКАЛНОМ ОМБУДСМАНУ 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  

 

Савет за статутарна питања и локалну самоуправу није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес. 

 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о Локалном 

омбудсману. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

 На указивање одборнице Снежане Мушицки на проблем са гласањем на 

одборничкој јединици коју користи, председник Скупштине је констатовао да проблем са 

гласањем на тој одборничкој јединици постоји, те је замолио ову одборницу да седне на 
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друго место, с обзиром на то да у реду иза ње има десет исправних одборничких 

јединица. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 42 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ЛОКАЛНОМ ОМБУДСМАНУ 
 

             (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Снежана Мушицки се јавила за реч због повреде Пословника: „Па морам ја као 

одборник сам имала права да добијем реч, то што ја имам проблем са својом одборничком 

јединицом нисам ја крива, колико чујем да је одборничка јединица већ мењана и нешто не 

ваља. Али ако сам вас замолила и рекла вам да не могу да се јавим и да покушавам да се 

јавим зашто сте онда објавили гласање ако сам ја хтела да се пријавим а систем није хтео 

да ме прими електронски, а не зато што се ја нисам јавила.“  

 

 Председник Скупштине је указао одборници Снежани Мушицки да је пре тога 

питао да ли се неко јавља за реч. 

 

 Снежана Мушицки: „И ја сам покушавала да Вам дам до знања да не могу да се 

пријавим.“ 

 

 Председник Скупштине је указао одборници Снежани Мушицки да се није јавила 

за реч пре него што је он закључио претрес. 

 

 Снежана Мушицки: „Па зато што притискам дугме сво време и не могу да се јавим 

и ви сте видели да не могу да се јавим и онда сте објавили гласање. Ви сте мени 

ускратили право да ја коментаришем по овој тачки дневног реда. И ви сте мени ускратили 

моје одборничко право да ја кажем своје мишљење о тачки дневног реда која се данас 

изгласава. Ја верујем да сад вама се иде кући, да је свима досадно, али ми смо овде да 

урадимо посао, овде нисмо да будемо лепи и паметни, него да урадимо посао за који смо 

изабрани. А мени сте ви ускратили право да ја тај посао урадим.“ 

 

 Председник Скупштине је упитао одборницу Снежану Мушицки да ли жели да се 

Скупштина изјасни о повреди Пословника. 

 

 Пошто је одборница Снежана Мушицки тражила да се Скупштина изјасни о 

повреди Пословника, председник Скупштине је ставио на гласање повреду Пословника. 

 

 Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

 Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је девет 

одборника гласало „за“, да је 44 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
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гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова закључила да није дошло до 

повреде Пословника. 

   

Ад.број: 501-2/2019-51/б-I 

   501-2/2019-50/б-I 

   501-2/2019-52/б-I 

   501-2/2019-53/б-I 

75. – 78. тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГЛАШЕЊУ СПОМЕНИКА ПРИРОДЕ „ХРАСТ 

ЛУЖЊАК НА ПЕТРОВАРАДИНСКОЈ ТВРЂАВИ“ ЗАШТИЋЕНИМ 

ПОДРУЧЈЕМ  

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГЛАШЕЊУ СПОМЕНИКА ПРИРОДЕ 

„СТАБЛО ГИНКА КОД ХОТЕЛА „ПАРК“ У НОВОМ САДУ“ 

ЗАШТИЋЕНИМ ПОДРУЧЈЕМ  

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГЛАШЕЊУ СПОМЕНИКА ПРИРОДЕ 

„СТАБЛО КОПРИВИЋА У УЛИЦИ МИРОСЛАВА АНТИЋА У НОВОМ 

САДУ“ ЗАШТИЋЕНИМ ПОДРУЧЈЕМ  

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГЛАШЕЊУ СПОМЕНИКА ПРИРОДЕ 

„СТАБЛО ТИСЕ У УЛИЦИ МИРОСЛАВА АНТИЋА У НОВОМ САДУ“ 

ЗАШТИЋЕНИМ ПОДРУЧЈЕМ  

 

Предлоге одлука утврдило је Градско веће. 

 

Председник Скупштине је указао одборницама и одборницима да им је нова страна 

Предлога одлуке о проглашењу Споменика природе „Стабло тисе у Улици Мирослава 

Антића у Новом Саду“ заштићеним подручјем, због техничке грешке у члану 4. став 2. 

тачка 2, достављена уз допис од 11. децембра 2019. године. 

 

Савет за заштиту животне средине није имао примедби.  

 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење,  а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 

спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о предлозима одлука. 

 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и напоменуо да ће се о сваком предлогу одлуке гласати посебно. 
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       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о проглашењу 

Споменика природе „Храст лужњак на Петроварадинској тврђави“ заштићеним 

подручјем. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 53 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГЛАШЕЊУ СПОМЕНИКА ПРИРОДЕ „ХРАСТ ЛУЖЊАК НА 

ПЕТРОВАРАДИНСКОЈ ТВРЂАВИ“ ЗАШТИЋЕНИМ ПОДРУЧЈЕМ 

 

                   (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о проглашењу 

Споменика природе „Стабло гинка код хотела „Парк“ у Новом Саду“ заштићеним 

подручјем. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 55 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГЛАШЕЊУ СПОМЕНИКА ПРИРОДЕ „СТАБЛО ГИНКА КОД ХОТЕЛА 

„ПАРК“ У НОВОМ САДУ“ ЗАШТИЋЕНИМ ПОДРУЧЈЕМ 
 

                    (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о проглашењу 

Споменика природе „Стабло копривића у Улици Мирослава Антића у Новом Саду“ 

заштићеним подручјем. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 54 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

 

 

 

ОДЛУКУ 
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О ПРОГЛАШЕЊУ СПОМЕНИКА ПРИРОДЕ „СТАБЛО КОПРИВИЋА У УЛИЦИ 

МИРОСЛАВА АНТИЋА У НОВОМ САДУ“ ЗАШТИЋЕНИМ ПОДРУЧЈЕМ 

 

                    (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о проглашењу 

Споменика природе „Стабло тисе у Улици Мирослава Антића у Новом Саду“ заштићеним 

подручјем. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 54 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГЛАШЕЊУ СПОМЕНИКА ПРИРОДЕ „СТАБЛО ТИСЕ У УЛИЦИ 

МИРОСЛАВА АНТИЋА У НОВОМ САДУ“ ЗАШТИЋЕНИМ ПОДРУЧЈЕМ 

 

                                   (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад.број: 2395/2019-I 

79. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ЗАКЉУЧКА О ОСЛОБАЂАЊУ ОБАВЕЗЕ ПЛАЋАЊА 

ДОПРИНОСА ЗА УРЕЂИВАЊЕ ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА, КАО 

ИНВЕСТИТОРА НА ИЗГРАДЊИ 94 СТАМБЕНЕ ЈЕДИНИЦЕ, У 

ВЕТЕРНИКУ, У УЛИЦИ МИЛАНА ТЕПИЋА ББ, У ЦИЉУ ОБЕЗБЕЂЕЊА 

ТРАЈНИХ СТАМБЕНИХ РЕШЕЊА ЗА НАЈУГРОЖЕНИЈЕ ИЗБЕГЛИЦЕ, 

У ОКВИРУ РЕГИОНАЛНОГ СТАМБЕНОГ ПРОГРАМА – СТАМБЕНИ 

ПРОГРАМ У РЕПУБЛИЦИ СРБИЈИ, ПОТПРОЈЕКАТ 7 И ПОТПРОЈЕКАТ 

9 КОМПОНЕНТА 1А 

 

Предлог закључка утврдило је Градско веће.  

 

Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и друштвену бригу о деци и 

омладини није имао примедби. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

председник Скупштине је отворио претрес.  

 

 У претресу су учествовали Јелена Мандарић и Снежана Мушицки. 
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  Јелена Мандарић: „Српска радикална странка, наша одборничка група подржаће 

овај предлог одлуке који се тиче да се Град ослободи обавезе плаћања доприноса за 

уређивање грађевинског земљишта као инвеститора за изградњу 94 стамбене јединице у 

Ветернику. Дакле, у овом извештају стоји да је Градска управа за социјална питања 2012. 

године сачинила списак људи који имају избеглички статус а којима није решено 

стамбено питање и тај број износи 1.594 човека, односно породице. Дакле, у питању је 

2012. година а верујемо да је један број људи овде стамбено већ обезбеђен поготово ако 

узмемо у обзир да је данас на снази регионални стамбени програм који обухвата четири 

земље и град Нови Сад у оквиру тог програма реализује четири између осталог и 

програма овог који се тиче за изградњу станова у Ветернику. Ми српски радикали увек 

ћемо подржати овакве одлуке које су усмерене на стамбено збрињавање избеглица. Дакле 

морамо рећи да је поражувајуће да и након 25 година од погрома српског народа са 

простора бивше Југославије ми и даље причамо о овом проблему. Ја бих овде још навела 

један проблем који се тиче зграде за избегличку популацију која се налази на Ченеју, та је 

зграда грађена у мандату када је Снежана Мушицки била члан Градског већа за  социјална 

питања. Господин Ђурађ Јакшић је својевремено поставио одборничко поитање шта се 

дешава са откупом ових станова пошто су ови људи добили право на откуп станова још 

2015. године, до данашњег дана то није реализовано. Одговор је гласио је да Градска 

управа за имовину упутила захтев Градској управи за грађевинско земљиште и 

инвестиције, да се одреди цена откупа станова, али на томе се и даље стоји. Дакле, 

грађани на Ченеју би волели да реше овај свој проблем да деци не остављају нерешене 

ствари по овом питању. И још једна ствар коју би желела да напоменем приликом 

обиласка насељеног места Ветерник сусрели смо се са проблемом где су грађани који су 

избегли 95 године добили плацеве или баште где су они временом почели да граде куће 

јер нису могли другачије да реше своје стамбено питање. Једна од породица ми је рекла 

да се обраћала господину Ћировићу и да је он покушао да реши тај проблем. Дакле ти 

људи су ушли у откуп тих плацева и даље се налазе у откупу, како су ми објаснили они и 

даље имају исту главницу са којом су кренули у плаћање, ајде да град не буде лихвар 

према грађанима, ајде да видимо како овим грађанима да помогнемо. Дакле немојте да и 

ови људи буду у оном лихарском положају као што су то били грађани који су узели 

кредит за решавање стамбеног питања у швајцарским франкама. Молим да се изнађе 

решење и да ови људи реше овај свој проблем.“ 

 

 Снежана Мушицки: „Ово се иначе стварно тиче и тог дела када сам ја била члан 

Већа за социјалну и дечију заштиту и када је почело збрињавање избеглица стамбено на 

територији Града Новог Сада до тада није било таквих пројеката мада ја онда нисам 

ништа радила и о свом послу сам слабо нешто знала али некако смо успели да направимо 

24 стана на Клисанском путу исто толико на Ченеју за породице које су избегле из 

Хрватске и из Босне и Херцеговине. Оно што смо тада са тим људима потписали између 

осталог је и моје име тамо мада ја то нисам никад ништа радила обећали смо и уговором 

се обавезали да ћемо им обезбедити да се у року од осам година могу пријавити односно 

конкурисати да добију те станове и да их откупе да буду у њиховом власништву. Од тада 

је прошло доста времена, ти људи ћуте зашто што су нам захвални што су решили своје 

питање, не мени, него су захвални Граду Новом Саду, јер су решили своје стамбено 

питање донекле, али су уплашени зато што им није обезбеђено то што је уговором 

гарантовано, односно сада се боје да ће их неко једног дана избацити напоље и да ће бити 
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да они немају ни права те станове да откупе. Ми бисмо разумели из Одборничке групе 

Српске радикалне странке да се касни годину дана па су папири, па је проблем, па се 

трансформише управа, па се свашта нешто дешава, па су наслеђени проблеми из 2012. али 

од 2014. је ево прошло пет година какав год да је проблем некако смо морали да нађемо 

неки начин да га решимо и да испунимо своју обавезу коју смо, уговорену обавезу коју 

смо са тим људима потписали, а то је да им обезбедимо да могу да откупе те станове у 

којима живе без мало већ 14 година. Оно што се тада појавио као проблем а и сада се 

појављује као проблем што се није могло утврдити, а ни сада не може, да ли људи са 

рецимо који су дошли са Косова и Метохије не водимо их као избеглице зато што је 

Косово и Метохија неотуђиви део Републике Србије по нашем још увек Богу хвала 

важећем Уставу, немају иста права као и људи који имају статус избеглица још увек јер 

никако не могу да докажу да су они отерани са својих огњишта и да нису својом вољом 

отишли, одакле су отишли конкретно има 20 породица из Урошевца у Новом Саду и то 

већ тако годинама траје, а ми ништа нисмо урадили у вези са тим да и њих негде 

укључимо да и они имају нека права без обзира што ми не можемо законски да их водимо 

као избеглице, јер су они држављани дела наше државе који је тренутно окупиран, али да 

се пронађе неки начин и неки пројекат, нека добра воља да се помогне и њима.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог закључка о ослобађању 

обавезе плаћања доприноса за уређивање грађевинског земљишта, као инвеститора на 

изградњи 94 стамбене јединице, у Ветернику, у Улици Милана Тепића бб, у циљу 

обезбеђења трајних стамбених решења за најугроженије избеглице, у оквиру Регионалног 

стамбеног програма – Стамбени програм у Републици Србији, Потпројекат 7 и 

Потпројекат 9 Компонента 1А. 

       

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 54 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ЗАКЉУЧАК 

 

 I. Констатује се да је, између Града Новог Сада, Комесаријата за избеглице и 

миграције Републике Србије и Јединице за управљање пројектима у јавном сектору д.о.о. 

Београд, закључен Уговор о регулисању права и обавеза уговорних страна у вези са 

израдом техничке документације за изградњу стамбених објеката у Републици Србији за 

решавање стамбених потреба избеглица у оквиру Регионалног стамбеног програма – 

Стамбени програм у Републици Србији, Потпројекат 7, који је заведен у Граду, под 

бројем: II-020-2/2018-311 од 29. јануара 2018. године и Уговор о реализацији стамбене 

изградње у оквиру Компоненте 1А Потпројекат 9 Регионалног стамбеног програма - 

Стамбени програм у Републици Србији, који је заведен у Граду, под бројем: XIII-

1127/2019 од 12. јула 2019. године, којима је уређено: 
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- да ће се изградити 94 стамбене јединице у стамбеном објекту, у Ветернику, у Улици 

Милана Тепића бб, на катастарској парцели број: 1388/12, у јавној својини Града, 

уписаним у лист непокретности број 4186 К.О. Ветерник; 

- да су стамбене јединице, из алинеје прве ове тачке, намењене за обезбеђење трајних 

стамбених решења за најугроженије избеглице са територије Града Новог Сада; 

- да је инвеститор и власник стамбеног објекта Град Нови Сад; 

- да инфраструктурно опремање земљишта у јавној својини Града за изградњу 94 

стамбене јединице, као и уређење површине јавне намене око стамбених објеката, 

обезбеђује и финансира Град Нови Сад. 

 

II. Констатује се да је, за стамбени објекат у Ветернику, у Улици Милана Тепића 

бб, на катастарским парцелама број: 1388/12 и 1388/13, укупне површине 3.994,00 m
2
, у 

јавној својини Града, уписаним у лист непокретности број 4186 К.О. Ветерник, Градска 

управа за урбанизам и грађевинске послове, у складу са Локацијским условима за 

изградњу стамбене зграде од 11. марта 2019. године, издала грађевинску дозволу, број 

ROP-NSD-2324-CPI-2/2019 од 20. јуна 2019. године, која је у складу са Локацијским 

условима за изградњу стамбене зграде од 2. јула 2019. године и Локацијским условима за 

изградњу стамбене зграде од 31. јула 2019. године, измењена грађевинском дозволом, 

број ROP-NSD-2324-CPA-5/2019 од 7. новембра 2019. године, са износом доприноса за 

уређивање грађевинског земљишта, у укупном износу од  28.475.791,90 динара, од чега: 

- за изградњу I ФАЗЕ стамбене зграде (ламеле 1 и 2), која садржи 70 стамбених јединица, 

спратности: приземље, два спрата и поткровље (П+2+Пк), категорије В, класификациони 

број објекта 112222, нето површине 3.403,00 m
2,  

БРГП 4.300,52
 
m

2
, површине земљишта 

под објектом 1.044,14 m
2
, допринос за уређивање грађевинског земљишта износи 

19.418.145,93 динара, а  

- за изградњу II ФАЗЕ стамбене зграде (ламеле 3 и 4), која садржи 24 стамбене јединице, 

спратности: приземље, два спрата и поткровље (П+2+Пк), категорије В, класификациони 

број објекта 112222, нето површине 1.618,22 m
2
, БРГП 2.107,62 m

2
, површине земљишта 

под објектом 479,41 m
2
, допринос за уређивање грађевинског земљишта износи 

9.057.645,97 динара. 

 

III. Град Нови Сад се, као инвеститор и власник стамбених јединица из тачке II. 

овог закључка, ослобађа обавезе плаћања доприноса за уређивање грађевинског 

земљишта за стамбене објекте из тачке II. овог закључка. 

IV. Закључак доставити: 

- Градској управи за грађевинско земљиште и инвестиције, 

- Градској управи за социјалну и дечију заштиту. 
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Ад.број: 020-604/2019-I 

80. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОБРАЗОВАЊУ РАДНЕ ГРУПЕ „ЗЕЛЕНА  

СТОЛИЦА“ 

 

Предлог одлуке утврдио је Савет за заштиту животне средине. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представница предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 

 

Пошто представница предлагача није желела да изнесе допунско образложење, 

председник Скупштине је отворио претрес.  

 

У претресу су учествовали: Маја Матић, Снежана Мушицки, Мира Раденовић и 

Лазар Кањерић. 

 

  Маја Матић: „Нисам планирала да се јавим по овој тачки али с обзиром да сам 

чланица Савета за заштиту животне средине осећам одговорност, дужност, али не кријем 

велико задовољство што ћу вам појаснити предлог ове одлуке која је вечерас, сад већ 

вечерас, пред нама. На иницијативу мреже заинтересованих удружења грађана, 

регистрованих у Новом Саду, коју чине Еколошко удружење Зелени сат, Покрет горана  

Нови Сад, Одред извиђача Иво Лола Рибар, Удружење грађана Зелена долина и 

Студентска организација Универзитета у Новом Саду, Савет за заштиту животне средине 

утврдио је Предлог одлуке о образовању Радне групе „Зелена столица“ са циљем да 

представници удружења грађана који се баве заштитом животне средине пруже Савету за 

заштиту животне средине и Скупштини Града Новог Сада стручну помоћ у анализи и 

давању мишљења на предлоге одлука и других општинских аката као и других питања у 

вези са остваривањем система заштите животне средине, па је сходно томе и предложио 

задатак ове Радне групе. Предлаже се да радну групу „Зелена столица“ чине представници 

мреже заинтересованих удружења грађана који су подносиоци иницијативе за образовање 

„Зелене столице“, односно да радну групу чини пет чланова без права одлучивања, с 

обзиром на то да је Пословником Скупоштине Града прописано да право одлучивања на 

седници радног тела имају чланови  радног тела. Чланове Радне групе „Зелена столица“ 

на иницијативу представника мреже заинтересованих удружења грађана као подносиоца 

иницијативе за образовање Зелене столице бира Скпштина Града Новог Сада на предлог 

Комисије за кадровска, административна и мандатно – имунитетна питања. У вези са 

радом Радне групе „Зелена столица“ односно извршавање задатка који је одређен чланом 

2. Предлога одлуке предлаже се да Радна група „Зелена столица“ подноси Скупштини 

Града Новог Сада извештај о свом раду до краја марта месеца текуће године за претходну 

годину, а да ће административне и техничке послове за  Радну групу „Зелена столица“ 

обављати Градска управа за заштиту животне средине, као и Служба Скупштине Града 

Новог Сада. Имајући у виду да је образовање Радне групе „Зелена столица“ израз воље 
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представника мреже заинтересованих удружења грађана, подносиоца иницијативе за 

образовање „Зелене столице“ да својим стручним радом доприносу раду Савета за 

заштиту животне средине и Скупштине Града Новог Сада предлаже се да чланови Радне 

групе „Зелена столица“ свој задатак обављају без накнаде. Сходно наведеним разлозима 

за образовање Радне групе „Зелена столица“ предлажем овом скупштинском дому да 

донесе одлуку у предложеном тексту и замолила бих вас да за „Зелену столицу“ сви 

тастери буду зелени.“ 

 

  Снежана Мушицки: „Одборничка група Српске радикалне странке неће подржати 

ово што је на дневном реду, ето баш су сви мислили да хоћемо, изгледа, али не можемо 

пошто су нам та удружења непозната. Ти су нам људи непознати, не знамо ко су, не знамо 

шта су, о њиховом раду ништа не знамо, шта ће они привредити, чиме ће допринети ни то 

не знамо, нису нам се представили. Да нам је неко од њих устао и рекао ево добар дан ми 

смо ти, радили смо до сада то, то и то, радо ћемо наставити са тим, ми бисмо можда и 

гласали, али овако за мачку у џаку радикална странка никад још није гласала.“ 

 

 Мира Раденовић, чланица Градског већа ећа Града Новог Сада: „Имала сам 

потребу да вам се обратим иако званично нисмо предлагачи ове тачке на дневном реду. 

Оно што је заправо јако важно да знате, ако не знате, ако нисте читали у медијима, ето ја 

ћу вас сада обавестити, а било вам је свакако у материјалу, мачке у џаку нема. Јасно вам је 

ко су удружења ако, немојте добацивати ни ја не добацујем са свог места, значи 

удружења, јасно пишу која су удружења која су поднели иницијативу. Ако вам Покрет 

горана није познат, онда заправо не знам која вам је организација позната. Ако вам није 

познат покрет извиђача, младих извиђача, онда не знам, пошто једна траје 60 година, 

друга траје 30 година. Ту је поред њих, чини ми се да је подржао читаву иницијативу и 

Чепом до осмеха. Читава прича око „Зелене столице“ а покретање ове иницијативе је 

покретање иницијативе је подржала мисија ОЕБС-а у Србији, јако важно, само мало, ја 

вас молим да ме саслушате без обзира да ли поштујете неку организацију или не 

поштујете њен рад у Србији,то уопште није важно. Само мало, ја да ли ви поштујете рад 

неке организације на територији Републике Србије или не то је ваше лично право. Оно 

што ти људи раде подржано је од стране читаве светске заједнице, односно, тако да ја вас 

молим да поштујемо рад туђи, као што ми поштујемо ваш, тако ви поштујте рад неких 

људи који су уложили неки труд, па је онда, значи само мало оно што је важно по питању 

зашто је мисија ОЕБС-а укључена у читаву ову иницијативу то је да обезбеди 

демократски приступ доношења одлука и учешће односно партиципацију невладиног 

сектора у доношењу одлука које се тичу заштите животне средине на територији Града 

Новог Сада. Управо ово није никаква топла вода, нити смо је ми измислили овако нешто 

се дешава у Скупштини већ поприлично дуго, односно у Народној Скупштини Републике 

Србије и веома успешно се реализује. На овај начин желимо да укључимо невладин 

сектор, да укључимо стручне људе, да партиципирају у процесу доношења одлука, а што 

се тиче неформалне мреже ту може да буду укључена која год организација хоће да буду 

укључена на територији Града Новог Сада а у свом статуту има бављење животном 

средином.“ 

 

 Лазар Кањерић: „Дакле, да не би мешали бабе и жабе и маце. Може и маце и куце. 

Прво, доношење одлука и основни демократски принцип који говори о доношењу одлука 
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јесте да одлуке доносе они који имају скупштинску већину, ви доносите одлуке, не треба 

никакве невладине организације да се укључују и не могу се укључивати у доношењу 

одлука. То је прво. Дакле, одлуке доноси онај који је освојио на изборима довољно 

гласова, има већину, у овом случају ви доносите одлуке, не доносе никакве невладине 

организације. Не битно о каквим одлукама се ради, да то прво расшчистимо. Друго, 

невладин сектор у свим државама у свету ради пројекте, одређене пројекте који се 

плаћају, дакле држава када исцрпи све своје ресурсе надлежне факултете и научне 

институције и друге ресоре које има, тог момента узима у обзир и све оне друге пројекте 

које достављају те невладине организације из одређеног сектора који се наравно плаћају. 

Ја први не волим однос у коме се нешто ради а не плаћа, то није нормално да ти људи 

користе своје знање своје ресурсе а да нису за то плаћени. Прво то доводи у питање 

читаву идеју. Потпуно здраворазумски значи доводи у питање читаву идеју, то исто као 

онај што је куповао онај Мегатренд па каже професори ће џабе да раде. Пусти. Ајде нека 

они буду плаћени. Дакле, да не ширимо тему, за нас јесте мачка у џаку, не требате ви који 

имате комплетну власт у овој земљи да мешате било какве институције, да било какав 

невладин сектор, имате толико ресурса које можете да користите. Ако треба неки пројекат 

да се реализује дајте тај пројекат организацијама које ће се пријавити, аплицирати за то, 

платите их нека вам кажу своје мишљење. Не видим на који начин треба да укључујемо 

невладин сектор, ми смо се већ опекли после 5. октобра на многе ствари, није у питању, 

не ради се само да ли је у питању сад екологија или било који други сектор, значи држава 

има своје системе које користи и са којима располаже, а невладине организације су нешто 

сасвим друго. И није битно ни колико трају, не доводи се уопште у питање, сачекајте 

молим вас као што се не доводи уопште у питање ни квалитет њиховог рада ни то што су 

до сада радили, већ се управо доводи у питање веза и начин остваривања те везе. Само то. 

И то је оно што је непознаница. И ту смо били јасни и прецизни. Дакле, неможе у 

доношењу одлука и одлучивања учествовати невладине организације, у демократској 

држави то радите ви искључиво, то сте ви рекли, ја само кажем вама да то је потпуно 

друга  прича. И најважнија, то је суштина, и најважнија ствар у целој причи јесте ако 

имате проблем било које природе па сад у сектору екологије ангажујте све које желите, 

можете ви ангажовати и друге куће из других земаља и решавати на други начин 

проблеме па имамо проблем око ове депоније, вртимо се ја не знам колико година више 

причамо о регионалној депонији и на истом смо месту. Значи имате толико других 

ресурса озбиљнијих које можете да укључите а не, свакако и невладин сектор, али не на 

овај начин. Ова веза, нама српским радикалима се не свиђа није транспарентна није јасна 

није до краја објашњена и с пуним правом кажемо да смо против тога.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о образовању Радне 

групе „Зелена столица“. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 
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       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ОБРАЗОВАЊУ РАДНЕ ГРУПЕ „ЗЕЛЕНА СТОЛИЦА“ 

 

                                  (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Ад.број: 020-605/2019-I 

81. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ „СОЦИЈАЛДЕМОКРАТСКА ПАРТИЈА 

СРБИЈЕ – ЗЕЛЕНА СТРАНКА – НОПО“ ЗА РАЗРЕШЕЊЕ ЗАМЕНИЦЕ 

ЧЛАНИЦЕ И ИМЕНОВАЊЕ ЗАМЕНИКА ЧЛАНИЦЕ ГРАДСКЕ ИЗБОРНЕ 

КОМИСИЈЕ 

 

На основу члана 14. став 1. Закона о локалним изборима Одборничка група 

„СОЦИЈАЛДЕМОКРАТСКА ПАРТИЈА СРБИЈЕ – ЗЕЛЕНА СТРАНКА – НОПО“ у 

Скупштини Града поднела је предлог за разрешење заменице чланице и именовање  

заменика чланице Градске изборне комисије. 

 

 Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 

 

Председник Скупштине је отворио претрес.  

 

У претресу је учествовао Ђурађ Јакшић. 

 

 Ђурађ Јакшић: „Ви знате да ми као политичка партија која има традицију три 

деценије парламентарног живота смо увек поштовали неке принципе и договоре и у овом 

и у свим другим парламентима и домовима које се тичу кадровских решења свих 

парламентарних странака и ту никада нисмо правили проблем. Увек смо гласали за све 

предлоге за попуну радних тела, ако је то у складу са неким дговором који смо имали на 

почетку мандата. Овај пут ћемо направити преседан и гласаћемо против овог предлога из 

разлога што новоформирана одборничка група или већ када је формирана у току мандата 

самог, добија право на члана Градске изборне комисије и на заменика члана Градске 

изборне комисије и ставља се у потпуно исти у равноправан статус са рецимо Српском 

радикалном странком која има осам мандата у Скупштини Града Новог Сада, са Лигом 

социјалдемократа Војводине која има седам, са Социјалистима којих је исто на изборима 

вољом народа било седам и тако даље и тако даље, а ово смо склопили са различитих 

листа варијанту да се формира одборничка група и да се ставе практично у једнак статус 

они који су учествовали на изборима појединачно као партије и освојили неупоредиво 

већи број гласова о томе да не причам третирају се једнако као помало једна неприродна 

рекао бих на први поглед одборничка група. Ми сматрамо да то није исправно, да није 
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правично и због тога овај пут ћемо гласати против овог предлога. Ако се сећате када смо 

почели мандат 2016. године ми смо били изричито против тога да се смањи укупан број 

чланова Градске изборне комисије и заменика чланова, чини ми се да је тад тај број 

смањен да ли за три или за четири, по свим правилима и по Донту и по свим другим 

поделама, тај други члан Градске изборне комисије да је остало по систему који је важио 

до 2016. године и члан и заменик припао би Српској радикалној странци, а након тога 

СПС-у који је следећи по броју гласова. Дакле, у међувремену, у току мандата је 

формирано неколико одборничких група прилично је то чудан спој или како би да не 

кажем браћа наши суседи Хрвати рекли спојка, сусједи да, спојка формиране одборничке 

групе и сада они имају право на чланове Градске изборне комисије потпуно равноправно 

са неким ко је имао пет, шест или десет пута више гласова на изборима. Ми сматрамо да 

то није праведно и да то није у складу са принципима који су усвојени у овој Скупштини 

још када је она почела да функционише у вишепартијском систему. Зато ћемо данас 

гласати против.“ 

  

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог Одборничке групе            

„СОЦИЈАЛДЕМОКРАТСКА ПАРТИЈА СРБИЈЕ – ЗЕЛЕНА СТРАНКА – НОПО“ за 

разрешење заменице чланице и именовање заменика чланице Градске изборне комисије . 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало "против" и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЗАМЕНИЦЕ ЧЛАНИЦЕ И ИМЕНОВАЊУ ЗАМЕНИКА 

ЧЛАНИЦЕ ГРАДСКЕ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад.број: 020-1/2019-196-I 

     020-1/2019-197-I 

     020-1/2019-198-I 

   020-1/2019-199-I 

   020-1/2019-200-I 

     020-1/2019-201-I 

82. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  

И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

 Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад 
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 Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад 

 Предлог решења о именовању три члана Управног одбора Агенције за 

енергетику Града Новог Сада 

 Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Позоришта 

младих, Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Позоришта младих, Нови 

Сад 

 Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора Техничке 

школе „Милева Марић – Ајнштајн“, Нови Сад 

 

Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли заменица председнице Комисије жели да 

образложи предлоге Комисије. 

 

Пошто заменица председнице Комисије није желела да образложи предлоге 

Комисије, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о овим 

предлозима. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и напоменуо да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о именовању 

председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови 

Сад. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“,  да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

РЕШЕЊЕ  

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о престанку 

дужности председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Новосадска 

топлана“ Нови Сад. 
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Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“,  да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

 

РЕШЕЊЕ  

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о именовању три 

члана Управног одбора Агенције за енергетику Града Новог Сада. 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“,  да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ  

О ИМЕНОВАЊУ ТРИ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА АГЕНЦИЈЕ ЗА 

ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

                     (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Надзорног одбора Позоришта младих, Нови Сад. 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 46 

одборника гласало „за“,  да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

РЕШЕЊЕ  

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ПОЗОРИШТА 

МЛАДИХ, НОВИ САД 

 

                       (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о именовању члана 

Надзорног одбора Позоришта младих  Нови Сад. 
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Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 45 

одборника гласало „за“,  да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

РЕШЕЊЕ  

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању члана Школског одбора Техничке школе „Милева Марић – Ајнштајн“, Нови 

Сад. 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 45 

одборника гласало „за“,  да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

РЕШЕЊЕ  

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ТЕХНИЧКЕ 

ШКОЛЕ „МИЛЕВА МАРИЋ – АЈНШТАЈН“, НОВИ САД 

 

                      (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Пошто је завршен рад по утврђеном дневном реду, председник Скупштине је 

упитао да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко питање.  

 

 Одборничка питања су поставили: 

 

 Вања Божић: 

 

 „Што се тиче одговора које сам добио на одборничка питања, ја сам поставио 

питање зашто се у Футогу не постављају контејнери за крупни отпад, када је потребно 

становницима да у летњем периоду и у јесењим данима, због грађевинских радова имају 

потребу да одложе крупни отпад негде и да би то смањило број депонија на територији 

Месне заједнице „Футог“. 

Ја сам добио неки одговор, који је став 1. став 2. тачка 3. како се постављају 

контејнери. Ја нисам питао како се постављају контејнери, него зашто се не поставе 

контејнери.  

1.Постављам поново питање Градској управи за комуналне послове, зашто се у 

Футогу током летњих периода и у јесењим данима не постављају контејнери за уклањање 

крупног отпада да би становници Футога могли да убаце у њих отпад који имају и да  не 

би стварали дивље депоније. 
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 Друго питање, такође везано за Футог, јесте, поставио сам питање Градској управи 

за комуналне послове и господину Влади Стојковићу. 

 

Да ли је упознат да Градска чистоћа не носи смеће људи који живе у Рибарској 

улици и да ли се и када планира решавање тог проблема? Одговор који сам добио јесте да 

је инспекцијским надзором извршеним дана 26.08.2019. године утврђено је 

задовољавајуће стање јавне хигијене на поменутој локацији. Ја нисам питао какво је 

стање јавне хигијене у тој улици, него сам указао на проблем житеља те улице којима не 

односе канте. „Чистоћа“ не празни канте.  

 

2.Постављам поново питање да ли је господин Стојковић упознат са тиме да 

житељи Рибарске улице у Футогу имају проблем због тога што радници „Чистоће“ не 

односе њихов кућни комуналани отпад из канти. 

 

 И треће питање које имам да поставим, такође је за Градску управу за комуналне 

послове. Ја сам поставио питање када ће се приступити санацији асфалта у улици 

Сремских партизана у насељеном месту Чардак у Сремској Каменици? После хаварије на 

водоводној мрежи, остале су рупе дуж пута када су извођени радови. Добио сам одговор 

да ће санација асфалта бити после изградње водоводне мреже. Сад ћу преформулисати на 

другачији начин питање, с обзиром да људи немају проблем са целим асфалтом на целој 

дужини пута. Када ће се закрпити рупе које су остале после радова Јавног комуналног 

предузећа „Водовод и канализација“? Значи да преформулишем питање:  

 

3. Када ће закрпити да узмем тај израз као пример рупе у улици Сремских 

партизана у насељеном месту Чардак у Сремској Каменици које су настале после хаварије 

на водоводној мрежи? 

 

4. Када ће се закрпити рупе у улици Гогољева у насељеном месту Чардак нарочито 

испред кућног броја 2 у Сремској Каменици после хаварије на водоводној мрежи које су 

остале после радова.“ 

 

Снежана Мушицки: 

 

 „Прво питање упућујем Градској управи за социјалну и дечију заштиту:  

 

1. Који су све пројекти веће вредности од 5.000.000,00 динара реализовани у 

периоду од 1. децембра 2004. до краја јуна 2008. године. 

 

2. Питање постављам Градској управи за заштиту животне средине, где у овој 

Одлуци о формирању овог одбора, ових зелених столица, где се спомиње Покрет горана, 

где се спомиње било која организација, осим да може да се пријави било која 

заинтересована организација која се бави еколошким радом и заштитом животне средине. 
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 Треће питање односи се на, односно поставила бих за Градску управу за 

грађевинско земљиште и инвестиције. Наиме, ја сам поставила девет одборничких питања 

на седници у јулу, овако мало прозаично звучи, јел, давно је било, али сам пре недељу 

дана одговор добила на једно од тих девет одборничких питања. 

 

3. Добила сам одговор на питање да ли ће се у Футогу асфалтирати улица 7. јула. 

Одговор је гласио не, неће, и онда у два пасуса шта је све асфалтирано. Ја то нисам 

питала, нити је то било моје питање шта је асфалтирано, него да ли ће бити та улица 

асфалтирана. 

 

И још девет неких других за које уопште нисам добила одговор. Ја бих молила  да 

Градска управа за грађевинско земљиште и инвестиције уради свој посао и да одговори на 

моја одборничка питања.“ 

 

 Негован Митковић: 

 

 „Прво питање постављам Вама или члановима Градске владе или Градоначелнику 

па ви ћете видети ко може да ми одговори:  

 

Друго питање да ли јавна и јавна комунална предузећа чији је оснивач…“ 

 

 Председник Скупштине је прекинуо у излагању одборника Негована Митковића и 

указао му да је прво питање које је постављено из области финансија или примене 

прописа, као и да не може да постави одборничко питање председнику Скупштине.   

 

 Негован Митковић: 

 

„Прво питање сам поставио Одбору за финансије Скупштине Града. Прелазимо на 

друго питање. То ми морате помоћи коме да упутим, такође.  

 

1. Да ли је још увек на снази Одлука да директори јавних комуналних предузећа не 

могу да имају већа примања, односно веће плате од Градоначелника“. 

 

2. „Да ли јавна и јавна комунална предузећа чији је оснивач Скупштина Града 

имају обавезу да на свим службеним аутомобилима, путничким возилима, ставе 

налепницу коме припадају возила или пак ставе неки знак унутра у ауто по коме ће се 

препознавати или немају ту обавезу?“ 

 

 Лазар Кањерић: 

 

 „За члана Већа за комуналне делатности: 

1. Станари у улици Козачинског имају један проблем већ неколико година и тај 

проблем је сад већ акутан. Наиме, о чему се ради. На крају улице Козачинског у делу где 

се улица наслања на улицу Београдски кеј налазе се два подземна контејнера. Не бих 

могао са сигурношћу да тврдим али колико сам упућен по закону Републике Србије 
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овакви објекти уграђују се на 15 метара од првих објеката. Овде имамо случај да су та два 

подземна контејнера која стоје већ више година на тој локацији два метра од прве терасе. 

Дакле, од вертикале на којој се налазе терасе гледано од ивице самог објекта, два метра су 

удаљени контејнери. Можете замислити у каквом смраду ти људи живе и то је један 

проблем са којим сам се релативно скоро упознао. Када сам отишао на локацију. Нисам га 

уопште посматрао тако, заиста имају страшан проблем, људи буквално ветре станове 

преко купатила и других прозора. Не отварају прозоре у кухињи и трпезарији. Дакле, моје 

питање је да ли сте упознати са тим проблемом као Град и да ли би могао да се у наредној 

години тај проблем реши? “ 

 

Марина Недељковић: 

 

 1.„Прво питање односи се на Улицу трешњина у Боцкама. Један део улице је остао 

још увек неприступачан како стоји у одговору на питање за радове које изводи, односно 

за одношење смећа од стране градске „Чистоће“. Стоји у одговору да само до половине 

улице могу да приступе и да су у тој половини улице у могућности да празне посуде. 

Постављам питање, шта се дешава са том другом половином улице и да ли „Чистоћа“ 

може да пронађе неки други модул или решење да се не врши селективна примена 

одношења смећа у овој улици у Боцкама. 

 

Значи, упућујем Управи за комуналне послове или члану Градског већа надлежном 

за овај ресор. 

 

 Што се тиче даље питања, наставићемо исто на овом нивоу да кажем када је 

комунална тематика у питању. Поставићемо и питање: 

 

2.Шта се дешава са каналом у Улици цетињској на територији Адица, да ли и када 

планира да се зацеви од стране Управе за комуналне послове?“ 

 

3. Што се тиче територије Адица када се планира и да ли се планира постављање 

расвете у Улици  шумска и  Улици ибарска?“ 

 

 

Пошто више није било одборничких питања, председник Скупштине је у 21.32 

часова закључио LVIII седницу Скупштине Града Новог Сада. 

 

 

 

 

 


